

သီလနှင့်လည်းပြည့်စုံ၊ ဉာဏ်အမြင်နှင့်လည်း ပြည့်စုံ၍  
 တရား၌တည်ကာ အမှန်တရားကိုလည်း သိတတ်သော  
 မိမိပြုဖွယ်အမှုကိစ္စကိုလည်း ပြုတတ်သူကို လူအပေါင်းသည်  
 ချစ်မြတ်နိုး၏။

ဝိယဝဂ်(ဓမ္မပဒ-၂၁၇)

### နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ၏ ရှေ့လုပ်ငန်းစဉ် (၅) ရပ်

၁။ ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်ကို ပြန်လည် ဖွဲ့စည်းပြီး မဲစာရင်းများ စစ်ဆေးခြင်းများအပါအဝင် လုပ်ဆောင်သင့်၊ လုပ်ဆောင်ထိုက်သည်များကို ဥပဒေနှင့် အညီ ဆက်လက်လုပ်ဆောင်သွားမည်။

၂။ လတ်တလော ဖြစ်ပွားနေဆဲဖြစ်သည့် COVID-19 ကပ်ရောဂါ ကာကွယ်ရေးလုပ်ငန်းများကို အရှိန်အဟုန် မပျက် ထိထိရောက်ရောက် ဆက်လက်ဆောင်ရွက် သွားမည်။

၃။ COVID-19 ကပ်ရောဂါကြောင့် ထိခိုက်ခဲ့သည့် စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများအား ဖြစ်နိုင်သမျှ နည်းလမ်းများဖြင့် အမြန်ဆုံးကုစားသွားမည်။

၄။ တစ်နိုင်ငံလုံး ထာဝရငြိမ်းချမ်းရေးရရှိရေးအတွက် တစ်နိုင်ငံလုံး ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှု ရပ်စဲရေးသဘောတူ စာချုပ် (NCA) ပါ သဘောတူညီချက်များအတိုင်း ဖြစ်နိုင် သမျှ အလေးထားလုပ်ဆောင်သွားမည်။

၅။ အရေးပေါ်ကာလဆိုင်ရာ ပြဋ္ဌာန်းချက်များနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်ပြီးစီးပါက ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေ (၂၀၀၈ ခုနှစ်)နှင့်အညီ လွတ်လပ်ပြီး တရားမျှတသော ပါတီစုံ ဒီမိုကရေစီအထွေထွေရွေးကောက်ပွဲအား ပြန်လည်ကျင်းပ ၍ အနိုင်ရသည့်ပါတီအား ဒီမိုကရေစီစံနှုန်းများနှင့်အညီ နိုင်ငံတော်တာဝန်အား လွှဲအပ်နိုင်ရေး ဆက်လက်ဆောင် ရွက်သွားမည်။



## ထိုင်းနိုင်ငံတွင် ရောက်ရှိနေပြီး အကြောင်းအမျိုးမျိုးကြောင့် မြန်မာနိုင်ငံသားများကို တပ်မတော်မှ ပြန်လည်ခေါ်ဆောင် ဖြစ်ပေါ်လျက်ရှိသော မြန်မာနိုင်ငံသားများကို တပ်မတော်မှ ပြန်လည်ခေါ်ဆောင်

နေပြည်တော် ဖေဖော်ဝါရီ ၂

နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေး ဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်၏ လမ်းညွှန်ချက်အရ ပြည်ပ နိုင်ငံများတွင် ရောက်ရှိနေပြီး အကြောင်းအမျိုးမျိုးကြောင့် မြန်မာနိုင်ငံ သို့ ပြန်လာရန်အခက်အခဲရှိသော မြန်မာနိုင်ငံသားများကို ပြန်လည် ခေါ်ဆောင်ခြင်းလုပ်ငန်းစဉ်များ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ ထိုင်းနိုင်ငံတွင် ရောက်ရှိနေပြီး အကြောင်းအမျိုးမျိုးကြောင့် မြန်မာနိုင်ငံသို့ပြန်လာရန် အခက်အခဲကြုံတွေ့လျက်ရှိသည့် မြန်မာနိုင်ငံသား ၆၇၉ ဦးကို ထိုင်းနိုင်ငံ တာဝန်ရှိသူများထံမှ တနင်္သာရီရေတပ်စခန်းဌာနချုပ် ဌာန ချုပ်မှူး ဗိုလ်မှူးချုပ် သိန်းထူး ဦးဆောင်သော မြန်မာကိုယ်စားလှယ် အဖွဲ့က ထိုင်းနိုင်ငံ ရနောင်းမြို့ အကောက်ခွန်တံတားတွင် စနစ်တကျ သွားရောက်လွှဲပြောင်းလက်ခံ၍ ရေယာဉ်များဖြင့် သွားရောက်ခေါ်ဆောင် ခဲ့ရာ ကေဘူသောင်းမြို့ ရွှေဝက်ဝံဆိပ်ခံတံတားသို့ ယနေ့ မွန်းလွဲ ၁၂ နာရီ မိနစ် ၅၀ ခန့်တွင် စာမျက်နှာ ၁၁ ကော်လံ ၁ ၀

## ပြည်သူများ ခရီးသွားလာရေးအဆင်ပြေစေရေးအတွက် ကျောက်တော် - ပလက်ဝ သင်္ဘောခရီးစဉ် အပတ်စဉ်ပုံမှန်ပြေးဆွဲပေးလျက်ရှိ

ကျောက်တော် ဖေဖော်ဝါရီ ၂

ရခိုင်ပြည်နယ် ကျောက်တော်မြို့နယ်နှင့် ချင်းပြည်နယ် ပလက်ဝမြို့နယ်သို့ ရေနယားသင်္ဘောခရီးစဉ်အား အပတ်စဉ် ပုံမှန်ပြေးဆွဲပေးခြင်းကြောင့် အများပြည်သူခရီးသွားလာရေးနှင့် ကုန်စည်သယ်ယူပို့ဆောင်ရေးတို့အတွက် အဆင်ပြေချောမွေ့ လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါ ရေနယားသင်္ဘောခရီးစဉ် ပြေးဆွဲခြင်းကို အခြေအနေအမျိုးမျိုးကြောင့် ရပ်ဆိုင်းခဲ့ရာ ကျောက်တော် မြို့နယ်နှင့် ပလက်ဝမြို့နယ်ရှိ အများပြည်သူများအနေဖြင့် ကျောက်တော်မြို့နယ်အတွင်းရှိ ကုန်ပစ္စည်းများကို ချင်းပြည် နယ်ပလက်ဝမြို့အတွင်းရှိ ဈေးဆိုင်များသို့ ကုန်စိမ်း၊ ကုန်ခြောက် များ အချိန်မီဖြည့်တင်းပေးခြင်း၊ ဒေသထွက်ကုန်ပစ္စည်း များကို ကျောက်တော်မြို့ မြို့မဈေးကြီးအတွင်း ရောင်းကုန်၊ စာမျက်နှာ ၁၀ ကော်လံ ၁ ၀



## ယနေ့ ဖတ်စရာ

လူရည်ချွန် လူရည်မွန်

ဆောင်းပါး စာ ၆

၂၀၂၂ ခုနှစ်အတွင်း တိုင်ကြားစာများ၊ အကျဉ်းထောင်၊ အကျဉ်းစခန်း၊ ရဲစခန်းအချုပ်ခန်း များနှင့် ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်မှုစခန်းများ ကြည့်ရှုစစ်ဆေးမှုတို့နှင့် စပ်လျဉ်း၍ သတင်းထုတ်ပြန်ချက်

ပြည်တွင်းသတင်း စာ ၈

ရွှေလီနယ်စပ်ဂိတ်၌ ကပ်ရောဂါမတိုင်မီက အခြေအနေသို့ ပြန်လည်ရောက်ရှိ

ကုန်သွယ်စီးပွား စာ ၂၀

### လူငယ်လူရွယ်များအတွက်အန္တရာယ် အကြမ်းဖက်အုပ်စုအဖွဲ့အစည်းများ ရှောင်ရှား

အကြမ်းဖက်အုပ်စုအဖွဲ့အစည်းကြော့ညာထားသော CRPH, NUG နှင့် ၎င်းတို့၏ လက်ဝဲခံ PDF အကြမ်းဖက်သမား၏ လှုံ့ဆော်မှု၊ ဝါဒဖြန့်ဖြူးမှုများကို လိုက်ပါလုပ်ဆောင်ခြင်း၊ ထပ်ဆင့်ဝေမျှခြင်း၊ အားပေးကူညီခြင်းတို့ကို သိနားလည်၍ဖြစ်စေ၊ မသိနားမလည်ဘဲဖြစ်စေ ပြုလုပ်မိခဲ့ပါက အကြမ်းဖက်မှုတိုက်ဖျက်ရေးဥပဒေ၊ ရာဇသတ်ကြီး၊ ဆက်သွယ်ရေးဥပဒေနှင့်တည်ဆဲဥပဒေများအရ အရေးယူခံရမည်ဖြစ်ကြောင်း နိုင်ငံပိုင်မီဒီယာများက စဉ်ဆက်မပြတ် အသိပေးလျက်ရှိသည်။

ထို့အပြင် အကြမ်းဖက်မှုပျောက်ရေးအတွက် CRPH, NUG, PDF အကြမ်းဖက်သမားများကို အားပေးမှု ထောက်ခံမှု၊ ကူညီထောက်ပံ့မှုမပြုရန်၊ ယင်းတို့၏ လက်နက်၊ ခဲယမ်းကို ဝယ်ယူသယ်ဆောင်မှုနှင့် အကြမ်းဖက်သမားတို့၏ သတင်းကို လျှို့ဝှက်ပေးပို့ရန် ပြည်သူ့အသိပေးနည်းစနစ်ဆောင်ရွက် နေစဉ် ထုတ်ပြန်ကာ အပြစ်မဲ့ပြည်သူများ၏ အသက်အိုးအိမ်စည်းစိမ်ကို ကာကွယ်နိုင်ရေးအတွက် တိုက်တွန်းဆော်ပြုလျက်ရှိသည်။ မကြာသေးမီရက်ပိုင်းအတွင်းက “အကြမ်းဖက်အဖွဲ့အစည်းများကို အားပေးရာရောက်သည့် ဂိမ်းကစားခြင်း၊ ကြော်ငြာထည့်သွင်းခြင်းသည် ဥပဒေအရ အရေးယူခံရနိုင်ကြောင်း” အကြမ်းဖက်မှုတိုက်ဖျက်ရေး ဗဟိုအဖွဲ့က ဖုန်းမက်ဆေ့ချ်များပေးပို့ သတိပေးလျက်ရှိရာ ဂိမ်းဆော့သည့် လူငယ်များနှင့် ကြော်ငြာထည့်သွင်းသည့် လုပ်ငန်းရှင်များအနေဖြင့်လည်း အကြမ်းဖက်အားပေးရာရောက်အောင် အလေးအနက် ဂရုပြုရှောင်ရှားကြရန်လိုအပ်သည်။

အကြမ်းဖက်အုပ်စုသည် ၎င်းတို့၏ အကြမ်းဖက်အဖျက်အမှောင်လုပ်ငန်းများအတွက် ငွေကြေးလိုအပ်ချက်များကို ဖြည့်ဆည်းနိုင်ရန် နည်းလမ်းပေါင်းစုံဖြင့် ရှာဖွေလျက်ရှိရာ Game Application များတီထွင်၍ Online တွင် အလွယ်တကူ ဆော့ကစားနိုင်စေရန် ပြုလုပ်၍ ဝင်ငွေရှာဖွေလျက်ရှိသည်။ အဆိုပါဂိမ်းများသည် အကြမ်းဖက်အုပ်စုများအတွက် ငွေကြေးရရှိရုံသာမက ဂိမ်းကစားသူ လူငယ်လူရွယ်များအတွင်း မြန်မာ့တပ်မတော်အပေါ် လွှဲမားစွာ ထင်မြင်လာစေရန်၊ အလိုအလျောက်ဆန့်ကျင်သည့်စိတ်များ ပေါ်ပေါက်လာစေရန် ဖန်တီးထားခြင်းဖြစ်သည်။ ဂိမ်းကစားရန် ဝါသနာပါသူ လူငယ်လူရွယ်များအဖို့ မိမိတို့ကြိုက်နှစ်သက်ရာ ရွေးချယ်ဆော့ကစားနိုင်သော ဂိမ်းများအွန်လိုင်းတွင် သန်းနှင့်ချီ၍ရှိနေသည်။ အကြမ်းဖက်အုပ်စုများနှင့် ဆက်သွယ်နေသော ဆက်စပ်နေသောဂိမ်းများမှာ အနည်းငယ်မျှသာ ရှိနေပြီး ရည်ရွယ်ချက်နှင့် အကျိုးသက်ရောက်မှုတို့ကလည်း နိုင်ငံကို ဖျက်ဆီးရန်၊ အလုံးစုံပျက်စီးသွားစေရန်အတွက်သာ ဖြစ်သည်။ ဂိမ်းများ၏ အရည်အသွေး၊ အဆင့်အတန်းအားဖြင့်လည်း ကောင်းမွန်လှသည်မဟုတ်ဘဲ အကြမ်းဖက်အဖွဲ့ ငွေရှာရန်သက်သက်သာဖြစ်ရာ ၎င်းဂိမ်းများကို ဝင်ကစားသူများမှာလည်း အကြမ်းဖက်ထောက်ပံ့ရန် သက်သက်အတွက်သာဟူ၍ ကောက်ချက်ချဖွယ်ရာပင် ဖြစ်သည်။

လူငယ်လူရွယ်များ အကြိုက်များသည့် ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှု ဂိမ်းများကိုမိမိငြိမ်းကာ အကြမ်းဖက်အုပ်စုများ၏ ဝါဒဖြန့်အတွေးအခေါ်များ သွတ်သွင်း၍ ဖန်တီးထားသော ဂိမ်းများမှ ရရှိသောငွေများကို အပြစ်မဲ့ပြည်သူများ၊ ဝန်ထမ်းများ၊ ရဟန်းသံဃာများကို လုပ်ကြံသတ်ဖြတ်ရန်၊ အများပြည်သူဆိုင်ရာ အဆောက်အအုံများ၊ လမ်း တံတားများကို ဖျက်ဆီးရန်၊ ဖောက်ခွဲရန်၊ နိုင်ငံအတွင်း အကြမ်းဖက်ဝါဒဖြန့် အကြောက်တရား သွတ်သွင်းရန်အတွက် အထောက်အပံ့တစ်ရပ်အဖြစ် အသုံးပြုခြင်းဖြစ်သည်။ အကြမ်းဖက်အဖွဲ့အစည်းများကို ရှောင်ရှားခြင်းဖြင့် မိမိကိုယ်တိုင်နှင့် မိမိတို့နေထိုင်ရာ ရပ်ရွာလူ့အဖွဲ့အစည်းအား အကြမ်းဖက်အဖျက်လုပ်ရပ်များ အန္တရာယ်မှ ကာကွယ်နိုင်ကြပါစေကြောင်း။



## ၂၀၂၃ ခုနှစ် (၇၆) နှစ်မြောက် ပြည်ထောင်စုနေ့ အမျိုးသားရေးဦးတည်ချက်များ

- ၁။ တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်မှု ထာဝစဉ်တည်တံ့ရေးနှင့် ပြည်ထောင်စုကြီး ထာဝရတည်တံ့ခိုင်မြဲအောင် ပြည်တွင်းအင်အားဖြင့် ကြိုးပမ်းတည်ဆောက်ရေး။
- ၂။ ရေရှည်တည်တံ့သော ထာဝရငြိမ်းချမ်းရေးရရှိအောင် တိုင်းရင်းသားလူမျိုးများအားလုံး ပူးပေါင်းပါဝင်ဆောင်ရွက်ရေး။
- ၃။ တိုင်းပြည်သာယာဝပြောရေးနှင့် စားရေရိက္ခာဖူလုံစေရေး အမျိုးသားရေးလုပ်ငန်းစဉ်(၂)ရပ် အောင်မြင်စေရေး ပြည်ထောင်စုစိတ်ဓာတ်ဖြင့် တက်ညီလက်ညီ လက်တွဲဆောင်ရွက်ရေး။
- ၄။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးအားလုံး တစ်ပြေးညီ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့် တစ်မျိုးသားလုံးကျန်းမာကြံ့ခိုင်ပြီး အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းများ တိုးတက်အောင်ဆောင်ရွက်ပေးရေး။
- ၅။ တိုင်းရင်းသားညီအစ်ကိုမောင်နှမများ၏ ရင်းနှီးချစ်ကြည်မှု၊ စည်းလုံးညီညွတ်မှု၊ စုစည်းလုပ်ဆောင်မှုတို့ဖြင့် စစ်မှန်၍စည်းကမ်းပြည့်ဝသော ပါတီစုံဒီမိုကရေစီစနစ်ကို ကျင့်သုံးပြီး ဒီမိုကရေစီနှင့် ဖက်ဒရယ်စနစ်ကို အခြေခံသည့် ပြည်ထောင်စုကို တည်ဆောက်ရေး။

### တိုင်းရင်းသားများ စည်းလုံးအားဖြင့် လက်တွဲမပျက် ရှေ့သို့ဆက်။

### တိမ်အသင့်အတင့်မှ တိမ်ထူထပ်မည်

နေပြည်တော် ဖေဖော်ဝါရီ ၂  
ဘင်္ဂလားပင်လယ်အော် အခြေအနေမှာ ဘင်္ဂလားပင်လယ်အော် အနောက်တောင်ပိုင်းတွင် တိမ်ထူထပ်နေပြီး ကပ္ပလီပင်လယ်ပြင်နှင့် ကျန်ဘင်္ဂလားပင်လယ်အော်တို့တွင် တိမ်အနည်းငယ်မှ တိမ်အသင့်အတင့် ဖြစ်ထွန်းနေသည်။

မြန်မာ့ပင်လယ်ပြင် အခြေအနေမှာ လှိုင်းအသင့်အတင့် ရှိမည်။ လှိုင်းအမြင့်မှာ မြန်မာ့ကမ်းရိုးတန်း တစ်လျှောက်နှင့် ကမ်းလွန် ပင်လယ်ပြင်တို့တွင် လေးပေမှ ခုနစ်ပေခန့် ရှိနိုင်သည်။

မနက်ဖြန်အတွက် ခန့်မှန်းချက်မှာ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး အထက်ပိုင်း၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး၊ ကချင်ပြည်နယ်နှင့် ရှမ်းပြည်နယ် (အရှေ့ပိုင်း) တို့တွင် နေရာကွက် ကျား မိုးအနည်းငယ် ထစ်ချွန်းရွာနိုင်သည်။

နေပြည်တော်နှင့် ရန်ကုန်မြို့တို့ အနီးတစ်ဝိုက်တွင် ယနေ့ တိမ်အသင့်အတင့် ဖြစ်ထွန်းမည်။ မန္တလေးမြို့နှင့် အနီးတစ်ဝိုက်တွင် ယနေ့ တိမ်အသင့်အတင့် မှ တိမ်ထူထပ်မည်။

မိုး/ဇလ

### ပုဏ္ဏားကျွန်းမြို့နယ်၌ လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပျောက်ဆုံးမှု လျော့ချနိုင်ရေးကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်

ပုဏ္ဏားကျွန်း ဖေဖော်ဝါရီ ၂  
ရခိုင်ပြည်နယ် ပုဏ္ဏားကျွန်း မြို့နယ်အတွင်း လျှပ်စစ်ဓာတ်အား အန္တရာယ်ကင်းရှင်းရေး၊ လျှပ်စစ်ဓာတ်အား ပြည့်ဝစွာ သုံးစွဲနိုင်ရေး၊ လျှပ်စစ်ဓာတ်အား ပျောက်ဆုံးမှု လျော့ချနိုင်ရေးအတွက် Ami မီတာများ စစ်ဆေးလဲလှယ် တပ်ဆင်ခြင်း၊ 11 KV, 0.4 KV ဓာတ်အားလှိုင်းများနှင့် မလွတ်ကင်းသော သစ်ပင်သစ်ကိုင်းများ ခုတ်ထွင်းရှင်းလင်းခြင်း၊ 11/0.4 KV ထရန်စဖော်မာများကို

ဝန်ဆောင်အားမျှခြင်း လုပ်ငန်းများကို ယမန်နေ့နံနက်ပိုင်းက မြို့နယ်လျှပ်စစ်ဓာတ်အား ဦးစီးဌာနမှ ဦးစီးကျော်သူနှင့် ဝန်ထမ်းများက ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်ခဲ့သည်။  
ပုဏ္ဏားကျွန်း မြို့နယ်အတွင်း လျှပ်စစ်ဓာတ်အား ပြတ်တောက်မှု မရှိစေရေးအတွက် အဆိုပါ ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်ခြင်း လုပ်ငန်းများအား စဉ်ဆက်မပြတ် ဆက်လက် ဆောင်ရွက် သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။  
မြို့နယ်(ပြန်/ဆက်)

### ဂွမြို့နယ်၌ ပြုန်းလမ်းခင်းခြင်း လုပ်ငန်းပြီးစီးမှု ကွင်းဆင်းစစ်ဆေး

ဂွ ဖေဖော်ဝါရီ ၂  
ရခိုင်ပြည်နယ် ဂွမြို့နယ်၌ ကျေးလက်ဒေသ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ဦးစီးဌာန လူထုဗဟိုပြုစီမံကိန်းမှ နိုင်ငံတော်ထောက်ပံ့ငွေဖြင့် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည့် ကြေးချိုင်းကျေးရွာ ပြုန်းလမ်းခင်းခြင်းလုပ်ငန်းကို မြို့နယ်ဦးစီးမှူး ဦးထွန်းလင်းကျော်နှင့် ဝန်ထမ်းများက ယမန်နေ့နံနက်ပိုင်းက ကြေးချိုင်းကျေးရွာအုပ်စုအတွင်း ကွင်းဆင်းစစ်ဆေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါ ကြေးချိုင်းကျေးရွာ ပြုန်းလမ်းခင်းခြင်းလုပ်ငန်းကို ကျေးလက်ဒေသ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန လူထုဗဟိုပြုစီမံကိန်းမှ နိုင်ငံတော်ထောက်ပံ့ငွေဖြင့် ပြုရန်ပုံငွေကျပ် ၁၀ ဒသမ ၇၈ သန်း အကုန်ကျခံခဲ့ပြီး လမ်းအရှည် ပေ ၂၃၅၀၊ အကျယ် ၁၃ ပေ၊ လမ်းထု ခြောက်လက်မ ရှိကာ ကျေးရွာကော်မတီဝင်များက တာဝန်ယူဆောင်ရွက်ခဲ့ခြင်း ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။  
ရွှေရည်ဝင်းကျော်(ပြန်/ဆက်)

လျှပ်စစ်ကို ချွေတာသုံးစွဲခြင်းဖြင့် မီတာခများများ ကျသင့်ခြင်းမှ ရှောင်ရှားပါ



စစ်အုပ်ချုပ်ရေး (Martial Law) အမိန့်အမှတ် ၆ / ၂၀၂၃ ထုတ်ပြန်

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်  
နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ

စစ်အုပ်ချုပ်ရေး(Martial Law)အမိန့်အမှတ် ၆ / ၂၀၂၃

၁၃၈၄ ခုနှစ်၊ တပို့တွဲလဆန်း ၁၃ ရက်  
( ၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ ဖေဖော်ဝါရီလ ၂ ရက်)

၁။ နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီသည် လုံခြုံရေး၊ တရားဥပဒေစိုးမိုးရေးနှင့် နယ်မြေအေးချမ်းသာယာရေးကို ပိုမိုထိရောက်စွာ ဆောင်ရွက်နိုင်ရန်အလို့ငှာ ဒေသကွပ်ကဲမှုစစ်ဌာနချုပ်

(လွိုင်ကော်) ဒေသကွပ်ကဲရေးမှူးအား ဒေသကွပ်ကဲမှုစစ်ဌာနချုပ် (လွိုင်ကော်) နယ်မြေဖြစ်သည့် ကယားပြည်နယ်အတွင်းရှိ အောက်ပါမြို့နယ်များ၏ အုပ်ချုပ်ရေးနှင့် တရားစီရင်ရေးဆိုင်ရာ စစ်အုပ်ချုပ်ရေး (Martial Law) အာဏာကိုကျင့်သုံးရန် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေ ပုဒ်မ ၄၁၉ အရ အပ်နှင်းလိုက်သည်-

- (က) ဒီမော့ဆိုမြို့နယ်
- (ခ) ဖရူဆိုမြို့နယ်
- (ဂ) ရှားတောမြို့နယ်
- (ဃ) ဘော်လခဲမြို့နယ်

အမိန့်အရ

အောင်လင်းဒွေး  
ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး  
အတွင်းရေးမှူး  
နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ

စစ်အုပ်ချုပ်ရေး (Martial Law) အမိန့်အမှတ် ၇ / ၂၀၂၃ ထုတ်ပြန်

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်  
နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ

စစ်အုပ်ချုပ်ရေး(Martial Law)အမိန့်အမှတ် ၇ / ၂၀၂၃

၁၃၈၄ ခုနှစ်၊ တပို့တွဲလဆန်း ၁၃ ရက်  
( ၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ ဖေဖော်ဝါရီလ ၂ ရက်)

၁။ နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီသည် ၁၃၈၄ ခုနှစ်၊ တပို့တွဲလဆန်း ၁၃ ရက်၊ ၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ ဖေဖော်ဝါရီလ ၂ ရက်စွဲပါ စစ်အုပ်ချုပ်ရေး (Martial Law) အမိန့်အမှတ် ၁ / ၂၀၂၃၊ အမိန့်အမှတ် ၂ / ၂၀၂၃ နှင့် အမိန့်အမှတ် ၃ / ၂၀၂၃၊ အမိန့်အမှတ် ၄ / ၂၀၂၃၊ အမိန့်အမှတ် ၅ / ၂၀၂၃ နှင့် အမိန့်အမှတ် ၆ / ၂၀၂၃ တို့ဖြင့် အနောက်မြောက်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ် တိုင်းမှူး၊ တောင်ပိုင်းတိုင်းစစ်ဌာနချုပ် တိုင်းမှူး၊ အရှေ့တောင်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ် တိုင်းမှူး၊ ကမ်းရိုးတန်းဒေသတိုင်းစစ်ဌာနချုပ် တိုင်းမှူးနှင့် ဒေသကွပ်ကဲမှုစစ်ဌာနချုပ် (လွိုင်ကော်) ဒေသကွပ်ကဲရေးမှူးတို့အား စစ်အုပ်ချုပ်ရေးဒေသအဖြစ် ကြေညာထားသော အနောက်မြောက်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ်၊ တောင်ပိုင်းတိုင်းစစ်ဌာနချုပ်၊ အရှေ့တောင်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ်၊ ကမ်းရိုးတန်းဒေသတိုင်းစစ်ဌာနချုပ်နှင့် ဒေသကွပ်ကဲမှုစစ်ဌာနချုပ်(လွိုင်ကော်)တို့၏ နယ်မြေများဖြစ်သည့် သတ်မှတ်မြို့နယ်များအတွင်း လုံခြုံရေး၊ တရားဥပဒေစိုးမိုးရေးနှင့် နယ်မြေအေးချမ်းသာယာရေးကို ပိုမိုထိရောက်စွာ ဆောင်ရွက်နိုင်ရန် အလို့ငှာ အုပ်ချုပ်ရေးနှင့် တရားစီရင်ရေးဆိုင်ရာ စစ်အုပ်ချုပ်ရေး (Martial Law) အာဏာကို ကျင့်သုံးရန် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေ ပုဒ်မ ၄၁၉ အရ အပ်နှင်းခဲ့ပါသည်။

၂။ စစ်အုပ်ချုပ်ရေးဒေသအတွင်းရှိ ဒေသအာဏာပိုင် အဖွဲ့အစည်းအဆင့်ဆင့်တို့သည် ယင်းတို့နှင့် သက်ဆိုင်သည့် လုပ်ငန်းတာဝန်များကို အနောက်မြောက်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ် တိုင်းမှူး၊ တောင်ပိုင်းတိုင်းစစ်ဌာနချုပ်တိုင်းမှူး၊ အရှေ့တောင်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ်တိုင်းမှူး၊ ကမ်းရိုးတန်းဒေသတိုင်းစစ်ဌာနချုပ် တိုင်းမှူးနှင့် ဒေသကွပ်ကဲမှုစစ်ဌာနချုပ်(လွိုင်ကော်) ဒေသကွပ်ကဲရေးမှူးတို့၏ ကွပ်ကဲမှုအရ ဆောင်ရွက်ရမည်။

၃။ အနောက်မြောက်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ် တိုင်းမှူး၊ တောင်ပိုင်းတိုင်းစစ်ဌာနချုပ် တိုင်းမှူး၊ အရှေ့တောင်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ် တိုင်းမှူး၊ ကမ်းရိုးတန်းဒေသတိုင်းစစ်ဌာနချုပ် တိုင်းမှူးနှင့် ဒေသကွပ်ကဲမှုစစ်ဌာနချုပ် (လွိုင်ကော်) ဒေသကွပ်ကဲရေးမှူးတို့သည် စစ်အုပ်ချုပ်ရေးဒေသအတွင်း စစ်နယ်မြေများသတ်မှတ်၍ စစ်နယ်မြေများကို နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ၏ သဘောတူညီချက်ဖြင့် စစ်အုပ်ချုပ်ရေးအမိန့် ထုတ်ပြန်ပြီး ခန့်ထားနိုင်သည်။

၄။ အနောက်မြောက်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ် တိုင်းမှူး၊ တောင်ပိုင်းတိုင်းစစ်ဌာနချုပ် တိုင်းမှူး၊ အရှေ့တောင်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ် တိုင်းမှူး၊ ကမ်းရိုးတန်းဒေသတိုင်းစစ်ဌာနချုပ် တိုင်းမှူးနှင့် ဒေသကွပ်ကဲမှုစစ်ဌာနချုပ် (လွိုင်ကော်) ဒေသကွပ်ကဲရေးမှူးတို့သည် စစ်အုပ်ချုပ်ရေးဒေသအတွင်း မိမိတို့တိုင်သော်လည်းကောင်း၊ စစ်နယ်မြေများဖြင့်သော်လည်းကောင်း၊ မိမိတာဝန်လွှဲအပ်သော ပုဂ္ဂိုလ်တစ်ဦးဦး သို့မဟုတ် အဖွဲ့ဖြင့် သော်လည်းကောင်း အောက်ပါကိစ္စများကို ပြီးမြောက်အောင် ဆောင်ရွက်ရမည်-

- (က) အုပ်ချုပ်ရေး
  - (၁) လုံခြုံရေးကိစ္စရပ်များ၊
  - (၂) လူမှုရေးကိစ္စရပ်များ၊
  - (၃) ကုန်သွယ်ရေးကိစ္စရပ်များ၊
  - (၄) သယ်ယူပို့ဆောင်ရေးကိစ္စရပ်များ။
- (ခ) တရားစီရင်ရေး
  - (၁) တရားရုံးများဖွဲ့စည်းခြင်း။ အနောက်မြောက်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ် တိုင်းမှူး၊ တောင်ပိုင်းတိုင်းစစ်ဌာနချုပ် တိုင်းမှူး၊ အရှေ့တောင်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ် တိုင်းမှူး၊ ကမ်းရိုးတန်းဒေသတိုင်းစစ်ဌာနချုပ် တိုင်းမှူးနှင့် ဒေသကွပ်ကဲမှုစစ်ဌာနချုပ် (လွိုင်ကော်) ဒေသကွပ်ကဲရေးမှူးတို့သည် စစ်အုပ်ချုပ်ရေး ကာလအတွင်း ပြစ်မှုဆိုင်ရာမှူးများကို တည်ဆဲဥပဒေအရ ဖွဲ့စည်းထားသော တရားရုံးများဖြင့်ဖြစ်စေ၊ စစ်အုပ်ချုပ်ရေးအမိန့် ထုတ်ပြန်ပြီး ဖွဲ့စည်းသည့် စစ်ရုံးများဖြင့်ဖြစ်စေ စစ်ဆေးစီရင်နိုင်သည်။
  - (၂) စစ်ရုံးဖြင့်စစ်ဆေးခြင်း။ စစ်ရုံးများသည် ပြစ်မှုဆိုင်ရာမှူးများကို အကျဉ်းနည်းဖြင့် စစ်ဆေးစီရင်နိုင်သည်။
  - (၃) ပြစ်ဒဏ်ချမှတ်ခြင်း။ နောက်ဆက်တွဲဇယား(က)ပါ ပြစ်မှုတစ်ခုခုကို ကျူးလွန်သူတစ်ဦးအား စစ်ရုံးက ပြစ်မှုထင်ရှားစီရင်ပါက တည်ဆဲဥပဒေများနှင့်အညီ အောက်ပါပြစ်ဒဏ်တစ်မျိုးမျိုးကို ချမှတ်ရမည်-
    - (ကက) သေဒဏ်၊
    - (ခခ) နှစ်အကန့်အသတ်မရှိ အလုပ်နှင့်ထောင်ဒဏ်၊
    - (ဂဂ) သက်ဆိုင်ရာပြစ်မှုအလိုက် သတ်မှတ်ထားသော အမြင့်ဆုံးပြစ်ဒဏ်။
  - (၄) အတည်ပြုခြင်း။ စစ်ရုံးများက ချမှတ်သောဆုံးဖြတ်ချက်များနှင့် စီရင်ချက်များသည် အပြီးအပြတ်ဖြစ်စေရမည်။ သို့ရာတွင် သေဒဏ်စီရင်ပါက ထိုသို့စီရင်ခြင်းသည် နိုင်ငံတော်

စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ၏ အတည်ပြုချက်ရရှိမှသာ အတည်ဖြစ်သည်။ နှစ်အကန့်အသတ်မရှိ ထောင်ဒဏ်စီရင်ပါက ထိုသို့စီရင်ခြင်းသည် သက်ဆိုင်ရာ တိုင်းမှူး သို့မဟုတ် ဒေသကွပ်ကဲရေးမှူးတို့၏ အတည်ပြုချက်ရရှိမှသာ အတည်ဖြစ်သည်။ အတည်ပြုခြင်းနှင့် ပတ်သက်သည့် လုပ်ပိုင်ခွင့်ကို ကျင့်သုံးဆောင်ရွက်ရာတွင် အောက်ပါလုပ်ပိုင်ခွင့်များ ရှိသည်-

- (ကက) ပြစ်မှုထင်ရှားစီရင်ခြင်းကို ပယ်ဖျက်ခြင်း။
- (ခခ) ပြစ်ဒဏ်ကို လျော့ပေါ့စေခြင်း။
- (ဂဂ) ပြစ်ဒဏ်ကိုပို၍နိမ့်သော ပြစ်ဒဏ်အမျိုးအစားသို့ လျော့ပေါ့ပြောင်းလဲခြင်း။
- (ဃဃ) ပြစ်မှုထင်ရှားစီရင်ခြင်းကို အတည်ပြုခြင်း။
- (၅) အယူခံခြင်း။ စစ်ရုံးများက ချမှတ်သောဆုံးဖြတ်ချက်၊ ပြစ်ဒဏ်ချမှတ်ချက်များနှင့် စစ်လျဉ်း၍ အယူခံပိုင်ခွင့်မရှိစေရ။
- (၆) ပြင်ဆင်မှုလျှောက်ထားခြင်း။ စစ်ရုံးများက သေဒဏ်စီရင်ပါက ပြစ်ဒဏ်ချမှတ်ခြင်းခံရသည့်နေ့မှ (၁၅)ရက်အတွင်း နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌထံသို့ လည်းကောင်း၊ အခြားပြစ်ဒဏ်ချမှတ်ခြင်းခံရပါက ပြစ်ဒဏ်ချမှတ်ခြင်းခံရသည့်နေ့မှ (၁၅)ရက်အတွင်း သက်ဆိုင်ရာ တိုင်းမှူး သို့မဟုတ် ဒေသကွပ်ကဲရေးမှူးများထံသို့ လည်းကောင်း ပြင်ဆင်မှုလျှောက်ထားနိုင်သည်။ နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ သို့မဟုတ် သက်ဆိုင်ရာ တိုင်းမှူး သို့မဟုတ် ဒေသကွပ်ကဲရေးမှူးများသည် မိမိသဘောအလျောက်လည်း ပြင်ဆင်မှုဖွင့်၍ ဆောင်ရွက်နိုင်သည်။ ပြင်ဆင်မှုစီရင်ပိုင်ခွင့်ကို ကျင့်သုံးဆောင်ရွက်ရာတွင် အောက်ပါလုပ်ပိုင်ခွင့်များရှိသည်-
  - (ကက) ပြစ်မှုထင်ရှားစီရင်ခြင်းကို ပယ်ဖျက်ခြင်း၊
  - (ခခ) ပြစ်ဒဏ်ကို လျော့ပေါ့စေခြင်း၊
  - (ဂဂ) ပြစ်ဒဏ်ကို ပို၍နိမ့်သော ပြစ်ဒဏ်အမျိုးအစားသို့ လျော့ပေါ့ပြောင်းလဲခြင်း၊
  - (ဃဃ) ပြစ်မှုထင်ရှားစီရင်ခြင်းကို အတည်ပြုခြင်း။
- (၇) နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ သို့မဟုတ် သက်ဆိုင်ရာ တိုင်းမှူး သို့မဟုတ် ဒေသကွပ်ကဲရေးမှူးများက မိမိသဘောအလျောက် ပြင်ဆင်မှုဖွင့်၍ ဆောင်ရွက်သည့် ကိစ္စတွင် အထက်အပိုဒ်(၆)တွင်ပါရှိသော လုပ်ပိုင်ခွင့်များအပြင် ပြစ်ဒဏ်ကို တိုးမြှင့်နိုင်သည်။

၅။ အနောက်မြောက်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ် တိုင်းမှူး၊ တောင်ပိုင်းတိုင်းစစ်ဌာနချုပ် တိုင်းမှူး၊ အရှေ့တောင်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ် တိုင်းမှူး၊ ကမ်းရိုးတန်းဒေသတိုင်းစစ်ဌာနချုပ် တိုင်းမှူးနှင့် ဒေသကွပ်ကဲမှုစစ်ဌာနချုပ် (လွိုင်ကော်) ဒေသကွပ်ကဲရေးမှူးတို့သည် မိမိ၏ တာဝန်ဝတ္တရားများကို ဆောင်ရွက်ရာတွင် အထောက်အကူဖြစ်စေရန် စစ်အုပ်ချုပ်ရေးအကြံပေးအဖွဲ့ကို ဖွဲ့စည်းနိုင်သည်။

၆။ အနောက်မြောက်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ် တိုင်းမှူး၊ တောင်ပိုင်းတိုင်းစစ်ဌာနချုပ် တိုင်းမှူး၊ အရှေ့တောင်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ် တိုင်းမှူး၊ ကမ်းရိုးတန်းဒေသတိုင်းစစ်ဌာနချုပ် တိုင်းမှူးနှင့် ဒေသကွပ်ကဲမှု စစ်ဌာနချုပ် (လွိုင်ကော်) ဒေသကွပ်ကဲရေးမှူးတို့သည် စစ်အုပ်ချုပ်ရေးဒေသအတွင်း ဖြစ်ပေါ်နေသော အခြေအနေအရပ်ရပ်ကို နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌထံသို့ အစီရင်ခံရမည်။

အမိန့်အရ

အောင်လင်းဒွေး  
ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး  
အတွင်းရေးမှူး  
နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ

နောက်ဆက်တွဲဇယား(က)

စစ်ရုံးဖြင့် စစ်ဆေးမည့်ပြစ်မှုများ

- ၁။ နိုင်ငံတော်သစ္စာဖောက်ဖျက်ပုန်ကန်မှု(ရာဇသတ်ကြီးပုဒ်မ ၁၂၂)။
- ၂။ အစိုးရကို အကြည်ညိုပြုအောင်ပြုလုပ်မှု(ရာဇသတ်ကြီးပုဒ်မ ၁၂၄-က)။
- ၃။ တပ်မတော် သို့မဟုတ် တရားဥပဒေစိုးမိုးရေးအဖွဲ့၏ ဆောင်ရွက်မှုကို နှောင့်နှေးစေခြင်း သို့မဟုတ် ပျက်ပြားစေခြင်း(ရာဇသတ်ကြီးပုဒ်မ ၁၂၄-ဂ)။
- ၄။ တပ်မတော်သားများ သို့မဟုတ် အစိုးရအမှုထမ်းများကို ဟန့်တားခြင်း သို့မဟုတ် နှောင့်ယှက်ခြင်း(ရာဇသတ်ကြီးပုဒ်မ ၁၂၄-ဃ)။

စာမျက်နှာ ၄ မှ

- ၅။ ရာသေတိုက်ကြီးပုဒ်မ ၅၀၅၊
- ၆။ အစိုးရဝန်ထမ်းတစ်ဦးအား ပြစ်မှုကျူးလွန်စေရန်တိုက်ရိုက်ဖြစ်စေ၊ သွယ်ဝိုက်၍ဖြစ်စေ ထိတ်လန့်စေခြင်း၊ သွေးထိုးလှုံ့ဆော်ခြင်း၊ မမှန်သတင်းများဖြန့်ခြင်း (ရာသေတိုက်ကြီးပုဒ်မ ၅၀၅-က)၊
- ၇။ မတရားအသင်းအက်ဥပဒေအရပြစ်မှုများ၊
- ၈။ လက်နက်အက်ဥပဒေအရပြစ်မှုများ၊
- ၉။ လူသတ်မှု၊
- ၁၀။ လူသေမှု၊
- ၁၁။ မုဒိမ်းမှု၊
- ၁၂။ လူသတ်မှု၊
- ၁၃။ ဓားပြမှု၊

- ၁၄။ အဂတိလိုက်စားမှု၊
- ၁၅။ ၁၉၉၃ ခုနှစ်၊ မူးယစ်ဆေးဝါးနှင့် စိတ်ကိုပြောင်းလဲစေသော ဆေးဝါးများဆိုင်ရာဥပဒေအရ ပြစ်မှုများ၊
- ၁၆။ ပြည်သူပိုင်ပစ္စည်းကာကွယ်ရေးအက်ဥပဒေအရ ပြစ်မှုများ၊
- ၁၇။ ၁၉၆၃ ခုနှစ်၊ အများနှင့်သက်ဆိုင်သော ပစ္စည်းများကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရေး ဥပဒေအရ ပြစ်မှုများ၊
- ၁၈။ သတင်းမီဒီယာဥပဒေအရ ပြစ်မှုများ၊
- ၁၉။ ပုံနှိပ်ခြင်းနှင့် ထုတ်ဝေခြင်းလုပ်ငန်းဥပဒေအရ ပြစ်မှုများ၊
- ၂၀။ ၁၉၄၇ ခုနှစ် မြန်မာနိုင်ငံလူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေး (လတ်တလောပြဋ္ဌာန်းချက်များ) အက်ဥပဒေအရ ပြစ်မှုများ။
- ၂၁။ အီလက်ထရောနစ်ဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်ရေးဥပဒေအရပြစ်မှုများ၊
- ၂၂။ ရပ်ကွက်သို့မဟုတ်ကျေးရွာအုပ်စုအုပ်ချုပ်ရေးဥပဒေအရပြစ်မှုများ၊
- ၂၃။ အကြမ်းဖက်မှုတိုက်ဖျက်ရေးဥပဒေအရပြစ်မှုများ၊

ပြောင်းရွှေ့တာဝန်ပေးအပ်

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ

အမိန့်အမှတ်၊ ၁၄ / ၂၀၂၃  
၁၃၈၄ ခုနှစ်၊ တပို့တွဲလဆန်း ၁၃ ရက်  
(၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ ဖေဖော်ဝါရီလ ၂ ရက်)

ပြောင်းရွှေ့တာဝန်ပေးအပ်ခြင်း

နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီသည် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေပုဒ်မ ၄၁၉ အရ အောက်ပါပုဂ္ဂိုလ်များအား ယှဉ်တွဲပါဌာနများသို့ ပြောင်းရွှေ့တာဝန်ပေးအပ်လိုက်သည်-

- (၁) ဒေါ်နန္ဒမြစ် ဒုတိယဝန်ကြီး  
အဖွဲ့ဝင် သာသနာရေးနှင့် ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲ ယဉ်ကျေးမှုဝန်ကြီးဌာန ကော်မရှင်
  - (၂) ဒေါက်တာ မိုးဇော်ထွန်း ဒုတိယဝန်ကြီး  
သာသနာရေးနှင့် ယဉ်ကျေးမှုဝန်ကြီးဌာန
- အမိန့်အရ  
အောင်လင်းဒွေး  
ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး  
အတွင်းရေးမှူး  
နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ

ဒုတိယဝန်ကြီး ခန့်အပ်တာဝန်ပေး

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ

အမိန့်အမှတ်၊ ၁၅ / ၂၀၂၃  
၁၃၈၄ ခုနှစ်၊ တပို့တွဲလဆန်း ၁၃ ရက်  
(၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ ဖေဖော်ဝါရီလ ၂ ရက်)

ဒုတိယဝန်ကြီး ခန့်အပ်တာဝန်ပေးခြင်း

နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီသည် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေပုဒ်မ ၄၁၉ အရ ဒေါက်တာ တင်ထွဋ် အား စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန၊ ဒုတိယဝန်ကြီးအဖြစ် ခန့်အပ်တာဝန်ပေးလိုက်သည်။

အမိန့်အရ  
အောင်လင်းဒွေး  
ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး  
အတွင်းရေးမှူး  
နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ

စစ်ဘက်မူလတာဝန်များ ပြန်လည်ထမ်းဆောင်စေ

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ

အမိန့်အမှတ်၊ ၁၆ / ၂၀၂၃  
၁၃၈၄ ခုနှစ်၊ တပို့တွဲလဆန်း ၁၃ ရက်  
(၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ ဖေဖော်ဝါရီလ ၂ ရက်)

စစ်ဘက်မူလတာဝန်များပြန်လည်ထမ်းဆောင်စေခြင်း

နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီသည် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေပုဒ်မ ၄၁၉ အရ ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ဒုတိယဝန်ကြီး ဗိုလ်ချုပ် စိုးတင့်နိုင် အား စစ်ဘက်မူလတာဝန်များ ပြန်လည် ထမ်းဆောင်စေလိုက်သည်။

အမိန့်အရ  
အောင်လင်းဒွေး  
ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး  
အတွင်းရေးမှူး  
နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ

နေရာကွက်ကျား မိုးအနည်းငယ် ထစ်ချုန်းရွာနိုင်

နေပြည်တော် ဖေဖော်ဝါရီ ၂ - ကချင်ပြည်နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်၊ ရခိုင်ပြည်နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီးနှင့် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးတို့တွင် နေရာကွက်ကျား မိုးအနည်းငယ် ထစ်ချုန်းရွာနိုင်သည်။ ရွာရန်ရာနှုန်း ၆၀ ဖြစ်သည်။ မိုး/လေ

နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဝင် ဒေါက်တာကျော်ထွန်း ကွန်ပျူတာတက္ကသိုလ်(တောင်ကြီး) မောင်မယ်သစ်လွင်ကြိုဆိုပွဲ၊ ဆုနှင်းပွဲနှင့် Project Show ပြပွဲ တက်ရောက်

တောင်ကြီး ဖေဖော်ဝါရီ ၂ ၂၀၂၂ - ၂၀၂၃ ပညာသင်နှစ် ကွန်ပျူတာတက္ကသိုလ် (တောင်ကြီး) မောင်မယ်သစ်လွင်ကြိုဆိုပွဲ၊ ဆုနှင်းပွဲနှင့် Project Show ပြပွဲကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် ကွန်ပျူတာ တက္ကသိုလ် (တောင်ကြီး)၌ ကျင်းပသည်။

အခမ်းအနားသို့ နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေး ကောင်စီဝင် ဒေါက်တာကျော်ထွန်း တက်ရောက်၍ ကွန်ပျူတာတက္ကသိုလ် (တောင်ကြီး)ကို ၂၀၀၀ ပြည့်နှစ် ဩဂုတ် ၁၅ ရက်တွင် အစိုးရကွန်ပျူတာ ကောလိပ်အဖြစ် စတင်ဖွင့်လှစ်ခဲ့ပြီး ၂၀၀၀ ပြည့်နှစ် စက်တင်ဘာ ၄ ရက်တွင် သင်တန်းများကို စတင်ဖွင့်လှစ်သင်ကြားခဲ့ပါကြောင်း၊ ၂၀၀၇ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီ ၂၀ ရက်တွင် တက္ကသိုလ်အဆင့်အဖြစ် တိုးမြှင့်ဖွင့်လှစ်ခဲ့ရာ ယခုဆိုလျှင် သက်တမ်း ၂၃ နှစ်ရှိပြီဖြစ်ပြီး ကွန်ပျူတာသိပ္ပံဘွဲ့၊ ကွန်ပျူတာနည်းပညာဘွဲ့၊ ဘွဲ့လွန်ကွန်ပျူတာ ဒီပလိုမာဘွဲ့နှင့် မဟာဘွဲ့ရ ကျောင်းသား ကျောင်း



သူ ၁၄၁၃ ဦးကို မွေးထုတ်ပေးခဲ့ပါကြောင်း၊ လက်ရှိစာသင်နှစ်တွင် ကျောင်းသား ကျောင်းသူ ၄၇၅ ဦး တက်ရောက် ပညာသင်ကြားနေကြောင်း သိရသည့်အတွက် များစွာ ဂုဏ်ယူမိပါကြောင်း ပြောကြားသည်။ ထို့နောက် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေး ကောင်စီဝင်က

ကွန်ပျူတာတက္ကသိုလ် (တောင်ကြီး) ၂၀၂၂-၂၀၂၃ ပညာသင်နှစ် မောင်မယ်သစ်လွင် ကြိုဆိုပွဲ၊ ဆုနှင်းပွဲနှင့် Project Show ပြပွဲအတွက် ရှမ်းပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့မှ ထောက်ပံ့သည့် ငွေကျပ် ၁၀ သိန်းကို ပေးအပ်ရာ ကွန်ပျူတာတက္ကသိုလ် (တောင်ကြီး) ဒုတိယ ပါမောက္ခချုပ်က လက်ခံရယူသည်။

ဆက်လက်၍ ထူးချွန်ကျောင်းသား ကျောင်းသူများကို ဆုချီးမြှင့်ရာ နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဝင်က ပထမနှစ်သင်တန်းသို့ ဝင်ခွင့်အမှတ်စဉ် (၁)၊ (၂)၊ (၃) ဖြင့် ဝင်ခွင့်ရရှိသည့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများကို လည်းကောင်း၊ ပြည်နယ်တရားလွှတ်တော် တရားသူကြီးချုပ်က

၂၀၁၉ - ၂၀၂၀ ပညာသင်နှစ် ပထမနှစ် သင်တန်းတွင် ပထမ ဒုတိယ၊ တတိယဆု ရရှိသူများကို လည်းကောင်း၊ ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ ဝန်ကြီးများနှင့် ပြည်နယ်ဥပဒေချုပ်တို့က ၂၀၁၉ - ၂၀၂၀ ပညာသင်နှစ် ကွန်ပျူတာသိပ္ပံသင်တန်း၊ ဒုတိယနှစ် ကွန်ပျူတာနည်းပညာသင်တန်း၊ တတိယနှစ်

ကွန်ပျူတာသိပ္ပံ သင်တန်းတို့တွင် ပထမ၊ ဒုတိယ၊ တတိယဆုရရှိသူများ၊ ၂၀၂၂-၂၀၂၃ ပညာသင်နှစ်တွင် ဖွင့်လှစ်သော ရှေးဦးသူနာပြု ကြက်ခြေနီသင်တန်းတွင် ဆုရရှိသူများ၊ အမျိုးသား၊ အမျိုးသမီး ဘောလုံးပြိုင်ပွဲ၊ စားပွဲတင်တင်းနစ်ပြိုင်ပွဲ၊ ကြက်တောင်ပြိုင်ပွဲ၊ ထုပ်ဆီးတိုးပြိုင်ပွဲတွင် ဆုရရှိသူများကိုလည်းကောင်း ဆုများ ပေးအပ်ချီးမြှင့်ကြသည်။

ထို့နောက် ကွန်ပျူတာတက္ကသိုလ်(တောင်ကြီး)မှ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများက အပိုင်းတိုင်းရင်းသားရိုးရာအက၊ ရှမ်းတိုင်းရင်းသားရိုးရာအက၊ အင်းတိုင်းရင်းသားရိုးရာအက၊ ပုဂံရိုးရာအကတို့ဖြင့် ကပြဖျော်ဖြေကြသည်။

ယင်းနောက် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေး ကောင်စီဝင်နှင့် တာဝန်ရှိသူများသည် ခန်းမအတွင်း ခင်းကျင်းပြသထားသော Project Show ပြပွဲများကို လှည့်လည်ကြည့်ရှု အားပေးခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်



# မာရဝိဇယဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်မြတ်ကြီး ရတနာပလ္လင်တော်ထက် အလယ်ဗဟိုဌာနများတွင် ဌာပနာတော် ထပ်မံထည့်သွင်း လှူဒါန်းပူဇော်နိုင်ရေး စေတနာရှင် အလှူရှင်များက လာရောက်လှူဒါန်းလျက်ရှိ

နေပြည်တော် ဖေဖော်ဝါရီ ၂ နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင် ဦးဆောင်သည့် (၇) ရက် သား၊ သမီး၊ ဘုရားဒါယကာ၊ ဒါယိကာမ တို့က မာရဝိဇယဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်မြတ်ကြီးအား မြန်မာနိုင်ငံတွင် ထေရဝါဒဗုဒ္ဓသာသနာတော် ထွန်းလင်း တောက်ပလျက်ရှိသည်ကို ကမ္ဘာကို ပြသရန်၊ တိုင်းပြည် အေးချမ်းသာယာမှုရှိစေရန်၊ ရုပ်ပွားတော်မြတ်ကြီးအား ပြည်တွင်း၊ ပြည်ပ ဘုရားဖူးများ လာရောက် ခြင်းဖြင့် ဒေသတိုးတက်စည်ကားမှုကို အထောက်အကူဖြစ်စေရန်၊ နိုင်ငံတော်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု အား အထောက်အကူဖြစ်စေရန် ရည်သန်လျက် ပြည်ထောင်စု နယ်မြေ နေပြည်တော် ဒက္ခိဏ သီရိမြို့နယ်အတွင်း၌ သာသနာ တော်ထုံး၊ ရုပ်ပွားဆင်းတုတော် ထုံး၊ မြန်မာ့ရိုးရာတည်ထုံးများ၊ ဌာပနာပုံကျမ်း၊ ဗိသုကာကျမ်း၊ မဟာဗုဒ္ဓဝင်ကျမ်း အစရှိသော စာပေကျမ်းဂန်များနှင့်အညီ တည်

ဆောက်ပူဇော်လျက်ရှိသည်။ အဆိုပါ မာရဝိဇယဗုဒ္ဓရုပ်ပွား တော်မြတ်ကြီးရတနာပလ္လင်တော် ထက် အလယ်ဗဟိုဌာနတွင် ကို ဇန်နဝါရီ ၂၇ ရက်တွင် ပြုလုပ် ခဲ့ပြီး (၇)ရက် သား၊ သမီး၊ ဘုရား ဒါယကာ၊ ဒါယိကာမများ၊ စေတနာ ရှင်၊ အလှူရှင်များ စုပေါင်းလှူဒါန်း ထားသည့် ရွှေထည် ၁၀၄ ကျပ် သား ၆ ပဲ ၃ ရွှေ၊ ကျောက်မျက် ရတနာပါ ရွှေထည်ပစ္စည်း ၂၀၀ ကျပ်သား ၁ ပဲ ၁ ရွှေ၊ ကျောက် မျိုးစုံ ၃ ကီလိုဂရမ် အပါအဝင် ဗုဒ္ဓမြတ်စွာဘုရား၏ ဇာတာတော် များ၊ နိုင်ငံတကာမှ ငွေဒင်္ဂါးပြား များ၊ အဖိုးတန်ရွှေငွေ ကျောက်သံ ပတ္တမြားများကို ဌာပနာသွင်း လှူပူဇော်နိုင်ခဲ့သည်။

ထို့ပြင် ဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်မြတ် ကြီး၏ ရတနာပလ္လင်တော်ထက် အလယ်ဗဟိုဌာနများတွင် ထပ်မံ ထည့်သွင်းလှူဒါန်းပူဇော်မည်ဖြစ် ပါသဖြင့် ကုသိုလ်တော် ရေရှည် တည်တံ့ခိုင်မြဲနိုင်မည့် အဖိုးတန် ကျောက်မျက်ရတနာများ၊ ဌာပနာ



မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး မန္တလေးမြို့မှ စေတနာရှင် အလှူရှင်များက လာရောက်လှူဒါန်းစဉ်။

ကျောက်မျိုးစုံ၊ အလှူငွေကျပ် ၁၇၄၅၀၀ တို့ကို လာရောက် လှူဒါန်းခဲ့ကြောင်း၊ ထို့ပြင် အခြားတိုင်းဒေသကြီးနှင့်ပြည်နယ် များ၌လည်း ရွှေထည် ၂၈ ကျပ် သား ၁ ပဲ၊ ကျောက်မျက်ရတနာပါ ရွှေထည်ပစ္စည်း ၂၇ ကျပ် ၁ ပဲ ၁ ရွှေ၊ ပုလဲ၊ ပလက်တီနမ်နှင့် ကျောက်မျိုးစုံ၊ ငွေနှင့် ငွေထည် ပစ္စည်းများ၊ ဘွဲ့တံဆိပ်များ၊ အလှူ ငွေကျပ် ၁၀၃၀၀၀ နှင့် မန္တလေး တိုင်းဒေသကြီး၌ ရွှေထည် ၂၇ ကျပ်သား ၉ ပဲ ၅ ရွှေ၊ ကျောက် မျက်ရတနာပါ ရွှေထည်ပစ္စည်း ၁၁ ကျပ်သား ၁ ပဲ ၁ ရွှေ၊ ပုလဲနှင့်

များ၊ အလှူငွေကျပ် ၁၂၂၄၂၂၀၀ တို့ကို ဌာပနာသွင်းလှူပူဇော်ရန် အတွက် သက်ဆိုင်ရာ တာဝန်ရှိ သူများထံသို့ လာရောက်လှူဒါန်း ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (၇)ရက် သား၊ သမီး၊ ဘုရား ဒါယကာ၊ ဒါယိကာမများ၊ စေတနာ ရှင်၊ အလှူရှင်များအနေဖြင့် မာရ ဝိဇယ ဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်မြတ်ကြီး ရတနာပလ္လင်တော်ထက် အလယ်

ဗဟိုဌာနများတွင်ဌာပနာ တော် ထပ်မံထည့်သွင်း သွင်းလှူပူဇော် လိုပါက နေပြည်တော်ကောင်စီ နယ်မြေအပါအဝင် သက်ဆိုင်ရာ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်များရှိ တာဝန်ရှိသူများထံသို့ ဖေဖော်ဝါရီ ၈ ရက်အထိ ဆက်သွယ်စုံစမ်း လှူဒါန်းနိုင်ပါကြောင်း နိဗ္ဗာန်အကျိုး မျှော်၍ အသိပေးနှိုးဆော်အပ်ပါ သည်။ သတင်းစဉ်

## မာရဝိဇယဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်မြတ်ကြီး ရတနာပလ္လင်တော်ထက် အလယ်ဗဟိုဌာနများတွင် ဌာပနာတော် ထပ်မံထည့်သွင်းလှူဒါန်း ပူဇော်မည်ဖြစ်ပါသဖြင့် သွင်းလှူပူဇော်နိုင်ရေး အသိပေးနှိုးဆော်ခြင်း

နေပြည်တော် ဖေဖော်ဝါရီ ၂

နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင် ဦးဆောင်သည့် (၇) ရက် သား၊ သမီး၊ ဘုရားဒါယကာ၊ ဒါယိကာမတို့က မာရဝိဇယဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်မြတ်ကြီး အား မြန်မာနိုင်ငံတွင် ထေရဝါဒဗုဒ္ဓသာသနာတော် ထွန်းလင်းတောက်ပလျက်ရှိသည်ကို ကမ္ဘာကို ပြသရန်၊ တိုင်းပြည်အေးချမ်းသာယာမှု ရှိစေရန်၊ ရုပ်ပွားတော်မြတ်ကြီးအား ပြည်တွင်း၊ ပြည်ပ ဘုရားဖူးများ လာရောက်ခြင်းဖြင့် ဒေသတိုးတက်စည်ကားမှုကို အထောက်အကူဖြစ်စေရန်၊ နိုင်ငံတော်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုအား အထောက်အကူဖြစ်စေရန် ရည်သန်လျက် ပြည်ထောင်စုနယ်မြေ နေပြည်တော် ဒက္ခိဏသီရိမြို့နယ် အတွင်း၌ သာသနာတော်ထုံး၊ ရုပ်ပွားဆင်းတုတော်ထုံး၊ မြန်မာ့ရိုးရာတည်ထုံးများ၊ ဌာပနာပုံကျမ်း၊ ဗိသုကာကျမ်း၊ မဟာဗုဒ္ဓဝင်ကျမ်း အစရှိသော စာပေကျမ်းဂန်များနှင့်အညီ တည်ဆောက်ပူဇော်လျက်ရှိပြီး ဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်မြတ်ကြီး၏ ရတနာပလ္လင်တော်ထက် အလယ်ဗဟိုဌာနတွင် ဌာပနာတော် သွင်းလှူပူဇော်ခြင်းကို ဇန်နဝါရီ ၂၇ ရက်တွင် ပြုလုပ်ခဲ့သည်။

ထို့ပြင် ဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်မြတ်ကြီး၏ ရတနာပလ္လင်တော်ထက် အလယ်ဗဟိုဌာနများတွင် ထပ်မံ ထည့်သွင်းလှူဒါန်းပူဇော်မည်ဖြစ်ပါသဖြင့် ကုသိုလ်တော် ရေရှည်တည်တံ့ခိုင်မြဲနိုင်မည့် အဖိုးတန်ကျောက် မျက်ရတနာများ၊ ဌာပနာကုသိုလ်ပြုနိုင်ရန်အတွက် လှူဒါန်းပူဇော်လိုသည့် (၇) ရက် သား၊ သမီး၊ ဘုရား ဒါယကာ၊ ဒါယိကာမများ၊ စေတနာရှင်၊ အလှူရှင်များအနေဖြင့် အချိန်မီသွင်းလှူပူဇော်နိုင်ရေး အောက်ပါ ဖုန်းနံပါတ်များသို့ ဖေဖော်ဝါရီ ၈ ရက်အထိ ဆက်သွယ်စုံစမ်းနိုင်ပါကြောင်း နိဗ္ဗာန်အကျိုးမျှော်၍ အသိပေး နှိုးဆော်အပ်ပါသည်။

- |     |                                  |              |             |
|-----|----------------------------------|--------------|-------------|
| (က) | ဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီး အောင်ထက်ဟိန်း | ၀၉-၂၀၄၄၄၀    |             |
| (ခ) | ဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီး အောင်ကို      | ၀၉-၂၅၉၀၉၉၈၉၉ |             |
| (ဂ) | ဗိုလ်မှူးချုပ် ကျော်စိုးဦး       | ၀၉-၃၉၁၀၅၄၇   | နေပြည်တော်  |
| (ဃ) | ဗိုလ်မှူးချုပ် မြတ်သူစိုး        | ၀၉-၃၉၁၀၉၃၂   | မြစ်ကြီးနား |
| (င) | ဗိုလ်မှူးချုပ် ကျော်ကျော်ထွန်း   | ၀၉-၃၉၁၀၃၉၇၅  | လားရှိုး    |
| (စ) | ဗိုလ်မှူးချုပ် ဝင်းဇော်စိုး      | ၀၉-၃၉၁၀၃၂၆၆  | တောင်ကြီး   |
| (ဆ) | ဗိုလ်မှူးချုပ် သန်းထွန်းအောင်    | ၀၉-၃၉၁၀၃၄၈၂  | ခိုလမ်      |
| (ဇ) | ဗိုလ်မှူးချုပ် ကျော်ထက်          | ၀၉-၃၉၁၀၄၀၉၅  | ကျိုင်းတုံ  |

- |     |                                |             |             |
|-----|--------------------------------|-------------|-------------|
| (ဈ) | ဗိုလ်မှူးချုပ် ကျော်သူရအေး     | ၀၉-၃၉၁၀၅၄၁  | မော်လမြိုင် |
| (ည) | ဗိုလ်မှူးချုပ် သစ်လွင်ထူး      | ၀၉-၃၉၁၀၀၇၈၇ | မြိတ်       |
| (ဋ) | ဗိုလ်မှူးချုပ် ဝင်းမြင့်ခိုင်  | ၀၉-၃၉၁၀၃၂၈၃ | ရန်ကုန်     |
| (ဌ) | ဦးမင်းမင်းထွန်း                | ၀၉-၄၂၅၅၁၈၈၈ | ရန်ကုန်     |
| (ဍ) | ဦးသက်နိုင်                     | ၀၉-၆၉၃၀၃၉၄၅ | ရန်ကုန်     |
| (ဎ) | ဗိုလ်မှူးချုပ် အောင်ခင်ဇော်    | ၀၉-၃၉၁၀၃၄၈  | ပုသိမ်      |
| (ဏ) | ဗိုလ်မှူးချုပ် ကျော်ကျော်သန်း  | ၀၉-၃၉၁၀၃၂၂၄ | အမ်း        |
| (တ) | ဗိုလ်မှူးချုပ် မျိုးထွဋ်လှိုင် | ၀၉-၃၉၁၀၃၄၅  | မုံရွာ      |
| (ထ) | ဗိုလ်မှူးကြီး အောင်လွင်        | ၀၉-၃၉၁၀၃၇၄၈ | မန္တလေး     |
| (ဒ) | ဦးတင်မောင်စိုး                 | ၀၉-၂၅၀၆၅၂၅၅ | မန္တလေး     |
| (ဓ) | ဦးစိုးဟိန်းဇော်                | ၀၉-၆၉၅၀၀၆၈၀ | မန္တလေး     |
| (န) | ဗိုလ်မှူးချုပ် အောင်ခိုင်ချို  | ၀၉-၃၉၁၀၀၆၃၂ | တောင်ငူ     |
- သတင်းစဉ်

## ပျော်ဘွယ်တွင် မီးဘေးအန္တရာယ်ကင်းရေး လေ့ကျင့်ပညာပေး

ပျော်ဘွယ် ဖေဖော်ဝါရီ ၂ ရမည်းသင်းခရိုင် ပျော်ဘွယ်မြို့နယ် မီးသတ်ဦးစီးဌာနမှ မြို့နယ်အတွင်း မီးဘေးအန္တရာယ်ကင်းရေး အတွက် သန္ဓေတပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ အရန်မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ ဝင်များအား လေ့ကျင့်ပညာပေးမှုကို ဖေဖော်ဝါရီ ၂ ရက်က ပျော်ဘွယ်မြို့ မီးသတ်ဦးစီးဌာနရုံးတွင် ပြုလုပ်သည်။

ရှေးဦးစွာ မြို့နယ်မီးသတ်ဦးစီးမှူး ဦးကျော်မျိုး က မီးဘေးအန္တရာယ် ကာကွယ်ရေးနည်းလမ်းများ၊ မီးငြိမ်းသတ်ရေး လုပ်ငန်းစဉ်များ ဆောင်ရွက်ရာတွင် စနစ်တကျ မြန်ဆန်ထိရောက်စွာ လုပ်ဆောင်နိုင်ရေး၊ စွမ်းရည်(၄)ရပ်နှင့်ပြည့်စုံရေး တပ်ဖွဲ့ဝင်များအား

အပတ်စဉ် ဇာတ်တိုက်လေ့ကျင့်ခြင်းများ စဉ်ဆက် မပြတ် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း ပြောကြား သည်။ ထို့အပြင် ဇန်နဝါရီ ၃၀ ရက်တွင် ဈေးသူ ဈေးသားများ၊ ဈေးကော်မတီဝင်များနှင့် တွေ့ဆုံ၍ မီးဘေးကြိုတင်ကာကွယ်ရေးဆိုင်ရာ ဆောင်ရန်၊ ရှောင်ရန်များ၊ ဈေးဆိုင်ခန်းများတွင် မီးဘေးကြိုတင် ကာကွယ်ရန် ဆောင်ရွက်ထားရမည့်နည်းလမ်းများ၊

မီးသတ်ဆေးဘူး စနစ်တကျကိုင်တွယ်အသုံးပြုနည်း များ ရှင်းလင်းဆွေးနွေးကာ ဈေးသူ ဈေးသားများ အား လက်တွေ့မီးငြိမ်းသတ်စေခဲ့ပြီး သန္ဓေတပ်ဖွဲ့ဝင် များနှင့် အရန်မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များက မီးငြိမ်း သတ်နည်းများကို လက်တွေ့သရုပ်ပြခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

မြို့နယ် (ပြန်/ဆက်)

# နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဗဟိုအကြံပေးအဖွဲ့ အဖွဲ့ခေါင်းဆောင် ဦးစောထွန်းအောင်မြင့် တိုင်းရင်းသားလူမျိုးများရေးရာဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးနှင့် ဝန်ထမ်းများအား တွေ့ဆုံနှုတ်ဆက်

နေပြည်တော် ဖေဖော်ဝါရီ ၂ ခေါင်းဆောင် ဦးစောထွန်း ရေးရာဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီး Jeng Phang နော်တောင် ဗဟိုအကြံပေးအဖွဲ့ အဖွဲ့ တွင် တိုင်းရင်းသားလူမျိုးများ နှင့် ဝန်ထမ်းများအား အဆိုပါ



ဝန်ကြီးဌာန၌ တွေ့ဆုံပြီး ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး Jeng Phang နော်တောင်က ယခုကဲ့သို့ ဆုံတွေ့ခွင့် ရသည့်အတွက် ဝမ်းမြောက်ပါကြောင်း၊ ဝန်ကြီး ဌာန၏ ရည်မှန်းချက်များ ပေါက်မြောက် အောင်မြင်အောင် ဝန်ထမ်းများအားလုံး ကြိုးစား ဆောင်ရွက်သွားကြရမည် ဖြစ်ကြောင်း၊ တက်ညီလက်ညီ ဆောင်ရွက် ပေးကြစေလိုပါကြောင်း၊ နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းသစ္စာ အဓိဋ္ဌာန်ကို မမေ့ကြရန်လိုကြောင်း၊ စည်းလုံးညီညွတ်မှုသည် အရေးကြီးကြောင်း၊ ဝန်ထမ်းများအနေဖြင့် ပါတီစွဲ၊ လူမျိုးစွဲ၊ ဘာသာစွဲ၊ ပုဂ္ဂိုလ်စွဲမထားကြရန်နှင့် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဗဟိုအကြံပေးအဖွဲ့ အဖွဲ့ခေါင်းဆောင်က ဝန်ထမ်းများအနေဖြင့် ဝန်ထမ်းစည်းမျဉ်း စည်းကမ်းများကို လိုက်နာပြီး ဥပဒေဘောင်နှင့်အညီ နေထိုင် သွားကြရန်၊ ပါတီနိုင်ငံရေးကင်းရှင်း ပြီး ပါတီစွဲ၊ ပုဂ္ဂိုလ်စွဲမထားကြရန်၊ ဝန်ထမ်းအချင်းချင်း သဟဇာတ ဖြစ်အောင် တန်းတူညီမျှ ဆက်ဆံ ဆောင်ရွက်ကြရန်နှင့် စည်းလုံး ညီညွတ်စွာ နေထိုင်သွားကြရန် ပြောကြားသည်။ ထို့နောက် တိုင်းရင်းသား

တော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီက ချမှတ်ထားသည့် ရှေ့လုပ်ငန်းစဉ် (၅) ရပ်နှင့် ဦးတည်ချက်(၉)ရပ် တို့ကို ဦးထိပ်ပန်ဆင်ကြပြီး နိုင်ငံတော်၏ တာဝန်များကို ဆောင်ရွက်ကြရန် ပြောကြားသည်။ ဆက်လက်၍ ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးဇော်အေးမောင်က ကြိုဆို နှုတ်ခွန်းဆက်စကား ပြောကြားပြီး အခမ်းအနားကို ရုပ်သိမ်း လိုက်သည်။ အခမ်းအနားသို့ တိုင်းရင်း သားလူမျိုးများရေးရာဝန်ကြီးဌာန အမြဲတမ်းအတွင်းဝန်၊ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်များ၊ ဒုတိယအမြဲတမ်း အတွင်းဝန်၊ ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်များနှင့် အရာထမ်း၊ အမှုထမ်းများ တက်ရောက်ခဲ့ကြ ကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်

## မြန်မာနိုင်ငံအမျိုးသားလူ့အခွင့်အရေးကော်မရှင်

### ၂၀၂၂ ခုနှစ်အတွင်း တိုင်ကြားစာများ၊ အကျဉ်းထောင်၊ အကျဉ်းစခန်း၊ ရဲစခန်းအချုပ်ခန်းများနှင့် ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်မှုစခန်းများ

### ကြည့်ရှုစစ်ဆေးမှုတို့နှင့် စပ်လျဉ်း၍ သတင်းထုတ်ပြန်ချက်

### သတင်းထုတ်ပြန်ချက် အမှတ်စဉ် (၂/ ၂၀၂၃)

၁။ မြန်မာနိုင်ငံ အမျိုးသားလူ့အခွင့်အရေး ကော်မရှင်အနေဖြင့် အဓိကလုပ်ငန်းတာဝန်များဖြစ်သော လူ့အခွင့်အရေးမြှင့်တင်ရေးနှင့် ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ခြင်းလုပ်ငန်းများကို ကော်မရှင်ဥပဒေအခန်း (၅) ကော်မရှင်၏တာဝန်နှင့် လုပ်ပိုင်ခွင့်များအရ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။  
၂။ ကော်မရှင်သည် မြန်မာနိုင်ငံ အမျိုးသားလူ့အခွင့်အရေး ကော်မရှင်ဥပဒေ ပုဒ်မ ၂၂၊ ပုဒ်မ ၃၅ (ဂ) အရ တိုင်တန်းချက် သို့မဟုတ် စွပ်စွဲချက်နှင့် စပ်လျဉ်း၍ စိစစ်ပြီး စုံစမ်းစစ်ဆေးခြင်းကို လည်းကောင်း၊ ပုဒ်မ ၃၆ (ဃ) အရ တိုင်တန်းချက်၊ စွပ်စွဲချက်နှင့် သတင်းအရ လူ့အခွင့်အရေး ဖောက်ဖျက်မှုဖြစ်ပွားကြောင်း သိရှိရသည့်နေရာသို့ သွားရောက် စစ်ဆေးခြင်းကိုလည်းကောင်း၊ ပုဒ်မ ၃၆ (င) အရ အကျဉ်းထောင်၊ အကျဉ်းစခန်း၊ အချုပ်ခန်းများနှင့် ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်ရေးစခန်းများကို သွားရောက်ကြည့်ရှုစစ်ဆေးခြင်းကိုလည်းကောင်း တာဝန်နှင့် လုပ်ပိုင်ခွင့်အရ လျာထားချက်များရေးဆွဲ၍ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။  
၃။ ၂၀၂၂ ခုနှစ်အတွင်း မြန်မာနိုင်ငံ အမျိုးသားလူ့အခွင့်အရေး ကော်မရှင်သို့ ပေးပို့လာသည့် တိုင်တန်းချက် ၂၂၉ စောင် လက်ခံရရှိခဲ့ရာ အဆိုပါ တိုင်တန်းချက်များကို စုံစမ်းစစ်ဆေးရေးအဖွဲ့မှ အစည်းအဝေး ၃၂ ကြိမ်ကျင်းပ၍ စိစစ်ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ သက်ဆိုင်ရာအစိုးရဌာန၊ အဖွဲ့အစည်းများသို့ စိစစ်ဆောင်ရွက်နိုင်ရန် အကြောင်းကြားခြင်း ၃၉ မှု၊ တိုင်တန်းသူထံ အကြံပြုပြန်ကြားခြင်း ၄၇ မှု၊ မှတ်တမ်းထားရှိခြင်း ၁၄၃ မှုတို့ ဖြစ်ပါသည်။  
၄။ မှတ်တမ်းထားရှိသည့် တိုင်တန်းချက် ၁၄၃ စောင်သည် ကော်မရှင် ဥပဒေအရ တရားရုံးတစ်ခုခု၏ ရှေ့မှောက်၌ စစ်ဆေးကြားနာဆဲ အမှုများ၊ တရားရုံးတစ်ခုခု၏ စီရင်ဆုံးဖြတ်ချက်အပေါ် အယူခံမှု သို့မဟုတ် ပြင်ဆင်မှုဝင်ရောက်ဆဲအမှုများ၊ တရားရုံးတစ်ခုခုက အပြီးသတ် စီရင်ဆုံးဖြတ်ပြီးသောအမှုများ၊ တိုင်တန်းချက်အင်္ဂါရပ်နှင့် မညီညွတ်သောအမှုများနှင့် ကော်မရှင်လုပ်ထုံးလုပ်နည်းနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်ပြီးသော တိုင်တန်းချက်များဖြစ်သဖြင့် ဆက်လက်အရေးယူ ဆောင်ရွက်ရန် မလိုအပ်သော တိုင်တန်းချက်များ ဖြစ်သောကြောင့် မှတ်တမ်းအနေဖြင့် စနစ်တကျ ထိန်းသိမ်းထားရှိပါသည်။  
၅။ တိုင်တန်းချက်များနှင့် စပ်လျဉ်း၍ လိုအပ်သလို စိစစ်ဆောင်ရွက်ပေးနိုင်ရေး သက်ဆိုင်ရာ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဌာနများ၊ ပြည်ထောင်စုအဆင့်အဖွဲ့အစည်းများ၊ နေပြည်တော်ကောင်စီ၊ တိုင်းဒေသကြီးနှင့်

ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့များသို့ ပေးပို့ခဲ့ရာ ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ်၊ ၂၀၂၁ ခုနှစ် တို့အပါအဝင် ပြန်ကြားချက် ၁၂၁ စောင်ကို လက်ခံရရှိခဲ့သဖြင့် တိုင်တန်းသူ ကာယကံရှင်များထံသို့ ကော်မရှင်မှ ပေးပို့ပြန်ကြားပေးခဲ့ပါသည်။  
၆။ မြန်မာနိုင်ငံ အမျိုးသားလူ့အခွင့်အရေးကော်မရှင်သည် ကော်မရှင်ဥပဒေပုဒ်မ ၄၃ အရ အကျဉ်းကျနေသူများ၊ အချုပ်အနှောင်ခံနေရသူများ သို့မဟုတ် ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်ထားခြင်းခံရသူများကို လူ့အခွင့်အရေးနှင့်သက်ဆိုင်သည့် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ပြဋ္ဌာန်းချက်များ၊ ပြည်တွင်းဥပဒေများနှင့်အညီ လူသားချင်းစာနာထောက်ထားမှုဖြင့် စောင့်ရှောက်ထားခြင်းရှိမရှိတို့ကို ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာနမှ ထုတ်ပြန်ထားသော ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်ရေး ညွှန်ကြားချက်များနှင့်အညီ စဉ်ဆက်မပြတ် သွားရောက်ကြည့်ရှုစစ်ဆေးလျက်ရှိပါသည်။  
၇။ ကြည့်ရှုစစ်ဆေးမှုအနေဖြင့် ၂၀၂၂ ခုနှစ်အတွင်း အကျဉ်းထောင် ၁၈ ခု၊ အချုပ်ထောင် ၄ ခု၊ အကျဉ်းစခန်း ၁၇ ခု၊ ရဲစခန်းအချုပ်ခန်း ၂၅ ခု၊ တရားရုံးအချုပ်ခန်း ၃ ခု၊ လူငယ်သင်တန်းကျောင်း ၅ ခု၊ ကလေးပြုစုရေးဂေဟာ ၁ ခု၊ ဘိုးဘွားရိပ်သာ ၁ ခုနှင့် မသန်စွမ်းလူငယ်သင်တန်းကျောင်း ၅ ခုတို့ကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးနိုင်ခဲ့ပါသည်။  
၈။ ကော်မရှင်သည် ၂၀၂၂ ခုနှစ်အတွင်း အကျဉ်းထောင်၊ အချုပ်ထောင်၊ အကျဉ်းစခန်းနှင့် ရဲစခန်းအချုပ်ခန်းတို့ရှိ အကျဉ်းသား၊ အချုပ်သားတို့ကို တွေ့ဆုံခဲ့ပြီး မြန်မာနိုင်ငံ အမျိုးသားလူ့အခွင့်အရေး ကော်မရှင်ဥပဒေဆိုင်ရာ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများ အပိုဒ် ၄၁ ပါ “ ကုလသမဂ္ဂက ပြဋ္ဌာန်းထားသည့် အကျဉ်းသားများအပေါ် ပြုမူဆက်ဆံမှုနှင့်စပ်လျဉ်းသော အနိမ့်ဆုံးစံနှုန်းများနှင့် ညီ မညီ” အကျဉ်းသား၊ အချုပ်သား အိပ်ဆောင်များ၊ အကျဉ်းသား၊ အချုပ်သား တစ်ဦးချင်းအတွက် ရရှိသင့်သည့် အသုံးအဆောင်များရရှိမှု အခြေအနေ၊ ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု၊ သောက်သုံးရေရရှိမှုအခြေအနေ စသည်တို့ကို မေးမြန်းကြည့်ရှုစစ်ဆေးခဲ့ပါသည်။  
၉။ ထို့ပြင် အကျဉ်းသား၊ အချုပ်သားများကို ယင်းတို့၏ အိပ်ဆောင်များတွင် လိုက်လံတွေ့ဆုံကာ စားဝတ်နေရေးအခြေအနေ၊ ညည်းပန်းနှိပ်စက်ခံရမှု ရှိ မရှိ၊ ထောင်ဝင်စာ ပစ္စည်းများ ပြည့်စုံစွာ ရရှိခြင်း ရှိ မရှိ၊ ရသင့် ရထိုက်သော အသုံးအဆောင်ပစ္စည်းများ ရရှိခြင်း ရှိ မရှိတို့ကို မေးမြန်းမှတ်တမ်းတင်ခြင်း၊ တစ်ဦးချင်း တွေ့ဆုံတင်ပြလိုသော အကျဉ်းသား၊ အချုပ်သား စုစုပေါင်း (၂၃၉) ဦးတို့ကို ကြည့်ရှု

စစ်ဆေးရေးအဖွဲ့မှ မေးမြန်းမှတ်တမ်းတင်ခြင်းများကို ဆောင်ရွက်ခဲ့ပါသည်။  
၁၀။ မြန်မာနိုင်ငံ အမျိုးသားလူ့အခွင့်အရေးကော်မရှင်အနေဖြင့် တိုင်ကြားစာများအပေါ် စိစစ်ဆောင်ရွက်ခြင်းနှင့် အကျဉ်းထောင်၊ အကျဉ်းစခန်း၊ အချုပ်ခန်းနှင့် ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်ရေးစခန်းများကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးခြင်းများ ဆောင်ရွက်ရာတွင် လူ့အခွင့်အရေး ချိုးဖောက်မှုများကို အလေးထားစိစစ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။ ထိုသို့ ဆောင်ရွက်ရာတွင် တိုင်ကြားသူများကို လက်တုံ့ပြန်မှု မခံရစေရေးအတွက် သေချာစေမည့် ဆောင်ရွက်ချက်များကို ကော်မရှင်ဥပဒေ ပုဒ်မ ၃၈ နှင့် ပြန်ကြားပေးနိုင်ရေးပေးပို့အကြောင်းကြားလျက်ရှိပါသည်။  
၁၁။ နိုင်ငံသားတစ်ဦးသည် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေပါ နိုင်ငံသားများ၏ မူလအခွင့်အရေးကို ဖောက်ဖျက်ခံရခြင်း၊ ကမ္ဘာ့လူ့အခွင့်အရေး ကြေညာစာတမ်းပါ အခွင့်အရေးများ ဖောက်ဖျက်ခံရခြင်း၊ နိုင်ငံတော်က ပါဝင်ချုပ်ဆိုထားသည့် နိုင်ငံတကာလူ့အခွင့်အရေးဆိုင်ရာ သဘောတူစာချုပ်များတွင် ပါရှိသည့် လူ့အခွင့်အရေးများကို ဖောက်ဖျက်ခြင်း ခံရပါက ကိုယ်တိုင်အတွက် သော်လည်းကောင်း၊ အခြားသူတစ်ဦးအတွက် သော်လည်းကောင်း၊ လူတစ်စုကို ကိုယ်စားပြု၍ သော်လည်းကောင်း ဥက္ကဋ္ဌ၊ မြန်မာနိုင်ငံ အမျိုးသားလူ့အခွင့်အရေး ကော်မရှင်၊ အမှတ် (၂၇)၊ (၆) မိုင်ခွဲ၊ ပြည်လမ်း၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့ သို့ လိပ်မူ၍ မှတ်ပုံတင်စာဖြင့် ဖြစ်စေ၊ ကော်မရှင်ရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် ဖြစ်စေ ဖက်စ် -၀၁- ၆၅၄၆၇၈ နှင့် ကော်မရှင် website ဖြစ်သော <https://mnhr.org.mm> တို့မှ တစ်ဆင့်ဖြစ်စေ တိုင်ကြားနိုင်ပါသည်။  
၁၂။ တိုင်တန်းချက်များကို စိစစ်ပြီး သက်ဆိုင်ရာအစိုးရဌာန၊ အဖွဲ့အစည်းများနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့မှုများကြောင့် လူ့အခွင့်အရေး ချိုးဖောက်ခံရမှုများနှင့် နစ်နာမှုများကို ဖြည့်ဆည်းဆောင်ရွက်ပေးနိုင်ခဲ့သဖြင့် လူ့အခွင့်အရေးချိုးဖောက်ခံရမှုများအပါအဝင် သက်ကြီးရွယ်အို၊ ကလေးသူငယ်၊ မသန်စွမ်းသူနှင့် အမျိုးသမီးအခွင့်အရေး ချိုးဖောက်ခြင်းများ ခံစားကြုံတွေ့ရပါက ကူညီဆောင်ရွက်ပေးနိုင်ရေး ကော်မရှင်သို့ ကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ တာဝန်သိသူတစ်ဦးတို့မှ ကိုယ်စားပြု၍ဖြစ်စေ တိုင်တန်းနိုင်ပါကြောင်းနှင့် တိုင်တန်းချက်ပေးပို့ရာတွင် နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်မီတ္တူကို မဖြစ်မနေ ပူးတွဲပေးပါရန်လည်း အသိပေးအပ်ပါသည်။  
မြန်မာနိုင်ငံ အမျိုးသားလူ့အခွင့်အရေးကော်မရှင် ရက်စွဲ၊ ၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ ဖေဖော်ဝါရီလ ၂ ရက်

# သယံဇာတနှင့် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးဝန်ကြီးဌာန (၁၅) ကြိမ်မြောက် မြန်မာ့ရိုးရာထမဆွဲပွဲပြိုင်ပွဲကျင်းပ

နေပြည်တော် ဖေဖော်ဝါရီ ၂

သယံဇာတနှင့် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင် ထိန်းသိမ်းရေးဝန်ကြီးဌာန၏ (၁၅) ကြိမ်မြောက် မြန်မာ့ရိုးရာ ထမဆွဲပွဲကို ယနေ့ မွန်းလွဲပိုင်းက နေပြည်တော်ရှိ သစ်တောဦးစီးဌာန ရုံးချုပ် ရုံးအမှတ် ၃၉ ၌ ကျင်းပရာ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးခင်မောင်ရီ ဒုတိယဝန်ကြီးများ၊ အမြဲတမ်း အတွင်းဝန်၊ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် များ၊ ဦးဆောင် ညွှန်ကြားရေးမှူး များ၊ ပါမောက္ခချုပ်၊ ပြိုင်ပွဲဝင် အသင်းများနှင့် အရာထမ်း၊ အမှု ထမ်းများ စုညီစွာ တက်ရောက်ကြ ပြီး ပျော်ရွှင်စွာ ပါဝင်ဆင်နွှဲကြသည်။ ရှေးဦးစွာ ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီးက အဖွင့်အမှာစကား ပြောကြားပြီး ဦးစီးဌာန၊ လုပ်ငန်း၊ တက္ကသိုလ်တို့မှ ပြိုင်ပွဲဝင်အသင်း ၁၁ သင်း၏ ပျော်ရွှင်စွာ ယှဉ်ပြိုင်



မှုကို လှည့်လည်ကြည့်ရှုအားပေး သည်။ (အပေါ်ပုံ) ထို့နောက်ပြိုင်ပွဲတွင်ပထမဆု ရရှိသော ဘူမိဗေဒနှင့် ဓာတ်သတ္တု ရှာဖွေရေးဦးစီးဌာန အသင်းကို ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးခင် မောင်ရီက လည်းကောင်း၊ ဒုတိယဆုရရှိသော ပတ်ဝန်းကျင် ထိန်းသိမ်းရေးဦးစီးဌာန အသင်း ကို ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးထွန်းအုံက လည်းကောင်း၊ တတိယဆုရရှိ သော အမှတ်(၁) သတ္တုတွင်း လုပ်ငန်းအသင်းကို ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးမင်းသူက လည်းကောင်း ဆုများ ပေးအပ်ချီးမြှင့်ခဲ့ပြီး ကျန် အသင်းများကို နှစ်သိမ့်ဆုများ ပေးအပ်ချီးမြှင့်ခဲ့ကြောင်း သိရ သည်။ သတင်းစဉ်

# မြန်မာနိုင်ငံလုံးဆိုင်ရာ အမျိုးသမီးကော်မတီ (၁/၂၀၂၃) အစည်းအဝေးကျင်းပ

နေပြည်တော် ဖေဖော်ဝါရီ ၂

မြန်မာနိုင်ငံလုံးဆိုင်ရာ အမျိုးသမီးကော်မတီ (၁/၂၀၂၃) အစည်းအဝေးကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းက နေပြည်တော် ရှိ လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေးဝန်ကြီးဌာန စုပေါင်းအစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။ (အောက်ပုံ)



အစည်းအဝေးတွင် မြန်မာ နိုင်ငံလုံးဆိုင်ရာ အမျိုးသမီး ကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌ၊ လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည် နေရာချထားရေး ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာ သက်သက်ခိုင်က မြန်မာနိုင်ငံလုံး ဆိုင်ရာ အမျိုးသမီးကော်မတီ အနေဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံရှိ အမျိုး သမီးများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့် ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရေးလုပ်ငန်း များကို ဆောင်ရွက်ရန်အတွက် မူဝါဒ (၄) ရပ်၊ လုပ်ငန်းတာဝန် (၇) ရပ် ချမှတ်အကောင်အထည် ဖော်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံလုံးဆိုင်ရာ အမျိုးသမီး ကော်မတီမှ ရေးဆွဲအကောင် အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိ

သည့် အမျိုးသမီးများ ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေးဆိုင်ရာ အမျိုးသား အဆင့် မဟာဗျူဟာစီမံကိန်း (National Strategic Plan for the Advancement of Women- NSPAW) (၂၀၁၃ - ၂၀၂၂)သည် စီမံချက်သက်တမ်း ကုန်ဆုံးပြီ ဖြစ်၍ NSPAW Phase II (၂၀၂၃- ၂၀၃၂)ကို ရေးဆွဲနိုင်ရေးအတွက် သက်ဆိုင်ရာ ဝန်ကြီးဌာနများမှ ဒုတိယဝန်ကြီးများ ပါဝင်သည့် ဦးဆောင်ကော်မတီ (၁)ရပ်နှင့် သက်ဆိုင်ရာ ဦးစီးဌာနများမှ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်များ ဦးဆောင် သည့် လုပ်ငန်းကော်မတီ(၁)ခုကို ဖွဲ့စည်းထားပြီးဖြစ်ကြောင်း။ မြန်မာနိုင်ငံလုံးဆိုင်ရာ အမျိုး သမီးကော်မတီက ဦးဆောင်

ရေးဆွဲထားသည့် “ကိုဗစ်-၁၉ ကာလအတွင်း ကျေးလက်နေ အမျိုးသမီးများအတွက် အသက်မွေးဝမ်းကျောင်း လုပ်ငန်းများ ပြန်လည် ထူထောင်ရေးဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းစီမံချက်” ကို ၂၀၂၂-၂၀၂၃ ဘဏ္ဍာနှစ်အတွင်း နေပြည်တော် ကောင်စီနှင့် ရခိုင်ပြည်နယ် စီမံချက်ကျေးရွာများတွင် Quick win project အနေဖြင့် အကောင် အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိ ကြောင်း၊ သက်ငယ်မှိမ်း အပါ အဝင် ကျား-မ အခြေပြု အကြမ်း ဖက်မှု (Gender Based Violence- GBV) များနှင့် ပတ်သက်ပြီး ဆက်သွယ် တိုင်ကြားနိုင်ရန် Helpline ဖုန်းနံပါတ် “1566” ဖြင့် ဝန်ဆောင်မှုပေးလျက်ရှိကြောင်း။ သတင်းစဉ်

# ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း

၁။ နေပြည်တော်၊ ဒက္ခိဏသီရိမြို့နယ်၊ ရာဇသင်္ဂဟလမ်းနှင့် ရွှေပြည်တော်ဝင်လမ်းထောင့်၊ အကွက်အမှတ်(၅)တွင် ပါတီရုံးချုပ် တည်ရှိသော ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီက နိုင်ငံရေး ပါတီများမှတ်ပုံတင်ခြင်းဥပဒေ ပုဒ်မ ၂၅ အရ နိုင်ငံရေးပါတီအဖြစ် ဆက်လက်တည်ထောင် မှတ်ပုံတင်ခွင့်ပြုရန် ၁-၂-၂၀၂၃ ရက်နေ့ တွင် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ယင်းသို့ လျှောက်ထားရာတွင် ပါတီအမည်၊ အလံနှင့် တံဆိပ်တို့ကို ဖော်ပြပါအတိုင်း အသုံးပြုမည် ဖြစ်ကြောင်း တင်ပြလာပါသည်။  
၂။ ယင်းအဖွဲ့အစည်းက အသုံးပြုမည့် ပါတီအမည်၊ အလံနှင့် တံဆိပ်တို့ကို ကန့်ကွက်လိုက် ယခုကြေညာသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက် အတွင်း ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ပြည်ထောင်စု ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်သို့ ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း၊ နိုင်ငံရေးပါတီ များ မှတ်ပုံတင်ခြင်း နည်းဥပဒေ ၁၄ (ဃ) အရ အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ၏ အလံပုံစံ



ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ၏ တံဆိပ်ပုံစံ



ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်

# ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်၊ ထိန်းချုပ်၊ ကုသရေးဆိုင်ရာ ပစ္စည်းများ ပြည်ပမှ အဆင်ပြေချောမွေ့စွာ တင်သွင်းနိုင်ရေး ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိ

နေပြည်တော် ဖေဖော်ဝါရီ ၂

စီးပွားရေးနှင့် ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေးဝန်ကြီးဌာနအနေဖြင့် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်၊ ထိန်းချုပ်၊ ကုသရေးဆိုင်ရာပစ္စည်းများကို လေကြောင်း၊ ပင်လယ်ရေကြောင်းနှင့် နယ်စပ်ကုန်သွယ်ရေးစခန်းများမှ နှောင့်နှေး ကြန့်ကြာမှုမရှိ တင်သွင်းနိုင်ရေးအတွက် အချိန်နှင့်တစ်ပြေးညီ စီစဉ် ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိရာ ဖေဖော်ဝါရီ ၂ ရက်တွင် ချင်းရွှေဟော်ကုန် သွယ်ရေးစခန်းမှ ကုမ္ပဏီတစ်ခု၊ ယာဉ်စီးရေတစ်စီးဖြင့် နှာခေါင်းစည်း (Mask) ငါးတန် တင်သွင်းခဲ့ကြောင်း သိရသည်။  
ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်၊ ထိန်းချုပ်၊ ကုသရေးဆိုင်ရာပစ္စည်း များကို သက်ဆိုင်ရာဌာနများနှင့် ညှိနှိုင်းထားသည့် SOP များနှင့် အညီ ဦးစားပေးတင်သွင်းခွင့်ပြုပေးလျက်ရှိပါကြောင်းနှင့် ဆေးဝါးနှင့် ဆက်စပ်ပစ္စည်းများ တင်သွင်းခြင်းနှင့် ဆက်စပ်သည့် အသိပေးကြေညာ ချက်များကိုလည်း အများပြည်သူသိရှိစေရန် ဝန်ကြီးဌာန Website ဖြစ်သည့် commerce.gov.mm တွင် ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုနိုင်ရေး စီစဉ် ဆောင်ရွက်ပေးကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်

# တိရစ္ဆာန်ကျန်းမာရေးနှင့် မွေးမြူရေးလုပ်ငန်းဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပဟိုကော်မတီ ပထမအကြိမ် အစည်းအဝေးကျင်းပ

နေပြည်တော် ဖေဖော်ဝါရီ ၂ တိရစ္ဆာန်ကျန်းမာရေးနှင့် မွေးမြူရေးလုပ်ငန်း ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ပဟိုကော်မတီ၏ ပထမအကြိမ် အစည်းအဝေးကို ဖေဖော်ဝါရီ ၂ ရက် မွန်းလွဲပိုင်းက စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ဆည်မြောင်း ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီးရုံး အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။



အစည်းအဝေးတွင် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးလှမိုး က နိုင်ငံတော်၏ စီးပွားရေးဦးတည်ချက်တွင်ပါရှိသော “စိုက်ပျိုးရေးနှင့် မွေးမြူရေးကို အခြေခံသည့် ကုန်ထုတ်လုပ်မှုကို ခေတ်မီနည်းစနစ်များဖြင့် ပိုမိုဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်အောင် ဆောင်ရွက်ပြီး အခြားစီးပွားရေးကဏ္ဍများကို လည်းဘက်စုံဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်အောင် တည်ဆောက်ရေး” ဟူသည့် အချက်နှင့်အညီ အသားကဏ္ဍ ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်စေရေးအတွက် ဝန်ကြီးဌာန၏ မူဝါဒ၊ မျှော်မှန်းချက်များအတိုင်း မွေးမြူရေးလုပ်ငန်း ပိုမိုဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်စေရေးအတွက် တက်ညီလက်ညီ ပူးပေါင်းပါဝင် ကြိုးပမ်း ဆောင်ရွက်ကြစေလိုကြောင်း၊ ပြောင်းလဲဖြစ်ပေါ်လာသော ခေတ်စနစ်နှင့်အညီ တိရစ္ဆာန်နှင့် တိရစ္ဆာန်ထွက် ပစ္စည်းများ ကုန်သွယ်မှု တိုးတက်လာစေရန်နှင့် ပုဂ္ဂလိကမွေးမြူရေးကဏ္ဍ

ချက်၊ မွေးမြူရေးနှင့် ကုသရေး ဦးစီးဌာန၏ မူဝါဒ၊ မျှော်မှန်းချက်များအတိုင်း မွေးမြူရေးလုပ်ငန်း ပိုမိုဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်စေရေးအတွက် တက်ညီလက်ညီ ပူးပေါင်းပါဝင် ကြိုးပမ်း ဆောင်ရွက်ကြစေလိုကြောင်း၊ ပြောင်းလဲဖြစ်ပေါ်လာသော ခေတ်စနစ်နှင့်အညီ တိရစ္ဆာန်နှင့် တိရစ္ဆာန်ထွက် ပစ္စည်းများ ကုန်သွယ်မှု တိုးတက်လာစေရန်နှင့် ပုဂ္ဂလိကမွေးမြူရေးကဏ္ဍ

ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရန် ရေးဆွဲ ပြဋ္ဌာန်းထားသည့် တိရစ္ဆာန် ကျန်းမာရေးနှင့် မွေးမြူရေး လုပ်ငန်းဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဥပဒေ နှင့်အညီ လုပ်ငန်းများ ထိရောက်စွာ အကောင်အထည်ဖော်ရာတွင် ဦးစီးအဖွဲ့တစ်ခုက တာဝန်ယူ ဆောင်ရွက်နိုင်ရန်အတွက် နိုင်ငံတော် စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ က ဥပဒေပုဒ်မ ၄ အရ တိရစ္ဆာန် ကျန်းမာရေးနှင့် မွေးမြူရေး

လုပ်ငန်းဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ဗဟို ကော်မတီကို ၂၀၂၁ ခုနှစ် အောက်တိုဘာလတွင် ဖွဲ့စည်း တာဝန် ပေးအပ်ခဲ့ပါကြောင်း၊ ယနေ့အစည်းအဝေးတွင် ဗဟို ကော်မတီ၏ လုပ်ငန်းတာဝန် (၁၇) ချက်မှ ဦးစားပေး ဆောင်ရွက်ရမည့် လုပ်ငန်းရပ်များကို အဆိုပြု တင်ပြနိုင်ရန်နှင့် ပိုင်းဝန်းသုံးသပ် ဆွေးနွေးရန်ဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားသည်။

ထို့နောက် ဗဟိုကော်မတီ အတွင်းရေးမှူး ညွှန်ကြားရေးမှူး ချုပ် ဒေါက်တာရဲထွန်းဝင်း က ဗဟိုကော်မတီ၏ လုပ်ငန်းတာဝန် များ၊ ဗဟိုကော်မတီ၏ ဦးစားပေး လုပ်ငန်းရပ်များနှင့် အဆိုပြုချက်များ၊ နိုင်ငံစီးပွား မြှင့်တင်ရေး ရန်ပုံငွေမှ အရင်းမပျောက်မတည် ထောက်ပံ့ငွေဖြင့် ဆောင်ရွက်မည့် မွေးမြူရေးလုပ်ငန်းများ အကောင်အထည်ဖော်ရေး စီမံကိန်းတွင်

ယူနစ်နှင့် လျာထားချက်၊ ဘဏ္ဍာနှစ်အလိုက် မြစ်မီးရောင် (အသားကဏ္ဍ) ကျေးရွာထူထောင်ခြင်းနှင့် ရှေးလုပ်ငန်းစဉ်များကို ရှင်းလင်း တင်ပြသည်။

ထို့နောက် အစည်းအဝေးသို့ တက်ရောက်လာကြသည့် ဗဟိုကော်မတီ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဒုတိယ ဝန်ကြီး ဒေါက်တာအောင်ကြီးနှင့် ဗဟိုကော်မတီဝင်များ ဖြစ်ကြသော ဦးစီးဌာန အသီးသီးမှ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်များ၊ မြန်မာနိုင်ငံ တိရစ္ဆာန်ဆေးကု ဆရာဝန်များအသင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံ မွေးမြူရေးလုပ်ငန်းအဖွဲ့ချုပ်၊ မြန်မာနိုင်ငံ ငါးလုပ်ငန်းအဖွဲ့ချုပ်တို့မှ ဥက္ကဋ္ဌများနှင့် တာဝန်ရှိသူများ၊ တိရစ္ဆာန်ဆေးပညာရပ်နှင့် မွေးမြူရေးပညာရပ်ဆိုင်ရာ ကျွမ်းကျင်သူများက အဆိုပြုလုပ်ငန်းရပ်များအပေါ် သက်ဆိုင်ရာကဏ္ဍများ အလိုက်ပိုင်းဝန်းအကြံပြုဆွေးနွေးခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်

# (၇) ကြိမ်မြောက် အာဆီယံ ကျန်းမာသောနေထိုင်မှုစနစ်မြှင့်တင်ရေး ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ အစုအဖွဲ့ - ၁ အစည်းအဝေး တတိယနေ့ကျင်းပ

နေပြည်တော် ဖေဖော်ဝါရီ ၂ မြန်မာနိုင်ငံက အိမ်ရှင်အဖြစ် လက်ခံကျင်းပသည့် (၇) ကြိမ်မြောက် အာဆီယံ ကျန်းမာသော လူနေမှုစနစ် မြှင့်တင်ရေး ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ အစုအဖွဲ့ - ၁ အစည်းအဝေး (7th Meeting of ASEAN Health Cluster 1: Promoting Healthy Lifestyle) တတိယနေ့ကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် နေပြည်တော်ရှိ ကျန်းမာရေး ဝန်ကြီးဌာန၌ Hybrid စနစ်ဖြင့် ကျင်းပသည်။

အစည်းအဝေးတွင် ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာန ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဒေါက်တာထင်လင်းက သဘာပတိအဖြစ် တာဝန်ယူဆောင်ရွက်ပြီး အာဆီယံ ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ အစုအဖွဲ့-၁ ၏ (၂၀၂၁-၂၀၂၅) လုပ်ငန်းစဉ်ပါ စီမံချက် လုပ်ငန်းများတွင် မိတ်ဖက် အဖွဲ့အစည်းများ၏ လက်ရှိပူးပေါင်းဆောင်ရွက်နေမှု အခြေအနေနှင့် ဆက်လက်ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သွားမည့် အစီအမံများကို မဲလ်ဘုန်းတက္ကသိုလ် (Center for Mental Health- University of Melbourne)၊ Alive and Thrive၊ ကုလသမဂ္ဂကလေးများ ရန်ပုံငွေအဖွဲ့ (UN Children's Fund - UNICEF) နှင့် အရှေ့တောင်အာရှဒေသ ဆေးရွက်ကြီးထိန်းချုပ်ရေး မဟာမိတ်အဖွဲ့ (South East Asia Tobacco Control Alliance- SEATCA) တို့က တင်ပြကြကာ ရှေ့ဆက်ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မည့် အစီအစဉ် (Way Forward) နှင့် စပ်လျဉ်း၍ ဆွေးနွေးကြသည်။

ဆိုင်ရာ အာဆီယံကွန်ရက် တည်ထောင်ရေး၊ သင်တန်းလက်စွဲပြုစုရေးနှင့် သင်တန်းပို့ချရေး၊ ဒေသတွင်း အစားအစာနှင့် အာဟာရဗဟိုလုံခြုံရေးအတွက် ကဏ္ဍပေါင်းစုံ ပါဝင်သောစနစ် တည်ထောင်ရေး စသည့်ကိစ္စရပ်များကို ဆွေးနွေးကြသည်။

ထို့ပြင် အာဆီယံအတွင်းရေးမှူးအဖွဲ့ရုံးက အာဆီယံကျန်းမာရေးဆိုင်ရာအစုအဖွဲ့ - ၁ ၏ နိုင်ငံကိုယ်စားပြု ကိုယ်စားလှယ်များ၏ အမည်စာရင်းနှင့် အစည်းအဝေး အစီရင်ခံစာ (မူကြမ်း) ကို တင်ပြရာ အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများနှင့် တက်ရောက်လာသူများက အတည်ပြုကြပြီး (၈) ကြိမ်မြောက် အာဆီယံ ကျန်းမာသောလူနေမှုစနစ်မြှင့်တင်ရေး ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ အစုအဖွဲ့ - ၁ အစည်းအဝေး ကျင်းပရန် အတွက် ကြိုတင်ပြင်ဆင်ရေးကိစ္စများကို ဆွေးနွေးကြသည်။

ထို့နောက် ပိတ်ပဲအခမ်းအနားကို ဆက်လက် ကျင်းပရာ အာဆီယံနိုင်ငံများ၏ ကျန်းမာရေး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုဆိုင်ရာ အဆင့်မြင့် အရာရှိကြီးများ အစည်းအဝေး၏ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ သဘာပတိ (ASEAN Senior Officials' Meeting on Health Development - SOMHD ၏ Focal Point)ဖြစ်သူ ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်

ဒေါက်တာ မြင့်မြင့်သန်းက အစည်းအဝေး သုံးရက်တာ ကာလအတွင်း အပြုသဘောဆောင်သည့် ဆွေးနွေးချက်များအပေါ် များစွာအားရကျေနပ်မိပါကြောင်း၊ အာဆီယံကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ အစုအဖွဲ့ - ၁ ၏ (၂၀၂၁-၂၀၂၅) လုပ်ငန်းစဉ်ပါ ဆောင်ရွက်ပြီးစီးခဲ့သည့် လုပ်ငန်းများအတွက် တာဝန်ယူဆောင်ရွက်ခဲ့သော အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများအတွက် ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်မိပါကြောင်း၊ အစဉ်တစိုက် ပံ့ပိုးကူညီပေးခဲ့သော အာဆီယံအတွင်းရေးမှူးအဖွဲ့ရုံး၊ အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများနှင့် မိတ်ဖက်အဖွဲ့အစည်းများကိုလည်း ကျေးဇူးတင်ရှိပါကြောင်း၊ ဆောင်ရွက်ရန် ကျန်ရှိနေသော လုပ်ငန်းများအတွက်လည်း အရှိန်အဟုန်မြှင့်တင်၍ ပူးပေါင်း



ဆောင်ရွက်ခြင်းဖြင့် ကျန်းမာသော အာဆီယံအသိုက်အဝန်း ပေါ်ပေါက်လာစေရေးအတွက် အတူတကွ ကြိုးစားဆောင်ရွက်သွားရန် လိုအပ်မည် ဖြစ်ပါကြောင်း ပြောကြားပြီး အစည်းအဝေးကို ရပ်သိမ်းလိုက်သည်။

အစည်းအဝေးသို့ မြန်မာနိုင်ငံ ကျန်းမာရေး ဝန်ကြီးဌာနမှ အာဆီယံကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ အစုအဖွဲ့ - ၁ (ASEAN Health Cluster 1) မှ တာဝန်ရှိသူများ၊ အာဆီယံအဖွဲ့ဝင် နိုင်ငံများမှ ကိုယ်စားလှယ်များ၊ အာဆီယံအတွင်းရေးမှူးအဖွဲ့ရုံးမှ တာဝန်ရှိသူများနှင့် မိတ်ဖက်အဖွဲ့အစည်းများမှ ကိုယ်စားလှယ်များ တက်ရောက်ကြကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်

### ၎ ရှေ့ဖိုးမှ

တိုက်ကုန်များအဖြစ် လာရောက်ရောင်းချခြင်းများ စီစဉ်ဆောင်ရွက်နိုင်သည့်အပြင် မိမိ ဒေသအတွင်းရှိ ဒေသခံပြည်သူများ၏ စားဝတ်နေရေးအပြင် ပညာရေး၊ ကျန်းမာရေး၊ လူမှုရေး၊ စီးပွားရေး စသည့်အခက်အခဲများ အဆင်ပြေချောမွေ့လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

ယခုအခါ ကျောက်တော်-ပလက်ဝ ရေလမ်းကြောင်း ပြန်ဖွင့်လာပြီဖြစ်၍ သင်္ဘောခရီးစဉ်အား အပတ်စဉ် ပုံမှန်ပြေးဆွဲပေးလျက်ရှိရာ ဒေသခံပြည်သူများနှင့် ခရီးသွားပြည်သူများအနေဖြင့် ခရီးသွားလာရေး၊ ကုန်စည်သယ်ယူပို့ဆောင်ရေး၊ ပညာရေး၊ ကျန်းမာရေး၊ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများ အဆင်ပြေချောမွေ့လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

ခင်မောင်ထွန်း(ပြန်/ဆက်)

### တပ်ကုန်းမြို့၌ ခွေးရူးရောဂါကာကွယ်ဆေး (အခမဲ့) ထိုးနှံပေး

တပ်ကုန်း ဖေဖော်ဝါရီ ၂ တပ်ကုန်းမြို့နယ် မွေးမြူရေးနှင့် ကုသရေးဦးစီးဌာနမှ မြို့နယ်အတွင်းရှိ အိမ်မွေးခွေးနှင့် ခွေးလေခွေးလွင့်များကို ခွေးအကောင်ရေ လေးသောင်းခွဲခန့် အား လျာထား၍ ခွေးရူးရောဂါကာကွယ်ဆေး (အခမဲ့) ထိုးနှံခြင်းကို ဇန်နဝါရီ ၃၀ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီကစတင်၍

ထိုးနှံပေးလျက် ရှိသည်။ အဆိုပါ ကာကွယ်ဆေး စတင်ထိုးနှံရာတွင် မြို့နယ်မွေးမြူရေးနှင့် ကုသရေးဦးစီးဌာနမှ ဒေါက်တာကောင်းစိုးစံနှင့် ခွေးရူးကာကွယ်ဆေးထိုးအဖွဲ့တို့က မြို့နယ်အထွေထွေ အုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန၊ မြို့နယ်ဒုတိယ (၁၀၀) ပြည်သူ့ဆေးရုံး ဝန်ထမ်းအိမ်ရာဝင်းနှင့် မြို့ဦးစာသင်

တိုက်၊ မြို့မသီဟနာဒစာသင်တိုက်၊ ဂိုဏ်ထောက်စာသင်တိုက်၊ မြို့နယ်ပေပုလ္လစာသင်တိုက်၊ သီဂီရတနာသီလရှင်စာသင်တိုက်၊ ငွေတောင်တောရစာသင်တိုက်အတွင်း မွေးမြူထားသည့် စုစုပေါင်း ခွေးအကောင်ရေ ၁၇၀ ခန့်အား ခွေးရူးရောဂါ ကာကွယ်ဆေး (အခမဲ့) ထိုးနှံပေးခဲ့သည်။

တင်စိုးလွင်



ဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီး ကိုကိုလတ် (တနင်္သာရီရေတပ်စခန်းဌာနချုပ်)



ဦးကိုကိုနိုင် (ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူး)



နေရပ်ပြန် အမျိုးသားတစ်ဦး



နေရပ်ပြန် အမျိုးသမီးတစ်ဦး



နေရပ်ပြန် အမျိုးသမီးတစ်ဦး

၀ ရှေ့ဖုံးမှ

ပြန်လည်ရောက်ရှိခဲ့ကြသည်။

အဆိုပါ ရောက်ရှိလာသော နေရပ်ပြန် မြန်မာနိုင်ငံသားများကို တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် ဦးမြတ်ကို၊ တိုင်းဒေသကြီး လူမှုရေးရာဝန်ကြီး ဦးရင်ထွေး၊ ခရိုင်နှင့် မြို့နယ်စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီ အဖွဲ့ဝင်များ၊ နေရပ်ပြန် မြန်မာနိုင်ငံသားများ၏ မိသားစုဝင်များက လှိုက်လှဲနွေးထွေးစွာကြိုဆိုကြပြီး အစားအသောက်နှင့် အဝတ်အထည်များ ထောက်ပံ့ပေးအပ်သည်။

အမိမြန်မာပြည်သို့ ပြန်လည်ခေါ်ဆောင်ရောက်ရှိလာသော မြန်မာနိုင်ငံသားများအား မြို့နယ်ပြည်သူ့ဆေးရုံမှ ကျန်းမာရေးဝန်ထမ်းများ၊ ဌာနဆိုင်ရာများနှင့် လူမှုကူညီရေးအသင်းများမှ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါကြိုတင်ကာကွယ်ရေးအတွက် နှာခေါင်းတို့ဖတ်၊ အာခေါင်းတို့ဖတ်ယူ စစ်ဆေးပေးခြင်း၊ နယ်မြေခံတပ်မတော်ဆေးကုသရေးအဖွဲ့များက လိုအပ်သော ကျန်းမာရေးစစ်ဆေးပေးခြင်းများကို ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ပြီးနောက် နေ့လယ်စာဖြင့် ဧည့်ခံကျွေးမွေးသည်။

ကော့သောင်းမြို့၌ ရောက်ရှိနေသော နေရပ်ပြန် မြန်မာနိုင်ငံသား ၆၇၉ ဦးအနက် တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးမှ ၃၉၇ ဦးကို ကော့သောင်းမြို့မှ တစ်ဆင့် မိသားစုများရှိရာ မြို့နယ်များသို့ မော်တော်ယာဉ်များဖြင့် လည်းကောင်း၊ ရန်ကုန်နှင့် အခြားမြို့ကြီးများမှ နေရပ်ပြန် ၁၇၁ ဦးကို ရန်ကုန်မြို့သို့ တပ်မတော်(ရေ)မှ စစ်ရေယာဉ်(ကျန်စစ်သား)ဖြင့် လည်းကောင်း၊ ရခိုင်ပြည်နယ်မှ နေရပ်ပြန် ၁၁၁ ဦးကို စစ်ရေယာဉ်ဖြင့် ကျောက်ဖြူမြို့များသို့ တပ်မတော်(ရေ)မှ စစ်ရေယာဉ်(အနော်ရထာ)ဖြင့်လည်းကောင်း မိသားစုများနှင့် အမြန်ပြန်လည်တွေ့ဆုံနိုင်စေရန် စီစဉ်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပြီး လမ်းခရီးတစ်လျှောက် လုံခြုံရေး၊ စားသောက်နေထိုင်ရေးနှင့် လိုအပ်သောကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ စောင့်ရှောက်မှုပေးခြင်းတို့ကို စစ်ရေယာဉ်များ၌ တာဝန်ထမ်းဆောင်နေသည့် တပ်မတော်သားများက ကူညီဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ထို့နောက် တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့၏ စီစဉ်ကြီးကြပ်မှုဖြင့် မိမိတို့ နေရပ်ဒေသအသီးသီးသို့ ပြန်လည်ပို့ဆောင်နိုင်ရေးနှင့် လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေးဝန်ကြီးဌာနမှလည်း အလုပ်အကိုင်ရရှိရေးအတွက် လိုအပ်သည်များ စီစဉ်ဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရှိရသည်။

နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီအစိုးရလက်ထက်တွင် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်၏ လမ်းညွှန်ချက်အရ ပြည်ပရောက် မြန်မာနိုင်ငံသားများကို ၂၀၂၁ ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီလအတွင်းကပင် မလေးရှားနိုင်ငံမှ ၁၀၈၆ ဦးနှင့် မတ်လအတွင်း အိန္ဒိယနိုင်ငံ ပိုဘလဲယား (Port Blair) မှ ၇၀ တို့ကို တပ်မတော်(ရေ)မှ စစ်ရေယာဉ်များဖြင့် နှစ်ကြိမ် သွားရောက်ခေါ်ဆောင်၍ မိဘများထံ ကောင်းမွန်စွာ စနစ်တကျ အပ်နှံပေးခဲ့ပြီး အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းများ ရရှိအောင်လည်း ဖော်ဆောင်ပေးခဲ့ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။

ဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီး ကိုကိုလတ် (တနင်္သာရီရေတပ်စခန်းဌာနချုပ်)

အခုခရီးစဉ်ကတော့ နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်ရဲ့ လမ်းညွှန်ချက်အရ ပြည်ပနိုင်ငံကို အကြောင်းအမျိုးမျိုးကြောင့် ရောက်ရှိနေတဲ့ မြန်မာနိုင်ငံသားတွေ ကိုယ့်နိုင်ငံပြန်ဖို့ အခက်အခဲရှိတဲ့ နိုင်ငံသား

တွေကိုပြန်ခေါ်ဖို့ ထိုင်းနိုင်ငံ ရနောင်းမြို့(----) ဆိပ်ကမ်းမှာ သွားရောက်ခေါ်ဆောင်ခဲ့တာ ဖြစ်ပါတယ်။ စုစုပေါင်း မြန်မာနိုင်ငံသား ၆၇၉ ဦးကို သွားရောက်ခေါ်ဆောင်ခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။ အဖွဲ့ခေါင်းဆောင်အနေနဲ့ တနင်္သာရီရေတပ်စခန်းဌာနချုပ် ဌာနချုပ်မှူး ဗိုလ်မှူးချုပ် သိန်းထွေး ဦးဆောင်ပြီးတော့ ကော့သောင်းအခြေချစစ်ဗျူဟာ စစ်ဗျူဟာမှူး ခရိုင်..... အဖွဲ့နဲ့ ကျန်တဲ့ရုံးအဖွဲ့တွေပါဝင်ပြီးတော့ စနစ်တကျ လွှဲပြောင်းလက်ခံခဲ့ပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့ တပ်မတော် (ရေ) ရဲ့ လုပ်ငန်းတာဝန် (၄) ရပ်ထဲမှာ လူသားချင်းစာနာထောက်ထားခြင်း (HATR) လုပ်ငန်းကလည်း တစ်ခုအပါအဝင်ဖြစ်တဲ့အတွက် ကိုယ့်နိုင်ငံသားတွေကို တခြားနိုင်ငံကနေ ဒုက္ခရောက်နေချိန်မှာ ပြန်လည်ခေါ်ယူနိုင်ခဲ့တာကလည်း တပ်မတော်(ရေ)ရဲ့ ရည်မှန်းချက်တာဝန်တစ်ရပ်ကို အောင်မြင်စွာ ထမ်းဆောင်နိုင်ခဲ့တာမို့ ဝမ်းသာဂုဏ်ယူမိပါတယ်။ ပြန်လည်ခေါ်ဆောင်လာတဲ့ နေရပ်ပြန် ပြည်သူပြည်သားတွေကိုတော့ ကော့သောင်းရောက်ရင် နွေးထွေးစွာ ကြိုဆိုလက်ခံပြီးတော့ ဆေးစစ်တာတွေ ဆောင်ရွက်ပေးမယ်။ နေရပ်ပြန်ဖို့အတွက် လိုအပ်တဲ့ ပြင်ဆင်မှုတွေ ဆောင်ရွက်ပေးထားတာရှိပါတယ်။ ဒီမှာလည်း ဆက်လက်ပြီးတော့ အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းတွေရရှိအောင် ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်မှုတွေ ဆောင်ရွက်ထားပေးတာ ရှိပါတယ်။

ဦးကိုကိုနိုင် (ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူး)

လူဝန်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် ပြည်သူ့အင်အားဝန်ကြီးဌာန

ယခုမြင်တွေ့နေရတဲ့အခမ်းအနားကတော့ ကျွန်တော်တို့မြန်မာနိုင်ငံသားတွေ တစ်ဖက်နိုင်ငံကို အကြောင်းအမျိုးမျိုးကြောင့် ရောက်ရှိသွားပြီး တစ်ဖက်နိုင်ငံမှာ ပြစ်မှုနဲ့ပြစ်ဒဏ်အမျိုးမျိုး ကျခံခဲ့ရပါတယ်။ ကျခံပြီး ပြန်လည်စေလွှတ်တဲ့အချိန်မှာလည်း နေ့နှင့်နေ့ကြန့်ကြာမှုလေးတွေ ရှိနေတဲ့အတွက်ကြောင့် ကျွန်တော်တို့နိုင်ငံရဲ့ နိုင်ငံတော်အကြီးအကဲက အမြန်ဆုံးပြန်လည်ခေါ်ယူဖို့အတွက် လမ်းညွှန်မှာကြားခဲ့ပါတယ်။ ဒီလိုလမ်းညွှန်မှာကြားမှုနဲ့အတူ ကျွန်တော်တို့ ပူးပေါင်းအဖွဲ့တွေနဲ့ ဌာနဆိုင်ရာအင်အားပေါင်းမြောက်မြားစွာနဲ့ ပြန်လည်လက်ခံဆောင်ရွက်နေတာ ဖြစ်ပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့ မြန်မာနိုင်ငံသားတွေကို ဥပဒေအချက်အလက်တွေနဲ့ ခိုင်လုံစွာ ပြန်လည်လက်ခံဆောင်ရွက်လျက် ရှိပါတယ်။

နေရပ်ပြန်အမျိုးသားတစ်ဦး

အခုလို ကျွန်တော်တို့ မြန်မာနိုင်ငံသားတွေကို ပြန်လည်ခေါ်ဆောင်ပေးတဲ့အတွက် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်နဲ့ တပ်မတော်သားတွေကို အထူးကျေးဇူးတင်ရှိပါတယ်။ ကျွန်တော်ကတော့ ကိုယ့်မြန်မာပြည်ကို ပြန်ရောက်ပြီဆိုတော့ သူများနိုင်ငံကို ထပ်သွားဖို့ အစီအစဉ် မရှိတော့ပါဘူး။ ကိုယ့်ရပ်ကိုယ့်ရွာမှာပဲ ကောင်းကောင်းမွန်မွန် လုပ်ကိုင်စားသောက်ချင်ပါတယ်။ သူများနိုင်ငံမှာ သွားရောက်အလုပ်လုပ်ကြမယ်ဆိုရင်တော့ ကျွန်တော်တို့ မြန်မာနိုင်ငံသူ နိုင်ငံသားတွေအနေနဲ့ နိုင်ငံတော်ရဲ့ခွင့်ပြုချက်နဲ့ Passport, Visa အခိုင်အမာနဲ့ သွားပါလို့ ကျွန်တော် အနူးအညွတ်ပြောကြားလိုပါတယ်။

နေရပ်ပြန်အမျိုးသားတစ်ဦး

စီးပွားရေးကအဆင်မပြေတော့ ထိုင်းကိုသွားတယ်။ ထိုင်းကို

သွားတော့ တစ်ခါတည်းမိပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့ ခြောက်လနေ့ခွဲရပါတယ်။ အချုပ်ထဲမှာနေတော့ အစားလည်းမဝ၊ ရေချိုးရတာလည်း မဝ၊ ဆေးဝါးကလည်း မပြည့်စုံဘူး။ ကျွန်တော်တို့ မြန်မာပြည်ကို ပြန်လာချင်လို့ အကြာကြီးမျှော်လင့်ခဲ့ရတယ်။ အခုချိန်မှာပြန်လာရတော့ ဝမ်းသာပါတယ်။ ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်ကိုလည်း ကျေးဇူးတင်ပါတယ်။ ဝမ်းလည်းဝမ်းသာပါတယ်။

နေရပ်ပြန်အမျိုးသားတစ်ဦး

အဲဒီမှာနေရတာ သိပ်အဆင်မပြေဘူး။ သူတို့ထားတဲ့ပုံစံတွေက ခန္ဓာကိုယ်တွေမှာ ယားနာတွေ ပေါက်တယ်။ ဆေးဝါးတွေလည်း တင်လို့မရဘူး။ တင်ခွင့်မပေးဘူး။ စားစရာတွေလည်း တင်ခွင့်မပေးဘူး။ မှာချင်တာမှာလို့မရဘူး။ ရောဂါတွေဖြစ်၊ ခန္ဓာကိုယ်တွေမှာ ယားနာတွေ ပေါက်တာက ထမင်းစားရတာ၊ အစားအသောက်တွေကလည်း မဝဘူးလေ။ နည်းနည်းလေးပဲကျွေးတယ်။ အခုလိုမျိုး မြန်မာပြည်ကို ပြန်လာလို့ရအောင် စီစဉ်ပေးတဲ့အတွက် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်ကို အထူးကျေးဇူးတင်ပါတယ်ခင်ဗျာ။ အခုလောလောဆယ်တော့ ကိုယ့်ရခိုင်ပြည်နယ်ကိုပဲ ပြန်ပြီးတော့ ကိုယ့်မိသားစုနဲ့ပဲအတူနေပြီး စည်းစည်းလုံးလုံးနဲ့ ပြန်ပြီးလုပ်ကိုင်စားသောက်တော့မယ်လို့ ဆုံးဖြတ်ထားပါတယ်။

နေရပ်ပြန်အမျိုးသမီးတစ်ဦး

ကျွန်မကတော့ ကျန်းမာရေးကောင်းပါတယ်။ အနေအစားကတော့ ခက်ခဲတာပေါ့နော်။ ကျန်းမာရေးမကောင်းတဲ့သူတွေ အများကြီးပေါ့။ အစားစားရတာပေါ့၊ ဆေးဝါးကအစ ကိုယ့်ပိုက်ဆံနဲ့ကိုယ်ဝယ်သုံးရတာပေါ့။ နေရတာတော့ အဆင်မပြေပါဘူးရှင်။ အခုလိုလာခေါ်ပေးတဲ့ ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်ကို အလွန်ကျေးဇူးတင်ပါတယ်။ ပီတိဝမ်းသာလည်း ဖြစ်ရပါတယ်ရှင်။ ဒီထက်မက အသက်ရာကျော် ရှည်ပါစေရင်။

နေရပ်ပြန်အမျိုးသမီးတစ်ဦး

ကျွန်မဟိုမှာဖမ်းမိခဲ့တဲ့အချိန်မှာ အလွန်ကို ခက်ခဲဆင်းရဲခဲ့တယ်။ စားချင်တိုင်းလည်းမစားရဘူး။ အစားအသောက်လည်း အလွန်ဆင်းရဲတယ်။ အနေအထိုင်လည်းဆင်းရဲတယ်။ အစားအသောက်လည်း လုံးဝအဆင်မပြေဘူး။ ပို့တော့လည်း တချို့တဝက်ပဲရောက်တယ်။ ဝယ်စားတော့လည်း ၂ / ၃ ဆပေးရတယ်။ ကျွန်မတို့အလွန်ခက်ခဲပြီး နေခဲ့ရတယ်။ ဘယ်အချိန် ဘယ်နေ့ပို့မယ်ဆိုတာလည်း မသိဘူး။ မသိဘူးဘဲဖြေနေတော့ ကျွန်မတို့တွေ အလွန်ခက်ခဲရပါတယ်။ လမ်းတွေပျောက်နေခဲ့တဲ့နေ့တွေ အများကြီးပဲ။ ၂၈ ရက်နေ့မှာ ပြန်ခေါ်မယ်လို့ သတင်းကြားရတော့ တစ်ဖွဲ့လုံး အလွန်ဝမ်းသာခဲ့ရပါတယ်။ ခုလို ပြန်ခေါ်တဲ့နေရာမှာလည်း စစ်သင်္ဘောတွေနဲ့ အဆင်မပြေပြေ ချောချော မွေ့မွေ့ နွေးနွေးထွေးထွေးနဲ့ ကြိုကြိုဆိုဆိုနဲ့ ရှိခဲ့တဲ့အတွက် အလွန် ဝမ်းသာပါတယ်။ ကျွန်မတို့ မိသားစုတွေနဲ့လည်း ပြန်တွေ့ရတော့မယ်။ ကျွန်မတို့ကို ကိုယ်ချင်းစာစိတ်အပြည့်နဲ့ အမြန်ဆုံးခေါ်ဆောင်ပေးခဲ့တဲ့ ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်ကို ကျွန်မတစ်ယောက်တည်း မဟုတ်ဘဲ ကျွန်မတို့အားလုံး အလွန်ကိုကျေးဇူးတင်ပါတယ်လို့ ပြောချင်ပါတယ်။

သတင်းစဉ်

အထက(မြို့မ) ပေါက်တောမြို့၌ လူငယ်စကားပိုင်း ကျင်းပ

ပေါက်တော ဖေဖော်ဝါရီ ၂ ရခိုင်ပြည်နယ် ပေါက်တောမြို့နယ် ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာနနှင့် မြို့နယ် အားကစားနှင့် ကာယပညာဦးစီးဌာနတို့ ပူးပေါင်းကျင်းပသော လူငယ်စကားပိုင်းကို ယနေ့ ညနေပိုင်းက အထက(မြို့မ)ကျောင်းရှိ စုပေါင်းခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။ ရှေးဦးစွာ ပေါက်တောမြို့နယ် ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာနမှ ဦးစီးအရာရှိ ဒေါ်တင်တင်စိန်နှင့် မြို့နယ်အားကစားနှင့် ကာယပညာဦးစီးဌာနမှ ဦးစီးမှူး ဦးမြမင်းထွန်း တို့က အမှာစကား ပြောကြားကြသည်။ ဆက်လက်၍ လူငယ်စကားပိုင်းတွင် ဦးဆောင်ဆွေးနွေးသူအဖြစ် ပေါက်တောမြို့နယ် ဦးစီးအရာရှိ ဒေါ်တင်တင်စိန်က ဦးဆောင်ဆွေးနွေးကာ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများက

စာတတ်ဖို့သာမက ပညာတတ်ဖို့ပါ ကြိုးစားကြ၊ လူငယ်နဲ့စာရိတ္တ၊ မျိုးဆက်သစ်လူငယ်များ မျိုးချစ်စိတ်ရှင်သန်ထက်မြက်ရေး၊ လူငယ်နဲ့အစားကစား အစရှိသည့် ခေါင်းစဉ်ပါအကြောင်းအရာ များကို ဆွေးနွေးကြသည်။ ထို့နောက် တက်ရောက်လာကြသည့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများက သိရှိလိုသည်များကို မေးမြန်းဆွေးနွေးကြရာ သက်ဆိုင်ရာခေါင်းစဉ်အလိုက် ဦးဆောင်ဆွေးနွေးသူ ကျောင်းသား ကျောင်းသူ လေးဦးက ပြန်လည်ဖြေကြားခြင်းဖြင့် အပြန်အလှန်ဆွေးနွေးကြသည်။ ယင်းနောက် ခန်းမအတွင်း ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာနမှ ခင်းကျင်းပြသ ထားသောအသိပညာပေးမူးယစ်ဆေးဝါးနံရံကပ်စာစောင်နှင့် ကလေးအလုပ်သမားပပျောက်ရေး အသိပညာပေးနံရံကပ်စာစောင်တို့ကို ကြည့်ရှုကြကြောင်း သိရသည်။ ဝင်းမင်းစိုး (ပြန်/ ဆက်)



ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး သာပေါင်းမြို့၌ နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီနှင့် မြန်မာ့တပ်မတော် ထောက်ခံပွဲ ပြုလုပ်စဉ်။

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ မြို့နယ်တို့၌

နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီနှင့် မြန်မာ့တပ်မတော် ထောက်ခံပွဲများ ပြုလုပ်

နေပြည်တော် ဖေဖော်ဝါရီ ၂
နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီနှင့် မြန်မာ့တပ်မတော်အား ထောက်ခံပွဲတို့ကို ယနေ့တွင် ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ မြို့နယ်တို့၌ အသီးသီး ပြုလုပ် ဆန္ဒဖော်ထုတ်ကြသည်။
ထိုသို့ ဆန္ဒဖော်ထုတ်ရာတွင် “နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီအစိုးရ၏ (၂) နှစ်ပြည့်အုပ်ချုပ်မှုကိုထောက်ခံပါသည်။ အမျိုးသားကာကွယ်ရေးနှင့် လုံခြုံရေးကောင်စီကို ကြိုဆိုပါသည်။ အမျိုးဘာသာ၊ သာသနာစောင့်ရှောက်ရေး ခွဲအရေး၊ NUG၊ CRPH ၊ PDF အကြမ်းဖက်သမားများ အလိုမရှိ၊

ပြည်တွင်း၊ ပြည်ပ အဖျက်သမား မှန်သမျှ ဆန့်ကျင်ကြ၊ ဗုဒ္ဓဘာသာရဟန်းတော်များအား ကာကွယ်ကြ၊ ရွေးကောက်ပွဲ အောင်မြင်စွာကျင်းပနိုင်ရေး ခွဲအရေး၊ ဖွဲ့စည်းပုံ အခြေခံဥပဒေနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်နေသည့် တပ်မတော်အား ထောက်ခံပါသည်။ အကြမ်းဖက် PDF အလိုမရှိ၊ NUG၊ CRPH အကြမ်းဖက်သမားများ အလိုမရှိ၊ NUG၊ PDF ပြည်သူ့အပေါ် အကြမ်းဖက်မှု ချက်ချင်းရပ်” စသည့် စာသားပါ ဆိုင်းဘုတ်များအား ကိုင်ဆောင်ကြွေးကြော်၍ အေးချမ်းစွာ ဆန္ဒဖော်ထုတ်ခဲ့ကြကြောင်း သတင်းရရှိသည်။
သတင်းစဉ်

ကျောဖုံးမှ
ပြန်လည်ပါဝင်လာမှုနှင့်အတူ မန်ယူအသင်း၏ ဖိအားပေး ကစားပုံကောင်းမွန်မှုနှင့် တိုက်စစ်အဆုံးသတ် သေချာမှုတို့ကြောင့် နှစ်ရုံးပြတ်ထပ်မံ ရှုံးနိမ့်ကာ ပြိုင်ပွဲမှ ထွက်ခွာခဲ့ရပြီဖြစ်သည်။ အဆိုပါ ပွဲစဉ်သို့ ပြန်လည်ရောက်ရှိရန်အတွက် အဆင့်မြင့် ကျော် လာရောက်ကြည့်ရှုခဲ့သည်။ ထို့အပြင် တိုင်ယန် မြူးနစ်အသင်းမှ အငှားဖြင့် ခေါ်ယူထားသော မန်ယူ ကစားသမားသစ် မာဆယ်ဆာဘစ်ဇာလည်း လာရောက်ကြည့်ရှုခဲ့သည်။
နော်တင်ဟမ်အသင်းသည် မန်ယူအသင်းကို ပွဲချိန် မိနစ် ၇၀ ကျော်အထိသာ ရိုးမပေးရအောင် စွမ်းဆောင်နိုင်ခဲ့ပြီး ၇၃ မိနစ်နှင့် ၇၆ မိနစ်တွင်

သွင်းဂိုးများ ဆက်တိုက် ခွင့်ပြုပေးခဲ့ရသည့်အတွက် နှစ်ရုံးပြတ် ရှုံးနိမ့်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ မန်ယူအသင်း အတွက် သွင်းဂိုးများကို ရက်ဖိုးဒါ ဖန်တီးမှုများမှ မာရှယ်နှင့် ဖရတ်တို့က သွင်းယူပေးခဲ့သည်။
ဗိုလ်လုပွဲတက်လှမ်းနိုင်ခဲ့သော မန်ယူအသင်း သည် နယူးကာဆယ်အသင်းနှင့် ဖေဖော်ဝါရီ ၂၆ ရက် တွင် ဝင်ဘလေးအားကစားကွင်းကြီး၌ အကြိတ် အနယ် ယှဉ်ပြိုင်ကစားသွားမည်ဖြစ်သည်။ မန်ယူနှင့် နယူးကာဆယ် အသင်းတို့သည် အက်ဖ်အေဖလား ပြိုင်ပွဲဗိုလ်လုပွဲအဖြစ် ၁၉၉၉ ခုနှစ်က ဝင်ဘလေးကွင်း ၌ တွေ့ဆုံခဲ့ပြီး မန်ယူအသင်းက နှစ်ရုံးပြတ် အနိုင် ရရှိထားသည်။
အောင်ဇော်

ကျောဖုံးမှ
အာရှ ဘောလုံးအဖွဲ့ချုပ် ညီလာခံကို အခမ်းအနား အစီအစဉ် ၁၆ ရပ်ဖြင့် ကျင်းပခဲ့ပြီး လက်ရှိ တာဝန်ယူ ထမ်းဆောင်နေသော AFC ဥက္ကဋ္ဌ ရိုတ်ဆာမန် သည် အာရှဘောလုံးအဖွဲ့ချုပ် ဥက္ကဋ္ဌအဖြစ် (၂၀၂၃-၂၀၂၇) ခုနှစ် သက်တမ်းအတွက် ဆက်လက် ရွေးချယ်ခံရသည်။ မြန်မာနိုင်ငံ ဘောလုံးအဖွဲ့ချုပ် ဥက္ကဋ္ဌ ဦးဇော် ဇော်သည် အာရှဘောလုံးအဖွဲ့ချုပ် ကွန်ဂရက် (33rd AFC Congress 2023) တွင် အာရှဘောလုံးအဖွဲ့ချုပ် အကြီးတန်း ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ (Senior Vice President) အဖြစ်

ရွေးချယ်ခံရသည်။ ဦးဇော်ဇော် သည် (၂၀၂၃-၂၀၂၇) ခုနှစ် သက်တမ်းအတွက် အာရှဘောလုံး အဖွဲ့ချုပ် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ (အာဆီယံ ဇုန်) မှ မဲပေးရွေးချယ်ခံရခြင်းဖြစ် ပြီး AFC Executive Committee အဖွဲ့ဝင်အဖြစ်လည်း တာဝန် ထမ်းဆောင်ရမည် ဖြစ်သည်။ မြန်မာနိုင်ငံ ဘောလုံးအဖွဲ့ချုပ် ဥက္ကဋ္ဌ ဦးဇော်ဇော်သည် ၂၀၁၉ ခုနှစ် အာရှဘောလုံးအဖွဲ့ချုပ် ကွန်ဂရက်တွင် ပထမအကြိမ် အတွက် အာရှဘောလုံးအဖွဲ့ချုပ် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌအဖြစ် စတင် ရွေးချယ်ခံခဲ့ရသည်။ ထို့ပြင် ဦးဇော်ဇော်သည် အာရှဘောလုံး အဖွဲ့ချုပ် လူမှုအကျိုးပြုကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌ (Chairman of AFC Social Responsible Committee) အဖြစ်လည်းကောင်း၊ AFC Drea Asia Foundation အဖွဲ့ဝင် အဖြစ်လည်းကောင်း တာဝန်ယူ ထားသူဖြစ်သည်။
33rd AFC Congress 2023 သို့ မြန်မာနိုင်ငံ ဘောလုံးအဖွဲ့ချုပ် မှ ဥက္ကဋ္ဌ ဦးဇော်ဇော်နှင့်အတူ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌများ ဖြစ်သည့် ဒေါက်တာ စိုင်းဆမ်ထွန်းနှင့် ဦးပြည့်ဖြိုးတေဇ၊ အထွေထွေ အတွင်းရေးမှူး၊ ဦးကိုကိုသိန်းတို့ တက်ရောက်ခဲ့သည်။ ကိုညီလေး

အကြမ်းဖက်အုပ်စုအဖြစ်ကြေညာထားသော CRPH ၊ NUG နှင့် ၎င်းတို့၏ လက်ဝေခံများ၏ လှုံ့ဆော်၊ ဝါဒဖြန့်ခြင်းများအား လိုက်ပါလုပ်ဆောင်ခြင်း၊ အားပေးကူညီခြင်း ပြုလုပ်ခဲ့သူများအား ဖော်ထုတ်အရေးယူ

နေပြည်တော် ဖေဖော်ဝါရီ ၂
အကြမ်းဖက်အုပ်စုအဖြစ်ကြေညာထားသော CRPH၊ NUG နှင့် ယင်းတို့၏ လက်အောက်ခံ အဖွဲ့အစည်းများ၊ ယင်းတို့နှင့် ဆက်သွယ်နေသော အဖွဲ့အစည်းများ၊ လူပုဂ္ဂိုလ်များသည် နိုင်ငံတော် တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးကို ပျက်ပြားစေရန်နှင့် ပြည်သူ့လူထုကို အကြောက်တရားများ ဖြစ်ပေါ်စေပြီး အစိုးရယန္တရားများ ပျက်ပြားစေရန် ရည်ရွယ်လျက် လှုံ့ဆော်ခြင်း၊ ဝါဒဖြန့်ခြင်း၊ ခြိမ်းခြောက်ခြင်းများကို လူမှုကွန်ရက်များမှတစ်ဆင့် နည်းမျိုးစုံဖြင့် ပြုလုပ်လျက်ရှိသည်။
ပြည်သူများအနေဖြင့် ယင်းတို့၏ လှုံ့ဆော်မှု၊ ဝါဒဖြန့်မှုများအပေါ် မသိနားမလည်၍ဖြစ်စေ၊ ကြောက်ရွံ့၍ဖြစ်စေ လိုက်ပါလုပ်ဆောင်ခြင်း၊ အသံဖြင့်ဖြစ်စေ၊ ပြုလုပ်မှုဖြင့်ဖြစ်စေ၊ တစ်နည်းနည်းဖြင့်ဖြစ်စေ အများပြည်သူအနေနှင့်အယုတ်ဖြစ်စေမည့် ပြုလုပ်မှုများ ပြုလုပ်ခြင်း၊ လှုံ့ဆော်ဝါဒဖြန့်မှု များကို ထပ်ဆင့်ဝေမျှခြင်း၊ အားပေးကူညီခြင်းများ ပြုလုပ်ခဲ့လျှင် အကြမ်းဖက်မှုတိုက်ဖျက်ရေး ဥပဒေပုဒ်မ ၅၂(က)၊ ရာဇသတ်ကြီးပုဒ်မ ၁၂၄-က နှင့် ပုဒ်မ ၅၀၅-က၊ အီလက်ထရောနစ် ဆက်သွယ် ဆောင်ရွက်ရေးဥပဒေပုဒ်မ ၃၃ (က) နှင့် တည်ဆဲဥပဒေများအရ အရေးယူခံရမည့်အပြင် ပြစ်မှုနှင့် သက်ဆိုင်သည့် ရွှေ့ပြောင်း နိုင်ငံသွားစည်း၊ မရွှေ့ပြောင်းနိုင်သောစည်းများကို အကြမ်းဖက်မှု တိုက်ဖျက်ရေးဥပဒေအရ သိမ်းဆည်းခံရနိုင်ပြီး ပြစ်မှုထင်ရှား စီရင်ခြင်းခံရပါက နိုင်ငံတော်ဘဏ္ဍာအဖြစ် သိမ်းဆည်းခံရနိုင်ကြောင်း ၂၀၂၂ ခုနှစ်၊ ဇန်နဝါရီ ၂၅ ရက်တွင် နိုင်ငံပိုင်မီဒီယာများမှ တစ်ဆင့် အသိပေး သတင်းထုတ်ပြန်ခဲ့ပြီးဖြစ်သည်။
ထိုကဲ့သို့ အသိပေးသတင်း ထုတ်ပြန်ခြင်းဖြစ်သော်လည်း

တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး မြိတ်မြို့နယ် သာရမဲကျေးရွာနေ လှဲလှဲဖြိုး (ခ) မဖြိုးသည် ၎င်းအသုံးပြုသည့် “Hsu Yati Phuu (Mee Phyo)” Facebook အကောင့်၊ ကချင်ပြည်နယ် မြစ်ကြီးနားမြို့နယ် မြို့မ ရပ်ကွက်နေ ဝေဇော်(ခ) ငြိမ်းမြတ်နှင့် ရခိုင်ပြည်နယ် မောင်တောမြို့နယ် (၄) မိုင်ကျေးရွာနေ ဖြိုးမောင်တို့သည် ၎င်းတို့ အသုံးပြုသည့် “ကျောက်စိမ်းမြေလေးညှို့ရှင်” Facebook အကောင့်နှင့် “မောင်တော သားချေ တောသားချေ” Facebook အကောင့်၊ မွန်ပြည်နယ် မုဒုံမြို့နယ် မြို့မ (၃) ရပ်ကွက်နေ ဖြူဖြူဝင်းသည် ၎င်းအသုံးပြုသည့် “Phyu Phyu Win” Facebook အကောင့်၊ နေပြည်တော်ကောင်စီ နယ်မြေ ဇေယျသီရိမြို့နယ် ရွှေကြာပင်ရပ်ကွက်နေ ပိုးအိခိုင်သည် ၎င်းအသုံးပြုသည့် “Poe Poe” Facebook အကောင့်၊ မန္တလေးတိုင်း ဒေသကြီး ညောင်ဦးမြို့နယ် ဥယျာဉ်ကျေးရွာနေ ဝင်းဝင်းဖြိုးသည် ၎င်းအသုံးပြုသည့် “Win Win Phyo” Facebook အကောင့်၊ ရန်ကုန် တိုင်းဒေသကြီး ကျောက်တန်းမြို့နယ် ဆေးဘိုကျေးရွာနေ နေခြည် ဝင်းသည် ၎င်းအသုံးပြုသည့် “Nay Chi Win” Facebook အကောင့်၊

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး မြောင်းမြမြို့နယ် အမှတ်(၁၀)ရပ်ကွက်နေ ပြည်ပို(ခ)ဖိုးပြည့် သည် ၎င်းအသုံးပြုသည့် “Pyae Poh” Facebook အကောင့်၊ ဟင်္သာတမြို့နယ် ညောင်ပင်ရပ်ကွက်နေ “WAI YAN MOE KYAW” Facebook အကောင့်၊ ငါးသိုင်းချောင်းမြို့နယ် ရွှေဘို ရပ်ကွက်နေ ခိုင်ခိုင်ဝင်းသည် ၎င်းအသုံးပြုသည့် “Khaing Khaing Ntg Win” Facebook အကောင့်နှင့် မြန်အောင်မြို့နယ်၊ အမှတ်(၅) ရပ်ကွက်နေ ဉာဏ်ဇော်အောင်(ခ)အာကာသည် ၎င်းအသုံးပြုသည့် “R Kar” Facebook တို့သည် အသိပေးသတင်းထုတ်ပြန်ချက်အပေါ် မျက်ကွယ်ပြု၍ နိုင်ငံတော် တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးကို ပျက်ပြားစေရန် ရည်ရွယ်လျက် လှုံ့ဆော်ခြင်း၊ ဝါဒဖြန့်ခြင်းများ ပြုလုပ်ဆောင်ခဲ့သည့် အတွက် တရားဥပဒေနှင့်အညီ ဖမ်းဆီးထိန်းသိမ်း အမှုဖွင့်လှစ် အရေးယူခြင်းများ ဆောင်ရွက်ခဲ့ရသည်။

ထိုကဲ့သို့ CRPH ၊ NUG နှင့် ယင်းတို့၏ လက်အောက်ခံအဖွဲ့ အစည်းများ၊ ယင်းတို့နှင့် ဆက်သွယ်နေသော အဖွဲ့အစည်းများ၊ လူပုဂ္ဂိုလ်များသည် နိုင်ငံတော်တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးကို ပျက်ပြား စေရန်နှင့် အစိုးရယန္တရားများ ပျက်ပြားစေရန် ရည်ရွယ်လျက် လှုံ့ဆော်ခြင်း၊ ဝါဒဖြန့်ခြင်းများ ပြုလုပ်ခဲ့မှုအပေါ် အားပေးကူညီခြင်း ပြုလုပ်ခဲ့သူများအား ဥပဒေနှင့်အညီ ထိရောက်စွာ အရေးယူသွား မည်ဖြစ်ကြောင်းနှင့် ထိုသို့လှုံ့ဆော်သူ၊ ဝါဒဖြန့်သူများအား ဆက်လက် ဖော်ထုတ်အရေးယူသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်

ကသာမြို့တွင် ငွေကျပ် ၃၄၂၂ ဒသမ ၂၅ သိန်းတန်ဖိုးရှိ စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြားများ ဖမ်းဆီးရမိ

နေပြည်တော် ဖေဖော်ဝါရီ ၂
ကသာမြို့တွင် ငွေကျပ် ၃၄၂၂ ဒသမ ၂၅ သိန်း တန်ဖိုးရှိ စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြားများ ဖမ်းဆီး ရမိခဲ့ကြောင်း မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့မှ သိရသည်။
မူးယစ်ဆေးဝါး တားဆီးနှိမ်နင်းရေး ရဲတပ်ဖွဲ့မှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များ ပါဝင်သော ပူးပေါင်း အဖွဲ့သည် ဇန်နဝါရီ ၃၁ ရက် မွန်းလွဲ ၁ နာရီခွဲ တွင် ကသာမြို့ အမှတ် (၉) ရပ်ကွက်

မြို့ဝင်/ ထွက် ပူးပေါင်းစစ်ဆေးရေးဂိတ်၌ မွန်းဂမ်အောင် မောင်းနှင်ပြီး ဇော်တူးအောင် လိုက်ပါလာသည့် SURF အမျိုးအစားမော်တော် ယာဉ်ကို ရပ်တန့်စစ်ဆေးရာဖွေရာ ယာဉ်၏ အင်ဂျင်ခန်းနှင့် အပိုဘီးအတွင်းတို့မှ ငွေကျပ် ၃၄၂၂ ဒသမ ၂၅ သိန်းတန်ဖိုးရှိ စိတ်ကြွေးသွပ် ဆေးပြား ၂၅၀၁၅၀ ကိုလည်းကောင်း၊ ထို့အတူ ဖေဖော်ဝါရီ ၁ ရက် နံနက် ၇ နာရီ

၄၅ မိနစ်တွင် လောက်ကိုင်မြို့ တုံချိန်ရပ်ကွက် (၁) တွင် ကျန်ရောက်ချိန် (ခ) ကျန်စန်း အား မသင်္ကာဖွယ်တွေ့ရှိသဖြင့် စစ်ဆေးရာဖွေရာ စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြား ၂၀၀၀ ကို လည်း ကောင်း သိမ်းဆည်းရမိခဲ့သဖြင့် ၎င်းတို့အား မူးယစ်ဆေးဝါးနှင့် စိတ်ကို ပြောင်းလဲစေသော ဆေးဝါးများဆိုင်ရာ ဥပဒေအရ အရေးယူထား ကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်



### အမေရိကန်၌ မျောက်ကျောက်ရောဂါအတွက် ပြည်သူ့ကျန်းမာရေး အရေးပေါ်အခြေအနေထုတ်ပြန်ထားမှုကို အဆုံးသတ်

ဝါရှင်တန် ဖေဖော်ဝါရီ ၂  
အမေရိကန်၌ မျောက်ကျောက်ရောဂါကူးစက်မှုများ ကျဆင်းလာပြီး မျောက်ကျောက်ရောဂါအတွက် ထုတ်ပြန်ထားသည့် ပြည်သူ့ကျန်းမာရေး အရေးပေါ်အခြေအနေ ထုတ်ပြန်မှုကို အဆုံးသတ် လိုက်သည်ဟု သိရသည်။



ဖလော်ရီဒါပြည်နယ် အော်လန်ဒိုမြို့တွင် မျောက်ကျောက်ရောဂါ ကာကွယ်ဆေးထိုးပေးနေစဉ်။

ဇန်နဝါရီ ၃၁ ရက်တွင် အရေးပေါ်အခြေအနေ ထုတ်ပြန်ထားမှုကို အဆုံးသတ်လိုက်ခြင်း ဖြစ်သည်။ ၂၀၂၂ ခုနှစ် ဩဂုတ်လအတွင်းက မျောက်ကျောက်ရောဂါကြောင့် ဖျားနာခြင်းနှင့် အဖုအပိမ့်များ ထွက်ခြင်းတို့ ဖြစ်ပွားသည့်အတွက် အရေးပေါ်အခြေအနေ ထုတ်ပြန်ခဲ့ခြင်း ဖြစ်သည်။ အမေရိကန်တွင် မျောက်ကျောက်ရောဂါဖြစ်ပွားမှုများ ပြားပြီး ဖြစ်ပွားသူဦးရေ ၃၀၀၀၀ရှိသည်ဟု အမေရိကန်

ရောဂါ ထိန်းချုပ်ရေးနှင့် ကာကွယ်ရေးစင်တာ(စီဒီစီ) က ပြောသည်။ ပြီးခဲ့သည့်နှစ် ဩဂုတ်လအတွင်းက ရောဂါဖြစ်ပွားသူများ ပြားသော်လည်း ယခုအခါ ကူးစက်မှုနှုန်း တဖြည်းဖြည်း

ကျဆင်းလာပြီဖြစ်သည်။ ယခုနှစ်အစပိုင်းမှ စတင်ကာ ကူးစက်မှုနှုန်းမှာ တစ်ရက်လျှင် ၁၀ ဦးအောက်သာရှိတော့သည်။ ရောဂါကြောင့် အန္တရာယ်ဖြစ်မှုမှ ရှောင်ရှားနိုင်ရန်အတွက် ကာကွယ်ဆေး ထိုးကြရန်လည်း

စီဒီစီက ထောက်ခံချက်ပေးထားသည်။ တစ်ကမ္ဘာလုံးအနှံ့ မျောက်ကျောက်ရောဂါ ဖြစ်ပွားမှုနှုန်းမှာလည်း တဖြည်းဖြည်း ကျဆင်းလာပြီဟု ကမ္ဘာ့ကျန်းမာရေးအဖွဲ့ကြီးက ပြောသည်။ အင်န်အိတ်ချ်ကေ

### ဆိုနီအုပ်စု ဥက္ကဋ္ဌအသစ် ခန့်အပ်

တိုကျို ဖေဖော်ဝါရီ ၂  
ဆိုနီအုပ်စုသည် တိုကျိုကီဟိုရီကို ဥက္ကဋ္ဌအသစ်အဖြစ် ခန့်အပ်ခဲ့သည်ဟု သိရသည်။ ယင်းသို့ ဥက္ကဋ္ဌအသစ် ခန့်အပ်လိုက်ခြင်းမှာ ငါးနှစ်တာကာလအတွင်း ပထမဆုံးအကြိမ်အဖြစ် အပြောင်းအလဲဖြစ်သည်။

ဖေဖော်ဝါရီ ၂ ရက်က ကုမ္ပဏီ အစည်းအဝေးပြုလုပ်ပြီးနောက် ယင်းသို့ဆုံးဖြတ်ချက် ချလိုက်ခြင်းပင်ဖြစ်သည်။ ဧပြီ ၁ ရက်မှစတင်ကာ ဥက္ကဋ္ဌအသစ် တာဝန်ယူမည်ဖြစ်သည်။ တိုကျိုကီသည် ကုမ္ပဏီ၏ ဝန်ထမ်းရေးရာနှင့် ဘဏ္ဍာရေးဆိုင်ရာ အကြီးအကဲအဖြစ် တာဝန်ထမ်းဆောင်မည်ဖြစ်သည်။ ကုမ္ပဏီသည် ပြောင်းလဲမှုများနှင့် တိုးတက်မှုများကို ဆက်လက်လုပ်ဆောင်နိုင်ပြီး ဝယ်ယူသူများသည်လည်း ကုမ္ပဏီမှ ထုတ်လုပ်သည့်ပစ္စည်းများကို ရွေးချယ်ဝယ်ယူကြလိမ့်မည်ဟု သတင်းစာရှင်းလင်းပွဲတွင် ၎င်းကပြောသည်။

အသက် ၅၈ နှစ်ရှိပြီဖြစ်သော တိုကျိုကီသည် ဆိုနီကုမ္ပဏီကို ၁၉၈၇ ခုနှစ်တွင် စတင်ထူထောင်ခဲ့ပြီး ၂၀၀၂ ခုနှစ်တွင် ဆိုနီဘဏ်ဥက္ကဋ္ဌ ဖြစ်လာခဲ့သည်။ ၎င်းသည် ဆိုနီဆက်သွယ်ရေးနှင့် စမတ်ဖုန်းလုပ်ငန်းများတွင်လည်း ဦးဆောင်သူဖြစ်သည်။ လက်ရှိဥက္ကဋ္ဌ ယိုရှိဒါကီနိုချိုရီသည် စီအီးအိုအဖြစ် တာဝန်ယူလုပ်ကိုင်သွားမည် ဖြစ်သည်။

ဆိုနီအုပ်စုသည် ဟွန်ဒါကားကုမ္ပဏီနှင့် ပူးပေါင်းကာ လျှပ်စစ်ကားထုတ်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းများတွင် လုပ်ကိုင်နေသကဲ့သို့ ဂိမ်းနှင့် ဖျော်ဖြေရေးလုပ်ငန်းများတွင် လုပ်ကိုင်လျက်ရှိသည်။ ဦးဆောင်သူအသစ်၏နောက်တွင် ဆိုနီအုပ်စုသည် နောက်ထပ်လုပ်ငန်းချဲ့ထွင်မှုများ ပြုလုပ်သွားရန်လည်း ရည်ရွယ်ထားသည်။

အင်န်အိတ်ချ်ကေ



ဆိုနီ ဥက္ကဋ္ဌအသစ် တိုကျိုကီဟိုရီကို။

### ၂၀၂၂ ခုနှစ်အတွင်း လာအိုနိုင်ငံ၌ ယာဉ်မတော်တဆမှုကြောင့် သေဆုံးသူ ၉၄၇ ဦးရှိ

ဗီယင်ကျန်း ဖေဖော်ဝါရီ ၂  
၂၀၂၂ ခုနှစ်အတွင်း လာအိုနိုင်ငံ၌ ယာဉ်မတော်တဆမှုကြောင့် ၉၄၇ ဦးသေဆုံးပြီး ၆၃၁၅ ဦးဒဏ်ရာရရှိကြောင်း ဖေဖော်ဝါရီ ၂ ရက်တွင် ထုတ်ပြန်ထားသည်။

ပြည်သူ့လုံခြုံရေး ဝန်ကြီးဌာနအောက်ရှိ ယာဉ်ထိန်းရဲဌာန၏ ထုတ်ပြန်ချက်အရ ၂၀၂၂ ခုနှစ်အတွင်း နိုင်ငံတစ်ဝန်း ယာဉ်မတော်တဆမှု ၆၄၄၀ ရှိရာ ၉၄၇ ဦးသေဆုံးပြီး အခြား ၆၃၁၅ ဦး ထိခိုက်ဒဏ်ရာ ရရှိခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

လာအိုနိုင်ငံမြို့တော် ဗီယင်ကျန်း၌ ယာဉ်မတော်တဆမှု ၁၀၉၂ မှုဖြင့် ယာဉ်မတော်တဆမှု အများဆုံးဖြစ်ပြီး ချစ်ပျဲဆက်ခံတွင် ၇၈၇ မှုနှင့် ဆာဗန်နာခန် ပြည်နယ်တွင် ၆၀၈ မှုရှိကြောင်း သိရသည်။

လာအိုနိုင်ငံတွင် ယာဉ်မတော်တဆမှုဖြစ်ရသည့် အဓိကအကြောင်းရင်းများမှာ အရက်မူးပြီး မောင်းနှင်ခြင်း၊ အရှိန်လွန်မောင်းနှင်ခြင်းနှင့် ယာဉ်မောင်းများ၏ ရုတ်တရက် လမ်းကြောင်းပြောင်းသွားခြင်းတို့ကြောင့်ဖြစ်ကြောင်း အစီရင်ခံစာတွင် ဖော်ပြထားသည်။ နိုင်ငံတစ်ဝန်း ယာဉ်မတော်တဆမှု အရေအတွက်သည် အစောပိုင်းနှစ်များနှင့် နှိုင်းယှဉ်ပါက ၂၀၂၂ ခုနှစ်တွင် တိုးလာခဲ့သည်။

၂၀၂၁ ခုနှစ်ကလည်း လာအိုနိုင်ငံတစ်ဝန်း ယာဉ်မတော်တဆမှု ၅၅၇၆ ဦးဖြစ်ပွားခဲ့ရာ ၈၃၁ ဦးသေဆုံးပြီး ၈၃၈၈ ဦးဒဏ်ရာရရှိခဲ့ကြောင်း အစီရင်ခံစာတွင် ဖော်ပြထားသည်။

ဆင်ဟွာ

### ပုံမှန်ဆက်ဆံရေးတည်ဆောက်ပြီး လေးနှစ်အကြာ အစွမ်းနိုင်ငံ၌ ချိန်နိုင်ငံ သံရုံးဖွင့်လှစ်

ဂျေရုဆလင် ဖေဖော်ဝါရီ ၂  
အစွမ်းနိုင်ငံနှင့် ချိန်နိုင်ငံတို့ အကြား ပုံမှန်ဆက်ဆံရေးပြန်လည် တည်ဆောက်ပြီး လေးနှစ်အကြာ ချိန်နိုင်ငံကို အစွမ်းနိုင်ငံ၌ ဖွင့်လှစ်ခဲ့သည်ဟု သိရသည်။

ဖေဖော်ဝါရီ ၂ ရက်က သံရုံး ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနား ပြုလုပ်ခဲ့သည်ဟု သိရသည်။ တဲအဲလ်မြို့ ဆင်ခြေဖုံးရပ်ကွက် ရာမက်ဂန်၌ သံရုံးသစ်ဖွင့်ပွဲ အခမ်းအနား သို့ တက်ရောက်သည့်ပုံများကို အစွမ်းနိုင်ငံကြီးချုပ် နေတန်ယာ ဟု ရုံးမှထုတ်ပြန်ခဲ့သည်။ အစွမ်း

ဝန်ကြီးချုပ်သည် ချိန်သမ္မတ မဟာမင်္ဂဒက်ဘီနှင့်အတူ ဖွင့်ပွဲသို့ တက်ရောက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ယခုကဲ့သို့ သံရုံးသစ်ဖွင့်လှစ် နိုင်ခြင်းမှအစပြု၍ မူဆလင် အများစုရှိသည့် အာဖရိကနိုင်ငံများနှင့်လည်း ဆက်ဆံရေး တိုးတက် ကောင်းမွန်လာရန် မျှော်လင့်ကြောင်း နေတန်ယာဟု က ပြောသည်။

အစွမ်းနိုင်ငံတို့သည် ၁၉၆၀ ပြည့်နှစ် ဝန်းကျင်များမှ စတင်ကာ သံတမန်ဆက်ဆံရေး တည်ဆောက်ခဲ့ပြီး ၁၉၇၂ ခုနှစ်

တွင်မူ ဆက်ဆံရေးအဆုံးသတ် ခဲ့သည်။ အကြောင်းမှာ ၁၉၆၇ ခုနှစ် အရှေ့အလယ်ပိုင်းစစ်ပွဲတွင် ပါလက်စတိုင်း နယ်မြေများကို အစွမ်းက သိမ်းယူခဲ့သည့် အတွက် ဆက်ဆံရေးကို အဆုံးသတ်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

၂၀၁၈ ခုနှစ်တွင်မူ ချိန်နိုင်ငံသည် ၎င်း၏ ရပ်တည်ချက်ကို ပြောင်းလဲခဲ့ပြီး ချိန်သမ္မတသည် လည်း နောက်ပိုင်းတွင် အစွမ်းသို့ လာရောက်ကာ အစွမ်းဝန်ကြီးချုပ်နှင့် တွေ့ဆုံခဲ့သည်။ ၂၀၁၉ ခုနှစ် နေတန်ယာဟု၏

ချိန်နိုင်ငံခရီးစဉ်တွင် သံတမန်ဆက်ဆံရေး ပြန်လည် ထူထောင်ကြောင်း ကြေညာခဲ့သည်။

နေတန်ယာဟုသည် ဒီဇင်ဘာလနှောင်းပိုင်းတွင် အာဏာပြန်လည်ရရှိခဲ့သည်။ ပါလက်စတိုင်းနှင့် ပဋိပက္ခများ ပါမိတ်များ ရှိနေသော်လည်း အစွမ်းနိုင်ငံကို အသိအမှတ်ပြုသည့် အာရပ်နိုင်ငံအရေအတွက် တိုးလာစေရေး ဆောင်ရွက်သွားမည်ဟု နေတန်ယာဟုက ကတိပြုခဲ့သည်။ ဆင်ဟွာ

### ဇန်နဝါရီလအတွင်း ပါကစ္စတန်နိုင်ငံ၏ ငွေကြေးဖောင်းပွမှုနှုန်း ၂၇ ဒသမ ၅၅ ရာခိုင်နှုန်းအထိ မြင့်တက်

အစ္စလာမာဘတ် ဖေဖော်ဝါရီ ၂  
ငွေကြေးဖောင်းပွမှု အဓိက အတိုင်းအတာ တစ်ခုဖြစ်သည့် ပါကစ္စတန်နိုင်ငံ၏ စားသုံးသူ ဈေးနှုန်းအညွှန်းကိန်း (စီပီအိုင်) မှာ ဇန်နဝါရီလအတွင်း ၂၇ ဒသမ ၅၅ ရာခိုင်နှုန်း မြင့်တက်လာခဲ့သည်။ အဆိုပါ ပမာဏမှာ လွန်ခဲ့သည့်နှစ် ဇန်နဝါရီလနှင့် နှိုင်းယှဉ်ပါက ၁၂ ဒသမ ၉၆ ရာခိုင်နှုန်း စံချိန်တင် မြင့်တက်လာကြောင်း ပါကစ္စတန် စာရင်းအင်းဗျူရို (ပီဘီအက်စ်)က ဖေဖော်ဝါရီ ၁ ရက်က ပြောကြားသည်။

အမြင့်ဆုံးငွေကြေးဖောင်းပွမှု ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ စီးပွားရေး ပညာရှင်များ၏ အဆိုအရ စားနပ်ရိက္ခာငွေကြေး ဖောင်းပွမှုသည် မကြာသေးမီက ဇန်နဝါရီလအတွင်း ၁၆၂ ဒသမ

မြင့်တက်လာမှုကို တွန်းအားပေးသည့် အဓိကအချက်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ အဆိုပါ ငွေကြေးဖောင်းပွမှုနှုန်းမှာ ယမန်နှစ် ဇန်နဝါရီလအတွင်း ၁၆၂ ဒသမ

၂၃ ရှိရာမှ ယခုနှစ် ဇန်နဝါရီလတွင် ၂၃၁ ဒသမ ၈၉ သို့ တိုးလာသဖြင့် ၄၃ ရာခိုင်နှုန်းအထိ တိုးလာကြောင်း သိရသည်။ ဆင်ဟွာ



အဆိုပါပမာဏမှာ ၁၉၇၅ ခုနှစ် မေလက ၂၇ ဒသမ ၈ ရာခိုင်နှုန်းဖြင့် မှတ်တမ်းတင်ခဲ့သည့်နောက်ပိုင်း ပါကစ္စတန်နိုင်ငံ

# ကျောက်ဖြူမြို့ ရေနက်ဆိပ်ကမ်းစီမံကိန်းဆောင်ရွက်ပြီးစီးပါက ပြည်တွင်းပြည်ပမှရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများ ရောက်ရှိလာမည်

ကျောက်ဖြူ ဖေဖော်ဝါရီ ၂ ရခိုင်ပြည်နယ် စီးပွားရေးရာဝန်ကြီးဦးစံရွှေမောင်နှင့် ဌာနဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများသည် ဖေဖော်ဝါရီ ၁ ရက်က ကျောက်ဖြူမြို့ ရေစိုက်စီမံကိန်းမည့် ဖွင့်လှစ်ပြသထားသည့် MSME ထုတ်ကုန်ပြပွဲနှင့် ရောင်းချပွဲ ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်ပြီး အခမ်းအနားကို ဖဲကြိုးဖြတ်ဖွင့်လှစ်ပေးကာ ဒေသတွင်း MSME လုပ်ငန်းရှင်များနှင့် အစိုးရအဖွဲ့ရပ်သာခန်းမ၌ တွေ့ဆုံဆွေးနွေးခဲ့သည်။



ကမာလုပ်ငန်း၊ ငါး/ပုစွန် မွေးမြူရေးလုပ်ငန်း အစရှိသည့် MSME လုပ်ငန်းများဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုသည် ဒေသအတွက်အလွန်အရေးကြီးကြောင်း၊ ကျောက်ဖြူမြို့ ရေနက်ဆိပ်ကမ်းစီမံကိန်း ဆောင်ရွက်ပြီးစီးပါက ပြည်တွင်း၊ ပြည်ပမှ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများ ရောက်ရှိလာမည်ဖြစ်သဖြင့် MSME ကဏ္ဍများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာမည်ဖြစ်၍ လုပ်ငန်းရှင်များအနေဖြင့် ကြိုးစားလုပ်ဆောင်ကြစေလိုကြောင်း၊ နိုင်ငံတော်မှ ချေးငွေများ ပေးအပ်လာပါက မိမိတို့၏လုပ်ငန်းများတွင် အမှန်တကယ်ရင်းနှီးမြှုပ်နှံပြီး ချေးငွေများကို ပြန်လည်ပေးအပ်ကာ အကျေးပေးဆပ်စေချင်ကြောင်း စသည့် MSME လုပ်ငန်းရှင်နှင့်ပတ်သက်၍ ရှင်းလင်းပြောကြားပြီး ရေလုပ်ငန်းရှင်များ၊ ဆိပ်ကမ်းလုပ်ငန်းရှင်များနှင့် ဆန်စက်လုပ်ငန်းရှင်များက မိမိတို့လုပ်ငန်းများတွင် လိုအပ်နေသည့် နည်းပညာအခက်အခဲ၊ စက်ပစ္စည်းများနှင့် အရင်းအနှီးများကိုတင်ပြဆွေးနွေးကြကာ ပြည်နယ်ဝန်ကြီးက ဆွေးနွေးချက်များအပေါ် ညှိနှိုင်းပေးခဲ့ပြီး ဒေသစီးပွားရေး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် ဝိုင်းဝန်းကြိုးစား ဆောင်ရွက်ကြရန် ပြောကြားသည်။ တင်ထွန်းဦး၊ မြိုးဝေလင်း

ထို့နောက် ပြည်နယ်စီးပွားရေးရာဝန်ကြီးနှင့် ဌာနဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများသည် MSME ထုတ်ကုန်ပြပွဲနှင့် ရောင်းချပွဲဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားတွင် ဆန်စက်လုပ်ငန်း၊ ဆီစက်လုပ်ငန်း၊ ပါပရာ(ငါးမုန့်) လုပ်ငန်း၊ ငါး/ပုစွန်/ ကနုကမာ/ ကဏန်း/ ကဏန်းပျော့ ရောင်းဝယ်ရေးလုပ်ငန်း၊ ငှက်သိုက်လုပ်ငန်း၊ ဓနိဖူးနှင့် ဆက်စပ်ပစ္စည်းထုတ်ကုန်လုပ်ငန်း၊ နေလှန်းဆားလုပ်ငန်း၊ အိုင်အိုင်ဒင်းဆားလုပ်ငန်း၊ ငါးခြောက်/ ပုစွန်ခြောက် ရေထွက်ပစ္စည်းအမျိုးမျိုး ရောင်းဝယ်ရေးလုပ်ငန်း၊ သောက်ရေသန့်လုပ်ငန်းစသည့် MSME လုပ်ငန်း ၂၂ ခုတို့မှ ခင်းကျင်းပြသထားသည့် ဆိုင်ခန်းများကို လှည့်လည်ကြည့်ရှုပြီး(အပေါ်ပုံ) လုပ်ငန်းရှင်များနှင့် ရင်းရင်းနှီးနှီး တွေ့ဆုံခဲ့သည်။

ယင်းနောက် ပြည်နယ်စီးပွားရေးရာဝန်ကြီးနှင့် အဖွဲ့ဝင်များသည် နံနက် ၁၀ နာရီတွင် အစိုးရအဖွဲ့ရပ်သာခန်းမ၌ MSME လုပ်ငန်းရှင်များနှင့် တွေ့ဆုံပွဲအခမ်းအနားကို ဆက်လက်ကျင်းပရာ ပြည်နယ်စီးပွားရေးရာဝန်ကြီးက နိုင်ငံတစ်နိုင်ငံတွင်

ပြည်တွင်းထုတ်ကုန်ကဏ္ဍ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုသာ နိုင်ငံတိုးတက်မည်ဖြစ်သဖြင့် သဘာဝသယံဇာတများမှ ထုတ်လုပ်သော ထုတ်ကုန်အသီးသီး၏ MSME ကဏ္ဍ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုသည်လည်း အလွန်အရေးကြီးကြောင်း၊ ကျောက်ဖြူမြို့နယ်သည် ပင်လယ်ကမ်းရိုးတန်းဒေသဖြစ်ပြီး ပထဝီအနေအထားအရ အလွန်ကောင်းမွန်သဖြင့် ငှက်သိုက်လုပ်ငန်း၊ ကန

## တပ်မတော်မြစ်တွင်းသွား ဆေးရုံရေယာဉ်(ရွှေပုဇွန်)နှင့် မြစ်ရေယာဉ်(စကျ) လပွတ္တာမြို့နယ် ဘိတွတ်ကျေးရွာနှင့် ပတ်ဝန်းကျင်ကျေးရွာများမှ ဒေသခံပြည်သူများကို ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုလုပ်ငန်းများ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်

နေပြည်တော် ဖေဖော်ဝါရီ ၂ ရောဂါတိုင်းဒေသကြီး ရောဂါတိုင်းဖြစ်ကြောင်းတစ်လျှောက်ရှိ မြစ်ဝကျွန်းပေါ်ကျေးရွာများမှ ဒေသခံပြည်သူများကို ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု လုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ပေးရန် ရောက်ရှိနေသော တပ်မတော်နယ်လှည့်အထူးကုဆေးအဖွဲ့မှ ပါရဂူများ၊ ဆေးမှူးများနှင့် သူနာပြုများ ပါဝင်သော တပ်မတော်မြစ်တွင်းသွား ဆေးရုံရေယာဉ် (ရွှေပုဇွန်) နှင့် မြစ်ရေယာဉ် (စကျ) တို့သည် ယနေ့တွင် လပွတ္တာမြို့နယ်၊ ဘိတွတ်ကျေးရွာနှင့် ပတ်ဝန်းကျင်ကျေးရွာများမှ ဒေသခံပြည်သူ ၁၂၁ ဦးကို ၎င်းကျေးရွာရှိ သာသနာ့ဇေယျကျောင်းတိုက်၌ အခြေပြု၍ ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု လုပ်ငန်းများ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးသည်။ ထိုသို့ ဆောင်ရွက်ပေးရာတွင်



ဆေးကုသမှုဆိုင်ရာရောဂါ ၃၈၉ ဦး၊ ခွဲစိတ်ရောဂါ ၉၈ ဦး၊ သားဖွား/မီးယပ်ရောဂါ ၃၈ ဦး၊ ကလေးရောဂါ ၄၆ ဦး၊ အရိုးအကြောရောဂါ ၂၅ ဦး၊ နား၊ နှာခေါင်း၊ လည်ချောင်းရောဂါ ၁၂၁ ဦး၊ မျက်စိရောဂါ ၂၄ ဦးနှင့် သွားရောဂါ ၆၃ ဦးတို့ကို လိုအပ်သည့် ဆေးဝါးကုသမှုများ ဆောင်ရွက်ပေးသည်။ ထို့ပြင် အထွေထွေခွဲစိတ်လူနာ ၄၄ ဦးနှင့် မျက်စိခွဲစိတ်လူနာ ၂၁ ဦးတို့ကို ခွဲစိတ်ကုသပေးခြင်းများနှင့် တယ်လီဗေးရှင်း ဓာတ်မှန်

မီးယပ်ပါရဂူ ဗိုလ်ကြီး ရန်ပိုင်ဦး ဦးဆောင်ပြီး လပွတ္တာမြို့နယ် မြစ်ဝကျွန်းပေါ်ကျေးရွာအုပ်စု ဒေါင့်ချောင်းကျေးရွာနေ ဦးကျော်ကျော်၏ ဇနီးဖြစ်သူ ဒေါ်စနေမကို ယနေ့ မွန်းလွဲ ၁၂ နာရီ ၅ မိနစ်တွင် ၆ ပေါင်နှင့် ၆ အောင်စ ရှိ သမီးမိန်းကလေးတစ်ဦးအား အောင်မြင်စွာ မွေးဖွားပေးနိုင်ခဲ့ပြီး သမီးငယ်ကို မိုးရွှေဇွန်ဟု အမည်ပေးခဲ့ကာ ကာကွယ်ရေး ဦးစီးချုပ်(ရေ) ဗိုလ်ချုပ်ကြီး မိုးအောင် က ပေးအပ်သည့် ထောက်ပံ့ငွေနှင့် လက်ဆောင်ပစ္စည်းများကို တာဝန်ရှိသူတစ်ဦးက ကိုယ်စားပေးအပ်ခဲ့သည်။ အဆိုပါကလေးငယ်သည် ယခုခရီးစဉ်အတွင်း ပထမဆုံးမွေးဖွားပေးခဲ့သည့် ကလေးငယ်ဖြစ်ပြီး တပ်မတော်မြစ်တွင်းသွားဆေးရုံရေယာဉ်(ရွှေပုဇွန်)၏ ၂၀၁၃ ခုနှစ်မှစ၍ ဆေးကုသမှုများ ပြုလုပ်ပေးမှု သမိုင်းမှတ်တမ်းတွင် ၂၅ ဦးမြောက်အဖြစ် အောင်မြင်စွာ မွေးဖွားပေးနိုင်ခဲ့ခြင်း ဖြစ်ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ သတင်းစဉ်

## ရေဖြူမြို့နယ်၌ ကျေးရွာချင်းဆက် မြေသားလမ်း ၈၀ ရာခိုင်နှုန်းကျော် ဆောင်ရွက်ပြီးစီး

ထားဝယ် ဖေဖော်ဝါရီ ၂ နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာန နယ်စပ်ဒေသနှင့် တိုင်းရင်းသားလူမျိုးများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနက တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးအတွင်း ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ ထားဝယ်ခရိုင် ရေဖြူမြို့နယ် ရာဖူးသဲချောင်း ကျေးရွာချင်းဆက် မြေသားလမ်း ၅/၀ မိုင်ဖောက်လုပ်ခြင်း ၈၀ ရာခိုင်နှုန်းကျော် ဆောင်ရွက်ပြီးစီးနေပြီဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ အဆိုပါ ကျေးရွာချင်းဆက် မြေသားလမ်း ၅/၀ မိုင်ဖောက်လုပ်ခြင်းလုပ်ငန်းကို ၂၀၂၂-၂၀၂၃ ဘဏ္ဍာနှစ် နယ်စပ်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေး ပြည်ထောင်စု ခွင့်ပြုရန်ပုံငွေကျပ် ၂၄၄ ဒသမ ၆၉၁၅ သန်းဖြင့် Apex Queen ကုမ္ပဏီက တင်ဒါအောင်မြင်ပြီး ၂၀၂၂ ခုနှစ် ဇွန်လတွင် လုပ်ငန်းများစတင်ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ ရေဖြူမြို့နယ် ရာဖူးသဲချောင်း ကျေးရွာချင်းဆက် မြေသားလမ်း ၅/၀ မိုင်နှင့် ယင်းလမ်းပေါ်ရှိ ၅ ပေ Box Culvert ငါးစင်းတည်ဆောက်ခြင်းလုပ်ငန်းများ ၈၀ ရာခိုင်နှုန်းကျော် ပြီးစီးပြီဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ ငွေဇင်ယော်(ထားဝယ်)



## မြို့သစ်မြို့နယ်၌ ကျေးလက်လမ်း / တံတားများ အချိန်မီပြီးစီးနိုင်ရေး စစ်ဆေး

မကွေး ဖေဖော်ဝါရီ ၂ မကွေးခရိုင် မြို့သစ်မြို့နယ် ကျေးလက်လမ်းဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာနမှ ၂၀၂၂-၂၀၂၃ ဘဏ္ဍာနှစ်အတွင်း ဆောင်ရွက်နေသည့် ကျေးလက်လမ်း၊ လမ်းတံတားလုပ်ငန်းများ အချိန်မီပြီးစီးနိုင်ရေးနှင့် ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ဘဏ္ဍာနှစ်အတွင်း ကျေးလက်



လမ်း လျာထားလုပ်ငန်းများ လမ်းနယ်ရရှိမှုအခြေအနေ ကြည့်ရှုစစ်ဆေး ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။ မြို့သစ်မြို့နယ် ကျေးလက်လမ်းဖွံ့ဖြိုးရေး ဦးစီးဌာနမှ ၂၀၂၂-၂၀၂၃ ဘဏ္ဍာနှစ်အတွင်း တိုင်းဒေသကြီး ငွေလုံးငွေရင်း ရန်ပုံငွေ ကျပ် ၄၂၁ ဒသမ ၁ သန်းနှင့် ပြည်ထောင်စုငွေလုံးငွေရင်းရန်ပုံငွေ ကျပ် ၂၇၂ ဒသမ ၂၉၆ သန်းဖြင့် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသော ကျေးလက်လမ်း/တံတားလုပ်ငန်းများ၊ ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ဘဏ္ဍာနှစ်အတွင်း ဆောင်ရွက်ရန်လျာထားသည့် ကျေးလက်လမ်း/ တံတားလုပ်ငန်းများနှင့် လမ်းနယ်ရရှိမှု အခြေအနေတို့အား ကျေးလက်လမ်းဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာန နေပြည်တော်(ရုံးချုပ်)မှ အင်ဂျင်နီယာချုပ် ဦးထွန်းဝေ၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး ကျေးလက်လမ်းဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာန ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးနှင့် တာဝန်ရှိသူများက ကွင်းဆင်း စစ်ဆေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ကိုဇော်(ပြန်/ဆက်)

## ရွှေတောင်မြို့၌ လူငယ်စကားပိုင်း ကျင်းပ

ရွှေတောင် ဖေဖော်ဝါရီ ၂ ရွှေတောင်မြို့နယ် ပြန်ကြားရေးနှင့်ပြည်သူ့ ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာနနှင့် ဧဝရက်ကိုယ်ပိုင် အထက်တန်းကျောင်းတို့ ပူးပေါင်း၍ လူငယ်များ ဘက်စုံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရန် ရည်ရွယ်၍ “လူငယ်စကားပိုင်း” ကို ဖေဖော်ဝါရီ ၂ ရက် နံနက် ၉ နာရီက ဧဝရက်ကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်း ခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။ ဦးစွာ ဧဝရက် ကိုယ်ပိုင်အထက်တန်း ကျောင်း တည်ထောင်သူ ဆရာကြီး ဦးခင်မောင်သန်းနှင့် ကျောင်းအုပ်ဆရာကြီး ဦးစိုးထွေးတို့က အမှာစကားပြောကြား သည်။ ဆက်လက်၍ ပြန်ကြားရေးနှင့်

ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာန ဦးစီးအရာရှိ ဒေါ်ငြိမ်းငြိမ်းသန်းက လူငယ်စကားပိုင်းကို ကျင်းပရခြင်းရည်ရွယ်ချက်ကို ပြောကြား သည်။ ဆက်လက်၍ လူငယ်စကားပိုင်းအား စတင်ခဲ့ရာ ဦးဆောင်ဆွေးနွေးသူအဖြစ် ဦးစီးအရာရှိ ဒေါ်ငြိမ်းငြိမ်းသန်းနှင့် အထက် တန်းပြ ဆရာမကြီး ဒေါ်ခင်ခင်မြင့် တို့က ဦးဆောင်ဆွေးနွေးကာ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများက “လူငယ်နှင့်နည်းပညာ”၊ “လူငယ်နှင့်စာပေ”၊ “လူငယ်နှင့်အားကစား”၊ “လူငယ်နှင့်ယဉ်ကျေးမှု”၊ “လူငယ်နှင့် ပညာရေး” ခေါင်းစဉ်များဖြင့် ဆွေးနွေး ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ကိုကိုမင်း (ပြန်/ဆက်)

# ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ဓာတ်ခွဲအတည်ပြုလူနာသစ် သုံးဦးရှိ

ရောဂါပိုးတွေ့ရှိမှု ရာခိုင်နှုန်းမှာ ၀.၀၇ ရာခိုင်နှုန်း

(၂-၂၀၂၃) ရက်နေ့၊ ည (၈:၀၀) နာရီ

ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာနသည် ကိုဗစ်-၁၉ သံသယလူနာများ၊ ဓာတ်ခွဲအတည်ပြုလူနာနှင့် အနီးကပ် ထိတွေ့ခဲ့သူများနှင့် အသွားအလာကန့်သတ်ထားရှိသူများအား ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ရှိ မရှိ ဓာတ်ခွဲစစ်ဆေးခြင်း ပုံမှန်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပြီး (၁-၂၀၂၃) ရက်နေ့၊ ည (၈:၀၀) နာရီမှ (၂-၂၀၂၃) ရက်နေ့၊ ည (၈:၀၀) နာရီအတွင်း ဓာတ်ခွဲမူနာစုစုပေါင်း (၄,၃၀၇) ခုအား စစ်ဆေးပြီးစီးခဲ့ရာ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ဓာတ်ခွဲအတည်ပြုလူနာသစ် (၃) ဦး တွေ့ရှိရသဖြင့် ရောဂါပိုးတွေ့ရှိမှု ရာခိုင်နှုန်းမှာ (၀.၀၇) ရာခိုင်နှုန်း ဖြစ်ပါသည်။

သို့ဖြစ်ပါ၍ ယနေ့အထိ ဓာတ်ခွဲမူနာစုစုပေါင်း (၉,၉၄၉,၆၆၁) ခုအား စစ်ဆေးခဲ့ပြီး ကိုဗစ်-၁၉ ဓာတ်ခွဲအတည်ပြုလူနာ စုစုပေါင်း (၆၃၃,၈၃၆) ဦး ရှိပြီဖြစ်ပါသည်။

ဓာတ်ခွဲအတည်ပြုလူနာများအား နေအိမ်တွင်သီးခြားထားရှိခြင်းနှင့် ဆေးရုံများတွင် သီးခြားထားရှိကုသမှုပေးခြင်းများ ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ ယနေ့တွင် ပြန်လည်ကောင်းမွန်လာသူ (၄) ဦး ရှိသဖြင့် ယနေ့အထိ ပြန်လည်ကောင်းမွန်လာသူ စုစုပေါင်း (၆၁၄,၃၀၆) ဦး ရှိပြီဖြစ်ပါသည်။ ယနေ့တွင် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါဖြင့် သေဆုံးသူမရှိသဖြင့် ယနေ့အထိ သေဆုံးသူစုစုပေါင်း (၁၉,၄၉၀) ဦး ရှိပါသည်။

သုတေသနတွေ့ရှိချက်များအရ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါကာကွယ်ဆေး ထိုးနှံထားသူများတွင် ရောဂါ ပြင်းထန်မှု၊ ဆေးရုံတက်ရောက်ကုသခံယူရမှုနှင့် သေဆုံးမှုတို့ကို လျှော့ချနိုင်ပြီး ထပ်ဆောင်းကာကွယ်ဆေး ထိုးနှံထားခြင်းဖြင့် ရောဂါပြင်းထန်မှု၊ ဆေးရုံတက်ရောက်ကုသခံယူရမှုနှင့် သေဆုံးမှုတို့ကို ပိုမို လျှော့ချနိုင်ကြောင်းကို တွေ့ရှိရပါသည်။

ယခုအခါ ကမ္ဘာ့နိုင်ငံအချို့နှင့် အိမ်နီးချင်းနိုင်ငံအချို့တွင် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါဖြစ်ပွားမှု ပြန်လည် မြင့်တက်နေသည့်အပြင် အိုမီခရန်ဗီဇပြောင်းမျိုးကွဲအသစ်များ လျင်မြန်စွာ ကူးစက်မှုများရှိနေ၍

မြန်မာ နိုင်ငံတွင်လည်း ပြည်သူ့လူထုအနေဖြင့် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါနှင့်အတူယှဉ်တွဲပြီး (Living with COVID) နေထိုင်ရာတွင် နေထိုင်မှုပုံစံသစ် (New Normal) နည်းလမ်းအား လိုက်နာ၍ နေထိုင်ရမည် ဖြစ်သဖြင့်-

- အသက် (၅) နှစ်နှင့်အထက် ပြည်သူများအားလုံးသည် ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာနမှ အမေ့ထိုးနှံ ပေးလျက်ရှိသော ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်ဆေးကို အကြိမ်ပြည့်ထိုးနှံခြင်းနှင့် ကာကွယ်ဆေးထိုးနှံပြီး (၆) လ ပြည့်ပြီးပါက ထပ်ဆောင်းကာကွယ်ဆေးများ ထိုးနှံခြင်းတို့ကို နီးစပ်ရာ ကျန်းမာရေးဌာနများ၊ ကျေးရွာ/ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံးများနှင့် ဆက်သွယ်၍ မပျက်မကွက် ခံယူကြရန်၊
- အလုပ်တစ်အခန်းများ၊ လူထုထပ်သောနေရာများ၊ အများပြည်သူနှင့်သက်ဆိုင်သော နေရာများ၌ ရှိနေစဉ် ပါးစပ်နှင့်နှာခေါင်းစည်းကို စနစ်တကျတပ်ဆင်ရန်၊
- အလုပ်တစ်အခန်း၌ လူတစ်ဦးထက်ပို၍ ရှိနေစဉ် လေဝင်/လေထွက်ကောင်းမွန်စေရေးအတွက် ဖြစ်နိုင်ပါက ပြတင်းပေါက်များအား ဖွင့်ထားရန်၊
- လက်ကို ဆပ်ပြာ၊ ရေ (သို့မဟုတ်) အယ်လ်ကိုဟော (အနည်းဆုံး ၆၀ ရာခိုင်နှုန်း) ပါဝင်သော လက်သန့်ဆေးရည်ဖြင့် စက္ကန့် (၂၀) ကြာ မကြာခဏ ဆေးကြောရန်၊
- လူတစ်ဦးနှင့်တစ်ဦး ခပ်ခွာခွာနေရန်၊
- တတ်နိုင်သမျှ လူစုလူဝေးရှောင်ကြဉ်ရန်၊
- ပါးစပ်နှင့်နှာခေါင်းစည်း တပ်ဆင်မထားချိန်၌ ချောင်းဆိုး၊ နှာချေလျှင် တံတောင်ဆစ်ကွေးနှင့် အုပ်၍ ချောင်းဆိုး၊ နှာချေခြင်းစသည့် တစ်ကိုယ်ရေကာကွယ်ရေးနည်းလမ်းများကို ဆက်လက် လိုက်နာကြပါရန် တိုက်တွန်းနှိုးဆော်အပ်ပါသည်။

ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါဆိုင်ရာ သတင်းအချက်အလက်များကို ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန၏ အင်တာနက် စာမျက်နှာ [moh.gov.mm](http://moh.gov.mm) တွင် ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုနိုင်ပါသည်။

ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန

**ကိုဗစ် - ၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်ဆေးအကြိမ်ပြည့်ထိုးနှံမှု ခံယူခြင်းနှင့် ထပ်ဆောင်းကာကွယ်ဆေးများ ထိုးနှံမှုခံယူခြင်းဖြင့် ရောဂါကူးစက်ခံရမှု၊ ရောဂါပြင်းထန်စွာ ခံစားရမှုနှင့် ရောဂါကြောင့် သေဆုံးရမှုတို့ကို ထိရောက်စွာလျှော့ချနိုင်ပါ၍ ကာကွယ်ဆေးထိုးနှံမှု မပျက်မကွက်ခံယူကြပါရန် တိုက်တွန်းအပ်ပါသည်။**

**ရန်ကုန်မြို့နှင့် မန္တလေးမြို့အတွက် ရည်ညွှန်းလက်ကားဈေးနှုန်းများနှင့် ပြည်ထောင်စုနယ်မြေ နေပြည်တော်၊ တိုင်းဒေသကြီး/ ပြည်နယ် မြို့တော်များအတွက် ရည်ညွှန်းလက်လီဈေးနှုန်းများ**

၃-၂-၂၀၂၃

ကျပ်/လီတာ

Fuel (လက်လီဈေးနှုန်း)	ရန်ကုန်	မန္တလေး	နေပြည်တော်	ပဲခူး	မကွေး	ထားဝယ်	မုံရွာ	ပုသိမ်	မြစ်ကြီးနား	စစ်တွေ	ဘားအံ	မော်လမြိုင်	လားရှိုး	တောင်ကြီး	လွိုင်ကော်	ဟားခါး	ကျိုင်းတုံ
92 Ron	၂၁၄၀	၂၁၉၀	၂၁၈၅	၂၁၅၀	၂၁၈၅	၂၂၁၀	၂၁၉၅	၂၁၇၅	၂၂၇၀	၂၂၈၅	၂၁၈၀	၂၁၉၀	၂၂၅၅	၂၂၅၅	၂၂၃၀	၂၄၆၀	၂၉၀၀
95 Ron	၂၂၁၀	၂၂၆၀	၂၂၅၅	၂၂၁၅	၂၂၅၅	၂၂၈၀	၂၂၆၅	၂၂၄၀	၂၃၄၀	၂၃၅၅	၂၂၅၀	၂၂၆၅	၂၂၉၅	၂၂၉၅	၂၂၉၅	၂၅၅၅	၂၉၈၀
HSD (500 ppm)	၂၂၉၀	၂၃၄၀	၂၃၃၅	၂၃၀၀	၂၃၄၀	၂၃၆၀	၂၃၆၀	၂၃၂၅	၂၄၄၅	၂၄၄၀	၂၃၃၀	၂၃၄၅	၂၃၇၅	၂၃၇၅	၂၃၈၀	၂၆၁၀	၃၅၀၀
HSD (50 ppm)	၂၃၇၀	၂၄၂၀	၂၄၁၅	၂၃၈၀	၂၄၂၀	၂၄၄၀	၂၄၄၀	၂၄၀၅	၂၅၂၅	၂၅၂၀	၂၄၁၀	၂၄၂၅	၂၄၅၅	၂၄၅၅	၂၄၆၀	၂၆၉၀	၃၅၃၀
HSD (10 ppm)	၂၃၇၀	၂၄၂၀	၂၄၁၅	၂၃၈၀	၂၄၂၀	၂၄၄၀	၂၄၄၀	၂၄၀၅	၂၅၂၅	၂၅၂၀	၂၄၁၀	၂၄၂၅	၂၄၅၅	၂၄၅၅	၂၄၆၀	၂၆၉၀	၃၅၃၀

ကျပ်/လီတာ

Fuel (လက်ကားဈေးနှုန်း)	ရန်ကုန်	မန္တလေး
92 Ron	၂၀၃၁	၂၁၀၅
95 Ron	၂၀၉၈	၂၁၇၃
HSD (500 ppm)	၂၁၈၁	၂၂၅၄
HSD (50 ppm)	၂၂၅၅	၂၃၃၀
HSD (10 ppm)	၂၂၅၅	၂၃၃၀

မှတ်ချက်။ (၁) MOPS ဈေးနှုန်းပေါ်တွင် အခြေခံတွက်ချက်ထားခြင်းဖြစ်ပါသည်။  
(၂) သုံးစွဲသူ မိဘပြည်သူများအနေဖြင့် စက်သုံးဆီများဝယ်ယူသုံးစွဲရာတွင် ကျေနပ်မှု မရှိပါက ကော်မတီ၏ အောက်ဖော်ပြပါ ဖုန်းနံပါတ်များသို့ လုံခြုံစိတ်ချစွာဖြင့် သတင်းပေးတိုင်ကြားနိုင်ပါကြောင်း အသိပေးအပ်ပါသည်-

၀၆၇- ၄၀၉၈၈၁၊ ၀၉-၆၉၉၆၁၁၁၁၆

၀၆၇- ၄၁၁၁၂၉၊ ၀၉-၄၄၀၄၃၃၅၃၃

စက်သုံးဆီတင်သွင်းသိုလှောင်ဖြန့်ဖြူးခြင်းလုပ်ငန်းကြီးကြပ်ရေးကော်မတီ

မြန်မာ - ရုရှား သံတမန်ဆက်ဆံရေး (၇၅) နှစ်မြောက် အထိမ်းအမှတ်ဆောင်းပါး



# မြန်မာ့ပဒေသရာဇ် ခေတ်နှောင်းကာလ နယ်ချဲ့ကိုလိုနီစနစ်အား တွန်းလှန်ရန် ရုရှားနိုင်ငံနှင့် နှစ်နိုင်ငံဆက်ဆံရေးတည်ထောင်ရေး ကြိုးပမ်းခဲ့မှုများ



## မောင်လွင်မြင့်

(ယမန်နေ့မှအဆက်)

၁၈၇၅ ခုနှစ်တွင် နိုင်ငံတကာရေးရာ နှင့်ပတ်သက်၍ အတွေ့အကြုံရှိသူ ရုရှားလူမျိုး မစ္စတာဂျီနီကော့ဗို (Mr. G.Neniukov) အား မြန်မာ - ရုရှား ဆက်ဆံရေး အကျိုးဆောင်အဖြစ် ဆောင်ရွက်ပေးရန် မြန်မာနိုင်ငံသို့ ရောက်ရှိစဉ် ချဉ်းကပ်ခဲ့သည်။ ၎င်း၏ အရှေ့တိုင်းခရီးစဉ်အတွင်း အိန္ဒိယနိုင်ငံ ၏ အဓိကမြို့ကြီးများကို သွားရောက် လည်ပတ်ခဲ့ပြီးနောက် ၁၈၇၅ ခုနှစ် အစောပိုင်းတွင် မန္တလေးမြို့ရှိ အင်္ဂလိပ် ကိုယ်စားလှယ် ကပ္ပတိန်စတရိုဗာ (Captain Strover) ထံ ရောက်ရှိလာခဲ့ သည်။ အင်္ဂလိပ်ကိုယ်စားလှယ်၏ အိမ်တွင်သာတည်းခိုခဲ့ပြီး မင်းတုန်းမင်း ရှေ့တော်သို့လည်း ဝင်ခဲ့သည်။

### စာတစ်စောင်

မင်းတုန်းမင်းက အလည်အပတ် လာရခြင်း၏ ရည်ရွယ်ချက်၊ မူရင်း တိုင်းပြည်နှင့် အမှုထမ်းသက် အစရှိ သည်တို့ကို မေးမြန်းခဲ့သည်။ မစ္စတာဂျီ နီကော့ဗိုသည် မင်းတုန်းမင်း၊ ကင်းဝန် မင်းကြီးတို့နှင့် ရုရှား-မြန်မာ ဆက်ဆံရေး အတွက် ဆွေးနွေးခဲ့ကြပြီး ကင်းဝန်မင်း ကြီးက မစ္စတာဂျီနီကော့ဗိုကို ရုရှား နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးထံသို့ စာတစ်စောင် သယ်သွားပေးရန် တောင်းဆိုခဲ့သည်။ ပြင်သစ်ဘာသာဖြင့် ရေးသားထားသော အဆိုပါစာတွင် “ရုရှားဘုရင် အလက် ဇန်းဒါး- ၂ နှင့် ကြီးကျယ်ခမ်းနားသော ရုရှားနိုင်ငံနှင့် လူမျိုးတို့အပေါ် မင်းတုန်းမင်းကြီး၏ ခင်မင်ရင်းနှီးသော ခံစားချက်များ၊ တစ်နေ့တွင် ချစ်ကြည် ရင်းနှီးပြီး နှစ်ဖက်အပြန်အလှန် အကျိုး ရှိသော ရုရှား-မြန်မာ ဆက်ဆံရေးကို ထူထောင်လိုသည့် ဆန္ဒများ” ကို ဖော်ပြခဲ့ပါသည်။ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး အလက်ဇန်းဒါး ဂေါ်ချာကော့ဗိုက ဇာဘုရင် အလက်ဇန်းဒါး-၂ ထံသို့ ထိုပေးစာကို ပြသခဲ့သော်လည်း ရုရှား နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး၏ ၁၈၇၆ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီ ၂၈ ရက် ပြန်ကြားချက်တွင် မည်သည့် တရားဝင် သံတမန်ဆက်ဆံ ရေး ထူထောင်မှုကို ရည်ညွှန်းခြင်းမရှိဘဲ ဧည့်သည်များအကြား အပြန်အလှန် ဧည့်ဝတ်ကျေပွန်မှု ဖလှယ်ရန်သာ အကြံ ပြုခဲ့ပါသည်။

ရုရှားနှင့် မြန်မာနိုင်ငံအကြား ချစ်ကြည်ရေးကို စိတ်အားအထက် သန်ဆုံး အပြင်းအထန် မြှင့်တင်ပေးသူမှာ အရှေ့တိုင်းအကြောင်း စာရေးသော ရုရှားလူမျိုး ခရီးသွားတစ်ဦးဖြစ်သူ မစ္စတာပီအိုင်ပါရှင်နို ( Mr. P.I. Pashino) ဖြစ်ပြီး ရုရှားအင်ပါယာ အနေဖြင့် အရှေ့တောင်အာရှတွင် အထူး

အခန်းကဏ္ဍမှ ပါဝင်နိုင်သည်ဟု ယုံကြည်ထားသူ တစ်ဦးဖြစ်သည်။ ၎င်းသည် ရုရှားနိုင်ငံခြားရေး ဝန်ကြီး ဌာန၏ အာရှဌာနတွင် တာဝန် ထမ်းဆောင်ခဲ့ပြီး ပါရှား ၁၈၆၁ နှင့် တာဝန်စတင် ၁၈၆၆-၆၇ တို့တွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့ပါသည်။

ဆိုဗီယက် စာရေးဆရာများက ၎င်းကို ရုရှားနိုင်ငံ၏ ဗဟိုအာရှ ကိုလိုနီ ပြုရေး လှုပ်ရှားမှုကို ဝေဖန်သူအဖြစ် သတ်မှတ်ကြသည်။ မစ္စတာပီအိုင် ပါရှင်နိုသည် အီဂျစ်၊ အိန္ဒိယ၊ မလေး၊ တရုတ်၊ ဂျပန်တို့ပါဝင်သည့် ၎င်း၏ ကမ္ဘာလှည့်ခရီးစဉ်အတွင်း မြန်မာနိုင်ငံ ရန်ကုန်မြို့သို့ ၁၈၇၆ ခုနှစ်တွင် ရောက် ရှိခဲ့ပါသည်။ ဘုရင်နန်းစိုက်ရာ မန္တလေး မြို့သို့ ဆန်တက်သည့် ဧရာဝတီမြစ်ရိုး တစ်လျှောက်တွင် စိမ်းလန်းစိုပြည်သော

နိုင်ငံ၏ နိုင်ငံရေးနှင့် စီးပွားရေး လွတ်လပ်မှုတို့ကို ထိန်းသိမ်းရန် နည်းလမ်းများကိုပါ အကြံပြုခဲ့သည်။ ဗြိတိသျှတို့က ပင်လယ်ဆိပ်ကမ်းများနှင့် အောက်မြန်မာပြည်ကို ထိန်းချုပ်ထား သည့်အတွက် မြန်မာနိုင်ငံအနေဖြင့် ကမ္ဘာနှင့် ကုန်သွယ်ဆက်ဆံရေးအတွက် အရှေ့မြောက်အရပ်ရှိ တရုတ်နယ်စပ်သို့ မီးရထားလမ်းဖောက်လုပ်ရန် အကြံပြု ခဲ့သည်။

### အစီရင်ခံစာ တစ်စောင်

ရေရှည်အနေဖြင့် ထိုရထားလမ်းမှ သည် တရုတ်ကိုဖြတ်၍ ရုရှားနိုင်ငံနှင့် ချိတ်ဆက်မိရန် မျှော်လင့်ခဲ့သည်။ မစ္စတာပီအိုင်ပါရှင်နိုသည် မြန်မာနိုင်ငံ ကြုံတွေ့နေရသော အခြေအနေများနှင့် ၎င်း၏ ခရီးစဉ်အကြောင်းကို ရုရှားနိုင်ငံ ခြားရေးဝန်ကြီးဌာနသို့ အစီရင်ခံစာ

ဇန်းဒါး ဂေါ်ချာကော့ဗို (Alexander Gorchakov) နှင့် ရုရှားစစ်ဘက်ရေးရာ ဝန်ကြီး ဒီမီထရီမီလီယူတင် (Dmitry Milyutin) ထံသို့ ပေးပို့သည့် စာနစ် စောင်ကို မစ္စတာပီအိုင်ပါရှင်နို ထံသို့ အပ်နှံခဲ့ပါသည်။ ပထမစာတွင် ရုရှားနှင့် မြန်မာနိုင်ငံတွင် ကောင်စစ်ဝန်ရုံးများ တည်ထောင်ရန် တောင်းဆိုခဲ့ပြီး မြန်မာ အစိုးရ၏ ဖော်ရွေမှုနှင့် ပူးပေါင်းဆောင် ရွက်မှုကို သက်သေပြသည့်အနေဖြင့် ရုရှားခရီးသွားများအပေါ် ဧည့်ဝတ် ကျေပွန်မှုများကို အကူအကားပြုခဲ့သည်။ ဒုတိယစာတွင် မြန်မာလူငယ်များအား ရုရှားနိုင်ငံရှိ စစ်သင်တန်းကျောင်းများ တွင် တက်ရောက်ရန် တရားဝင်ခွင့်ပြု ချက် တောင်းခံထားပြီး မြန်မာအစိုးရ၏ လက်နက်ထုတ်လုပ်ရေးနှင့် စစ်ဘက် ဆိုင်ရာညွှန်ကြားမှုများတွင် ကူညီရန်

ကင်းဝန်မင်းကြီးထံသို့ သင့်လျော်စွာ အကြောင်း ပြန်စေခဲ့ပါသည်။ ထိုပြန်စာ တွင် ရုရှားအနေဖြင့် မြန်မာလူငယ်များကို သိပ္ပံနှင့် စက်မှုပညာများ သင်ကြားရန် ဖော်ရွေစွာ ကြိုဆိုသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ရေးသားဖော်ပြခဲ့ပါသည်။ သို့သော် မည်သည့် အကြောင်းကြောင့်မှန်းမသိ ဤအဆိုပြုချက်ကို အကောင်အထည် မဖော်နိုင်ခဲ့ပေ။ ဤအချိန်တွင် ပြင်သစ် တို့သည် မြန်မာ့အရေးတွင် ပိုမိုတက်ကြွ သော အင်အားစုတစ်ခုအဖြစ် ပေါ်ထွန်း လာခြင်းကြောင့် အုပ်ချုပ်သူ အသိုင်း အပိုင်းများအနေဖြင့် သံတမန်ရေး အကူအညီအတွက် ပြင်သစ်တို့ထံမှ နည်းလမ်းရှာဖွေရန် အလေးသာခဲ့ဟန် ရှိသည်။ ရုရှားအရာရှိများသည် မြန်မာ နိုင်ငံကို ပထဝီဝင်အနေအထားအရ ရုရှားအင်ပါယာမှ ဝေးကွာလွန်းသည်ဟု ရှုမြင်နေကြဆဲဖြစ်ပြီး မြန်မာ့အရေးတွင် ပါဝင်ပတ်သက်မှုကြောင့် ဗြိတိန်၊ ပြင်သစ်တို့နှင့် နားလည်မှုလွှဲမှားမည်ကို စိုးရိမ်ခဲ့ကြသည်။

ကုန်းဘောင်မင်းဆက် ဆုံးခန်းတိုင် မင်းတုန်းမင်းသည် နတ်ရွာစံချိန် (၁၈၇၈ ခုနှစ်) အထိ ရုရှားနိုင်ငံနှင့် ဆက်ဆံရေးထူထောင်ရန် ကြိုးပမ်းခဲ့ပြီး မဟာဝိတာအပေါ် လေးစားမှုကို ပြသခဲ့ ပါသည်။ ၎င်းကို ဆက်ခံသူ သီပေါမင်း (၁၈၇၈-၁၈၈၅) သည် ဗြိတိသျှတို့၏ ထိန်းချုပ်မှုကို တန်ပြန်ရန် ဥရောပနှင့် ရုရှားတို့၏ အကူအညီကို ပြတ်ပြတ် သားသား တောင်းခံခဲ့သော်လည်း ၁၈၈၀ ပြည့်နှစ်ကာလများအစတွင် မြန်မာ ဘုရင်စနစ်၏ ဩဇာအာဏာ အားနည်း သွားခြင်းနှင့် ၁၈၈၅ ခုနှစ်တွင် စီးပွား ရေးအကျပ်အတည်းများ ဆက်တိုက် ဖြစ်ပွားခဲ့ပြီး အထက်မြန်မာပြည်ကို အင်္ဂလိပ်တို့ သိမ်းပိုက်ခဲ့၍ ကုန်းဘောင် မင်းဆက် ဆုံးခန်းတိုင်ခဲ့ရသည်။

မြန်မာနိုင်ငံ ဗြိတိသျှကိုလိုနီဖြစ်ပြီး နောက်တွင်ပင် ရုရှားခရီးသွားများသည် မြန်မာနိုင်ငံသို့ ဆက်လက်သွားရောက် ခဲ့ကြပြီး ၎င်းတို့၏ရေးသားမှုများတွင် ဗြိတိန်ကို ပြိုင်ဘက်နယ်ချဲ့အင်အား ကြီးအဖြစ် ဝေဖန်အကဲဖြတ်မှုများ ပါရှိပါ သည်။

မြန်မာနိုင်ငံတွင် ရုရှားကောင်စစ် ဝန်ရုံး တည်ထောင်ရေးနှင့် ပတ်သက်ပြီး (၁၈၉၉) ခုနှစ်တွင်မူ ဗြိတိသျှတို့က ရုရှားအနေဖြင့် အီကွတ် (Irkutsk) နှင့် စမာကန် (Samarkand) မြို့များတွင် ဗြိတိသျှကောင်စစ်ဝန်ရုံးများ တည် ထောင်ခွင့်ပြုပါက မြန်မာနိုင်ငံတွင် ရုရှား ကောင်စစ်ဝန်ရုံးတည်ထောင်ခွင့် ပြုမည် ဟု ကမ်းလှမ်းခဲ့သည်။

စာမျက်နှာ ၁၈ သို့

**\* ရုရှားနှင့် မြန်မာနိုင်ငံအကြား ချစ်ကြည်ရေးကို စိတ်အားအထက်သန်ဆုံး အပြင်းအထန် မြှင့်တင်ပေးသူမှာ အရှေ့တိုင်းအကြောင်း စာရေးသော ရုရှား လူမျိုး ခရီးသွားတစ်ဦးဖြစ်သူ မစ္စတာပီအိုင်ပါရှင်နို ( Mr. P.I. Pashino) ဖြစ်**

**\* မြန်မာနိုင်ငံ၏ နယ်ချဲ့ကိုလိုနီစနစ်ကို တွန်းလှန်ရန်ကြိုးပမ်းခဲ့သည့် သမိုင်း ကြောင်းတွင် ရုရှားနိုင်ငံနှင့် သံတမန်ဆက်ဆံရေး တည်ထောင်နိုင်ရေး ရှေးမြန်မာပဒေသရာဇ်စနစ်၏ ဘုရင်နှင့် မျိုးမတ်များက အားထုတ်ကြိုးပမ်း ခဲ့မှုသည်လည်း အရေးပါသော အခန်းကဏ္ဍမှ ပါဝင်ခဲ့**

အပူပိုင်းဒေသ သဘာဝပေါက်ပင်များ၊ တစ်ဖက်တစ်ဖက်သော ရွာများ၏ ရှုခင်းနှင့် မြို့တော်ဟောင်း အမရပူရ၏ သပ္ပာယ် လှသော ဘုရားများနှင့် စေတီပုထိုးများ ကို တွေ့ခဲ့ရသည်။ မြန်မာနိုင်ငံရှိ နယ်ပယ်အမျိုးမျိုးမှ လူများနှင့် တွေ့ဆုံ အပြီးတွင် ဗြိတိသျှတို့၏ ထိန်းချုပ်မှု ကြောင့် အကျပ်အတည်း တွေ့ကြုံရ သော မြန်မာတို့အပေါ် စာနာစိတ်ဝင် ခဲ့သည်။ မင်းတုန်းမင်းနှင့် တွေ့ဆုံအပြီး တွင် မင်းတုန်းမင်းကို အလွန်နှစ်သက် ခဲ့ပြီး ဥရောပစေလွှတ်တမ်းများနှင့် အကျွမ်းဝင်သော အဆင့်မြင့်ပညာတတ် တစ်ဦးအဖြစ် ဖော်ပြခဲ့သည်။

၎င်းနေ့ထိုင်စဉ် ကာလအတွင်း မစ္စတာပီအိုင်ပါရှင်နိုသည် မင်းတုန်းမင်း ကို ရုရှားနိုင်ငံနှင့် သံတမန်ရေးရာ ဆက်သွယ်ရာတွင် မည်သို့ဆောင်ရွက် ရမည်ကို အကြံပြုခဲ့ရုံသာမက မြန်မာ

တစ်စောင်ရေးတင်ခဲ့သည့်အပြင် ထင်ရှား သော ဂျာနယ်များတွင်ပါ အောက်ပါ အတိုင်း ရေးသားခဲ့သည် -

“အာရှတိုက်သားများအတွက် ရုရှား နိုင်ငံဟာ ဆွဲဆောင်မှုတစ်မျိုးရှိတယ်။ တိုင်းတပါး နယ်ချဲ့တွေရဲ့အုပ်ချုပ်မှု အောက်ကနေ ရုရှားနိုင်ငံက ကယ်တင် လိမ့်မယ်ဆိုတဲ့ ယုံကြည်မှုဟာ အာရှ ပြည်သူ့အများစုကြားမှာ ဘယ်အချိန် ကစပြီး ပေါ်ပေါက်လာခဲ့တယ်ဆိုတာ မသိပါဘူး။ မြန်မာဘုရင် မင်းတုန်းမင်း ဟာ ဒီအမြင်ကို စိတ်အားထက်သန်စွာ ထောက်ခံသူတစ်ဦးဖြစ်ပြီး မဟာဝိတာ (Peter the Great) ရဲ့ သမိုင်းကို တောင် သူ့အတွက် ဘာသာပြန်ဆိုစေခဲ့၊ အသေးစိတ်လေ့လာခဲ့သူ ဖြစ်ပါတယ်။”

၁၈၇၆ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာတွင် မင်းတုန်းမင်းနှင့် ကင်းဝန်မင်းကြီးတို့က ရုရှားနိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး အလက်

စွမ်းရည်ရှိသော ရုရှားအရာရှိတစ်ဦးကို စေလွှတ်ပေးရန် တောင်းဆိုခဲ့ပါသည်။

ထိုစာကို ရရှိသည့်အချိန်တွင် ရုရှား နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန အာရှဌာနတွင် အလုပ်လုပ်နေသည့် မစ္စတာအန်ဂျီ ဂျီယာ့စ် (နောင်တွင် နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး Mr. N. G. Giers) (၁၈၅၂-၁၈၉၅) က မြန်မာ၏ တောင်းဆိုချက်သည် ဗြိတိသျှ တို့ကို ထိတ်လန့်သွားစေနိုင်ကြောင်း သတိပေးပြောကြားခဲ့ပြီး ပြန်စာကို မြန်မာ၏ တောင်းဆိုမှုနှင့် ပတ်သက်ပြီး အသေးစိတ်အချက်အလက်များ သိရှိရ သည့်အထိ ဆိုင်းငံ့ထားရန် ရုရှားစစ်ဘက် ရေးရာဝန်ကြီး ဒီမီထရီမီလီယူတင်ကို အကြံပြုခဲ့သည်။

သို့သော်လည်း နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး သည် မစ္စတာအန်ဂျီဂျီယာ့စ်နှင့် တိုင်ပင်ပြီးနောက် ရုရှားကာကွယ်ရေး ဝန်ကြီး ဒီမီထရီမီလီယူတင်အား

# အခြေခံပညာအဆင့် လူရည်ချွန်ရွေးချယ်ခံရသူများစာရင်း ကြေညာ

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ  
ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန  
အခြေခံပညာဦးစီးဌာန  
နေပြည်တော်

၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ ဖေဖော်ဝါရီလ(၂) ရက်  
၂၀၂၂-၂၀၂၃ ပညာသင်နှစ်

အခြေခံပညာအဆင့် လူရည်ချွန်ရွေးချယ်ခံရသူများစာရင်း ကြေညာခြင်း

၂၀၂၂-၂၀၂၃ ပညာသင်နှစ်၊ အခြေခံပညာအဆင့် အဋ္ဌမတန်း၊ ဒသမတန်းနှင့် ကောသလမတန်းအတွက် တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်များ၏ ခရိုင်အလိုက် လူရည်ချွန်ရွေးချယ်ခံရသူများစာရင်းကို အောက်ပါအတိုင်းကြေညာအပ်ပါသည်-

(ယမန်နေ့မှအဆက်)

## အခြေခံပညာဦးစီးဌာန၊ ၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ အဋ္ဌမတန်း(Grade 9) လူရည်ချွန်စာရင်း

စဉ်	အမည်	ကျောင်း	မြို့နယ်	ခရိုင်
၉၂	မအင်ကြင်းစံ	အထက၊ ဇရပ်ပြင်	ရမ်းဗြဲ	ကျောက်ဖြူ
၉၃	မောင်ဇော်သူခန့်	အထက (၂)	ဘူးသီးတောင်	မောင်တော
၉၄	မအေးငြိမ်းခိုင်	အထက (၂)	ဘူးသီးတောင်	မောင်တော
၉၅	မောင်ဇွဲရန်ခိုင်	အထက (ခွဲ) မြို့မ	သံတွဲ	သံတွဲ
၉၆	မကြယ်စင်သွန်းထက်	အထက (ခွဲ) မြို့မ	သံတွဲ	သံတွဲ
၉၇	မောင်ကောင်းမြတ်ကျော်	အထက (၁)	မင်္ဂလာဒုံ	မြောက်ပိုင်း
၉၈	မောင်ဘုန်းခန့်သော်	အထက၊ အင်းတိုင်	လှည်းကူး	မြောက်ပိုင်း
၉၉	မနေ့မြတ်ရွှန်းလဲ့	အထက (၁)	အင်းစိန်	မြောက်ပိုင်း
၁၀၀	မအိသီရိအောင်	ဘဝသစ် (ကပက)	ရွှေပြည်သာ	မြောက်ပိုင်း
၁၀၁	မောင်ခိုင်ခန့်ဇော်	အလက(လေ့ကျင့်ရေး)	ရန်ကင်း	အရှေ့ပိုင်း
၁၀၂	မောင်မြတ်ကိုကို	အထက(၂)	တောင်ဥက္ကလာပ	အရှေ့ပိုင်း
၁၀၃	မောင်ထက်မြက်အောင်	အထက (၁)	တာမွေ	အရှေ့ပိုင်း
၁၀၄	မအိမ့်ခွန်းသံစဉ်	အထက (၅)	ဗိုလ်တထောင်	အရှေ့ပိုင်း
၁၀၅	မခွန်းပိုင်ဖြူ	အထက (၂)	တောင်ဥက္ကလာပ	အရှေ့ပိုင်း
၁၀၆	မယုန်းပိုင်ဖြူ	အထက (၂)	ဒဂုံ (မြောက်)	အရှေ့ပိုင်း
၁၀၇	မောင်ဇော်လင်းထက်	အထက (၂)	ကျောက်တန်း	တောင်ပိုင်း
၁၀၈	မောင်ကျော်ဇေယျာဝင်း	အထက၊ တော်ခရမ်းကြီး	ကွမ်းခြံကုန်း	တောင်ပိုင်း
၁၀၉	မတင်ဇာလမင်း	အထက (၂)	ကျောက်တန်း	တောင်ပိုင်း
၁၁၀	မမိုးပိုင်ဖြူ	အထက (၁)	ခရမ်း	တောင်ပိုင်း
၁၁၁	မောင်ခန့်ဇော်	အထက (၂)	ဗဟန်း	အနောက်ပိုင်း
၁၁၂	မောင်ခန့်ဇော်ငြိမ်း	အထက (၁)	ဒဂုံ	အနောက်ပိုင်း
၁၁၃	မဆုအိမြစ်စန်း	အထက၊ လေ့ကျင့်ရေး	ကမာရွတ်	အနောက်ပိုင်း
၁၁၄	မဟန်နွယ်ငြိမ်း	အလက (၁)	ဒဂုံ	အနောက်ပိုင်း
၁၁၅	မောင်ဟိန်းထက်ကျော်	အထက၊ ပင်းတယ	ပင်းတယ	တောင်ကြီး
၁၁၆	စိုင်းဝင်းဘုန်းခန့်	အထက (၄) တောင်ကြီး	တောင်ကြီး	တောင်ကြီး
၁၁၇	မအက်စတာမင်း	အထက (၄) တောင်ကြီး	တောင်ကြီး	တောင်ကြီး
၁၁၈	မအိသင်ဇာကျော်	အထက၊ ဗထူး	ရပ်စောက်	တောင်ကြီး

(ယမန်နေ့မှအဆက်)

## အခြေခံပညာဦးစီးဌာန၊ ၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ ဒသမတန်း လူရည်ချွန်စာရင်း

စဉ်	အမည်	ကျောင်း	မြို့နယ်	ခရိုင်
၁၀၀	မမေသက်နွယ်	အထက (၁)	အင်းစိန်	မြောက်ပိုင်း
၁၀၁	မောင်မင်းလှမွန်	အထက (၂)	တောင်ဥက္ကလာပ	အရှေ့ပိုင်း
၁၀၂	မောင်ပြည့်မောက်	အထက (၅)	ဗိုလ်တထောင်	အရှေ့ပိုင်း
၁၀၃	မောင်မြတ်မင်းခန့်	အထက (၂)	သာကေတ	အရှေ့ပိုင်း
၁၀၄	မခိုင်ဝတ်ရည်ဦး	အထက (၂)	တောင်ဥက္ကလာပ	အရှေ့ပိုင်း
၁၀၅	မခိုင်မိမိဇော်	အထက (၁)	ဒဂုံ(အရှေ့)	အရှေ့ပိုင်း
၁၀၆	မသန့်ရတီအောင်	အထက (၅)	ဗိုလ်တထောင်	အရှေ့ပိုင်း
၁၀၇	မောင်ရဲလင်းကျော်	အထက (၂)	ခရမ်း	တောင်ပိုင်း
၁၀၈	မောင်အောင်ကောင်းခန့်	အထက (၁)	သန်လျင်	တောင်ပိုင်း
၁၀၉	မအလိမ္မာစုဇော်	အထက (၁)	ကျောက်တန်း	တောင်ပိုင်း
၁၁၀	မဆုဝတီ	အထက (၂)	ကွမ်းခြံကုန်း	တောင်ပိုင်း
၁၁၁	မောင်မင်းကြယ်စင်သန့်	မာကျူရီ (ကပက)	လမ်းမတော်	အနောက်ပိုင်း
၁၁၂	မောင်သာထက်ခိုင်	အထက (လေ့ကျင့်ရေး)	ကမာရွတ်	အနောက်ပိုင်း
၁၁၃	မကြယ်စင်ရွှေပြည်	အထက (လေ့ကျင့်ရေး)	ကမာရွတ်	အနောက်ပိုင်း
၁၁၄	မဝင့်ဝါညီညီ	အထက (၂)	စမ်းချောင်း	အနောက်ပိုင်း
၁၁၅	မောင်သော်တာထွန်း	ရွှေပြည်ဟိန်း (ကပက)	တောင်ကြီး	တောင်ကြီး
၁၁၆	မောင်အောင်ဘုန်းခန့်ကျော်	အထက (ခွဲ) ရင်းမိုး	ပင်လောင်း	တောင်ကြီး
၁၁၇	နန်းချိုအိန္ဒြေပွား	အထက (၄) တောင်ကြီး	တောင်ကြီး	တောင်ကြီး
၁၁၈	မလပြည့်အေး	အထက၊ ဗထူး	ရပ်စောက်	တောင်ကြီး
၁၁၉	စိုင်းအောင်ဆန်း	အထက (၃) ပင်လုံ	လွိုင်လင်	လွိုင်လင်
၁၂၀	မောင်ပြည့်ဖြိုးအောင်	အထက (ခွဲ) ၅ ရပ်ကွက်	နမ့်စန်	လွိုင်လင်
၁၂၁	မလင်းရွှေစင်ဦး	အထက၊ နမ့်စန်	နမ့်စန်	လွိုင်လင်
၁၂၂	နန်းအိန္ဒြေဆုကို	အထက (၁) ပင်လုံ	လွိုင်လင်	လွိုင်လင်
၁၂၃	မောင်ဇော်ထက်	အထက၊ လင်းခေး	လင်းခေး	လင်းခေး
၁၂၄	မယမင်းအိန္ဒြေ	အထက၊ လင်းခေး	လင်းခေး	လင်းခေး
၁၂၅	မောင်နိုးဂျေစီအောင်	အထက (၆)	လားရှိုး	လားရှိုး
၁၂၆	မောင်အိုက်ကတ်ပလိတ်	အကယ်ဒမီ (ကပက)	တန့်ယန်း	လားရှိုး
၁၂၇	မဆုပြည့်ထက်	အထက (၃)	လားရှိုး	လားရှိုး

၁၁၉	မောင်အောင်ဇော်လင်း	အထက (၃) လွိုင်လင်	လွိုင်လင်	လွိုင်လင်
၁၂၀	မောင်ပြည့်ဖြိုးအောင်	အထက၊ ဝမ်ကန်	မိုင်းရှူး	လွိုင်လင်
၁၂၁	နန်းဆုမြတ်ဖြူ	အထက၊ နမ့်စန်	နမ့်စန်	လွိုင်လင်
၁၂၂	နန်းအိအိထွေး	အထက (၁) ပင်လုံ	လွိုင်လင်	လွိုင်လင်
၁၂၃	မောင်သော်ဘုန်းဦး	အလက (ခွဲ) တောင်ရွာ	လင်းခေး	လင်းခေး
၁၂၄	မမြမရွှေကျော်	အလက (ခွဲ) ဈေးတန်း	မောက်မယ်	လင်းခေး
၁၂၅	မောင်ထက်စွမ်းရည်	အထက (ခွဲ) အလက (၅)	လားရှိုး	လားရှိုး
၁၂၆	မောင်ထူးချွန်အောင်	အထက၊ ဟိုပန်	ဟိုပန်	လားရှိုး
၁၂၇	မအိသဉ္ဇာဝင်း	အထက(ခွဲ) အလက (၅)	လားရှိုး	လားရှိုး
၁၂၈	မရွှေရတီချို	အထက၊ မိုင်းရယ်	မိုင်းရယ်	လားရှိုး
၁၂၉	မောင်မိုင်းမျိုးမင်းအောင်	အထက (၂)	မိုးမိတ်	ကျောက်မဲ
၁၃၀	မောင်စိုင်းစိုင်းလင်းထွန်း	အထက၊ နောင်ပိန်	ကျောက်မဲ	ကျောက်မဲ
၁၃၁	မကြည်နူးခင်	အထက၊ မန်ကျည်းပင်	မိုးမိတ်	ကျောက်မဲ
၁၃၂	မနန်းယိုင်းမေ့ဆိုင်	အထက (၁)	ကျောက်မဲ	ကျောက်မဲ
၁၃၃	မောင်သန်းထိုက်စိုး	အထက(၁)	မူဆယ်	မူဆယ်
၁၃၄	မလွေးအေစန်းမွန်ဦး	အထက (၁)	မူဆယ်	မူဆယ်
၁၃၅	မောင်သူရဉာဏ်	အထက (၅)	ကျိုင်းတုံ	ကျိုင်းတုံ
၁၃၆	မမေထက်ဝေ	အထက (ခွဲ) အလက (၃)	ကျိုင်းတုံ	ကျိုင်းတုံ
၁၃၇	မောင်လင်းထက်အောင်	အထက၊ ဟိုနား	မိုင်းဖြတ်	တာချီလိတ်
၁၃၈	မအင်ကြင်းခိုင်	အထက၊ ဟောင်လိတ်	တာချီလိတ်	တာချီလိတ်
၁၃၉	မောင်စိုင်းဉာဏ်လင်းထက်	အထက၊ မိုင်းဆတ်	မိုင်းဆတ်	မိုင်းဆတ်
၁၄၀	မဆောင်းသဇင်	အထက၊ မိုင်းတုံ	မိုင်းတုံ	မိုင်းဆတ်
၁၄၁	မောင်ရဲထွဋ်အောင်	အထက (၆) ပုသိမ်	ပုသိမ်	ပုသိမ်
၁၄၂	မောင်အောင်ကိုနိုင်	အထက၊ ဂျမ်းကပ်	ပုသိမ်	ပုသိမ်
၁၄၃	မမေစုခိုင်	စိန်ဂွန်း (ကပက)	ပုသိမ်	ပုသိမ်
၁၄၄	မကောင်းဆုဟံသာ	အထက (၂) ကျောင်းကုန်း	ကျောင်းကုန်း	ပုသိမ်
၁၄၅	မောင်ဖြိုးသူရကျော်	အထက၊ မျောက်ချောကုန်း	ကြံခင်း	ဟင်္သာတ
၁၄၆	မောင်ဇော်လွန်းထက်	အထက၊ မဲဇလီကုန်း	အင်္ဂပူ	ဟင်္သာတ
၁၄၇	မဖူးဟောသာဖြိုး	ကြယ်တံခွန် (ကပက)	ဟင်္သာတ	ဟင်္သာတ
၁၄၈	မဖူးမြတ်ချယ်	အထက၊ ချင်းမြောင်	ကြံခင်း	ဟင်္သာတ
၁၄၉	မောင်အောင်သူရ	အထက (၂) အိမ်မဲ	အိမ်မဲ	မြောင်းမြ
၁၅၀	မထက်မြတ်ရွှေရည်	အထက (၁) မြောင်းမြ	မြောင်းမြ	မြောင်းမြ
၁၅၁	မောင်ပြည့်ဘုန်းခန့်	အထက (၁)	လပွတ္တာ	လပွတ္တာ
၁၅၂	မဂျွန်လင်း	အထက (၁)	မော်လမြိုင်ကျွန်း	လပွတ္တာ
၁၅၃	မောင်ကျော်ဝင်းဇော်	အထက (၁)	မအူပင်	မအူပင်
၁၅၄	မသဒ္ဓါခွန်းချို	အထက (၁) ဓနုဖြူ	ဓနုဖြူ	မအူပင်
၁၅၅	မောင်ဇွဲထက်စံ	အထက (၁) ဒေးဒရဲ	ဒေးဒရဲ	ဖျာပုံ
၁၅၆	မမြတ်ကေဇင်စိုး	အထက (၁) ဘိုကလေး	ဘိုကလေး	ဖျာပုံ
၁၅၇	မောင်စွမ်းသူအောင်	အထက (၅)	ဇေယျသီရိ	ဒက္ခိဏ
၁၅၈	မချိုသံလွင်ကို	အထက (၅)	ဇေယျသီရိ	ဒက္ခိဏ
၁၅၉	မောင်သူရကျော်စိုး	အထက (၂)	တပ်ကုန်း	ဥတ္တရ
၁၆၀	မအိဖြူစင်အောင်	ခေတ်ရှေ့ဆောင် (ကပက)	ပုဗ္ဗသီရိ	ဥတ္တရ

စာမျက်နှာ ၁၇ မှ

၁၅၅	မောင်စွမ်းထက်	အထက (၁) ဘိုကလေး	ဘိုကလေး	ဖျာပုံ
၁၅၆	မလွန်းခင်မင်းမြတ်အောင်	အထက (၁) ဒေးဒရဲ	ဒေးဒရဲ	ဖျာပုံ

(ယမန်နေမှအဆက်)

၁၅၇	မောင်ကျော်စင်သီဟ	အထက (၆)	ဧမ္ပုသီရိ	ဒက္ခိဏ
၁၅၈	မပြည့်ဝင်းလဲ့ကြည်	အထက (၁)	ပျဉ်းမနား	ဒက္ခိဏ
၁၅၉	မောင်လမင်းထွန်း	အထက (၁)	ဇေယျာသီရိ	ဥတ္တရ
၁၆၀	မနင်းချယ်ရီလှိုင်	အထက (၁)	ဇေယျာသီရိ	ဥတ္တရ

အခြေခံပညာဦးစီးဌာန၊ ၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ ကောသလမတန်း လူရည်ချွန်စာရင်း

စဉ်	အမည်	ကျောင်း	မြို့နယ်	ခရိုင်
၉၄	မအေးအေးသွယ်	အထက (၂)	ဘူးသီးတောင်	မောင်တော
၉၅	မောင်လူမော်အောင်	အထက (ခွဲ) မြို့မ	သံတွဲ	သံတွဲ
၉၆	မနင်းရွှေရည်	အထက (ခွဲ) မြို့မ	သံတွဲ	သံတွဲ
၉၇	မောင်ဟိန်းလင်းထက်	အထက (၂)	မင်္ဂလာဒုံ	မြောက်ပိုင်း
၉၈	မောင်အောင်ကောင်းမြတ်	အထက (၆)	အင်းစိန်	မြောက်ပိုင်း
၉၉	မစိုးလွင်္ဂ	ကောင်းစုစံ (ကပက)	ရွှေပြည်သာ	မြောက်ပိုင်း
၁၀၀	မလင်းဝဿနီဦး	အထက (၂)	မင်္ဂလာဒုံ	မြောက်ပိုင်း
၁၀၁	မောင်မင်းခန့်ပိုင်	အထက (၁)	သာကေတ	အရှေ့ပိုင်း
၁၀၂	မောင်အောင်ကောင်းမြတ်	အထက (၆)	မြောက်ဥက္ကလာပ	အရှေ့ပိုင်း
၁၀၃	မောင်ကောင်းထက်နောင်	EC (ကပက)	တာမွေ	အရှေ့ပိုင်း
၁၀၄	မလင်းလက်ရွှေရည်သန့်	အထက (၄)	ပိုလ်တထောင်	အရှေ့ပိုင်း
၁၀၅	မနန်းဥမ္မာဝေ	အထက (၁)	မြောက်ဥက္ကလာပ	အရှေ့ပိုင်း
၁၀၆	မထက်ဦးရွှေရည်	အထက (၁)	ဒဂုံ(ဆိပ်ကမ်း)	အရှေ့ပိုင်း
၁၀၇	မောင်မျိုးပိုင်ဇော်	အထက (၂)	ခရမ်း	တောင်ပိုင်း
၁၀၈	မောင်ရှင်သန်းလင်းထွန်း	အထက၊ တော်ခရမ်းကြီး	ကွမ်းခြံကုန်း	တောင်ပိုင်း
၁၀၉	မအိန္ဒြေသူ	အထက၊ ဘုရားကြီး	တံတား	တောင်ပိုင်း
၁၁၀	မခင်ဘုန်းဆက်	အထက (၂)	ကျောက်တန်း	တောင်ပိုင်း
၁၁၁	မောင်အောင်ကောင်းပြည့်	အထက၊ လှေကျင်ရေး	ကမာရွတ်	အနောက်ပိုင်း
၁၁၂	မောင်ဟိန်းထက်	အထက (၂)	ဗဟန်း	အနောက်ပိုင်း
၁၁၃	မအေးရတီထိုက်	အထက (၁)	ဒဂုံ	အနောက်ပိုင်း
၁၁၄	မဆုရတီမျိုး	ကောင်းထက်ကျော် (ကပက)	ဗဟန်း	အနောက်ပိုင်း
၁၁၅	မောင်ဟိန်းနိုင်အောင်	အထက၊ ဗထူး	ရပ်စောက်	တောင်ကြီး
၁၁၆	မောင်ရှင်ပိုင်ဟိန်း	အထက၊ အောင်သပြေ	တောင်ကြီး	တောင်ကြီး
၁၁၇	မမေသူထွန်း	အထက (၄) တောင်ကြီး	တောင်ကြီး	တောင်ကြီး
၁၁၈	နန်းအေးထွေး	အထက (၂) ဟိုပုံး	ဟိုပုံး	တောင်ကြီး
၁၁၉	မောင်ရန်နိုင်	အထက၊ မိုင်းရှူး	မိုင်းရှူး	လွိုင်လင်
၁၂၀	မောင်ပြည့်ဘုန်းအောင်	အထက၊ နမ့်စန်	နမ့်စန်	လွိုင်လင်
၁၂၁	မအိန္ဒြေခင်	အထက၊ နမ့်စန်	နမ့်စန်	လွိုင်လင်
၁၂၂	နန်းစံမွမ်းဆိုင်	အထက (၁) ပင်လုံ	လွိုင်လင်	လွိုင်လင်
၁၂၃	မောင်စည်သူဌေး	အထက၊ လင်းခေး	လင်းခေး	လင်းခေး
၁၂၄	မငွေနှင်းဖြူ	အထက၊ မိုးနဲ	မိုးနဲ	လင်းခေး
၁၂၅	မောင်မင်းမြတ်အောင်	အထက (ခွဲ) အလက (၅)	လားရှိုး	လားရှိုး
၁၂၆	မောင်ထက်လင်းအောင်	အထက (၁)	သီပေါ	လားရှိုး
၁၂၇	နန်းလှ	အထက၊ ဒီပဲယင်း (ကပက)	လားရှိုး	လားရှိုး
၁၂၈	နန်းရွှေသီမိခင်	ဝင်းနိုင်အောင်မြေ (ကပက)	လားရှိုး	လားရှိုး
၁၂၉	မောင်သန်းဇင်လင်း	အထက၊ညောင်ပင်စောက်	မိုးမိတ်	ကျောက်မဲ

၁၃၀	ရွှန်းလှလှန်းမေ	WVEC (ကပက)	နောင်ချို	ကျောက်မဲ
၁၃၁	မောင်နိုင်နိုင်	အထက (၁)	ကွတ်ခိုင်	မူဆယ်
၁၃၂	မကေဇင်လင်း	အထက (၁)	ကွတ်ခိုင်	မူဆယ်
၁၃၃	မောင်ဟံသာအောင်တင်	အထက (၄)	ကျိုင်းတုံ	ကျိုင်းတုံ
၁၃၄	မချောမြတ်နိုးခင်	ရတနာ (ကပက)	ကျိုင်းတုံ	ကျိုင်းတုံ
၁၃၅	မောင်စွမ်းသိင်္ခ	အထက၊ မိုင်းဖြတ်	မိုင်းဖြတ်	တာချီလိတ်
၁၃၆	မခင်နုသာခိုင်	အထက၊ တာချီလိတ်	တာချီလိတ်	တာချီလိတ်
၁၃၇	မောင်အောင်ကြည်ဦး	အထက၊ မိုင်းဆတ်	မိုင်းဆတ်	မိုင်းဆတ်
၁၃၈	မလှလှဝင်း	အထက၊ မိုင်းဆတ်	မိုင်းဆတ်	မိုင်းဆတ်
၁၃၉	မောင်ထွန်းခန့်ဇော်	အထက (၁) ကျိုပျော်	ကျိုပျော်	ပုသိမ်
၁၄၀	မောင်ထက်ပိုင်ဦး	အထက၊ ငါးသိုင်းချောင်း	ရေကြည်	ပုသိမ်
၁၄၁	မပိုင်ဖြူဖြူကို	ယောနသံ (ကပက)	ကျိုပျော်	ပုသိမ်
၁၄၂	မရွှေသက်တာ	အထက၊ ရေကြည်	ရေကြည်	ပုသိမ်
၁၄၃	မောင်ညီဇေယျ	အထက၊ ထူးကြီး	အင်္ဂပူ	ဟင်္သာတ
၁၄၄	မောင်ကောင်းခန့်ကျော်	အထက (၁) ကြံခင်း	ကြံခင်း	ဟင်္သာတ
၁၄၅	မရွှေရည်ဝင့်ဝါ	အထက (၁) ဟင်္သာတ	ဟင်္သာတ	ဟင်္သာတ
၁၄၆	မမေသံသာဦး	အထက (၁) ကြံခင်း	ကြံခင်း	ဟင်္သာတ
၁၄၇	မောင်ကောင်းဆင့်သော်	အထက (၆) မြောင်းမြ	မြောင်းမြ	မြောင်းမြ
၁၄၈	မနီနီအောင်	အထက (၁) မြောင်းမြ	မြောင်းမြ	မြောင်းမြ
၁၄၉	မောင်အေးတည်ထက်	အထက (၁)	မော်လမြိုင်ကျွန်း	လပွတ္တာ
၁၅၀	ရွှန်းလှလှရည်	အထက (၁)	လပွတ္တာ	လပွတ္တာ
၁၅၁	မောင်ကောင်းထက်မင်း	ပညာဓေတီ (ကပက)	မအူပင်	မအူပင်
၁၅၂	မအိန္ဒြေချမ်းမြေ့	ပညာဓေတီ (ကပက)	မအူပင်	မအူပင်
၁၅၃	မောင်အောင်သူရထွန်း	အထက (၁) ဖျာပုံ	ဖျာပုံ	ဖျာပုံ
၁၅၄	မမေသက်နိုင်	အထက (၁) ဘိုကလေး	ဘိုကလေး	ဖျာပုံ
၁၅၅	မောင်ဝေယံမြင့်အောင်	အထက (၆)	ဧမ္ပုသီရိ	ဒက္ခိဏ
၁၅၆	မမြူးမြတ်စန္ဒီ	အထက (၅)	ဧမ္ပုသီရိ	ဒက္ခိဏ
၁၅၇	မောင်ရွှေသတ္တိ	အထက (၂၀)	ပုဗ္ဗသီရိ	ဥတ္တရ
၁၅၈	မမေမြတ်သူ	အထက (၃)	ပုဗ္ဗသီရိ	ဥတ္တရ

စာမျက်နှာ ၁၆ မှ

ထိုအချိန် ရန်ကုန်တွင် ရုရှား သင်္ဘောအနည်းငယ်မျှသာ အဝင် အထွက်ရှိသည့်အတွက် ရုရှားကောင်စစ် ဝန်ရုံး ဆောက်လုပ်ရန် မလိုအပ်သေးကြောင်း ရုရှားအစိုးရအနေဖြင့် စဉ်းစားခဲ့သည်။ သို့သော် နောက်ပိုင်းတွင် ရုရှား သင်္ဘောကပွတ်နံများကို ကူညီပေးလျက်ရှိသည့် ဂျာမန်လူမျိုး မစ္စတာ ဖေါ့ကယ် (Mr. Fokke) အား ဒုတိယ ကောင်စစ်ဝန်အဖြစ် ခန့်အပ်ခဲ့ပါသည်။ ထိုအချိန်ကာလက ရုရှားနှင့် မြန်မာ အကြား ပုံမှန်ကုန်သွယ်မှုရှိခဲ့သော်လည်း အဓိကကုန်မှာ ရေနံဆီသာဖြစ်

သည်။ သို့သော် ထိုအချိန်က ရုရှားနိုင်ငံ၏ ကုန်သွယ်ရေးကြောင်း အကျိုးစီးပွား အများစုမှာ ၎င်းတို့၏ အရှေ့ဘက်သို့ ရေတပ်ချဲ့ထွင်မှု၊ မန်ချူးရီးယားသို့ ချဲ့ထွင်မှု၊ တရုတ်နိုင်ငံ ဆက်ဆံရေးနှင့် ပိုမိုဆက်စပ်နေသော ထိုင်းနိုင်ငံနှင့် စင်ကာပူတစ်ဝိုက်ရှိ ရေလက်ကြားများ သို့သာ ကူးပြောင်းသွားခဲ့ကြပါသည်။ အထက်ဖော်ပြပါ အကြောင်းအရာ တို့ကား ရှေးမြန်မာပဒေသရာဇ်စနစ်၏ နောက်ဆုံးမင်းဆက်ဖြစ်သော ကုန်းဘောင် မင်းဆက်ကာလအတွင်း ထိုစဉ်က ရုရှားဘုရင့်ပဒေသရာဇ်နိုင်ငံနှင့် နှစ်နိုင်ငံ ချစ်ကြည်ရင်းနှီးသော ဆက်ဆံရေး

တည်ဆောက်ရန် ကြိုးစားခဲ့ပုံများကို စာရွက်စာတမ်း အထောက်အထားများ အရ တင်ပြခဲ့ခြင်း ဖြစ်သည်။ မြန်မာနိုင်ငံ၏ နယ်ချဲ့ကိုလိုနီစနစ် ကို တွန်းလှန်ရန်ကြိုးပမ်းခဲ့သည့် သမိုင်းကြောင်းတွင် ရုရှားနိုင်ငံနှင့် သံတမန်ဆက်ဆံရေး တည်ထောင်နိုင်ရေး ရှေးမြန်မာပဒေသရာဇ်စနစ်၏ ဘုရင်နှင့် မှူးမတ်များက အားထုတ် ကြိုးပမ်းခဲ့မှုသည်လည်း အရေးပါသော အခန်းကဏ္ဍမှ ပါဝင်ခဲ့ကြောင်း၊ ထိုခေတ် အခါက ပထဝီနိုင်ငံရေးအခြေအနေ ကြောင့်သာ အောင်မြင်မှုအနည်းငယ်သာ ရရှိခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း ထပ်လောင်း

ရေးသားတင်ပြရင်း ၂၀၂၃ ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီ ၁၈ ရက်တွင် ကျရောက်သော မြန်မာ-ရုရှား နှစ်နိုင်ငံ သံတမန် ရည်ညွှန်းကိုးကား

- ဦးအောင်ဇေယျအတ္ထုပ္ပတ္တိ (မဟာဘိ သက္ကပတ္တိတက္ကသိုလ်၊ ပါဠိဆရာကြီး ဦးစော၊ စာ-၄၈)
- ပေးစာ(မူရင်း)(အဂ္ဂမဟာသေနာပတိ အရေးပိုင်ဝန်ရှင်တော်၊ လယ်ကိုင်းမြို့စား သေနတ်ဝန်ကင်းဝန်မင်းကြီး မင်းသတိုးမင်းကြီး မဟာမင်းလှစည်သူကျော်က အာမေးနီးယား သာသနာပိုင် ဘုန်းတော်ကြီး ဂျီဗိုဂ်-၄ (Gevorg-IV) ထံ ပေးပို့သည့် စာ)
- "Russian as the 'Western Other' in Southeast Asia; Encounters of Russian Travelers in the Second Half of the Nineteenth Century" ဆောင်းပါးရှင် K.A. snow, Russia Review Journal (Vol.71, No.2 April 2012)

ကျောက်မဲ၌ အရန်မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များ လေ့ကျင့်ရေး(မွမ်းမံ) သင်တန်းဆင်းပွဲကျင်းပ

သီပေါ ဖေဖော်ဝါရီ ၂ ရှမ်းပြည်နယ် (မြောက်ပိုင်း) ကျောက်မဲခရိုင်မီးသတ်ဦးစီးဌာန၏ ကြီးကြပ်မှုဖြင့် အရန်မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များ လေ့ကျင့်ရေး(မွမ်းမံ) သင်တန်းဆင်းပွဲကို ယနေ့ မွန်းလွဲပိုင်းက မြို့နယ်မီးသတ်ဦးစီးဌာန လေ့ကျင့်ရေးကွင်း၌ ကျင်းပသည်။ ရှေးဦးစွာ ကျောက်မဲခရိုင်မီးသတ်ဦးစီးဌာနမှူး ဦးမြင့်ဦးနှင့် မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးစိုးညွန့်ရွှေတို့က သင်တန်းသားများအနေဖြင့် သင်တန်းမှသင်ကြားပို့ချခဲ့သော မီးသတ်ပညာရပ်များကို ဆက်လက် ဆည်းပူးလေ့လာကြရန်၊ မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဆိုင်ရာ စွမ်းရည်မြှင့်တင်ရေး အတွက် လိုအပ်သော လေ့ကျင့်မှုကို အစဉ်အမြဲလေ့ကျင့်ရန်၊ ပြည်သူများ ယုံကြည်အားထားသော တပ်ဖွဲ့ဝင်များအဖြစ် ရေရှည်တည်တံ့ရေး

ကြိုးပမ်းကြရန်နှင့် မိမိတို့အား ပေးအပ်ထားသော ၂၀၁၅ ခုနှစ် မြန်မာ နိုင်ငံ မီးသတ်တပ်ဖွဲ့နည်းဥပဒေများကို ကောင်းစွာသိရှိနားလည်မှု ပြည့်သူများ ယုံကြည်အားထားရသော မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များဖြစ်အောင် ကြိုးစားကြစေလိုကြောင်း ပြောကြားကြသည်။ ထို့နောက် သင်တန်းသားများက ရှာဖွေကယ်ဆယ်ရေးနည်းလမ်း များ၊ မီးငြိမ်းသတ်နည်းများကို လက်တွေ့သရုပ်ပြသကြပြီး သင်တန်း ထူးချွန်ဆုနှင့် သင်တန်းဆင်းလက်မှတ်များကို ခရိုင်မီးသတ်ဦးစီး ဌာနမှူး ဦးမြင့်ဦး၊ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဦးစိုးညွန့်ရွှေ နှင့် တာဝန်ရှိသူများက တစ်ဦးချင်း ချီးမြှင့်ပေးအပ်ကြောင်း သိရသည်။ (ယာပုံ)

စိုင်း(သီပေါ)



မြန်မာ့အလင်းနှင့်ပတ်သက်သည့်ကြား

၃-၂-၂၀၂၃ သောကြာနေ့



- ၀၆:၀၀ တောင်ကန်သာယာပြည်ထောင်စုတက္ကသိုလ်၏ ယိုတိတိကားပေးပေးခြင်း (အာဇာနည်ယုတ်)
- ၀၇:၀၀ နံနက်သတင်း
- ၀၈:၃၀ နိုင်ငံတော်အုပ်ချုပ်ရေးကော်မရှင်၏ပြည်သူ့အကျိုးပြုတစ်လတာ (၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ ဇန်နဝါရီလ (အပိုင်း-၁))
- ၀၉:၃၀ ရှုမဝအုပ်ချုပ်ရေးကော်မရှင်၏ပြည်သူ့အကျိုးပြုတစ်လတာ (အပိုင်း-၁)
- ၀၉:၃၅ ပြည်ထောင်စုနေ့ဂုဏ်ပြုအစီအစဉ်
- ၀၉:၄၀ Soccer View
- ၁၀:၀၀ သတင်းထဲကသတင်း
- ၁၀:၃၀ ပြည်ထောင်စုနေ့ဂုဏ်ပြုအစီအစဉ်
- ၁၁:၃၀ MRTV National News
- ၁၄:၀၀ နိုင်ငံခြားတတ်လမ်းတွဲ 'အောင်ပွဲပွဲစဉ်' ရင်ဆိုင်ချိတ် (တတ်လမ်းပိုင်း)
- ၁၄:၄၅ ပြည်ထောင်စုနေ့ဂုဏ်ပြုအစီအစဉ် ထိန်းသိမ်းအစဉ်အလာတို့လေ့ရှိရာ
- ၁၅:၃၅ လူငယ်ရေကန်အစဉ်



- ၀၇:၀၂ Evergreen Classic: Myitta (Kyawt Kay Khaing)
- ၀၇:၀၈ Dough Artist's Dream
- ၀၇:၂၀ TECH School
- ၀၇:၂၈ Let's Taste Delicious Insects: Red Ant Spaghetti & Crickets, Soy Chips & Fragrant Root Curry
- ၀၇:၅၃ Temple Stalls
- ၀၈:၀၁ News
- ၀၈:၂၈ Nature's Progeny Town: December Garden
- ၀၈:၅၂ Colourful Threads
- ၀၉:၀၁ Listening Pleasure, Instrumental Music (Mandolin) Maryama
- ၀၉:၁၁ Travelogue: ChaungTha at its peak period
- ၀၉:၂၇ Myanmar Marionette
- ၁၀:၀၁ News
- ၁၀:၂၇ Topical Topics (No.20) Protect Already-planted Saplings & Boost Agriculture and Livestock Sectors



- ချင်း (ရိုင်း) (၀၆:၀၀ မှ ၀၇:၀၀) သွေးချင်းတိုက်ဆိုင်ရာ (အပိုင်း-၂)
- ချင်း (ချိုင်း) (၀၇:၀၀ မှ ၀၈:၀၀) ချင်း (ချိုင်း) ရာဇဝင်တစ်လမ်းဆင့် ဖွဲ့စည်းပုံစံ
- မွန် (၀၈:၀၀ မှ ၁၀:၀၀) ချစ်စရာမွန်ရိုးရာအိမ်
- ရခိုင် (၁၀:၀၀ မှ ၁၂:၀၀) လက်ဝဲသုံးတော်တော်အကြောင်း
- ရှမ်း (၁၂:၀၀ မှ ၁၄:၀၀) ရှမ်းပုံစံတိုက်ဆိုင်ရာ
- ဝ (၁၄:၀၀ မှ ၁၆:၀၀) စာပေစာကြည့်တိုက်အစဉ် (အပိုင်း-၁)
- ကချင် (၁၆:၀၀ မှ ၁၈:၀၀) ကချင်အိမ်ထောင်စု (အပိုင်း-၂)
- မဏ္ဍိုင် (၁၈:၀၀ မှ ၂၀:၀၀) ဒီကုန်းစုစုစုစုစု
- ဧကကရင် (၂၀:၀၀ မှ ၂၂:၀၀) ကရင်ရိုးရာတိုက်ဆိုင်ရာလမ်းဆင့်
- အရှေ့ပိုးကရင် (၂၂:၀၀ မှ ၂၄:၀၀) သဘာဝကျောင်းများဖော်ပြရာ
- အရှေ့ပိုးကရင် (၂၄:၀၀ မှ ၂၆:၀၀) မိန်းမလူကုန်း
- အရှေ့ပိုးကရင် (၂၆:၀၀ မှ ၂၈:၀၀) မွန်ကရင်ပြုလုပ်ပေးခြင်း



- ၀၆:၀၀ အစွမ်းသတင်း
- ၀၆:၄၀ အားကစားသတင်း
- ၀၉:၀၀ ပြည်တွင်းသတင်း (LIVE)
- ၀၉:၃၀ ရသစုံစာတိုပြောပြမှု
- ၁၄:၀၀ MRTV National News
- ၁၅:၀၀ ပြည်တွင်းသတင်း (LIVE)
- ၁၆:၀၀ သတင်းမှန်ကဏ္ဍ (LIVE)
- ၂၀:၀၀ ပြည်တွင်းသတင်း (LIVE)
- ၂၁:၀၀ ပြည်တွင်းသတင်း (LIVE)
- ၂၃:၄၅ နိုင်ငံတော်အုပ်ချုပ်ရေးကော်မရှင်၏ပြည်သူ့အကျိုးပြုတစ်လတာ (၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ ဇန်နဝါရီလ (အပိုင်း-၃))
- ၀၉:၀၀ အစွမ်းအလင်း
- ၀၉:၃၀ ဥပဒေရေးရာအကြံပြုစာတိုစာတို
- ၁၀:၀၀ ရှေးစက်မှုပညာရေးအဖွဲ့အစည်း
- ၁၀:၃၀ ပြည်ထောင်စုနေ့ဂုဏ်ပြုအစီအစဉ်
- ၁၀:၄၀ ဥပဒေရေးရာအကြံပြုစာတိုစာတို
- ၁၁:၀၀ နိုင်ငံတော်အုပ်ချုပ်ရေးကော်မရှင်၏ပြည်သူ့အကျိုးပြုတစ်လတာ (အပိုင်း-၃)



- ၀၆:၀၀ အစွမ်းအလင်း
- ၀၆:၃၀ တောင်သူလယ်သမားရေးရာသတင်း
- ၀၆:၅၀ သစ်ပင်စိုက်ပျိုးရေး
- ၀၇:၀၀ ကျေးလက်ကွန်ရက်
- ၀၇:၃၀ အကျိုးများဆုံးလေ့လာရာရိုက်သိမ်းချိန် လွန်ခဲ့သည့်
- ၀၈:၂၀ ကလေးပြန်လည်ပို့ပေးရေးအဖွဲ့အစည်း
- ၀၉:၅၀ စိုက်ပျိုးရေးနှင့်မြေသေတ္တာ
- ၀၆:၀၀ အစွမ်းအလင်း
- ၀၆:၃၀ အခြေခံအားကစားနှင့်စနစ်များ
- ၀၇:၀၀ Sports News
- ၀၇:၃၀ Soccer View/ Weekly Sports
- ၀၇:၄၅ Info/ Sports Diary/ Weekly MNL Review
- ၀၈:၃၀ အားကစားလောကထဲက သူတို့အကြောင်း
- ၀၉:၀၀ ပြန်လည်ပေးပို့ပေးရေးအဖွဲ့အစည်း
- ၂၀:၀၀ ဘေးအန္တရာယ်များ
- ၂၀:၃၀ ပြည်တွင်းသတင်း

Education Channel တစ်ကြိမ်ချစ် (၅)နှစ်၊ (၆)ကြိမ်နှစ် (၂၅)နှစ်၊ အထွေထွေပြည်ထောင်စုအစီအစဉ်

www.mrtv.gov.mm t.me/mrtvnews twitter.com/mrtvwebportal

ရွှေသွေးဂျာနယ်ထွက်ရှိ

နေပြည်တော် ဖေဖော်ဝါရီ ၂ ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန ပုံနှိပ်ရေးနှင့် ထုတ်ဝေရေးဦးစီးဌာန စာပေဗိမာန်ရုံးက အပတ်စဉ် စနေနေ့တွင် ရွှေသွေးဂျာနယ်ကို ထုတ်ဝေဖြန့်ချိလျက်ရှိသည်။

၄-၂-၂၀၂၃ ရက် (စနေနေ့) တွင် ထွက်ရှိ မည့် ရွှေသွေးဂျာနယ် အတွဲ (၅၅)၊ အမှတ် (၅) တွင် ကျောင်းစုံညီပွဲတော်၌ ပညာပေး ကဇာတ်တစ်ပုဒ် တင်ဆက်ရာတွင် ကျောင်းသူ ကျောင်းသားများသည် မိမိတို့၏ ကျရာ တာဝန်ကို ကျေပွန်ကြပြီး မည်သည့် အလုပ်မျိုးကိုမဆို ပီပီပြင်ပြင် လုပ်ဆောင် နိုင်သည် အရေးအပါဆုံးသဖြင့်သည်ကို ကျောင်းအုပ်ဆရာကြီးက တပည့်များအား ဆုံးမထားသည့်အကြောင်း တင်ဆက်ထား သည့် “အလှကိုယ်စီ” မျက်နှာဖုံးကာတွန်း ဇာတ်လမ်း၊ ယုန်ညီအစ်ကိုနှစ်ယောက်ကို စိတ်ဝမ်းကွဲအောင် ကုန်းတိုက်စကားပြော သည့် မြေခွေးအကြောင်း တင်ဆက်ထားသည့် “ယုန်ညီအစ်ကို” နှစ်မျက်နှာကာတွန်း၊ မိတ်ဆွေတစ်ယောက်က မြို့တွင်နေထိုင်သည့် သူ၏ ညီလေးထံသို့ စာရေးပေးရန် မောင်ခက် ၏ အကူအညီတောင်းသည့်အခါ မောင်ခက်၏ အဖြေကို ဟာသဖြစ်ဖွယ် တင်ဆက်ထား သည့် “မောင်ခက်နှင့်မိတ်ဆွေ” တစ်မျက်နှာ ကာတွန်း၊ လူကြီးများမသိအောင် မာလကာပင် ပေါ်သို့ အသီးများတက်ခူးပြီး အောက်သို့ ပြန်ဆင်းမည့်အချိန်တွင် ခွေးကိုက်ခံရမည့် အန္တရာယ်နှင့်ကြုံတွေ့ရသော သားဇော် အကြောင်း တင်ဆက်ထားသည့် “ကြံရခက်” နှစ်မျက်နှာကာတွန်း၊ ဦးအောက်သူ၏ သူငယ်ချင်းများက ဗီဒီယိုရိုက်ရန်ခေါ်သွားသည် ကို ရန်ပိုင်စိုး၏ သူငယ်ချင်းက အထင်မှားပြီး ပြောသည့်အကြောင်း တင်ဆက်ထားသည့် “ရန်ပိုင်စိုး” နှစ်မျက်နှာကာတွန်း၊ တပို့တွဲလ တွင် ရာသီပန်းများ ပွင့်ကြပုံ၊ ရာသီဥတုအခြေ အနေနှင့် ရာသီပွဲတော်အဖြစ် ထမန်းများ စုပေါင်း၍ ထိုးကြသည့်အကြောင်း ရေးဖွဲ့ထား သည့် “လမြတ်တပို့တွဲ” ကဗျာကဏ္ဍ၊ ကျောင်းပိတ်ရက်တွင် ကစားရန်ခေါ်သည့် သူငယ်ချင်းကို စာအတူတူကျက်ရန် ပြန်လည်ပြောကြားသည့် ဖိုးတစ်တို့အကြောင်း



တင်ဆက်ထားသည့် “ဖိုးတစ်တို့” မျက်နှာကာတွန်း၊ သုတကဏ္ဍ၊ အင်္ဂလိပ်စာ သင်ခန်း စာကဏ္ဍ၊ ဉာဏ်စမ်းကဏ္ဍ၊ ဝတ္ထုကဏ္ဍနှင့် ပုံပြင်ကဏ္ဍအပါအဝင် ကဏ္ဍစုံလင်စွာ ထွက်ရှိ ဖြစ်ရာ တစ်စောင်လျှင် ငွေကျပ် ၄၀၀ ဖြင့် စာပေဗိမာန် စာအုပ်အရောင်းဆိုင်များတွင် ဝယ်ယူနိုင်ကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်

ယနေ့ဈေးကွက်ပေါက်ဈေးများ

၂-၂-၂၀၂၃

ရွှေ	နိုင်ငံတကာ ငွေကြေးများ
အကယ်ဒမီမီးလင်းရွှေအဖွင့်ဈေး တစ်ကျပ်သား ကျပ် ၂၂၆၉၀၀၀	အမေရိကန် တစ်ဒေါ်လာ ကျပ် ၂၁၀၀ . ၀
အကယ်ဒမီမီးလင်းရွှေအပိတ်ဈေး တစ်ကျပ်သား ကျပ် ၂၂၆၉၀၀၀	ဥရောပ တစ်ယူရို ကျပ် ၂၂၈၆ . ၂
ကမ္ဘာ့ရွှေဈေးအဖွင့်ဈေး တစ်အောင်စ အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၁၉၂၄	စင်ကာပူ တစ်ဒေါ်လာ ကျပ် ၁၅၉၉ . ၉
ကမ္ဘာ့ရွှေဈေးအပိတ်ဈေး တစ်အောင်စ အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၁၉၂၅	ထိုင်း တစ်ဘတ် ကျပ် ၆၃ . ၉၂၇
(ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ရွှေလုပ်ငန်းရုံးများအသင်းမှ ရယူပါသည်)	ဂျပန် ယန်း ၁၀၀ ကျပ် ၁၆၁၆ . ၈
စက်သုံးဆီ (လက်လီဈေးနှုန်းများ)	မလေးရှား တစ်ရင်းဂစ် ကျပ် ၄၉၂ . ၂၉
စက်သုံးဆီ (ရန်ကုန်) (မန္တလေး)	တရုတ် တစ်ယွမ် ကျပ် ၃၁၁ . ၄၄
ဒီဇယ်(တစ်လီတာ) ၂၃၄၅ ကျပ် ၂၃၉၀ ကျပ်	အိန္ဒိယ တစ်ရူပီး ကျပ် ၂၅ . ၆၃၈
ပရိမီယံဒီဇယ်(တစ်လီတာ) ၂၄၂၅ ကျပ် ၂၄၇၀ ကျပ်	
အောက်တိုန်း ၉၂ ၂၁၇၀ ကျပ် ၂၂၀ ကျပ်	
အောက်တိုန်း ၉၅ ၂၂၄၀ ကျပ် ၂၂၉၀ ကျပ်	
(Moon Sun စက်သုံးဆီအရောင်းဆိုင်မှ ရယူပါသည်)	

ရန်ကုန်စတော့အိတ်ချိန်းဈေးကွက်

ကုမ္ပဏီအမည်	အဖွင့်ဈေး (ကျပ်)	အပိတ်ဈေး (ကျပ်)	ရယ်ယာစောင်ရေ	ရယ်ယာတန်ဖိုး (ကျပ်)
FMI	၈၅၀၀	၈၆၀၀	၄၈၂	၄၁၀၅၂၀၀
MTSH	၃၃၀၀	၃၃၀၀	၃၀၂	၉၉၆၆၅၀
MCB	၇၅၀၀	၇၇၀၀	၁၂	၉၂၀၀၀
FPB	၂၀၀၀	၂၀၀၀	၁၂၈၄	၂၅၆၈၀၅၀
TMH	၂၅၅၀	၂၆၀၀	၂၂	၅၇၁၅၀
EFR	၂၇၀၀	၂၇၀၀	၂	၅၄၀၀
AHP	၄၉၀၀	၄၉၀၀	၂၄၄	၁၁၉၅၆၀၀

ညီညီ - စုစည်းသည်

မြန်မာ့အလင်း

- စာတည်းမှူးချုပ် - အောင်နိုင်ဦး
- ခေတ္တစာတည်းမှူး - မြင့်စိုး
- သတင်းထောက်မှူး - ခင်ရတနာ
- စာတည်းများ - ကြည်ဝင်း၊ ဝင်းကျော်၊ သိမ့်သိမ့်စိုး
- ဘာသာပြန် စာတည်း - ခြူးစန္ဒီနွေး၊ တင်လင်းအောင်
- အကြီးတန်း သတင်းထောက်များ - ကျော်သူဝင်း၊ ဇင်ဦး၊ တင်မောင်လွင်၊ ဟိန်းထက်ဇော်၊ နေဝင်းထွန်း (၂)
- အငယ်တန်း သတင်းထောက်များ - ဝေသူနွယ်၊ ဇော်ဝိုင်းအောင်၊ ခင်ဖြူထွေး
- ဓာတ်ပုံ သတင်းထောက် - တင်စိုး
- သုတေသန - အိအိခင်နှင့် အဖွဲ့

- စာပြင် - အေးအေးမိုးလှိုင်နှင့် အဖွဲ့
- စာမျက်နှာဖွဲ့စည်းမှုနှင့် - သန်းထွန်းအောင်နှင့် အဖွဲ့
- ဒီဇိုင်း - အိအိခင်
- အိမ်မေးနှင့် အွန်လိုင်း - သက်လွင်ဦးနှင့် အဖွဲ့
- ထုတ်ဝေခြင်းအမှတ် - (၀၁၀၉၃)
- ပုံနှိပ်ခြင်းအမှတ် - (၀၀၈၇၇)

mmalin.npt@gmail.com  
www.facebook.com/MYANMAALINNNEWS

နေပြည်တော်-စာတည်းမှူး ၀၆၇-၃၆၁၄၅၊ စာတည်းအဖွဲ့ ၀၆၇-၃၆၁၄၅၊ ဇော်စံ ၀၆၇-၃၆၁၄၅၊ ရန်ကုန်ရုံးခွဲ-အမှတ်(၅၃)၊ နတ်မောက်လမ်းဆုံ(၁)၊ ဗိုလ်ချုပ်(၂) ရပ်ကွက်၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ စာတိုက်သေတ္တာအမှတ်-၄၀၊ စာတည်းအဖွဲ့ ၀၁-၅၄၄၃၀၉၊ မန်နေဂျာ ၀၁-၅၄၄၃၁၃၊ စီမံ ၀၁-၅၄၄၃၁၄၊ ငွေစာရင်း ၀၁-၅၄၄၃၁၆၊ ကြော်ငြာ ၀၁-၅၄၄၈၃၄၊ ၀၁-၅၄၄၃၁၈၊ Fax ၀၁-၅၄၄၅၂၁၊ ၀၆၇-၃၆၁၄၅၊ ဖြန့်ချိရေး ၀၁-၅၄၄၃၁၇၊ Fax ၀၁-၅၄၄၅၄၆။

MYANMAR Digital News Presented by NPE www.ndn.gov.mm

# ကုန်သွယ်စီးပွားပြည်တွင်းပြည်ပသတင်းများ

## ရွှေလီနယ်စပ်ဂိတ်၌ ကပ်ရောဂါမတိုင်မီက အခြေအနေသို့ ပြန်လည်ရောက်ရှိ

တရုတ်တိုင်းရင်းဆေးပစ္စည်းများ အပြည့် တင်ဆောင်ထားသည့် ကုန်တင်ကားတစ်စီးသည် ဇန်နဝါရီ ၂၇ ရက် ညနေပိုင်းက မြန်မာနိုင်ငံ မူဆယ်မြို့မှ ရွှေလီနယ်စပ်ဂိတ်သို့ တဖြည်းဖြည်း ချင်းမောင်းနှင်သွားကာ မူလကားမှ ယာဉ်မောင်းက ပြည်ဝင်လုပ်ငန်းဆိုင်ရာများကို တိုက်ရိုက်လုပ်ဆောင် လျက်ရှိသည်။

သုံးနှစ်နီးပါးအကြာ ပိတ်ထားခဲ့သော တရုတ်- မြန်မာနယ်စပ်ဖြတ်ကျော် ကုန်ပစ္စည်းပို့ဆောင်ရေး သည် ယခုနှစ် ဇန်နဝါရီ ၂၅ ရက်တွင် ပထမဆုံး အသုတ် ပြည်ဝင်ပြည်ထွက်ခရီးသွားများ ရွှေလီ နယ်စပ်ဂိတ်မှ အဆင်ပြေချောမွေ့စွာ ဖြတ်သန်း သွားပြီးနောက် ကပ်ရောဂါမတိုင်မီ ပုံမှန်စီမံသည့် အခြေအနေသို့ ပြန်လည်ရောက်ရှိသွားပြီ ဖြစ် ကြောင်း ဖော်ပြနေခြင်းဖြစ်သည်။

လက်ရှိတွင် ရွှေလီနယ်စပ်ဂိတ်၏ နယ်စပ်ဖြတ် ကျော် ကုန်ပစ္စည်းပို့ဆောင်မှုတွင် အပိုင်းခွဲ၍

ပို့ဆောင်ခြင်း၊ ယာဉ်မောင်းလဲ၍ မောင်းနှင်ခြင်းနှင့် ပိုးသတ်၍ထားရှိခြင်း စသည့်အဆင့်များကို ဖယ်ရှားလိုက်ကာ ဂိတ်ဖြတ်ကျော်သည့် အဆင့်များ ကို လွယ်ကူအောင်ဆောင်ရွက်လိုက်သဖြင့် ဂိတ်ဖြတ် ကျော်သည့်ကြာချိန်ကို လျော့ချလိုက်ပြီး ဂိတ်ဖြတ် ကျော်သည့်အမြန်နှုန်း သိသိသာသာ တိုးတက် လာသည်။

တရုတ်နိုင်ငံ နယ်စပ်စစ်ဆေးရေးအဖွဲ့အစည်း ဌာနသည်လည်း အစီအမံများကို ဆက်လက် ကောင်းမွန်စေရန် ဆောင်ရွက်၍ ပူးတွဲစစ်ဆေးသည့် ဌာန၊ ပို့ကုန်သွင်းကုန်ကုမ္ပဏီများနှင့် ချိတ်ဆက် ကူးလူးဖလှယ်မှုမြှင့်တင်ကာ ယာဉ်များဂိတ် ဖြတ်သန်းရာတွင် စောင့်ဆိုင်းရမှုမရှိခြင်း၊ စစ်ဆေး သည့်အဆင့်တွင် ကြာချိန်မရှိခြင်းတို့ကို အာမခံပေး မည်ဖြစ်သည်။

တရုတ်နိုင်ငံသည် မြန်မာနိုင်ငံနှင့် နယ်စပ်ဂိတ် များအနက် ပြည်ဝင်ပြည်ထွက် ပမာဏအများဆုံး၊



ရွှေလီနယ်စပ်ဂိတ်၌ ဂိတ်ဖြတ်ကျော်ရန် ဆောင်ရွက်နေသူတစ်ဦး။

ကုန်သွယ်မှုပမာဏအများဆုံးဖြစ်သည့် ကုန်းလမ်း နှစ်နိုင်ငံနယ်စပ်ဖြတ်ကျော် ကုန်သွယ်ရေးကို နယ်စပ်ဂိတ်ဖြစ်သော ရွှေလီနယ်စပ်ဂိတ်ကို မြှင့်တင်၍ နှစ်နိုင်ငံစီးပွားရေး ပြန်လည်ဦးမော့ ကပ်ရောဂါမတိုင်မီ ပုံမှန်စီမံသည့်အခြေအနေသို့ လာရေးအတွက် အားသစ်လောင်းပေးနိုင်မည်ဖြစ် ကြောင်း သိရသည်။ သီရိ

## ကိုရီးယားစီးပွားရေးအဖွဲ့နှင့် UMFCCI ကြား ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုဆိုင်ရာ အခွင့်အလမ်းများ ဆက်လက်ဖန်တီးပေးနိုင်ရေး ဆွေးနွေး

ရန်ကုန် ဖေဖော်ဝါရီ ၂ မြန်မာနိုင်ငံအခြေစိုက် Korea Chamber of Commerce in Myanmar (KOCHAM) ဥက္ကဋ္ဌ Mr. Park Jeong-Hwan နှင့် အဖွဲ့ဝင်များသည် ကုန်သည်စက်မှုအသင်းချုပ် (UMFCCI) ဥက္ကဋ္ဌ ဦးအေးဝင်းနှင့် တာဝန် ရှိသူများအား ဇန်နဝါရီ ၂၆ ရက်က အသင်းချုပ်ရုံးသို့ လာရောက် တွေ့ဆုံပြီး ကိုရီးယား - မြန်မာ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုဆိုင်ရာများကို ဆွေးနွေးခဲ့ သည်။

(KOCHAM) ဥက္ကဋ္ဌက မြန်မာနိုင်ငံတွင် ကိုရီးယားကုမ္ပဏီ ၂၀၀ ခန့် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုရှိကြောင်း၊ ကုမ္ပဏီ ၁၀၀ ခန့်သည် အထည်ချုပ်လုပ်ငန်း ကုမ္ပဏီများဖြစ်ကြပြီး အခြားသောလုပ်စစ်ပစ္စည်း၊ အလှကုန်၊ စားသောက်ကုန်၊ လူသုံးကုန်အစရှိသည့် ကဏ္ဍများတွင် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံ ထားသည့် ကိုရီးယားလုပ်ငန်းရှင်များအနေဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံတွင် အဆင်ပြေချောမွေ့စွာ လုပ်ငန်းလုပ်ဆောင်နိုင်ရေးနှင့် အလုပ်အကိုင် အခွင့်အလမ်းများ ဆက်လက်ဖန်တီးပေးနိုင်ရေးအတွက် အသင်းချုပ်က ပံ့ပိုးမှု၊ လမ်းညွှန်မှု၊ အကြံပြုမှုကို လိုအပ်ကြောင်း၊ ကိုရီးယားလုပ်ငန်း ရှင်များအတွက် ဗီဇာရရှိရေး၊ သွင်းကုန်၊ ပို့ကုန်လိုင်စင် ကန့်သတ်မှုများ ဖြေလျှော့စေရေး၊ လျှပ်စစ်ဓါတ်၊ ဒေါ်လာငွေလဲလှယ်နှုန်း၊ ဈေးကွက် အခက်အခဲများနှင့် ရင်ဆိုင်ကြုံတွေ့လျက်ရှိခြင်းကြောင့် အကြံပြု ကူညီပေးစေလိုကြောင်း တင်ပြခဲ့ကြသည်။

အသင်းချုပ်ကလည်း လက်ရှိအခက်အခဲများကို အသင်းချုပ်တွင် ဖွဲ့စည်းထားသည့် ကော်မတီများမှတစ်ဆင့် သက်ဆိုင်ရာ မူဝါဒချမှတ်သူ



များ၊ ဝန်ကြီးဌာနများသို့ တင်ပြပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ကြုံတွေ့ နေရသည့် အခက်အခဲများကို သေချာစွာ ရေးသားတင်ပြပေးရန်နှင့် နှစ်ဦးနှစ်ဖက်လုံးအကျိုးရှိစေမည့် နည်းလမ်းများကိုလည်း အကြံပြု ထည့်သွင်းစေလိုကြောင်း၊ ကိုရီးယားလုပ်ငန်းရှင်များနှင့် ပြည်တွင်း အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းများ ပိုမိုအားကောင်းလာစေရေးအတွက် အကောင်းဆုံးနည်းလမ်းကို ရှာဖွေစဉ်းစား၍ တင်ပြမည်ဖြစ်ကြောင်း ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။

အစည်းအဝေးသို့ အသင်းချုပ်ဘက်မှ ဥက္ကဋ္ဌဦးအေးဝင်း၊ ဒုတိယ ဥက္ကဋ္ဌများဖြစ်ကြသော ဦးအေးထွန်း၊ ဒေါက်တာဝင်းစည်သူ၊ အထွေထွေအတွင်းရေးမှူးချုပ် ဒေါ်ခိုင်ခိုင်နွယ်နှင့် တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက် ဆွေးနွေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ကိုရီး

## တစ်ပတ်အတွင်း ဘုရင့်နောင်ကုန်စည်ဈေးကွက်

ဇန်နဝါရီ ၂၆ ရက်မှ ဖေဖော်ဝါရီ ၃ ရက်အတွင်း ရန်ကုန်ဘုရင့်နောင် ကုန်စည်ဈေးကွက်တွင် ကြက်သွန်နီ၊ ကြက်သွန်ဖြူ၊ စားအုန်းဆီနှင့် ငရုတ်များ ဈေးကျလာသည်။ တရုတ်အလူးအဝင်နည်း၍ ဈေးအနည်းငယ်တက်လာသည်။

**ဆန်**  
ဖေဖော်ဝါရီ ၃ ရက်တွင် သီးထပ်ဆန်ကြမ်းအသစ်တစ်အိတ် ကျပ် ၄၈၀၀၊ ငစိန်ဆန်အသစ် ကျပ် ၄၆၀၀၊ ပေါ်ကျဆန်အသစ် ကျပ် ၅၄၀၀၊ ဖျာပုံပေါ်ဆန်ဆန်သစ် ကျပ် ၆၂၀၀-၆၅၀၀၊ မြောင်းမြ-ပုသိမ်ပေါ်ဆန် အသစ် ကျပ် ၇၀၀၀-၇၂၀၀၊ ရွှေဘိုပေါ်ဆန်ဆန်အသစ် ကျပ် ၇၆၀၀-၈၈၀၀ ကျပ်နှုန်းရှိသည်။ ပေါ်ဆန်ဆန်အဟောင်းဈေးမှာ မြောင်းမြ-ပုသိမ် တစ်အိတ်လျှင် ကျပ် ၇၅၀၀-၇၇၀၀၊ ရွှေဘိုပေါ်ဆန် ကျပ် ၁၀၀၀၀-၁၀၇၀၀ နှုန်း ရှိသည်။

**စားအုန်းဆီ**  
ဇန်နဝါရီ ၁၆ရက်မှဖေဖော်ဝါရီ ၅ ရက်အထိ ရက်သတ္တ သုံးပတ်အတွင်း ရန်ကုန်အထိုင် လက်ကားရည်ညွှန်းဈေး စားအုန်းဆီတစ်ပိဿာဈေးနှုန်း မှာ ကျပ် ၄၄၄၀/၄၄၄၀ နှုန်းဖြင့် အပြောင်းအလဲနည်းသော်လည်း ရန်ကုန် ပြင်ပဆီဈေးကွက်တွင် အတက်အကျကြမ်းနေသည်။ ဇန်နဝါရီ ၂၀ ရက် က ပြည်ပမှ ဆီတန်ချိန် ၉၀၀၊ ၂၇ ရက်က တန်ချိန် ၆၃၀၀ နှင့် ဖေဖော်ဝါရီ ၃ ရက်တွင် တန်ချိန် ၄၃၀၀ စုစုပေါင်းတန်ချိန် နှစ်သောင်း ဝန်းကျင် ရက်သတ္တနှစ်ပတ်အတွင်း ရန်ကုန်သို့ဝင်ရောက်ခဲ့သည်။ ဖေဖော်ဝါရီ ၃ ရက်က ဘုရင့်နောင်ဈေးကွက်တွင် အလှယ်ဈေး တစ်ပိဿာ ကျပ် ၆၂၅၀ ရှိသည်ဟု သိရသည်။

**ပဲ**  
ဖေဖော်ဝါရီ ၃ ရက်တွင် မတ်ပဲ (RC) တစ်တန် ကျပ် ၁၇၆၂၀၀၊ (SQ/RC) တစ်တန် ကျပ် ၁၉၇၇၅၀၊ ပဲစင်းငုံနီ (Red/RC) တစ်တန် ကျပ် ၁၉ သိန်း၊ ပဲတီစိမ်း ခရမ်းရွှေဝါ ထိပ်စတစ်ပိဿာ ကျပ် ၂၈၀၀-၂၉၂၀၊ ကုလားပဲခြမ်း တစ်ပိဿာ ကျပ် ၄၀၀၀-၄၃၀၀ နှုန်း ရှိသည်။

**ကြက်သွန်နီ**  
ရန်ကုန်ဈေးကွက်သို့ ဇန်နဝါရီ ၃၀ မှ ဖေဖော်ဝါရီ ၃ ရက်အတွင်း နယ်စုံ မှ ကြက်သွန်နီပိဿာချိန် ၆၃၀၀၀၀ ဝင်ရောက်ပြီး ဈေးနှုန်းများကျလာ သည်။ ဖေဖော်ဝါရီ ၃ ရက် ကြက်သွန်နီတစ်ပိဿာ လက်ကားဈေးနှုန်း များမှာ ဆိပ်ဖြူ ကျပ် ၁၅၀၀-၁၆၀၀၊ မြင်းခြံ ကျပ် ၁၅၀၀-၁၆၀၀၊ မြစ်သာ ၁၉၀၀-၂၂၅၀ နှုန်းရှိသည်။ နယ်ဈေးကွက်များဖြစ်သော ပခုက္ကူကုန်စည်ဒိုင်း၊ မန္တလေးဈေးကွက်၊ မြင်းခြံဈေးကွက်တို့တွင်လည်း ကြက်သွန်နီများ ဈေးကွက်များသို့ ဝင်ရောက်မှုများပြီး ဝယ်လိုအား နည်းနေသဖြင့် ရက်ပိုင်းအတွင်း နယ်ဈေးကွက်တွင် ကြက်သွန်နီဈေး ကျပ် ၁၀၀၀ အောက်သို့ ကျနိုင်သည်ဟု သုံးသပ်မှုများရှိနေသည်။

**ကြက်သွန်ဖြူ**  
ရှမ်းအောင်ပန်းကြက်သွန်ဖြူမှာ ဈေးနှုန်းအမြင့်တွင်ရှိနေသော်လည်း ကြာကုတ်ကြက်သွန်ဖြူမှာ ဈေးကျနေဆဲဖြစ်သည်။ ဖေဖော်ဝါရီ ၃ ရက်တွင် ရှမ်းကြက်သွန်ဖြူလက်ကား တစ်ပိဿာ ကျပ် ၅၁၀၀-၅၈၀၀-၆၁၀၀ - ၆၃၀၀၊ ကြာကုတ်ကြက်သွန်ဖြူ ၃၅၇၅ ကျပ်နှုန်း ရှိနေသည်။

အောင်ခင်နိုင်

## စွန့်ဦးတီထွင်လုပ်ငန်းရှင်များ၏ တာဝန်တွင် အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းများ ဖန်တီးပေးခြင်းလည်းပါဝင်

ရန်ကုန် ဖေဖော်ဝါရီ ၂ မြန်မာနိုင်ငံ လူငယ်စွန့်ဦးတီထွင်လုပ်ငန်းရှင်များအသင်း၏ Regional အသင်းဖြစ်သော ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး လူငယ်စွန့်ဦးတီထွင်လုပ်ငန်း ရှင်များအသင်း၏ ပထမဆုံးအကြိမ် နှစ်ပတ်လည် အသင်းသား စုံညီအစည်းအဝေးကို ဇန်နဝါရီ ၂၈ ရက်က ကုန်သည်စက်မှုအသင်းချုပ်၌ ကျင်းပသည်။

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး လူငယ်စွန့်ဦးတီထွင်လုပ်ငန်းရှင်များအသင်း ကို ၂၀၁၉ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီလတွင် စတင် တည်ထောင်ခဲ့ပြီး မြန်မာနိုင်ငံ လူငယ်စွန့်ဦး တီထွင်လုပ်ငန်းရှင်များအသင်း၏ Regional အသင်း ငါးသင်းထဲမှ တစ်သင်းအပါအဝင်ဖြစ်သည်။

အစည်းအဝေးတွင် ကုန်သည်စက်မှုအသင်းချုပ် ဥက္ကဋ္ဌဦးအေးဝင်း က အမှာစကားပြောကြားပြီး မြန်မာနိုင်ငံ လူငယ်စွန့်ဦးတီထွင် လုပ်ငန်းရှင်များအသင်းဥက္ကဋ္ဌ ဦးအောင်သူရက စွန့်ဦးတီထွင် လုပ်ငန်းရှင်များ၏ တာဝန်တွင် အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းများ ဖန်တီး ပေးခြင်းလည်းပါဝင်ကြောင်း၊ လုပ်ငန်းတစ်ခုစတင်ရင်းနှင့် အလုပ်

အကိုင် အခွင့်အလမ်းများ ထပ်ပေါ်ပေါက်လာမှ အောင်မြင်မည်ဖြစ် ကြောင်း ပြောကြားသည်။

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး လူငယ်စွန့်ဦးတီထွင်လုပ်ငန်းရှင်များအသင်း ဥက္ကဋ္ဌ ဦးသန်းထိုက်လွင်ကလည်း “ အနာဂတ်မှာ နိုင်ငံရဲ့ စီးပွားရေး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ဖို့၊ နိုင်ငံတကာနဲ့ ရင်ပေါင်တန်းနိုင်ဖို့ လူငယ်စွန့်ဦး တီထွင်လုပ်ငန်းရှင်တွေ အင်မတန် လိုအပ်ပါတယ်။ အသင်းကနေတစ်ဆင့် လူငယ်စွန့်ဦးတီထွင်သူများက သူတို့လူရာ မတူညီတဲ့ ပတ်ဝန်းကျင် တွေကနေ အတွေ့အကြုံနဲ့ အကြံဉာဏ်တွေကို သင်ယူလို့ရပါတယ်” ဟု ပြောကြားသည်။

ထို့နောက် တိုင်းဒေသကြီး လူငယ်စွန့်ဦး တီထွင်လုပ်ငန်းရှင် များအသင်း အထွေထွေအတွင်းရေးမှူး ဦးသက်ထွန်းဦးက အသင်း၏ ဖွဲ့စည်းပုံ၊ လှုပ်ရှားဆောင်ရွက်မှုများ၊ နှစ်ချုပ် ငွေစာရင်း ရှင်းတမ်းများကို ဖတ်ကြားတင်ပြခဲ့ပြီးနောက် ASEAN Young Entrepreneur Award များတွင် ဆုရရှိခဲ့သည့် စွန့်ဦးတီထွင်လုပ်ငန်းရှင်များကို ဂုဏ်ပြုဆုများ ချီးမြှင့်ခဲ့သည်။ သီရိ

နယ်စပ်ကုန်သွယ်ရေးမှ ပြည်ပသို့ ကုန်ပစ္စည်းများ တင်ပို့ရာတွင် ယာဉ်များအတွက် ကုန်ပစ္စည်းသယ်ဆောင်ခွင့်ကို အွန်လိုင်း စနစ်ဖြင့် လျှောက်ထားထုတ်ယူရန် အသိပေးကြေညာခြင်း

၁။ စီးပွားရေးနှင့် ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန အနေဖြင့် နယ်စပ် ကုန်သွယ်ရေးမှ ပြည်ပသို့ ကုန်ပစ္စည်းများတင်ပို့ရာတွင် စနစ်တကျ ကြပ်မတ် ဆောင်ရွက်နိုင်ရေးအတွက် ကုန်ပစ္စည်းများ သယ်ဆောင်သော ပို့ကုန်ယာဉ်များ အတွက် ကုန်ပစ္စည်းသယ်ဆောင်ခွင့်ကို ခွင့်ပြုထုတ်ပေးလျက်ရှိပါသည်။

၂။ ထိုသို့ ဆောင်ရွက်ရာတွင် လုပ်ငန်းရှင်များ ပိုမိုလွယ်ကူမြန်ဆန်စွာဆောင်ရွက် နိုင်ရန်အတွက် QR Code ပါဝင်သည့် ကုန်ပစ္စည်းသယ်ဆောင်ခွင့်ကို [https:// vehicle.myanmartradenet.com](https://vehicle.myanmartradenet.com) (Vehicle Monitoring System)ဖြင့် ၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ ဖေဖော်ဝါရီလ ၁ ရက်နေ့မှ ၁၀ ရက်နေ့အထိ စမ်းသပ်ကာလအဖြစ် မူဆယ်၊ မြဝတီ၊ ချင်းရွှေဟော်ကုန်သွယ်မှုလမ်းကြောင်းများမှ စတင်အသုံးပြုနေပြီဖြစ်ပါ သည်။

၃။ အဆိုပါစနစ်အသုံးပြုမှုကို ၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ ဖေဖော်ဝါရီ ၁၁ ရက်နေ့မှ စတင်၍ အပြည့်အဝ အသုံးပြုဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

၄။ အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက <https://commerce.gov.mm> တွင် ဝင်ရောက်ကြည့်ရှု နိုင်ပြီး အောက်ပါဖုန်းနံပါတ်နှင့် အီးမေးလ်များသို့ ရုံးချိန်အတွင်း ဆက်သွယ်စုံစမ်း နိုင်ပါကြောင်း အသိပေး ကြေညာအပ်ပါသည် -

- (က) ဆက်သွယ်ရန် - ၀၆၇-၄၀၈၆၇၁၊ ၄၀၈၄၈၅၊ ဖုန်းနံပါတ်များ - ၄၀၈၆၇၀၊ ၄၀၈၅၀၉၊ ၄၀၈၅၁၁
- (ခ) ဆက်သွယ်ရန် - [dotictygn@commerce.gov.mm](mailto:dotictygn@commerce.gov.mm)၊ အီးမေးလ်များ - [dot.ict.tradenet@gmail.com](mailto:dot.ict.tradenet@gmail.com)

ဖောင်းကြွန်ပိတ်ပြားပျောက် လျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် ၆၆/၈၃၆၆ ၏ ဖောင်းကြွန်ပိတ်ပြား ပျောက် ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထား လာပါသဖြင့် ယခင်ဖောင်းကြွ နံပါတ်ပြားပျက် ပြယ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါ သည်။  
ကညန(ရွာသာကြီး)

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် ၂၃W/97213, Honda Dream 125 ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးစိုးခိုင်ဦး ၁၄/ဟာသာ(နိုင်)၃၁၂ ၉၆၃ က(ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထား လာပါသည်။ကန့်ကွက်လိုပါကခိုင် လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ရက် ၃၀ အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက်ကန့်ကွက် နိုင်ပါသည်။  
ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(ဟင်္သာတ)

အလိမ္မာ စာမှာရှိ

**ညီညွတ်ရေးသံစဉ် ပွဲစဉ် (၂)**  
တေးဂီတဖော်ဖြေပွဲ  
**မြန်မာ့အသံတေးဂီတ**

**FRIDAY NIGHT LIVE SHOW**

ရသ တျားစုအောင် ဝတ်ပန်းဦး လလထွတ် ထိုလှိုင်၊  
မြမှာ ယအောင် ချိုသိဦး ရွှေရာထူး ပေဖြူမင်  
၃-၂-၂၀၂၃ (သောကြာနေ့) ၊ ည (၉) နာရီ

**Live ON MRTV HD**

စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန မြန်မာ့ရေနံဓာတ်ပေးလုပ်ငန်း အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း (၂၀/၂၀၂၂ - ၂၀၂၃ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်)

၁။ ၂၀၂၂ - ၂၀၂၃ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွက် မြန်မာ့ရေနံဓာတ်ပေးလုပ်ငန်းမှ အောက်ဖော်ပြပါပစ္စည်းများအား မြန်မာ့ရေနံဓာတ်ပေးလုပ်ငန်း ဖြစ်ပါ သည်-

- (က) ဓာတ်ပေးပစ္စည်း: Hydrazine Hydrate, Hydrochloric Acid
- (ခ) ကုန်ကြမ်းပစ္စည်း: Woven Polypropylene Bags (WPP - Bags), Turbine Oil for Gas Turbine

၂။ တင်ဒါပုံစံစတင်ရောင်းချမည့်နေ့ရက် - ၃-၂-၂၀၂၃ ရက်  
၃။ တင်ဒါပိတ်မည့်ရက်/အချိန် - ၁၇-၂-၂၀၂၃ ရက်  
၄။ တင်ဒါပိတ်မည့်နေရာ - စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန

မြန်မာ့ရေနံဓာတ်ပေးလုပ်ငန်း၊ ရုံးအမှတ်(၄၄)နေပြည်တော်။  
စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန  
မြန်မာ့ရေနံဓာတ်ပေးလုပ်ငန်း၊ စီမံရေးဌာန  
ရုံးအမှတ်(၄၄) နေပြည်တော်။  
ဖုန်း-၀၆၇-၃၄၁၁၂၃၊ ၀၆၇-၃၄၁၁၀၉

ပူရိဖိုင်နန်း(စ်)မြန်မာကုမ္ပဏီ BODအဖွဲ့ဝင်ပြောင်းလဲခန့်အပ်ခြင်း

ကျွန်တော်များ Woori Finance Myanmar Co., Ltd ကုမ္ပဏီမှတ်ပုံတင်အမှတ်- ၁၁၁၅၄၆၃၀၄၊ လုပ်ငန်းလိုင်စင် အမှတ်-၀၂၄၆/၂၀၁၆(အမြဲတမ်း)၏ ယခင်BOD အဖွဲ့ဝင်ဖြစ် သော Mr.Lee Sang Min (PP No.M60879768)၏ နေရာ တွင် ယခု Mr. Park Ji Cheong (PP No.M05881835) အား အဖွဲ့ဝင်အသစ်အဖြစ် ပြောင်းလဲခန့်အပ်လိုက်ကြောင်း အများ သိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။  
Mr. Park Jong Hee  
Managing Director  
Woori Finance Myanmar Co., Ltd

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ (ခ)ရပ်ကွက်၊ မြရတနာ(၃)လမ်း၊ အမှတ်(၃၆၈)၊ (၂)ခန်းတွဲ (၆)ပတ်တိုက်၏ ပထမထပ်(တံ) အလျား ၁၃ပေခွဲ x အနံ ၅၅ပေ ရှိ ရေ မီး အစုံအလင်တိုက်ခန်းကို အဆက်အစပ် စာချုပ်စာတမ်းများဖြင့် လက်ရှိတရားဝင်ပိုင်ဆိုင်ကာ လွှဲပြောင်းရောင်းချ ပိုင်ခွင့်ရှိသည်ဟု ဝန်ခံကတိပြုလျှင် ခေါ်ခံသက်ဆိုင်(ဘ) ဦးကျော်ဖြင့် ၇/ပေခန့် (နိုင်)၂၂၉၇၄၄ထပ်မှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ကအပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေ အချို့တစ်ဝက်ပေးချေပြီးဖြစ်ပါသည်။ ယင်းတိုက်ခန်း အရောင်းအဝယ်နှင့် ပတ်သက်၍ ဆိုင်ရေးဆိုင်ခွင့်ရှိသူ မည်သူမဆို ယနေ့ ဤကြေညာသည့်ရက်မှ ၁၄ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံ ခိုင်လုံသောအထောက်အထားစာချုပ်စာတမ်းများ ဖြင့် ကန့်ကွက်နိုင်ပြီး ကန့်ကွက်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။  
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-  
ခေါ်သန္တာဖြင့်ဝင်း(LLB) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၆၄၃၈)  
အမှတ်(၁၁၆/လ)၊ ကျွန်စံသားလမ်းသွယ်၊ (၂၀)ရပ်ကွက်၊  
ရွှေပေါက်ကမြို့သစ်၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။  
ဖုန်း-၀၉-၂၅၀၂၅၀၆၁၆

သားအဖြစ်မှအမွေပြတ်စွန့်လွှတ်ခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ (၂၀)ရပ်ကွက်၊ အနော်ရထာလမ်း၊ အမှတ် ၄၇၉/ခ နေ ဦးမောင်ချေ ၁၁/စတန(နိုင်) ၀၄၇၈၇၆၊ ဒေါ်မဖြူ ၁၁/စတန(နိုင်) ၀၉၈၀၁၁ သည် မိဘများ၏ ဆိုဆုံးမမှုများကို မနာခံ၍ သားအဖြစ်မှအမွေပြတ်စွန့်လွှတ်ကြောင်း နောက်နေ့ခင် မောင်သန်းမြင့်၏ကိစ္စများနှင့် ငွေရေး၊ ကြေးရေး အရှုပ်အရှင်းကိစ္စများကို တာဝန်ယူဖြေရှင်းပေးမည်မဟုတ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။  
ဦးမောင်ချေ၊ ဒေါ်မဖြူတို့၏လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-  
ဒေါ်စုစုခိုင် (LLB, D.B.L, D.I.L) ဒေါ်ခင်စောသိန်း (LLB)  
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ  
(စဉ်-၁၁၅၅၃) (စဉ်-၁၃၂၈၆)  
တိုက်(၁၀/၁၂)၊ ပထမထပ်၊ အခန်း(၁၀၄/၆)၊ ၃၅-လမ်း(အောက်)၊  
ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။  
ဖုန်း - ၀၉ ၇၃၀၂၆၁၉၉၊ ၀၉ ၄၄၃၀၂၆၁၉၉

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းကြေညာခြင်း  
တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (၆)၊ မြေကွက်အမှတ် (၄၈၄)၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ်(၄၈၄)၊ အင်းဝ(၄)လမ်း၊ (၆)ရပ်ကွက်၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ဦးမြိုင် (၁၂/ ဥကတ (နိုင်)၀၅၂၂၇၆)အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)ဂရန်မြေအား အမည်ပေါက် ဦးမြိုင်(ဖခင်)နှင့် ဒေါ်ချိုချို (မိခင်)တို့ ကွယ်လွန်သဖြင့် မွေးဖွား သား/သမီး (၅)ဦးအနက် သားတစ်ဦးဖြစ်သူ ဦးတင်ထွန်း ထပ်မံကွယ်လွန်သဖြင့် ၎င်း၏အစုအတွက် စနစ်ဖြစ်သူ ဒေါ်ခင်မိုးမိုးထွန်း (၁၄/၀၀၈ (နိုင်) ၁၀၁၇၅၁)မှ ကျန်သား/ သမီးများဖြစ်ကြသော ဒေါ်ဖြူဖြူဖြူ (၁၂/ဥကတ (နိုင်) ၁၂၃၆၅၈)၊ ဦးသိန်းထွန်း (၁၂/ဥကတ(နိုင်) ၀၉၃၈၂၂)၊ ဦးလင်းထွန်း (၁၂/ဥကတ (နိုင်) ၀၅၇၄၄၂)၊ ဒေါ်မေမြဟန် (၁၂/ဥကတ (နိုင်) ၀၅၇၄၈၉)တို့နှင့် ပူးတွဲ၍ သား/သမီးများနှင့် မွေးမတော်စပ်ကြောင်း ကျမ်းကျိန်လွှာ (၂၄၃၃/၂၀၂၂)(၂၇-၁၂-၂၀၂၂) ထောက်ခံကျမ်းကျိန်လွှာ (၂)စောင်၊ ဂရန်၊ နိုင်ကတများ၊ သေစာရင်းများ၊ အိမ်ထောင်စုစာရင်းများ၊ ဝင်ဆောင်ခတို့ တင်ပြ၍ ပိုင်ဆိုင်ခွင့်အရောင်းအဝယ် စာချုပ်ချုပ်ဆိုရန် မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာရာ တရားဝင် ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ဤကြေညာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှု မရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။  
ဌာနမှူး(ရတီယုဌာနကြားရေးမှူးချုပ်) မြို့ပြမြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း  
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် -၂၈ (ဝန်ထမ်းကြီးအိမ်ရာ)၊ မြေကွက်အမှတ်(၁၉၅) အကျယ်အဝန်း(၀.၂၂၃)ဧကရှိ ဦးစန်းဝေ(၇/ပတန(နိုင်)၀၄၄၆၇၁)အမည်ပေါက် ပါမစ်မြေကွက်နှင့်ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို အရပ်ကတိစာချုပ်ဖြင့် ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ထားပြီးရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်းအဆိုပြုသူဦးစော်မင်း(၁၄/၀၀၈(နိုင်)၁၃၃၁၃၀) ထံမှ ကျွန်ုပ်၏ မိတ်ဆွေကဝယ်ယူရန်အတွက် စရံငွေပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အရောင်းအဝယ်အား ကန့်ကွက်လိုပါက ကျွန်ုပ်ထံသို့ တရားဝင်ခိုင်လုံသောစာရွက်စာတမ်းအထောက်အထားမူရင်းများဖြင့် ယနေ့မှစ၍(၇)ရက်အတွင်းလာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ထိုရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ် ကိစ္စကိုဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်းအများသိစေရန်ကြေညာအပ်ပါသည်။  
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-  
ဦးအောင်ကျော်လှိုင် LLB,  
အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၄၃၆၈၈)  
Ph, 09421746974

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း  
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (၅၃၂/စီ ၁)၊ ကာယ(၈)လမ်း၊ မြေကွက်အမှတ်- ၄/၉ (ခ) အကျယ်အဝန်း(၀.၂၂၃)ဧကရှိ ဒေါ်မြင့်မြင့်စိန်(၁၂/ကမရ(နိုင်)၀၂၆၀၈၆) အမည်ပေါက်နှစ်(၆၀)ဂရန်မြေကွက်နှင့်ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ် အားလုံးတို့ကို ဂရန်အမည်ပေါက်ဖြစ်သူ ဒေါ်မြင့်မြင့်စိန်(၁၂/ကမရ(နိုင်)၀၂၆၀၈၆)ထံမှ ကျွန်ုပ်၏ မိတ်ဆွေက ဝယ်ယူရန်အတွက်စရံငွေပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အရောင်းအဝယ်အားကန့်ကွက်လိုပါက ကျွန်ုပ်ထံသို့ တရားဝင်ခိုင်လုံသောစာရွက်စာတမ်းအထောက်အထားမူရင်းများဖြင့် ယနေ့မှစ၍(၇)ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ထိုရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကိစ္စကိုဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်းအများသိစေရန်ကြေညာအပ်ပါသည်။  
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-  
ဦးအောင်ကျော်လှိုင် LLB,  
အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၄၃၆၈၈)  
Ph, 09421746974

ဖခင်အမည်မှန်  
မကွေးမြို့၊ နေပြည်တော်ပိုင် အထက်တန်းကျောင်း Grad-11မှ မနှင်းဝေဝေအောင်၏ ဖခင် အမည်မှန်မှာ ဦးချစ်ဆွေဦး ၈/မကန(နိုင်) ၁၇၇၉၈၄ ဖြစ်ပါ ကြောင်း။  
ဦးချစ်ဆွေဦး

ပြင်ဆင်ဖတ်ရှုပါရန်  
၁-၂-၂၀၂၃ ရက်ထုတ် မြန်မာ့အလင်းသတင်းစာ စာမျက်နှာ(၂၃) ကော်လံ(၂) တွင် သမီးအဖြစ်မှ အမွေပြတ်စွန့်လွှတ်ခြင်း ကြော်ငြာသည့်သွင်းရာတွင် မအေးချမ်းဆု(ခ)မမျိုးကေသီမောင်ဟု ပြင်ဆင်ဖတ်ရှုပါရန်။  
ဦးမျိုးနိုင် ၁၂/ရပသ(နိုင်)၀၂၆၂၄၄  
ရှောင်လေဝေးဝေး မူးယစ်ဆေး

ပြည်ထောင်စုမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ
သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန
နည်းပညာမြှင့်တင်ရေးနှင့်ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးဦးစီးဌာန
မော်တော်ယာဉ်နည်းပညာသုတေသနဌာန
အမှုထမ်းရာထူးနေရာများအတွက် လျှောက်လွှာခေါ်ယူခြင်း

၁။ နည်းပညာမြှင့်တင်ရေးနှင့်ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးဦးစီးဌာန၊ မော်တော်ယာဉ်နည်းပညာသုတေသနဌာနအတွက် လစ်လပ်လျက်ရှိသော အောက်ဖော်ပြပါ ရာထူးနေရာများတွင် သတ်မှတ်အရည် အချင်းနှင့် ပြည့်စုံပြီး လျှောက်ထားလိုသူ များသည် လျှောက်လွှာများကို မော်တော်ယာဉ်နည်းပညာ သုတေသနဌာန၊ ပြင်ဦးလွင်မြို့၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးတွင် လျှောက်လွှာတင်သွင်းနိုင်ပါသည်။

Table with 5 columns: စဉ် (Serial), ရာထူး/လစာနှုန်း (Post/Scale), လစ်လပ် (Vacancies), အနိမ့်ဆုံးပညာအရည်အချင်း (Minimum Qualification), အသက် သတ်မှတ်ချက် (Age Limit)

- ၂။ အောက်ဖော်ပြပါ သတ်မှတ်ချက်များနှင့် ကိုက်ညီသူများအား အလုပ်လျှောက်လွှာခေါ်ယူသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။
(က) ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံသားဖြစ်ရမည်။
(ခ) လုပ်ငန်းလိုအပ်ချက်အရ ဒေသခံများကို ဦးစားပေးရွေးချယ်ခန့်ထားမည်။
(ဂ) ဝန်ထမ်းအဖြစ် ခန့်အပ်ခြင်းခံရသူများသည် မော်တော်ယာဉ်နည်းပညာသုတေသနဌာနတွင် တစ်ဆက်တည်း လုပ်သက်အနည်းဆုံး (၃) နှစ် တာဝန်ထမ်းဆောင်ရမည်ဖြစ်ကြောင်းနှင့် ဒေသမရွေးတာဝန်ထမ်းဆောင်ရမည်ဖြစ်ကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုလက်မှတ်ရေးထိုးရမည်။
(ဃ) ကျန်းမာရေးကောင်းမွန်သူ၊ အကျင့်စာရိတ္တကောင်းမွန်သူဖြစ်ရမည်။
(င) အစိုးရဌာနတစ်ခုခု၏ ဝန်ထမ်းအဖြစ်မှထုတ်ပယ်ခြင်း (Dismissal)၊ ရာထူးမှထုတ်ပယ်ခြင်း (Removal) ခံရသူများလျှောက်ထားခွင့်မရှိပါ။

- ၃။ လျှောက်ထားလိုသူများသည် လျှောက်လွှာပုံစံများအား သတင်းစာကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ မော်တော်ယာဉ်နည်းပညာသုတေသနဌာနတွင် ထုတ်ယူ၍ လျှောက်လွှာများကို (၆-၃-၂၀၂၃) ရက်နေ့ နောက်ဆုံးထားပြီး အောက်ဖော်ပြပါ စာရွက်စာတမ်းများ ပူးတွဲလျက် တိုက်ရိုက်တင်သွင်း လျှောက်ထားရမည်။
(က) ဘွဲ့လက်မှတ် / A.G.T.I ဒီပလိုမာလက်မှတ် / ဒီပလိုမာ (သို့) သင်တန်းဆင်းလက်မှတ် / တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းအောင်လက်မှတ်မိတ္တူ (မိတ္တူမူနှုန်းဖြစ်ကြောင်းလက်မှတ်ရေးထိုးရန်)၊ စာမေးပွဲဖြေဆိုခြင်း (သို့မဟုတ်) လူတွေ့စစ်ဆေးသည့်အခါ အဆိုပါလက်မှတ်များ မူရင်းတင်ပြရန်။
(ခ) (၃) လအတွင်းရိုက်ကူးထားသော ပတ်စပို့ဓာတ်ပုံ(၃)ပုံ၊ အသက်အထောက်အထားအတွက် တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းအောင်လက်မှတ်နှင့် နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားမိတ္တူ။
(ဂ) ဝန်ထမ်းဖြစ်ပါက လျှောက်လွှာနှင့်အထောက်အထားများကို သက်ဆိုင်ရာဝန်ကြီးဌာန၏ ခွင့်ပြုကြောင်း ထောက်ခံချက်နှင့်အတူ သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန၊ နည်းပညာမြှင့်တင်ရေးနှင့်ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးဦးစီးဌာန၊ ရုံးအမှတ် (၂၁)၊ နေပြည်တော်သို့ (၆-၃-၂၀၂၃) ရက်နေ့ နောက်ဆုံးထားပြီး ပေးပို့လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။
(ဃ) ဝန်ထမ်းမဟုတ်ပါက သက်တမ်းရှိသော အလုပ်သမား မှတ်ပုံတင်မိတ္တူ။
(င) (၁) လအတွင်း ပြုလုပ်ထားသော ကျန်းမာရေးကောင်းမွန်ကြောင်း ဆေးထောက်ခံစာမူရင်း။
(စ) အကျင့်စာရိတ္တကောင်းမွန်ကြောင်း ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး၏ ထောက်ခံချက်မူရင်း။
(ဆ) လျှောက်လွှာပုံစံရက်မတိုင်မီ (၁) လအတွင်း ရရှိထားသည့် ပြစ်မှုကင်းရှင်းကြောင်း သက်ဆိုင်ရာရဲစခန်း၏ ထောက်ခံချက်မူရင်း။

- ၄။ အရည်အချင်းသတ်မှတ်ချက်နှင့် ကိုက်ညီသည့် လျှောက်ထားသူများသည် အမှတ်စဉ် (က)၊ (ခ)၊ (ဂ) ရာထူးများအတွက် မြန်မာစာ၊ အင်္ဂလိပ်စာနှင့် အထွေထွေဗဟုသုတ ရေးဖြေစာမေးပွဲအား (၁၁-၃-၂၀၂၃) ရက်နေ့ နံနက်(၈:၀၀) နာရီမှ (၁၀:၀၀)နာရီအထိ မြန်မာစာ၊ နံနက်(၁၁:၀၀) နာရီမှ (၁၃:၀၀)နာရီအထိ အင်္ဂလိပ်စာ၊ နေ့လယ်(၁၄:၀၀)နာရီမှ (၁၆:၀၀)နာရီအထိ အထွေထွေဗဟုသုတ မော်တော်ယာဉ်နည်းပညာသုတေသနဌာနတွင် ဖြေဆိုရမည်ဖြစ်ပါသည်။ ရေးဖြေစာမေးပွဲအောင်မြင်ပြီးသူများ နှင့် လူတွေ့ / ကျွမ်းကျင်မှု စစ်ဆေးမည့် အမည်စာရင်းကို မော်တော်ယာဉ်နည်းပညာသုတေသနဌာန၏ ကြော်ငြာ သင်ပုန်းနှင့် နည်းပညာမြှင့်တင်ရေးနှင့်ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးဦးစီးဌာန၏ Website - www.dtcp.gov.mm တွင် ကြိုတင်ကြေညာပေးသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။
၅။ လျှောက်လွှာပုံစံရက်ထက် ကျော်လွန်ပေးပို့လာသော လျှောက်လွှာများ၊ အချက်အလက် မပြည့်စုံသောလျှောက်လွှာများ၊ သတ်မှတ်အရည်အချင်းနှင့် မကိုက်ညီသူများကို (လုံးဝ) ထည့်သွင်းစဉ်းစားမည် မဟုတ်ပါ။
၆။ ရေးဖြေစာမေးပွဲဖြေဆိုခွင့်ရရှိသူ အမည်စာရင်းအား မော်တော်ယာဉ်နည်းပညာသုတေသနဌာနတွင် (၉-၃-၂၀၂၃) ရက်နေ့နှင့် (၁၀-၃-၂၀၂၃) ရက်နေ့တွင် ဖြေဆိုခွင့်ကတိပြားထုတ်ပေးမည် ဖြစ်၍ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားနှင့်အတူ ကာယာရှင်ကိုယ်တိုင် လာရောက်ထုတ်ယူရမည် ဖြစ်ပါသည်။
၇။ အသေးစိတ်အချက်အလက်များအား သိရှိလိုပါက မော်တော်ယာဉ်နည်းပညာသုတေသနဌာန၊ ပြင်ဦးလွင်မြို့၊ ၀၉-၇၆၂၄၄၄၅၄၄ ၀၉-၈၅၂၄၄၄၅၄၄ တွင် ရုံးချိန်အတွင်း ဆက်သွယ်ဖုန်းစစ်နိုင်ပါသည်။
မော်တော်ယာဉ်နည်းပညာသုတေသနဌာန

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မြောက်ပုဂံမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (၁၃)၊ လူနေရပ်ကွက်အမှတ် (၅)၊ မြစ်ကြီးနားလမ်း၊ မြေကွက်အမှတ်(၂၅၁)၊ အကျယ်အဝန်း (၄၀ပေ x ၆၀ပေ)ရှိ ရေခဲအေးမြ (CE-၀၀၇၉၀၆) အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)ဂရန်မြေကွက် အနက်မှ တရားဝင် မခွဲမတ် ရသေးသော မြေကွက်အမှတ် (၂၅၀)နှင့် ကပ်လျက် (၂၀ပေ x ၆၀ပေ)ရှိ မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူ ဒေါ်မိုးစံပယ် (ခ) ဒေါ်မြင့်မြင့် (၈/၀၈က (နိုင်) ၁၉၁၅၄၀)ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏ မိတ်ဆွေကဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေ ပေးချေထားပြီး ဖြစ်ပါသည်။ အရောင်းအဝယ်အား ကန့်ကွက်လိုပါက ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ စာရွက်စာတမ်း အထောက်အထား မူရင်းများဖြင့် ယနေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်းလာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ထိုရက် ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ် ကိစ္စကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
ဦးစင်မောင်ဦး
LL.B, D.B.L, D.I.L.,
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်- ၈၅၅၂)
Hein Htet San Law Firm
ဒေါ်အေးအေးမှ
LL.B,D.B.L,M.A.(Business Law)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၁၇၀၉)
၀၉ ၅၅၀ ၆၁ ၄၆ ၊ ၀၉ ၄၃၁၅၁၀၅

ဖောင်းကြွပျောက်လျှောက်ထားခြင်း
ယာဉ်အမှတ်6Q/9735,TOYOTA INNOVIA SUV ၏ ဖောင်းကြွ နံပါတ်ပြားပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ယခင် ဖောင်းကြွနံပါတ်ပြားပျက်ပြယ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါ သည်။
ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(မင်းဘူး)

ဖောင်းကြွပျောက်လျှောက်ထားခြင်း
ယာဉ်အမှတ်6I/2259, HINO GN 2PTG/Truck(6x2)R ၏ ဖောင်းကြွ နံပါတ်ပြားပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန်လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ယခင် ဖောင်းကြွနံပါတ်ပြားပျက်ပြယ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါ သည်။
ကညန၊ တိုင်းရုံး(မကွေး)

ဖောင်းကြွပျောက်လျှောက်ထားခြင်း
ယာဉ်အမှတ်9I/2884 ၏ ဖောင်းကြွနံပါတ်ပြား ပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ယခင်ဖောင်းကြွနံပါတ်ပြား ပျက်ပြယ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(ရန်ကုန်မြောက်ပိုင်း)အင်းစိန်

ဖခင်အမည်မှန်
ကျွန်းစုမြို့နယ်၊ အထက(ခွဲ) တောနောက်လယ်၊ Grade-2 မှ မောင်ရဲရဲဖြိုး၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ မှတ်ပုံတင်နှင့် အိမ်ထောင်စုစာရင်း အရ ဦးလှထွန်း ၆/ကစန(နိုင်) ၀၈၅၅၅၇ ဖြစ်ပါကြောင်း။
ဦးလှထွန်း

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း ကြေညာခြင်း
လာရှိုးမြို့၊ ရပ်ကွက် (၇)၊ အကွက် အမှတ် (၂၉/လုံလော့ရပ်)၊ ဦးပိုင် (၂၁/န)၊ ဧရိယာ ၀၃၁၁၅၆၅၅၅၅ (အေ) အရ ဒေါ်လိမေကြည်(ခ)ကိန်နီ အမည် ပေါက်ပြီး ၎င်းထံမှ ရောင်းဝယ် စာချုပ်အမှတ် (၂၀၂၇/ ၂၀၁၀) ဖြင့် ဒေါ်သိန်းသိန်းက ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ပြီး ဒေါ်သိန်းသိန်း၏ Special Power ရရှိသူ ဒေါ်တင်တင်မြင့်ထံမှ ရောင်းဝယ် စာချုပ်အမှတ် (၅၄၁/၂၀၂၂)ဖြင့် ဦးအောင်သူ ၁၃/လရန(နိုင်) ၀၈၅၅၅၆ က ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ထားပြီးဖြစ်၍ မြေငှားဂရန်အမည်ပြောင်း ထပ်မံ အသစ် လျှောက်ထားမည်ဖြစ်ရာ ကန့်ကွက်လိုသူရှိက ၁၅ ရက်အတွင်း ခရိုင်အထွေထွေ အုပ်ချုပ်ရေး ဦးစီးဌာနသို့ အထောက်အထားများဖြင့် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။
ခရိုင်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေး ဦးစီးဌာန၊ လားရှိုးမြို့

ဇနီးအဖြစ်မှ စွန့်လွှတ်ခြင်း
တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး၊ မြိတ်မြို့၊ မြိတ်တောင် အလယ်ပိုင်းရပ်၊ ရွှေမေတ္တာလမ်း၊ အိမ်အမှတ် (၂၃)နေ ဦးညီညီအောင် ၆/မမန(နိုင်)သာကုတ၏ ဇနီးဖြစ်သူ ဒေါ်ခိုင်ဝေခွယ် ၆/မမန (နိုင်)၁၈၁၆၃၀သည် ခင်ပွန်းဖြစ်သူ ပြုလုပ်၍ မိမိသဘောဆန္ဒအလျောက် ဇနီးအိမ်မှဆင်းသွားပါသဖြင့် ဤ ကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ ဇနီး အဖြစ်မှ စွန့်လွှတ်လိုက်သည်။ နောက်နောင် ၎င်းနှင့်ပတ်သက်၍ ဖြစ်ပေါ်လာသည့် မည်သည့်ကိစ္စကို မဆို လုံးဝ(လုံးဝ)တာဝန်ယူ မြေရှင်း ပေးမည်မဟုတ်ပါကြောင်း အများ သိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
ဦးညီညီအောင်

စာအုပ် စာပေ လူ့မိတ်ဆွေ
ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၂၀၊ မြေကွက်အမှတ် ၈၆၉/ခ၊ ဧရိယာ(၀၃၁၁၀၅၇)ဧကရှိ နှစ်(၆၀)ဂရန်မြေကွက် နှင့် ယင်းမြေကွက် ပေါ်ရှိ ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ (၂၀) ရပ်ကွက်၊ ဂျိုးဖြူလမ်း၊ အမှတ်(၈၆၉/ခ)ဟုခေါ်တွင်သော ဇနီးအိမ်အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို တရားဝင်လက်ရှိထား အမွေဆက်ခံ ပိုင်ဆိုင်လျက်ရှိသူများဖြစ်ကြသော (၁) ဦးစိုးမြင့် ၁/မမန(နိုင်)၀၁၉၆၅၄ (၂) ဦးလှမြင့် ၁/မမန(နိုင်) ၀၂၀၉၀၁ (၃)ဦးကျော်မြင့် ၁/မမန(နိုင်) ၀၂၁၀၀၁ (၄) ဒေါ်သန်းသန်းဌေး ၁/မမန(နိုင်) ၀၅၇၈၇၂ နှင့် (၅) ဦးမျိုးမြင့် ၁/ဒဂုံတ (နိုင်)၀၀၃၂၇၁ တို့ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေက အပြီးအပိုင် လွှဲပြောင်းဝယ်ယူရန် အတွက် စရန်ငွေပေးချေပြီး ဖြစ်ပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသောစာချုပ် စာတမ်းများနှင့်အတူ ကျွန်ုပ်တို့ထံတွင် ဤကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ ခုနစ်ရက် အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ထိုရက်ကျော်လွန်ပါက ဥပဒေနှင့်အညီ အရောင်းအဝယ်ကို ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိ စေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဦးစော်လတ်(LL.B) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၉၀၃၈) အမှတ်(၃၆)၊ မြေညီထုပ်၊ မဟာဗန္ဓုလပန်းခြံလမ်း၊ (၂)ရပ်ကွက်၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၂၅၄၁၇၅၄၇

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာခြင်း
နေပြည်တော်၊ ပုဗ္ဗသီရိမြို့၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၄/ရွာမရပ်)၊ မင်္ဂလာဒိပရပ်ကွက်မှ မြေဧရိယာ(၀၃၁၁၀၅၇)ဧကရှိ ဒေါ်မာလာအောင် ၉/မမန (နိုင်)၁၅၈၈၀၀(၁) ဦးတင်အောင် အမည်ပေါက် နှစ်(၃၀)မြေငှားစာချုပ် မြေကွက်အမှတ်(ပ-၄၇၃၃)ကို နေပြည်တော် စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး၏ အထူးကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာအမှတ် ၁၅၄၇/၂၀၂၂ (၂၄-၄-၂၀၂၂)ဖြင့် မြေကွက် အမည်ပေါက်၏ အထူးကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာရရှိထားသူ ဦးသန်းဇင် ၁/အစန (နိုင်)၁၄၄၀၉၀ (၁)ဦးအေးထွန်း မှ ဒေါ်ဝင်းရီ ၉/တကန(နိုင်)၀၂၀၆၆၆၆၆၆ မှတ်ပုံတင်အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ချုပ်ဆိုရန်အတွက် မြေပွဲ၊ မြေရာဇဝင်ရေးကွင်း ပေးပါရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ကန့်ကွက်လိုသူများအနေဖြင့် တရားဝင် ပိုင်ဆိုင်မှု စာချုပ်စာတမ်းများ၊ တရားရုံးအမိန့်ဒီကရီများ အထောက်အထား ခိုင်လုံစွာတင်ပြ၍ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ မြို့ပြစီမံကိန်း နှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာနသို့ ဤကြော်ငြာချက်ပါရှိသည့်ရက်မှစ၍ ၁၅ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ကာလအတွင်း ကန့်ကွက်မှု မရှိပါက ဌာန၏လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများနှင့်အညီ မြေပွဲ၊ မြေရာဇဝင်ရေးကွင်းနှင့် လျှောက်ထားလာမှုအား ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာလိုက်သည်။
မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ
ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၂၀၊ မြေကွက်အမှတ် ၈၆၉/ခ၊ ဧရိယာ(၀၃၁၁၀၅၇)ဧကရှိ နှစ်(၆၀)ဂရန်မြေကွက် နှင့် ယင်းမြေကွက် ပေါ်ရှိ ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ (၂၀) ရပ်ကွက်၊ ဂျိုးဖြူလမ်း၊ အမှတ်(၈၆၉/ခ)ဟုခေါ်တွင်သော ဇနီးအိမ်အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို တရားဝင်လက်ရှိထား အမွေဆက်ခံ ပိုင်ဆိုင်လျက်ရှိသူများဖြစ်ကြသော (၁) ဦးစိုးမြင့် ၁/မမန(နိုင်)၀၁၉၆၅၄ (၂) ဦးလှမြင့် ၁/မမန(နိုင်) ၀၂၀၉၀၁ (၃)ဦးကျော်မြင့် ၁/မမန(နိုင်) ၀၂၁၀၀၁ (၄) ဒေါ်သန်းသန်းဌေး ၁/မမန(နိုင်) ၀၅၇၈၇၂ နှင့် (၅) ဦးမျိုးမြင့် ၁/ဒဂုံတ (နိုင်)၀၀၃၂၇၁ တို့ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေက အပြီးအပိုင် လွှဲပြောင်းဝယ်ယူရန် အတွက် စရန်ငွေပေးချေပြီး ဖြစ်ပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသောစာချုပ် စာတမ်းများနှင့်အတူ ကျွန်ုပ်တို့ထံတွင် ဤကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ ခုနစ်ရက် အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ထိုရက်ကျော်လွန်ပါက ဥပဒေနှင့်အညီ အရောင်းအဝယ်ကို ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိ စေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဦးစော်လတ်(LL.B) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၉၀၃၈) အမှတ်(၃၆)၊ မြေညီထုပ်၊ မဟာဗန္ဓုလပန်းခြံလမ်း၊ (၂)ရပ်ကွက်၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၂၅၄၁၇၅၄၇

အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ လှည်းကူးမြို့နယ်၊ ငါးဆူတောင်ကျေးရွာ၊ ငါးဆူတောင် (၂)ရပ်ကွက်၊ မြေကွက်အမှတ် (၂/၅/၈)ဟုခေါ်တွင်သော မြို့နယ် အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန၊ လှည်းကူးမြို့၊ အိမ်ခြံမြေကွက်နေထိုင်ခွင့်ချ ထားခွင့်ပြုမိန့်အရ ဦးကျော်နိုင် (S/OKA-၀၇၇၅၈) အမည်ပေါက်ချထားပေး သည့် အကျယ်အဝန်းပေ (၈၀x၁၀၀)ရှိ မြေကွက်နှင့် ယင်း မြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်အားလုံးတို့အား ဥပဒေနှင့်အညီ လက်ဝယ်ထားရှိ ပိုင်ဆိုင်လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူ ဦးဆက်နိုင်ကျော် ၁/မမန(နိုင်)၁၅၈၄၅၅၅ အရှုပ်အရှင်းကင်းရှင်းကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုရောင်းချပါသဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ မိတ်ဆွေများဖြစ်သူ (၁) ဦးအေးကိုကို ၁/အလန(နိုင်)၀၀၁၈၉၈၊ (၂) ဒေါ်ဝင်း စန္ဒာလင်း ၈/တတက(နိုင်)၀၉၂၈၁၀၅မှ ၂၀၂၃ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီ ၃၁ရက်တွင် နှစ်ဦးသဘောတူ မြေကွက်အပြီးအပိုင် အရောင်းအဝယ်ကတိစာချုပ် ပြုလုပ် ချုပ်ဆိုပြီး အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူ ပိုင်ဆိုင်ခဲ့ပြီးဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဦးရန်နိုင် (LL.B, D.B.L, D.I.P.L, DL-101 WIPO) ဦးချစ်ကိုကို (LL.B) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၆၄၇) အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၅၁၀၆၈) အမှတ် (၄၀၀/၅)၊ ၁၅၄-လမ်း၊ တာမွေကြီး(က+က)ရပ်ကွက်၊ တာမွေမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၇၉၆၂၅၀၄၄

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း
ယာဉ်အမှတ် 81W/47039, Honda Wave 100 ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးမျိုးမင်းသူ ၁၄/ဟာသတ(နိုင်) ၂၃၇၂၄၆က ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ် ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာ သည့်ရက်မှ ရက် ၃၀အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာ ရောက်ကန့် ကွက်နိုင်ပါသည်။
ကညန၊ ခရိုင်ရုံး (ဟင်္သာတ)

ဖခင်အမည်မှန်
ပခုက္ကူမြို့နယ်၊ ဆီကွဲဝ အုပ်စု၊ မြောက်ရွာယာ အထက(ခွဲ) ကျောင်းမှ စနစ်ဟောင်း အဋ္ဌမတန်းကျောင်းသူ မဇူးဇော် နှင့် Grade-5 မှ မသဇင် ဝေမိုးတို့၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးမြင့် ကိုထွန်း ၈/ပမန(နိုင်)၂၅၂၅၉၂ ဖြစ်ပါ ကြောင်း။

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း
ယာဉ်အမှတ် 53W/87855, Honda Scoopy 110 ယာဉ် လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးမျိုးမင်းလတ် ၁၄/ဟာသတ(နိုင်)၂၄၉၇၁၆က ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက် လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက် အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့် ရက်မှ ရက် ၃၀အတွင်း အောက် ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင်လာ ရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။
ကညန၊ ခရိုင်ရုံး (ဟင်္သာတ)

ပျောက်ဆုံးကြောင်း
ကျွန်တော် မောင်ထက်အောင် ၁၄/ ယာန(နိုင်)၂၃၆၄၉၉၏ နိုင်ငံကူး လက်မှတ်အမှတ် (MB-766105) သည် ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိပါက အောက်ပါဖုန်း နံပါတ်သို့ အကြောင်းကြားပေး ပါရန်။
ဖုန်း-၀၉-၇၆၇၄၄၄၄၄၃

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း
ယာဉ်အမှတ် 9G/6714 ၏ ဖောင်းကြွနံပါတ်ပြား ပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါ သဖြင့် ယခင်ဖောင်းကြွ နံပါတ်ပြား ပျက်ပြယ်ကြောင်း အများသိစေ ရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
ကညန၊ ခရိုင်ရုံး (ရန်ကုန်တောင်ပိုင်း)၊ သန်လျင်မြို့

ဖောင်းကြွနံပါတ်ပြားပျောက် လျှောက်ထားခြင်း
ယာဉ်အမှတ် 9G/6714 ၏ ဖောင်းကြွနံပါတ်ပြား ပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါ သဖြင့် ယခင်ဖောင်းကြွ နံပါတ်ပြား ပျက်ပြယ်ကြောင်း အများသိစေ ရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
ကညန၊ ခရိုင်ရုံး (ရန်ကုန်တောင်ပိုင်း)၊ သန်လျင်မြို့

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း
ယာဉ်အမှတ် 53W/87855, Honda Scoopy 110 ယာဉ် လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးမျိုးမင်းလတ် ၁၄/ဟာသတ(နိုင်)၂၄၉၇၁၆က ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက် လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက် အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့် ရက်မှ ရက် ၃၀အတွင်း အောက် ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင်လာ ရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။
ကညန၊ ခရိုင်ရုံး (ဟင်္သာတ)

အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာခြင်း
ပြင်ဦးလွင်မြို့၊ ရပ်ကွက်ကြီး(၁၆)၊ ကံကြီးကုန်းရပ်ကွက်၊ အိမ်အမှတ်(၁၄၄)နေ ဦးစိုးမြတ်မင်း ၁၃/ကလန(နိုင်) ၀၈၅၀၉၆- ဒေါ်စိုးစိုးမြင့် ၉/မမန(နိုင်)၀၇၇၃၉၁တို့၏သမီး ဒေါ်စိုးစိုးစိန် ၉/အမဇ (နိုင်) ၀၃၄၃၄၅သည် မိဘများ၏ဆုံးမမှုအား လိုက်နာနေထိုင်ရန် သဘောဆန္ဒမရှိတော့သည့်အတွက် နေအိမ်မှထွက်ခွာသွားခဲ့သည့် (၃၁-၁-၂၀၂၃)ရက်မှစ၍ ၎င်းတစ်ဦးတည်းနှင့် ပတ်သက်စပ်ဆိုင် သော လူမှုရေး၊ ငွေရေးကြေးရေး၊ ကိုယ်ရေးကိုယ်တာ ကိစ္စရပ် အဝဝတို့မှာ မိဘများနှင့် သက်ဆိုင်ခြင်း အလျဉ်းရှိမည် မဟုတ်သည့် အပြင် တာဝန်ယူဖြေရှင်း ဆောင်ရွက်ပေးမည် မဟုတ်ပါကြောင်းဖြင့် အများသိစေရန် အသိပေး ကြေညာအပ်ပါသည်။
ဦးစိုးမြတ်မင်း ၁၃/ကလန(နိုင်)၀၈၅၀၉၆- ဒေါ်စိုးစိုးမြင့် ၉/မမန(နိုင်)၀၇၇၃၉၁

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ
ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၂၀၊ မြေကွက်အမှတ် ၈၆၉/ခ၊ ဧရိယာ(၀၃၁၁၀၅၇)ဧကရှိ နှစ်(၆၀)ဂရန်မြေကွက် နှင့် ယင်းမြေကွက် ပေါ်ရှိ ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ (၂၀) ရပ်ကွက်၊ ဂျိုးဖြူလမ်း၊ အမှတ်(၈၆၉/ခ)ဟုခေါ်တွင်သော ဇနီးအိမ်အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို တရားဝင်လက်ရှိထား အမွေဆက်ခံ ပိုင်ဆိုင်လျက်ရှိသူများဖြစ်ကြသော (၁) ဦးစိုးမြင့် ၁/မမန(နိုင်)၀၁၉၆၅၄ (၂) ဦးလှမြင့် ၁/မမန(နိုင်) ၀၂၀၉၀၁ (၃)ဦးကျော်မြင့် ၁/မမန(နိုင်) ၀၂၁၀၀၁ (၄) ဒေါ်သန်းသန်းဌေး ၁/မမန(နိုင်) ၀၅၇၈၇၂ နှင့် (၅) ဦးမျိုးမြင့် ၁/ဒဂုံတ (နိုင်)၀၀၃၂၇၁ တို့ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေက အပြီးအပိုင် လွှဲပြောင်းဝယ်ယူရန် အတွက် စရန်ငွေပေးချေပြီး ဖြစ်ပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသောစာချုပ် စာတမ်းများနှင့်အတူ ကျွန်ုပ်တို့ထံတွင် ဤကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ ခုနစ်ရက် အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ထိုရက်ကျော်လွန်ပါက ဥပဒေနှင့်အညီ အရောင်းအဝယ်ကို ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိ စေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဦးစော်လတ်(LL.B) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၉၀၃၈) အမှတ်(၃၆)၊ မြေညီထုပ်၊ မဟာဗန္ဓုလပန်းခြံလမ်း၊ (၂)ရပ်ကွက်၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၂၅၄၁၇၅၄၇

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ
ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၂၀၊ မြေကွက်အမှတ် ၈၆၉/ခ၊ ဧရိယာ(၀၃၁၁၀၅၇)ဧကရှိ နှစ်(၆၀)ဂရန်မြေကွက် နှင့် ယင်းမြေကွက် ပေါ်ရှိ ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ (၂)ရပ်ကွက်၊ ဂျိုးဖြူလမ်း၊ အမှတ်(၈၆၉/ခ)ဟုခေါ်တွင်သော ဇနီးအိမ်အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို တရားဝင်လက်ရှိထား အမွေဆက်ခံ ပိုင်ဆိုင်လျက်ရှိသူ ဒေါ်ဝင်းစန်း ၁/ဟာမန(နိုင်)၀၁၅၁၃၉ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေက အပြီးအပိုင် လွှဲပြောင်းဝယ်ယူရန် အတွက် စရန်ငွေပေးချေပြီး ဖြစ်ပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော စာချုပ်စာတမ်းများနှင့်အတူ ကျွန်ုပ်တို့ထံတွင် ဤကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ ခုနစ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ထိုရက်ကျော်လွန်ပါက ဥပဒေနှင့်အညီ အရောင်းအဝယ်ကို ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိ စေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဦးစော်လတ်(LL.B) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၉၀၃၈) အမှတ်(၃၆)၊ မြေညီထုပ်၊ မဟာဗန္ဓုလပန်းခြံလမ်း၊ (၂)ရပ်ကွက်၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၂၅၄၁၇၅၄၇

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ
ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၂၀၊ မြေကွက်အမှတ် ၈၆၉/ခ၊ ဧရိယာ(၀၃၁၁၀၅၇)ဧကရှိ နှစ်(၆၀)ဂရန်မြေကွက် နှင့် ယင်းမြေကွက် ပေါ်ရှိ ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ (၉)ရပ်ကွက်၊ ရွှေပဒေသာလမ်း၊ အမှတ်(၉၆၂/က)ဟုခေါ်တွင်သော နေအိမ်အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို တရားဝင်လက်ရှိထားပိုင်ဆိုင် လျက်ရှိသူ ဒေါ်ဝင်းစန်း ၁/ဟာမန(နိုင်)၀၁၅၁၃၉ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေက အပြီးအပိုင် လွှဲပြောင်းဝယ်ယူရန် အတွက် စရန်ငွေပေးချေပြီး ဖြစ်ပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော စာချုပ်စာတမ်းများနှင့်အတူ ကျွန်ုပ်တို့ထံတွင် ဤကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ ခုနစ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ထိုရက်ကျော်လွန်ပါက ဥပဒေနှင့်အညီ အရောင်းအဝယ်ကို ဆက်လက် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဦးစော်လတ်(LL.B) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၉၀၃၈) အမှတ်(၃၆)၊ မြေညီထုပ်၊ မဟာဗန္ဓုလပန်းခြံလမ်း၊ (၂)ရပ်ကွက်

**ပြည်ထောင်စုမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ**  
**သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန**  
**နည်းပညာမြှင့်တင်ရေးနှင့်ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးဦးစီးဌာန**  
**ဒြပ်ပစ္စည်းသိပ္ပံသုတေသနဌာန**  
**အမှုထမ်းရာထူးနေရာများအတွက် လျှောက်လွှာခေါ်ယူခြင်း**

၁။ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးနှင့် နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေအတွင်းရှိ ဒြပ်ပစ္စည်းသိပ္ပံသုတေသန ဌာနအတွက် လစ်လပ်လျက်ရှိသော အောက်ဖော်ပြပါ ရာထူးနေရာများတွင် သတ်မှတ်အရည်အချင်းနှင့် ပြည့်စုံပြီး လျှောက်ထားလိုသူများသည် လျှောက်လွှာများကို ဒြပ်ပစ္စည်းသိပ္ပံသုတေသနဌာန (ဓာတ်တော်)၊ ကျောက်ဆည်မြို့နယ်၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးနှင့် ဒြပ်ပစ္စည်းသိပ္ပံသုတေသနဌာန (အေလော)၊ နေပြည်တော်တို့တွင် လျှောက်လွှာတင်သွင်းနိုင်ပါသည်။

စဉ်	ရာထူး/လစာနှုန်း	လစ်လပ်	အနိမ့်ဆုံးပညာအရည်အချင်း	အသက်သတ်မှတ်ချက်
(က)	စက်မှုကျွမ်းကျင်(၂) (၂၁၆၀၀၀-၂၀၀၀-၂၂၆၀၀၀)	(၉)ဦး (၃)ဦး (၇) ဦး (၂) ဦး	B.E (Metallurgy) B.E (Materials and Metallurgy) B.E (Mechanical) B.E (Electronics) B.E (Electrical Power) B.E (Mechatronics) B.Sc (Chemistry) B.Sc (Geology)	၃၁-၁၂-၂၀၂၂ ရက်နေ့တွင် ပြင်ပပုဂ္ဂိုလ်ဖြစ်ပါက အသက် (၃၀)နှစ်ထက် မကျော်လွန်သူ အစိုးရ ဝန်ထမ်းဖြစ်ပါက အသက် (၃၅)နှစ် ထက် မကျော်လွန်သူ
(ခ)	အငယ်တန်းစာရေး (၁၈၀၀၀-၂၀၀၀-၁၉၀၀၀၀)	(၁)ဦး	ဘွဲ့တစ်ခုခုရရှိပြီးသူ	၃၁-၁၂-၂၀၂၂ ရက်နေ့တွင် အသက် (၄၅)နှစ်ထက် မကျော်လွန်သူ
(ဂ)	စာရင်းကိုင်(၄) (၁၈၀၀၀-၂၀၀၀-၁၉၀၀၀၀)	(၁)ဦး	ဘွဲ့တစ်ခုခုရရှိပြီးသူ	၃၁-၁၂-၂၀၂၂ ရက်နေ့တွင် အသက် (၄၅)နှစ်ထက် မကျော်လွန်သူ
(ဃ)	စက်မှုကျွမ်းကျင်(၅) (၁၆၂၀၀၀-၂၀၀၀-၁၇၂၀၀၀)	(၃)ဦး	A.G.T.I / T.H.S / ITC လက်မှတ်ရရှိပြီးသူ	၃၁-၁၂-၂၀၂၂ ရက်နေ့တွင် ပြင်ပပုဂ္ဂိုလ်ဖြစ်ပါက အသက် (၃၀)နှစ်ထက် မကျော်လွန်သူ အစိုးရဝန်ထမ်းဖြစ်ပါက အသက် (၃၅)နှစ်ထက် မကျော်လွန်သူ
(င)	ယာဉ်မောင်း(၅) (၁၆၂၀၀၀-၂၀၀၀-၁၇၂၀၀၀)	(၄)ဦး	ယာဉ်မောင်းလိုင်စင်(ခ) ရရှိပြီးသူ	၃၁-၁၂-၂၀၂၂ ရက်နေ့တွင် အသက်(၄၅)နှစ်ထက် မကျော်လွန်သူ
(စ)	လုပ်သား (၁၄၄၀၀၀-၂၀၀၀-၁၅၄၀၀၀)	(၃)ဦး	အခြေခံပညာအလယ်တန်း အောင်မြင်ပြီးသူ	၃၁-၁၂-၂၀၂၂ ရက်နေ့တွင် အသက်(၄၅)နှစ်ထက် မကျော်လွန်သူ
(ဆ)	သန့်ရှင်းရေးအကူ (၁၄၄၀၀၀-၂၀၀၀-၁၅၄၀၀၀)	(၂)ဦး	အခြေခံပညာအလယ်တန်း အောင်မြင်ပြီးသူ	၃၁-၁၂-၂၀၂၂ ရက်နေ့တွင် အသက်(၄၅)နှစ်ထက် မကျော်လွန်သူ
(ဇ)	အစောင့် (၁၄၄၀၀၀-၂၀၀၀-၁၅၄၀၀၀)	(၄)ဦး	အခြေခံပညာအလယ်တန်း အောင်မြင်ပြီးသူ	၃၁-၁၂-၂၀၂၂ ရက်နေ့တွင် အသက်(၄၅)နှစ်ထက် မကျော်လွန်သူ

၂။ အောက်ဖော်ပြပါ သတ်မှတ်ချက်များနှင့် ကိုက်ညီသူများအား အလုပ်လျှောက်လွှာခေါ်ယူသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။  
 (က) ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံသားဖြစ်ရမည်။  
 (ခ) လုပ်ငန်းလိုအပ်ချက်အရ ဒေသခံများကို ဦးစားပေးရွေးချယ်ခန့်ထားမည်။  
 (ဂ) ဝန်ထမ်းအဖြစ် ခန့်အပ်ခြင်းခံရသူများသည် ဒြပ်ပစ္စည်းသိပ္ပံသုတေသနဌာနတွင် တစ်ဆက်တည်း လုပ်သက် အနည်းဆုံး (၃)နှစ် တာဝန်ထမ်းဆောင်ရမည်ဖြစ်ကြောင်းနှင့် ဒေသမရွေး တာဝန်ထမ်းဆောင်ရမည်ဖြစ်ကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုလက်မှတ်ရေးထိုးရမည်။  
 (ဃ) ကျန်းမာရေးကောင်းမွန်သူ၊ အကျင့်စာရိတ္တကောင်းမွန်သူဖြစ်ရမည်။  
 (င) အစိုးရဌာနတစ်ခုခု၏ ဝန်ထမ်းအဖြစ်မှထုတ်ပယ်ခြင်း (Dismissal)၊ ရာထူးမှထုတ်ပယ်ခြင်း (Removal) ခံရသူများလျှောက်ထားခွင့်မရှိပါ။  
 ၃။ လျှောက်ထားလိုသူများသည် လျှောက်လွှာပုံစံများအား သတင်းစာကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ ဒြပ်ပစ္စည်းသိပ္ပံသုတေသနဌာန(ဓာတ်တော်)နှင့် ဒြပ်ပစ္စည်းသိပ္ပံသုတေသနဌာန(အေလော)တို့တွင် ထုတ်ယူ၍ လျှောက်လွှာများကို (၆-၃-၂၀၂၃) ရက်နေ့ နောက်ဆုံးထားပြီး အောက်ဖော်ပြပါ စာရွက်စာတမ်းများ ပူးတွဲလျက် တိုက်ရိုက်တင်သွင်း လျှောက်ထားရမည်-  
 (က) ဘွဲ့လက်မှတ် / A.G.T.I ဒီပလိုမာလက်မှတ် / ဒီပလိုမာ (သို့) သင်တန်းဆင်းလက်မှတ် / တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း အောင်လက်မှတ်မိတ္တူ (မိတ္တူမှန်ဖြစ်ကြောင်းလက်မှတ်ရေးထိုးရန်) ၊ စာမေးပွဲဖြေဆိုခြင်း(သို့မဟုတ်) လူတွေ့စစ်ဆေးသည့်အခါ အဆိုပါလက်မှတ်များ မူရင်းတင်ပြရန်။  
 (ခ) (၃) လအတွင်းရိုက်ကူးထားသော ပတ်စပို့ဓာတ်ပုံ(၃)ပုံ၊ အသက်အထောက်အထားအတွက် တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း အောင်လက်မှတ်နှင့် နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားမိတ္တူ။  
 (ဂ) ဝန်ထမ်းဖြစ်ပါက လျှောက်လွှာနှင့်အထောက်အထားများကို သက်ဆိုင်ရာဝန်ကြီးဌာန၏ ခွင့်ပြုကြောင်း ထောက်ခံချက်နှင့်အတူ သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန၊ နည်းပညာ မြှင့်တင်ရေးနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေး ဦးစီးဌာန၊ ရုံးအမှတ် (၂၁)၊ နေပြည်တော်သို့ (၆-၃-၂၀၂၃) ရက်နေ့ နောက်ဆုံးထားပြီး ပေးပို့လျှောက်ထား နိုင်ပါသည်။  
 (ဃ) ဝန်ထမ်းမဟုတ်ပါက သက်တမ်းရှိသော အလုပ်သမားမှတ်ပုံတင်မိတ္တူ။  
 (င) (၁) လအတွင်း ပြုလုပ်ထားသော ကျန်းမာရေးကောင်းမွန်ကြောင်း ဆေးထောက်ခံစာမူရင်း။  
 (စ) အကျင့်စာရိတ္တကောင်းမွန်ကြောင်း ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး၏ ထောက်ခံချက်မူရင်း။  
 (ဆ) လျှောက်လွှာပုံစံရက်မတိုင်မီ (၁) လအတွင်း ရရှိထားသည့် ပြစ်မှုကင်းရှင်းကြောင်း သက်ဆိုင်ရာရဲစခန်း၏ ထောက်ခံချက်မူရင်း။  
 ၄။ အရည်အချင်းသတ်မှတ်ချက်နှင့် ကိုက်ညီသည့် လျှောက်ထားသူများသည် အမှတ်စဉ် (က)၊ (ခ)၊ (ဂ) ရာထူးများအတွက် ရေးဖြေစာမေးပွဲကို (၁၁-၃-၂၀၂၃) ရက်နေ့၊ နံနက် (၈:၀၀) နာရီမှ (၁၀:၀၀) နာရီအထိ မြန်မာစာ၊ နံနက်(၁၁:၀၀)နာရီမှ (၁၃:၀၀) နာရီအထိ အင်္ဂလိပ်စာ၊ နေ့လယ်(၁၄:၀၀) နာရီမှ (၁၆:၀၀) နာရီအထိ အထွေထွေဗဟုသုတဘာသာရပ်တို့အား လျှောက်လွှာတင်သွင်းခဲ့သည့် ဌာနများတွင် ဖြေဆိုရမည်ဖြစ်ပါသည်။ ရေးဖြေစာမေးပွဲအောင်မြင်ပြီးသူများနှင့် လူတွေ့/ ကျွမ်းကျင်မှု စစ်ဆေးခံရမည့် ကျန်အမှတ်စဉ်များ၏ အမည်စာရင်းကို လျှောက်လွှာတင်သွင်းခဲ့သည့် ဌာနများ၏ ကြော်ငြာ သင်ပုန်းနှင့် နည်းပညာမြှင့်တင်ရေးနှင့်ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးဦးစီးဌာန၏ Website-www.dtpc.gov.mm တွင် ကြိုတင် ကြေညာပေးသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။  
 ၅။ လျှောက်လွှာပုံစံရက်ထက် ကျော်လွန်ပေးပို့လာသော လျှောက်လွှာများ၊ အချက်အလက် မပြည့်စုံသော လျှောက်လွှာများ၊ သတ်မှတ်အရည်အချင်းနှင့်မကိုက်ညီသူများကို (လုံးဝ) ထည့်သွင်းစဉ်းစားမည် မဟုတ်ပါ။  
 ၆။ ရေးဖြေစာမေးပွဲဖြေဆိုခွင့်ရရှိသူ အမည်စာရင်းအား လျှောက်လွှာတင်သွင်းခဲ့သည့်ဌာနတွင် (၉-၃-၂၀၂၃) ရက်နေ့နှင့် (၁၀-၃-၂၀၂၃) ရက်နေ့တွင် ဖြေဆိုခွင့်ကတ်ပြားထုတ်ပေးမည်ဖြစ်၍ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားနှင့်အတူ ကာယကံရှင် ကိုယ်တိုင် လာရောက်ထုတ်ယူရမည်ဖြစ်ပါသည်။  
 ၇။ အသေးစိတ်အချက်အလက်များအား သိရှိလိုပါက ဒြပ်ပစ္စည်းသိပ္ပံသုတေသနဌာန(ဓာတ်တော်)၊ ၀၉ - ၇၂၅၆၆၇၇၂ နှင့် ဒြပ်ပစ္စည်းသိပ္ပံသုတေသနဌာန (အေလော)၊ ၀၉ - ၇၉၂၁၁၂၃ တို့တွင် ရုံးချိန်အတွင်း ဆက်သွယ်စုံစမ်းနိုင်ပါသည်။  
 ဒြပ်ပစ္စည်းသိပ္ပံသုတေသနဌာန

**ပြည်ထောင်စုမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ**  
**သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန**  
**နည်းပညာမြှင့်တင်ရေးနှင့်ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးဦးစီးဌာန**  
**နေပြည်တော်**  
**အမှုထမ်းရာထူးနေရာများအတွက် လျှောက်လွှာခေါ်ယူခြင်း**

၁။ နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေအတွင်းရှိ နည်းပညာမြှင့်တင်ရေးနှင့်ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေး ဦးစီးဌာန(ရုံးချုပ်)နှင့် သတင်းအချက်အလက်နှင့်ဆက်သွယ်ရေးနှင့်နည်းပညာဖွံ့ဖြိုးရေးနှင့် ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်ရေးဌာနများအတွက် လစ်လပ်လျက်ရှိသော အောက်ဖော်ပြပါ ရာထူးနေရာများတွင် သတ်မှတ် အရည်အချင်းနှင့် ပြည့်စုံပြီး လျှောက်ထားလိုသူများသည် လျှောက်လွှာများကို နေပြည်တော်ကောင်စီ နယ်မြေအတွင်းရှိ သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန၊ နည်းပညာ မြှင့်တင်ရေးနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးဦးစီးဌာန၊ ရုံးအမှတ်(၂၁)တွင် လျှောက်လွှာတင်သွင်းနိုင်ပါသည်။

စဉ်	ရာထူး/လစာနှုန်း	လစ်လပ်	အနိမ့်ဆုံးပညာအရည်အချင်း	အသက်သတ်မှတ်ချက်
(က)	ကွန်ပျူတာ လုပ်ဆောင်ရေးမှူး (၂၁၆၀၀၀-၂၀၀၀-၂၂၆၀၀၀)	(၅)ဦး	B.E (Information Technology) B.E (Computer Engineering and Information Technology) B.E (Computer Engineering) B.E (Information Science and Technology) B.E(Hons:)(Computer Science and Engineering) B.C.Sc, B.C.Tech	၃၁-၁၂-၂၀၂၂ ရက်နေ့တွင် ပြင်ပပုဂ္ဂိုလ်ဖြစ်ပါက အသက် (၃၀)နှစ်ထက် မကျော်လွန်သူ အစိုးရဝန်ထမ်းဖြစ်ပါက အသက် (၃၅)နှစ်ထက် မကျော်လွန်သူ
(ခ)	စာရင်းကိုင်(၂) (၂၁၆၀၀၀-၂၀၀၀-၂၂၆၀၀၀)	(၁)ဦး	B.Com (သို့မဟုတ်) စီးပွားရေးဘွဲ့တစ်ခုခုရရှိပြီးသူ	၃၁-၁၂-၂၀၂၂ ရက်နေ့တွင် အသက် (၄၅)နှစ်ထက် မကျော်လွန်သူ
(ဂ)	အငယ်တန်းစာရေး (၁၈၀၀၀-၂၀၀၀-၁၉၀၀၀၀)	(၃)ဦး	ဘွဲ့တစ်ခုခုရရှိပြီးသူ	၃၁-၁၂-၂၀၂၂ ရက်နေ့တွင် အသက် (၄၅)နှစ်ထက် မကျော်လွန်သူ
(ဃ)	ရုံးအကူ (၁၄၄၀၀၀-၂၀၀၀-၁၅၄၀၀၀)	(၁)ဦး	အခြေခံပညာအထက်တန်း အောင်မြင်ပြီးသူ	၃၁-၁၂-၂၀၂၂ ရက်နေ့တွင် အသက် (၄၅)နှစ်ထက် မကျော်လွန်သူ
(င)	သန့်ရှင်းရေးအကူ (၁၄၄၀၀၀-၂၀၀၀-၁၅၄၀၀၀)	(၁)ဦး	အခြေခံပညာအလယ်တန်း အောင်မြင်ပြီးသူ	၃၁-၁၂-၂၀၂၂ ရက်နေ့တွင် အသက် (၄၅)နှစ်ထက် မကျော်လွန်သူ

၂။ အောက်ဖော်ပြပါ သတ်မှတ်ချက်များနှင့် ကိုက်ညီသူများအား အလုပ်လျှောက်လွှာ ခေါ်ယူသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။  
 (က) ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံသားဖြစ်ရမည်။  
 (ခ) လုပ်ငန်းလိုအပ်ချက်အရ ဒေသခံများကို ဦးစားပေးရွေးချယ်ခန့်ထားမည်။  
 (ဂ) ဝန်ထမ်းအဖြစ် ခန့်အပ်ခြင်းခံရသူများသည် နည်းပညာမြှင့်တင်ရေးနှင့်ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်ရေးဦးစီးဌာန (ရုံးချုပ်) နှင့် သတင်းအချက်အလက်နှင့် ဆက်သွယ်ရေး နည်းပညာဖွံ့ဖြိုးရေးနှင့်ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေး ဌာနတွင် တစ်ဆက်တည်း လုပ်သက် အနည်းဆုံး (၃)နှစ် တာဝန်ထမ်းဆောင်ရမည်ဖြစ်ကြောင်းနှင့် ဒေသမရွေး တာဝန် ထမ်းဆောင်ရမည်ဖြစ်ကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုလက်မှတ်ရေးထိုးရမည်။  
 (ဃ) ကျန်းမာရေးကောင်းမွန်သူ၊ အကျင့်စာရိတ္တကောင်းမွန်သူဖြစ်ရမည်။  
 (င) အစိုးရဌာနတစ်ခုခု၏ ဝန်ထမ်းအဖြစ်မှထုတ်ပယ်ခြင်း (Dismissal)၊ ရာထူးမှထုတ်ပယ်ခြင်း (Removal) ခံရသူများ လျှောက်ထားခွင့်မရှိပါ။  
 ၃။ လျှောက်ထားလိုသူများသည် လျှောက်လွှာပုံစံများအား သတင်းစာကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ နည်းပညာမြှင့်တင်ရေးနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးဦးစီးဌာန၊ နေပြည်တော်တွင် ထုတ်ယူ၍ လျှောက်လွှာများကို (၆-၃-၂၀၂၃) ရက်နေ့ နောက်ဆုံးထားပြီး အောက်ဖော်ပြပါစာရွက်စာတမ်းများ ပူးတွဲလျက် တိုက်ရိုက်တင်သွင်းလျှောက်ထားရမည်-  
 (က) ဘွဲ့လက်မှတ်/ဒီပလိုမာ (သို့) သင်တန်းဆင်းလက်မှတ်/တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းအောင်လက်မှတ်မိတ္တူ (မိတ္တူမှန် ဖြစ်ကြောင်း လက်မှတ်ရေးထိုးရန်)၊ စာမေးပွဲဖြေဆိုခြင်း (သို့မဟုတ်) လူတွေ့စစ်ဆေးသည့်အခါ အဆိုပါ လက်မှတ်များ မူရင်းတင်ပြရန်။  
 (ခ) (၃) လအတွင်းရိုက်ကူးထားသော ပတ်စပို့ဓာတ်ပုံ(၃)ပုံ၊ အသက်အထောက်အထားအတွက် တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း အောင်လက်မှတ်နှင့် နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားမိတ္တူ။  
 (ဂ) ဝန်ထမ်းဖြစ်ပါက လျှောက်လွှာနှင့်အထောက်အထားများကို သက်ဆိုင်ရာဝန်ကြီးဌာန၏ ခွင့်ပြုကြောင်း ထောက်ခံချက်နှင့်အတူ သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန၊ နည်းပညာ မြှင့်တင်ရေးနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေး ဦးစီးဌာန၊ ရုံးအမှတ် (၂၁)၊ နေပြည်တော်သို့ (၆-၃-၂၀၂၃) ရက်နေ့ နောက်ဆုံးထားပြီး ပေးပို့လျှောက်ထား နိုင်ပါသည်။  
 (ဃ) ဝန်ထမ်းမဟုတ်ပါက သက်တမ်းရှိသော အလုပ်သမား မှတ်ပုံတင်မိတ္တူ။  
 (င) (၁) လအတွင်းပြုလုပ်ထားသော ကျန်းမာရေးကောင်းမွန်ကြောင်း ဆေးထောက်ခံစာမူရင်း။  
 (စ) အကျင့်စာရိတ္တကောင်းမွန်ကြောင်း ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး၏ ထောက်ခံချက်မူရင်း။  
 (ဆ) လျှောက်လွှာပုံစံရက်မတိုင်မီ (၁) လအတွင်း ရရှိထားသည့် ပြစ်မှုကင်းရှင်းကြောင်း သက်ဆိုင်ရာရဲစခန်း၏ ထောက်ခံချက်မူရင်း။  
 ၄။ အရည်အချင်းသတ်မှတ်ချက်နှင့် ကိုက်ညီသည့် လျှောက်ထားသူများသည် အမှတ်စဉ် (က)၊ (ခ)၊ (ဂ) ရာထူးများ အတွက် ရေးဖြေစာမေးပွဲကို (၁၁-၃-၂၀၂၃) ရက်နေ့၊ နံနက်(၈:၀၀)နာရီမှ (၁၀:၀၀)နာရီ အထိ မြန်မာစာ၊ နံနက်(၁၁:၀၀) နာရီမှ (၁၃:၀၀)နာရီအထိ အင်္ဂလိပ်စာ၊ နေ့လယ်(၁၄:၀၀)နာရီမှ (၁၆:၀၀)နာရီအထိ အထွေထွေဗဟုသုတဘာသာရပ်တို့အား နေပြည်တော်တွင် ဖြေဆိုရမည်ဖြစ်ပါသည်။ ရေးဖြေစာမေးပွဲအောင်မြင်ပြီးသူများနှင့် လူတွေ့စစ်ဆေးခံရမည့် အမှတ်စဉ် (ဃ)နှင့်(င)တို့၏ အမည်စာရင်းကို နည်းပညာမြှင့်တင်ရေးနှင့်ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးဦးစီးဌာန၊ နေပြည်တော်၏ ကြော်ငြာ သင်ပုန်းနှင့် Website - www. dtpc. gov. mm တို့တွင် ကြိုတင်ကြေညာပေးသွားမည် ဖြစ်ပါသည်။  
 ၅။ လျှောက်လွှာပုံစံရက်ထက် ကျော်လွန်ပေးပို့လာသော လျှောက်လွှာများ၊ အချက်အလက်မပြည့်စုံသော လျှောက်လွှာ များ၊ သတ်မှတ်အရည်အချင်းနှင့်မကိုက်ညီသူများကို (လုံးဝ) ထည့်သွင်း စဉ်းစားမည်မဟုတ်ပါ။  
 ၆။ ရေးဖြေစာမေးပွဲဖြေဆိုခွင့်ရရှိသူများအား နည်းပညာမြှင့်တင်ရေးနှင့်ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေး ဦးစီးဌာန၊ နေပြည်တော်တွင် (၉-၃-၂၀၂၃) ရက်နေ့နှင့် (၁၀-၃-၂၀၂၃) ရက်နေ့တွင် ဖြေဆိုခွင့် ကတ်ပြားထုတ်ပေးမည်ဖြစ်၍ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေး ကတ်ပြားနှင့်အတူ ကာယကံရှင်ကိုယ်တိုင် လာရောက်ထုတ်ယူရမည် ဖြစ်ပါသည်။  
 ၇။ အသေးစိတ်အချက်အလက်များအား သိရှိလိုပါက နည်းပညာမြှင့်တင်ရေးနှင့်ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးဦးစီးဌာန၊ နေပြည်တော်၊ ၀၆၇ - ၃၄၄၄၅၅ တွင် ရုံးချိန်အတွင်း ဆက်သွယ်စုံစမ်းနိုင်ပါသည်။  
 နည်းပညာမြှင့်တင်ရေးနှင့်ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးဦးစီးဌာန

**မိခင်အမည်မှန်**  
 ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ ထန်းတပင် မြို့ အောင်သုခရပ်ကွက်မှ မောင်ခန့်ဇင်သူ ၇/ထတပ(နိုင်) ၁၃၃၅၆၁၀၀ မိခင် အမည်မှန်မှာ ဒေါ်စိမ်းစိမ်းနု ၇/ထတပ(နိုင်) ၁၀၀၂၅၁ ဖြစ်ပါကြောင်း။  
 ဒေါ်စိမ်းစိမ်းနု

**မိဘအမည်မှန်**  
 သာယာဝတီမြို့နယ်၊ အထက၊ တပ်တွင်းကျောင်း Grade-5 မှ မောင်ဟိန်းဝါဆိုထွန်း၏ မိဘအမည် မှန်မှာ ဦးမိုးထွန်း ၁၃/ကတန(နိုင်) ၀၈၆၁၆၆၊ ဒေါ်မင်းမင်းဦး ၈/သရန (နိုင်)၀၀၁၈၅၆ ဖြစ်ပါကြောင်း။  
 ဦးမိုးထွန်း၊ ဒေါ်မင်းမင်းဦး

**အမည်မှန်**  
 ကျိုင်းတုံမြို့၊ အမှတ် (၁) ရပ်ကွက်၊ ယန်းခမ်းထက်ရပ်နေ ဦးလီလာ၏သား မောင်လီလာ ၏ အမည်မှန်မှာ မောင်ခင် ကျော် ၁၃/ကတန(နိုင်) ၁၈၅၉၀ ဖြစ်ပါကြောင်း။  
 မောင်ခင်ကျော်

**ပြင်ဆင်ဖတ်ရွှါရန်**  
 ၂၇-၁၂-၂၀၂၂ရက်နေ့ထုတ် ဤ သတင်းစာ စာမျက်နှာ (၂၆)ပါ ဒေါ်လှလှဝင်းကြည်၏ ယာဉ်မှတ်ပုံ တင်စာအုပ်မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း ကြော်ငြာတွင် ယာဉ်အမှတ် 8F/6824 အစား ယာဉ်အမှတ် 8F/8624 ဟု ပြင်ဆင်ဖတ်ရွှါရန်။

**ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း**  
 ယာဉ်အမှတ် 9G/6615, Toyota Hilux Surf KZN185 Station Wagon (4x4)R ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးကျော်နု ၄/မတပ(နိုင်)၀၃၁၉၂၈ က (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ် ပေးရန် လျှောက် ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာ သည့်ရက်မှ ရက်၃၀အတွင်း အောက် ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။  
 ကညန၊ ခရိုင်ရုံး (ရန်ကုန်မြောက်ပိုင်း) အင်းစိန်

**ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း**  
 ယာဉ်အမှတ် ၆၅၅/၇၁၁၁၈ Honda Click 125 M/C ယာဉ် လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးလှပြည့် ၇/မမန (နိုင်)၀၆၄၄၄၄ က (ကမ-၃)ပျောက် ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက် ထားလာပါသည်။ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများ ဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ရက်၃၀ အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့လူကို ယ်တိုင်လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါ သည်။  
 ကညန၊ခရိုင်ရုံး(ပြည်) ပြည်မြို့

**ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း**  
 ယာဉ်အမှတ် 63W/33042 ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးမြင့်မောင် ၇/ ၀၁န(နိုင်)၀၈၂၅၂၈ က (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက် လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက် အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့် ရက်မှ ရက်၃၀အတွင်း အောက်ဖော် ပြပါရုံးသို့လူကိုယ်တိုင် လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။  
 ကညန၊ တိုင်းဒေသကြီးဦးစီးဌာန(ပဲခူး)



**လေလံကြော်ငြာ**

၁။ ပဲခူးမြို့နယ် အကောက်ခွန်ဦးစီးဌာနမှူးရုံးမှ ပြည်သူ့ဘဏ္ဍာသိမ်းဆည်းထားသော ထုခွဲအဆင့်ရောက်ပစ္စည်းများအား မျက်မြင်အခြေအနေအတိုင်း အများပြည်သူများသို့ ဖျော်ဖြင့်စနစ်ဖြင့် လေလံတင်ရောင်းချမည်ဖြစ်ပါသဖြင့် အောက်ပါအစီအစဉ်အတိုင်း အများပြည်သူများဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင် ဝယ်ယူနိုင်ရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်-

(က) နေ့ရက်/အချိန် - ၂၀-၂၂-၂၀၂၃ရက်၊ နံနက် ၁၀ နာရီ

(ခ) နေရာ - ဦးပိုင်အမှတ် (၁၃၁)၊ နတ်ကင်းကွင်း၊ မွန်စုလမ်း၊ အမှတ် (၁)ရပ်ကွက်၊ ဘုရားကြီးမြို့၊ ပဲခူးမြို့နယ်၊ အကောက်ခွန်ဦးစီးဌာနမှူးရုံး

(ဂ) ပစ္စည်းအမျိုးအစား - လူသုံးကုန်ပစ္စည်းများ

(ဃ) လေလံပုံစံ/ရောင်းချခြင်း - လေလံပုံစံ(လေလံစည်းကမ်းချက်များနှင့် လေလံပစ္စည်းစာရင်းပေးတွဲလျက်) တစ်စုံလျှင် ကျပ် (၁၀၀၀/-) (ကျပ်တစ်ထောင်)နှုန်းဖြင့် (၁၃-၂-၂၀၂၃) ရက်မှ (၁၆-၂-၂၀၂၃)ရက်ထိ ရုံးချိန်အတွင်း ဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။

(င) ပစ္စည်းပြသချိန် - လေလံပုံစံဝယ်ယူသူများသည် လေလံစည်းကမ်းချက်ပါအတိုင်း အာမခံစာပေးပေးသည့်အခါမှစ၍ ၁၅-၂-၂၀၂၃ ရက်ထိ နံနက် ၁၀:၀၀ နာရီမှ ၁၆:၀၀ နာရီထိ (၂)ရက်ပြသမည်။

၂။ အသေးစိတ်သိရှိလိုသူများသည် ဦးပိုင်အမှတ် (၁၃၁)၊ နတ်ကင်းကွင်း၊ မွန်စုလမ်း၊ အမှတ် (၁)ရပ်ကွက်၊ ပဲခူးမြို့နယ်အကောက်ခွန်ဦးစီးဌာနမှူးရုံး၊ ဘုရားကြီးမြို့တွင် ရုံးချိန်အတွင်း လူကုန်ဝယ်ယူသူများဆက်သွယ်စုံစမ်းနိုင်ပါသည်။

**ဥက္ကဋ္ဌ**  
လေလံတင်ရောင်းချရေးအဖွဲ့၊ ပဲခူးမြို့

**UNITEDTEX OVERSEAS COMPANY LIMITED**  
**မြန်မာနိုင်ငံကုမ္ပဏီများဥပဒေနှင့် လွှဲပြောင်းပိုင်ဆိုင်မှုဥပဒေအရ ကုမ္ပဏီတွင် ပါဝင်သူများက ကုမ္ပဏီကို ဆန္ဒအလျောက်ပျက်သိမ်းခြင်း**

၁။ ၂၀၂၃ ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီလ ၂ ရက်နေ့တွင် ကုမ္ပဏီရုံးခန်း၌ ကျင်းပပြုလုပ်သော ကုမ္ပဏီတွင် ပါဝင်သူများ၏ သာမန်ထက်ထူးကဲသော အထူးအစည်းအဝေး ဆုံးဖြတ်ချက်အရ အောက်ပါအတိုင်း ဆုံးဖြတ်ခဲ့ကြပါသည်-

(က) UNITEDTEX OVERSEAS COMPANY LIMITED အား ၂-၂၀၂၃ ရက်မှစ၍ ကုမ္ပဏီတွင် ပါဝင်သူများ၏ ဆန္ဒအလျောက် စာရင်းရှင်းလင်းဖျက်သိမ်းရန် ဆုံးဖြတ်ခဲ့ကြပါသည်။

(ခ) ကုမ္ပဏီ၏ ကိစ္စရပ်များအား စာရင်းရှင်းလင်းဖျက်သိမ်းခြင်းဆောင်ရွက်ရန်နှင့် ကုမ္ပဏီပိုင် ပစ္စည်းများခွဲဝေရန်အတွက် ဒေါ်အေးမြသိန်း တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၇၀၄၀) MAIP Member-00184, အမှတ်(၃၆/၅) နဝဒေးဥယျာဉ်အိမ်ရာ၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအား တရားဝင်စာရင်းရှင်းလင်းဖျက်သိမ်းရေးအရာရှိအဖြစ် ခန့်အပ်ပါသည်။

၂။ သို့ဖြစ်ပါ၍ UNITEDTEX OVERSEAS COMPANY LIMITED မှ ရန်ကုန်နှင့် ပေးရန်ရှိသည့်အားကို ၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ မတ်လ ၂ ရက်နေ့တွင် နောက်ဆုံးထား၍ အထက်ဖော်ပြပါ တရားဝင်စာရင်းရှင်းလင်းဖျက်သိမ်းရေးအရာရှိထံ တောင်းခံခြင်းနှင့်ပေးသွင်းခြင်းများအတွက် ဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်နိုင်ပါကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်-

ဒေါ်အေးမြသိန်း  
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၇၀၄၀)  
MAIP Member-00184  
ဖုန်း-၀၉-၇၆၅၆၅၆၅၆၅၆ ၀၉-၇၆၅၆၅၆၅၆၅၆

**ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ**

မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(က)၊ မြေကွက်အမှတ်(၇၁၀)၊ (၂၄၀၀)စ/ပေ မြေကွက် တည်နေရာအမှတ်(၇၁၀)၊ နွယ်သာကီ (၁)လမ်း၊ (က)ရပ်ကွက်၊ ဒေါ်လှ ၁/၂၅က(နိုင်)၁၅၂၅အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀) ရရှိနေသော မြေအမည်ပေါက်ဒေါ်လှ(မိခင်)သည် ၉-၆-၂၀၁၄ရက်တွင် လည်းကောင်း၊ ဦးပိန်(ဖခင်)သည် ၉-၁-၁၉၆၅ရက်တွင်လည်းကောင်း အသီးသီးကွယ်လွန်ခဲ့သဖြင့် ဒေါ်မြမြဝင်း ၉/၀မန(နိုင်)၀၁၃၉၀၃၊ ဒေါ်အေးအေး ၁/၂၅က(နိုင်)၁၅၂၅၊ ဒေါ်အေးအေးနွဲ့ ၁/၂၅က(နိုင်)၁၅၅၈၁၄တို့မှ တရားဝင်အမွေဆက်ခံခွင့်ရှိသည့် သား/သမီးများတော်စပ်ကြောင်း၊ မိမိတို့မှလွှဲ၍ အခြားသောအမွေဆက်ခံခွင့်ရှိသူ တစ်ဦးတစ်ယောက်မျှမရှိပါသည်မှာ မှန်ကန်ကြောင်း ကျွမ်းကျင်သူအများက ၇/၂၄၆၀/၂၀၂၂-၇-၂၀၂၂ ထောက်ခံကျမ်းကျိန်(၂) စောင်၊ အမည်ပေါက်ဒေါ်လှ(မိခင်)၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးကျွန်းမာရေးဦးစီးဌာနမှ ၂၀-၆-၂၀၂၂ရက်စွဲဖြင့် ဦးပိန်(ဖခင်)၏ သေစာရင်းမှတ်တမ်းမှာ ယင်းရုံးရှိစာရင်းဌာနတွင် ရှာဖွေတွေ့ရှိခဲ့သဖြင့် သေစာရင်းမိတ္တူမှန်ထုတ်ပေးခြင်းမပြုနိုင်ပါကြောင်း အကြောင်းပြန်ကြားစာ၊ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်နှင့်ရန်ကုန်မြို့တွင် တင်ပြ၍ ၎င်းတို့ထံမှထွေထွေကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာအမှတ်(၈၅၅/၂၀၂၂) ၃၁-၅-၂၀၂၂ ပါဝါရပ်သိမ်းကြောင်း ကျွမ်းကျင်သူ၊ ပါဝါပေးသူသက်ရှိထင်ရှားရှိကြောင်း တင်ပြ၍ GP ဦးညွန့်ဝင်း ၁/၂မက(နိုင်)၀၃၃၉၀၄မှ အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ခွင့်နှင့် အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ချုပ်ရန်မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာရာ တရားဝင်ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ ခုနစ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

ဌာနမှူး(ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ)ကြားရေးမှူးချုပ်  
မြို့ပြမြေစိစစ်ခန့်ခွဲဌာန  
ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

**မိဘအမည်မှန်**

ကရင်ပြည်နယ်၊ ကော့ကရိတ်မြို့၊ အထက (ချောင်းတောင်) ကျောင်း Grade-7 မှ နန်းပတ္တမြားခိုင်၏ မိဘအမည်မှန်မှာ ဦးစောမြလေးနှင့် ဒေါ်နန်းရီလေးဖြစ်ပါကြောင်း။

**ဖောင်းကြွပျောက်**  
**လျှောက်ထားခြင်း**

ယာဉ်အမှတ် 5B/1878 ၏ ဖောင်းကြွ နံပါတ်ပြားပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထား လာပါသဖြင့် ယခင် ဖောင်းကြွနံပါတ်ပြားပျက်ပြယ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ကညန(ရွာသာကြီး)

**ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း**

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ကျောက်တန်းမြို့နယ်၊ ဆင်ကန်ရပ်ကွက်၊ ၄ဝါလမ်း၊ ကွင်းအမှတ်နှင့် မြို့ကွက်အမှတ် ၆၁၇-ဂရန်ကြီးကွင်း၊ မြေကွက်အမှတ်(၆၇)၊ မြေဧရိယာ (အလျားပေ ၄၀၀အနံပေ ၆၀)အကျယ်ရှိ နှစ် ၁၀ မြေငှားဂရန်အမျိုးအစားမြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးနှင့်ပတ်သက်၍ ကျောက်တန်းမြို့ (မြို့ပြမြေစိစစ်ခန့်ခွဲဌာနတွင် ဦးမင်းမောင်မောင် (E1 057248) အမည်ပေါက်ကြောင်း၊ ရောင်းသူ ဒေါ်ခင်သန်းမြင့် ၁/၂လမက(နိုင်) ၀၁၅၅၃၅မှ အဆက်စပ်စာချုပ်စာတမ်းများနှင့် ဝယ်ယူ ပိုင်ဆိုင်ကြောင်း၊ ရောင်းချခြင်းဖြင့် စီမံခန့်ခွဲခွင့်ရှိကြောင်း ပြောဆိုကမ်းလှမ်းရာ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ ဒေါ်နန္ဒာကေသီအောင် ၁၄/၀မန(နိုင်) ၁၆၆၆၅၃မှ အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန် ရောင်းဖိုးငွေ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေပြီးဖြစ်ပါသည်။ ဤဂရန်မြေအရောင်းအဝယ်ပေါ် ကန့်ကွက်လိုပါက ဤကြေညာချက်ပါရှိသည့်ရက်မှစ၍ ခုနစ်ရက်အတွင်း ပိုင်ဆိုင်မှုစာရွက်စာတမ်းမူရင်းများနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်ထံကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ကာလအတွင်း ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်သူအဖွဲ့ကြားရေးမှူးချုပ်  
ဒေါ်ဝင်းဌေး (LLB) ဒေါ်စန္ဒာဝင်း (LLB)  
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၆၃၃၃) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၆၂၉၂)  
အမှတ်-၀၁၉၅၊ ချမ်းမြေသာယာ (၃)လမ်း၊ ဆင်ကန်ရပ်ကွက်၊  
ကျောက်တန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊  
ဖုန်း-၀၉-၇၉၉၄၄၄၅၅၀၁ ၀၉-၇၉၉၅၆၅၆၅၃၃

**ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း**

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သန်လျင်မြို့နယ်၊ အောင်ချမ်းသာရပ်ကွက်၊ မိုးကုတ်ကျောင်းလမ်း၊ မြေကွက်အမှတ် (၁၄/၆၃)၊ အကွက်အမှတ် (၂၅)၊ ဗိုလ်ချုပ်ရေနံစက်ကွက်၊ ဦးပိုင်အမှတ် (၁၆/၄၄)၊ မြို့နယ် အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန၏ ဂရန်အမှုတွဲအမှတ် (RPN0.၂၇ / V / ၉၂-၉၃) အရ ဦးခင်မောင်အေး အမည်ပေါက် ဂရန်မြေကွက်အနက် အရှေ့ဘက်ခြမ်း ဧရိယာ ၀.၃၁မပ၂၇ ဧကရှိ မြေကွက်နှင့်ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အဆောက်အအုံအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးကို ပိုင်ဆိုင်ကြောင်း ဝန်ခံလျက် လက်ရှိ နေထိုင်သူ ဦးမင်းသက်စိုး (ဘ) ဦးမြန်မာ ၁၀/ကတန (နိုင်) ၀၀၀၅၇၀ ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ ဦးအောင်မင်းမောင် (ဘ)ဦးသာအေး ၁၄/အမက(နိုင်) ၀၀၉၉၉၆ က ပြန်လည်ဝယ်ယူရန်အတွက် ၎င်းအားစရန်ငွေ ပေးချေထားပြီး ဖြစ်သဖြင့် ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ကျွန်ုပ်ထံသို့ ပိုင်ဆိုင်မှုစာရွက်စာတမ်း အထောက်အထားမူရင်းများနှင့်တကွ ယနေ့မှစ၍ ခုနစ်ရက်အတွင်း လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကန့်ကွက်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ပြီးဆုံးအောင် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ကာ အရောင်းအဝယ်ပြုသည့်ပစ္စည်းကို လက်ရောက် ရယူသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်သူအဖွဲ့ကြားရေးမှူးချုပ်  
ဦးစောနည် (LL.B., D.B.L) ဒေါ်နန်းနန်းထွေး (LL.B) (စဉ်-၂၄၆၆၆)  
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ ဒေါ်အိအိမေ(ခ)အိအိအိအိအိအိအိ(LL.B) (စဉ်-၅၀၈၅၄) အထက်တန်းရှေ့နေမှူး  
ဗိုလ်မှူးညိုလမ်းသွယ်၊ အောင်ချမ်းသာ(၂)ရပ်ကွက်၊  
သန်လျင်မြို့၊ ၀၉-၄၂၃၃၀၀၂၅၆

**ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာခြင်း**

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ တောင်သူကုန်းရပ်ကွက်၊ တန်းမြင့်ကျောင်းလမ်း၊ အမှတ်(၄၅)ဟုခေါ်တွင်သော အမှတ်(၉-အေ)ဦးပိုင်အမှတ်(၇၆/က)၏ ဧရိယာ(၀.၁၃၅)ဧကနှင့် ဦးပိုင်အမှတ်(၇၆/ခ)၏ ဧရိယာ ၀.၃၁မ ၄၀၉ဧကရှိ မြေကွက်ကြီးမှ (အလျား)အရှေ့ဘက်နား ၅၅ပေ အနောက်ဘက်ခြမ်း(၁၆)ပေ (အန) လက်ယာဘက် ၅၅ပေနှင့် လက်ဝဲဘက် ၅၂ပေ အကျယ်အဝန်းရှိမြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့အား ဆက်စပ်စာချုပ်ဖြင့် ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ကာ လက်ရှိအကျိုးခံစားလျက်ရှိသူ ဦးမြိုးထွန်းထွန်း ၁/၂ကမက(နိုင်)၀၅၅၃၅၃ ထံမှ အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန် ကျွန်ုပ် မိတ်ဆွေက စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါ မြေကွက်အရောင်းအဝယ်ကိစ္စနှင့်ပတ်သက်၍ အကျိုးသက်ဆိုင်သူများရှိပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှ ၁၄ ရက်အတွင်းအရောင်းအဝယ်ပြုသည့်ပစ္စည်းကို လက်ရောက် အထောက်အထားမူရင်းများဖြင့် ကျွန်ုပ်ထံ လာရောက်ကန့်ကွက် နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ် ကိစ္စကို ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးဆုံးအောင် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်သူအဖွဲ့ကြားရေးမှူးချုပ် -  
ဦးစောကော်ဒီ(LL.B)  
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၆၃၃)  
အမှတ်-၂၄၄၊ က/လမ်း၊ မြို့သစ်(က+ခ)ရပ်ကွက်၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊  
ဖုန်း-၀၉-၂၅၀၆၇၅၄၄၀ ၀၉-၇၅၇၆၉၂၅၆

**ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်**  
**မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း**

ယာဉ်အမှတ် 7J/4847, Mazda Bongo SKF 2T, Pick Up (4x2)(R) ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဒေါ်မိမိထွန်း ၁/၂ရကန(နိုင်)၀၅၅၃၅၃ က(ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ရက် ၃၀ အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါ နံရံသို့ လူကုန်ဝယ်ယူသူများဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။

ကညန၊  
ခရိုင်ရုံး(ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်း)  
ရန်ကုန်မြို့

**အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း**

၁။ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ (၁၃)ရပ်ကွက်၊ မာလာလမ်း၊ အမှတ်(၅၃/ဘီ)၊ မြေညီထပ်(မြေရင်း)တွင် နေထိုင်သည့် ဒေါ်လင်းစန္ဒာအေး ၉/တသန(နိုင်)၁၅၅၃၅၃ ၏ လွှဲအပ်သူအဖွဲ့ကြားရေးမှူးချုပ်အရ အောက်ပါအတိုင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်-

လွှဲအပ်သူအဖွဲ့ကြားရေးမှူးချုပ်  
ဒေါ်ဝင်းဌေး (LLB) ဒေါ်စန္ဒာဝင်း (LLB)  
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၆၃၃၃) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၆၂၉၂)  
အမှတ်-၀၁၉၅၊ ချမ်းမြေသာယာ (၃)လမ်း၊ ဆင်ကန်ရပ်ကွက်၊  
ကျောက်တန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊  
ဖုန်း-၀၉-၇၉၉၄၄၄၅၅၀၁ ၀၉-၇၉၉၅၆၅၆၅၃၃

**ကြော်ငြာ**  
**မြန်မာနိုင်ငံကုမ္ပဏီများဥပဒေနှင့် ၄၃၁ (စ)အရ ကင်းလွတ်ခွင့်ပြုပေးပါရန်**  
**လျှောက်ထားခြင်းအပေါ် ထုတ်ဆင့်သည့် ကြော်ငြာစာ**  
**ကိုးကန့်ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသတရားရုံးတော်**  
**၂၀၂၃ခုနှစ်၊ တရားမအထွေထွေအမှတ်-၁**

ကောင်းခိုင်ကုမ္ပဏီလီမိတက် (Kaung Khine Company Limited) လောက်ကိုင်မြို့၊ ထင်ပကျိုင်းရပ်ကွက်၊ ကျွဲဖန်ကျေးရွာ၊  
Laukkai, Htin Par Kyaing Quarter, လျှောက်ထားသူ  
Kyu Fan Village  
(၎င်း၏ ကိုယ်စား တာဝန်ပေးအပ်ခြင်းခံရသူ မန်နေဂျာ ဦးကိုကိုလတ်)  
ရမ်းပြည်နယ်(မြောက်ပိုင်း)၊ လောက်ကိုင်မြို့၊ ထင်ပကျိုင်းရပ်ကွက် ကျွဲဖန်ကျေးရွာတွင် ဖွင့်လှစ်ထားသည့် ကောင်းခိုင်ကုမ္ပဏီလီမိတက်(Kaung Khine Company Limited) (၎င်းကုမ္ပဏီ၏ကိုယ်စား တာဝန်ပေးအပ်ခြင်းခံရသူ မန်နေဂျာ ဦးကိုကိုလတ်)မှ ၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ မြန်မာနိုင်ငံကုမ္ပဏီများဥပဒေအရ ကုမ္ပဏီအား Online စနစ်ဖြင့် ပြန်လည်မှတ်ပုံတင်ရန် ပျက်ကွက်မှုအတွက် ယင်းဥပဒေပုဒ်မ ၄၃၁(စ) အရ ကင်းလွတ်ခွင့်ပြုပါရန် လျှောက်ထားလာခြင်း အပေါ် ယင်းကုမ္ပဏီနှင့်ပတ်သက်၍ အကျိုးသက်ဆိုင်သူ မည်သူမဆို မိမိတို့ ကိုယ်တိုင်သော်လည်းကောင်း၊ မိမိတို့မှ နည်းလမ်းတကျ လွှဲအပ်ထားသည့် အခွင့်အမိန့်အရ ရှေ့နေဖြင့်ဖြစ်စေ၊ ကိုယ်စားလှယ်ဖြင့်ဖြစ်စေ အဆိုပါ ကင်းလွတ်ခွင့်အား ရသင့် မသင့်ကို ၂၀၂၃ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီ ၁၅ရက် (၁၃၉ခုနှစ်၊ တပို့တွဲလဆန်း ၁၁ရက်) နံနက် ၁၀ နာရီတွင် ကြားနာ၍ ကင်းလွတ်ခွင့်ပြုသင့်၊ မပြုသင့်ကို စီရင်ဆုံးဖြတ်မည်ဖြစ်၍ အကျိုးသက်ဆိုင်သူ မည်သူမဆိုလာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း ကြော်ငြာထုတ်ဆင့်လိုက်သည်။ ကန့်ကွက်သူတစ်ဦး တစ်ယောက်မျှမရှိပါက အဆိုပါလျှောက်ထားချက်အား စစ်ဆေးဆောင်ရွက် သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိစေအပ်ပါသည်။

၂၀၂၃ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီ ၂၅ရက်တွင် ဤရုံးတော်ဆိုင်ရိုက်ခွင့်ရှိ ကျွန်ုပ် လက်မှတ်ရေးထိုး ထုတ်ပေးလိုက်သည်။  
(ဥက္ကဋ္ဌအောင်)  
ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသတရားသူကြီး  
ကိုးကန့်ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသတရားရုံး

**ဖောင်းကြွနံပါတ်ပြားပျောက်လျှောက်ထားခြင်း**

ယာဉ်အမှတ် 5D/4493 ၏ ဖောင်းကြွနံပါတ်ပြားပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ယခင်ဖောင်းကြွနံပါတ်ပြားပျက်ပြယ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ကညန(ရွာသာကြီး)

**ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း**

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ ခိုင်သစင်(၁) လမ်း၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ်(၁၉)၊ မြေကွက်အမှတ်-(၄၀၆/က)၊ အကျယ် အဝန်း (၂၃ပေx၆ပေ)ရှိ နှစ်(၆၀)မြေငှားဂရန်မြေအမျိုး အစားမြေကွက်နှင့် ယင်းမြေပေါ်ရှိ ဆောက်လုပ်ထားသည့် တစ်ထပ်ပျဉ်ထောင်အိမ်တစ်လုံး အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့ကို အမည်ပေါက်ပိုင်ဆိုင်ပြီး ရောင်းချ ပိုင်ခွင့်ရှိသည်ဟု ဝန်ခံအဆိုပြုသူ ဦးဝင်းမြင့် ၁/၂ရကန(နိုင်)၀၆၀၆၀၆၀၆ထံမှ ဖော်ပြပါပစ္စည်းကို ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေက အပြီးအပိုင်လွှဲပြောင်း ဝယ်ယူရန် အတွက် ရောင်းကြေးတန်ဖိုးငွေ၏တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါ သည်။ ယခုအရောင်းအဝယ်အား ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ခိုင်လုံသော စာရွက်စာတမ်းများဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှ ခုနစ်ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်ခြင်းမရှိပါက ဥပဒေနှင့်အညီ အရောင်းအဝယ်ကိစ္စအား ဆက်လက် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ကြော်ငြာအပ်ပါသည်။

ဒေါ်တင်တင်ယု၏လွှဲအပ်သူအဖွဲ့ကြားရေးမှူးချုပ်  
ဦးလှိုင်ဘွား (LLB)  
စဉ်-၈၀၃၀/၂၀၂၁  
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ  
အမှတ်-၄၇၅၊ ပထမထပ်၊ သမန်လမ်း၊ (၁၆/၂)ရပ်ကွက်၊  
သစ်နန်းကျွန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၈၉၇၅၅၅၃၂

**ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်**  
**မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း**

ယာဉ်အမှတ် 1F/7270, Hino XZU 307, VAN (4x2) ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးဝင်းမြင့် ၁/၂ရကန(နိုင်)၀၅၅၃၅၃ က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါ သည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာ သည့်ရက်မှ ရက် ၃၀ အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါနံရံသို့ လူကုန်ဝယ်ယူသူ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

ကညန၊  
တိုင်းဒေသကြီးရုံးခွဲ(ရွာသာကြီး)  
ရန်ကုန်မြို့

**အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း**

၁။ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ (၁၃)ရပ်ကွက်၊ မာလာလမ်း၊ အမှတ်(၅၃/ဘီ)၊ မြေညီထပ်(မြေရင်း)တွင် နေထိုင်သည့် ဒေါ်လင်းစန္ဒာအေး ၉/တသန(နိုင်)၁၅၅၃၅၃ ၏ လွှဲအပ်သူအဖွဲ့ကြားရေးမှူးချုပ်အရ အောက်ပါအတိုင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်-

လွှဲအပ်သူအဖွဲ့ကြားရေးမှူးချုပ်  
ဒေါ်ဝင်းဌေး (LLB) ဒေါ်စန္ဒာဝင်း (LLB)  
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၆၃၃၃) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၆၂၉၂)  
အမှတ်-၀၁၉၅၊ ချမ်းမြေသာယာ (၃)လမ်း၊ ဆင်ကန်ရပ်ကွက်၊  
ကျောက်တန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊  
ဖုန်း-၀၉-၇၉၉၄၄၄၅၅၀၁ ၀၉-၇၉၉၅၆၅၆၅၃၃

**ကြော်ငြာ**  
**မြန်မာနိုင်ငံကုမ္ပဏီများဥပဒေနှင့် ၄၃၁ (စ)အရ ကင်းလွတ်ခွင့်ပြုပေးပါရန်**  
**လျှောက်ထားခြင်းအပေါ် ထုတ်ဆင့်သည့် ကြော်ငြာစာ**  
**ကိုးကန့်ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသတရားရုံးတော်**  
**၂၀၂၃ခုနှစ်၊ တရားမအထွေထွေအမှတ်-၁**

ကောင်းခိုင်ကုမ္ပဏီလီမိတက် (Kaung Khine Company Limited) လောက်ကိုင်မြို့၊ ထင်ပကျိုင်းရပ်ကွက်၊ ကျွဲဖန်ကျေးရွာ၊  
Laukkai, Htin Par Kyaing Quarter, လျှောက်ထားသူ  
Kyu Fan Village  
(၎င်း၏ ကိုယ်စား တာဝန်ပေးအပ်ခြင်းခံရသူ မန်နေဂျာ ဦးကိုကိုလတ်)  
ရမ်းပြည်နယ်(မြောက်ပိုင်း)၊ လောက်ကိုင်မြို့၊ ထင်ပကျိုင်းရပ်ကွက် ကျွဲဖန်ကျေးရွာတွင် ဖွင့်လှစ်ထားသည့် ကောင်းခိုင်ကုမ္ပဏီလီမိတက်(Kaung Khine Company Limited) (၎င်းကုမ္ပဏီ၏ကိုယ်စား တာဝန်ပေးအပ်ခြင်းခံရသူ မန်နေဂျာ ဦးကိုကိုလတ်)မှ ၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ မြန်မာနိုင်ငံကုမ္ပဏီများဥပဒေအရ ကုမ္ပဏီအား Online စနစ်ဖြင့် ပြန်လည်မှတ်ပုံတင်ရန် ပျက်ကွက်မှုအတွက် ယင်းဥပဒေပုဒ်မ ၄၃၁(စ) အရ ကင်းလွတ်ခွင့်ပြုပါရန် လျှောက်ထားလာခြင်း အပေါ် ယင်းကုမ္ပဏီနှင့်ပတ်သက်၍ အကျိုးသက်ဆိုင်သူ မည်သူမဆို မိမိတို့ ကိုယ်တိုင်သော်လည်းကောင်း၊ မိမိတို့မှ နည်းလမ်းတကျ လွှဲအပ်ထားသည့် အခွင့်အမိန့်အရ ရှေ့နေဖြင့်ဖြစ်စေ၊ ကိုယ်စားလှယ်ဖြင့်ဖြစ်စေ အဆိုပါ ကင်းလွတ်ခွင့်အား ရသင့် မသင့်ကို ၂၀၂၃ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီ ၁၅ရက် (၁၃၉ခုနှစ်၊ တပို့တွဲလဆန်း ၁၁ရက်) နံနက် ၁၀ နာရီတွင် ကြားနာ၍ ကင်းလွတ်ခွင့်ပြုသင့်၊ မပြုသင့်ကို စီရင်ဆုံးဖြတ်မည်ဖြစ်၍ အကျိုးသက်ဆိုင်သူ မည်သူမဆိုလာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း ကြော်ငြာထုတ်ဆင့်လိုက်သည်။ ကန့်ကွက်သူတစ်ဦး တစ်ယောက်မျှမရှိပါက အဆိုပါလျှောက်ထားချက်အား စစ်ဆေးဆောင်ရွက် သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိစေအပ်ပါသည်။

၂၀၂၃ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီ ၂၅ရက်တွင် ဤရုံးတော်ဆိုင်ရိုက်ခွင့်ရှိ ကျွန်ုပ် လက်မှတ်ရေးထိုး ထုတ်ပေးလိုက်သည်။  
(ဥက္ကဋ္ဌအောင်)  
ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသတရားသူကြီး  
ကိုးကန့်ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသတရားရုံး

**ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း**

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သန်လျင်မြို့နယ်၊ အောင်ချမ်းသာရပ်ကွက်၊ အကွက်အမှတ် (၂၅) ဗိုလ်ချုပ်ရေနံစက်ကွက်၊ တပင်ရွှေထီးလမ်း၊ မြေကွက် အမှတ် (၁/၄၂၇) ဟု ခေါ်တွင်သော ဧရိယာ ၀.၃၁မ ၀၆၈၆၈၆၈၆ ဂရန်မြေကွက် နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်အားလုံးကို ဦးအောင် စိုးမိုး(၁/၂ကမရ (နိုင်) ၀၁၅၅၅၅) နှင့် ဦးကျော်သူအောင် ၁၀/မပက(နိုင်) ၀၃၆၀၃၀ တို့ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ ဦးခင်မောင်စန်း ၁/၂သကက(နိုင်)၀၂၅၅၅၅ က ပြန်လည် ဝယ်ယူရန်အတွက် ၎င်းတို့အား စရန်ငွေပေးချေထားပြီးဖြစ်သဖြင့် ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ကျွန်ုပ်ထံသို့ ပိုင်ဆိုင်မှုစာရွက်စာတမ်း အထောက် အထားမူရင်းများနှင့်တကွ ယနေ့မှစ၍ ခုနစ်ရက်အတွင်း လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကန့်ကွက်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ပြီးဆုံးအောင် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ကာ အရောင်းအဝယ်ပြုသည့်ပစ္စည်းကို လက်ရောက် ရယူသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်သူအဖွဲ့ကြားရေးမှူးချုပ်  
ဦးစောနည် (LL.B., D.B.L) ဒေါ်နန်းနန်းထွေး (LL.B) (စဉ်-၂၄၆၆၆)  
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ ဒေါ်အိအိမေ(ခ)အိအိအိအိအိအိအိ(LL.B) (စဉ်-၅၀၈၅၄) အထက်တန်းရှေ့နေမှူး  
ဗိုလ်မှူးညိုလမ်းသွယ်၊ အောင်ချမ်းသာ(၂)ရပ်ကွက်၊ သန်လျင်မြို့၊  
ဖုန်း-၀၉-၄၂၃၃၀၀၂၅၆

**ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်**  
**မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း**

ယာဉ်အမှတ် 4D/7413, Toyota Mark X GRX120, Saloon (4x2)R ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးအောင်သူရ ၁၄/လပက(နိုင်)၂၅၆၅၅၅ က(ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက် လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက် အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့် ရက်မှ ရက် ၃၀ အတွင်း အောက် ဖော်ပြပါနံရံသို့ လူကုန်ဝယ်ယူသူ လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

ကညန၊  
ခရိုင်ရုံး(ရန်ကုန်အနောက်ပိုင်း)

**ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်**  
**မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း**

ယာဉ်အမှတ် CC/8624, Toyota Corolla EE 103, S/W (4x2)(R) ယာဉ်လက် ဝယ်ရှိသူ ဦးကိုကိုလေး ၁/၂စခန(နိုင်)၀၅၅၃၅၃ က(ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက် လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထား များဖြင့် ကြော်ငြာသည့် ရက်မှ ရက် ၃၀ အတွင်း အောက် ဖော်ပြပါနံရံသို့ လူကုန်ဝယ်ယူသူ လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

ကညန၊  
ခရိုင်ရုံး(ရန်ကုန်အနောက်ပိုင်း)

**ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်**  
**မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း**

ယာဉ်အမှတ် ၂၅၀၂/၀၅၇၈၃၊ SHAYING 110, M/C ယာဉ်လက် ဝယ်ရှိသူ ဦးကျော်ဆန်း ၇/သကန (နိုင်)၁၀၇၄၀ က(ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး ၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထား လာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများ ဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ရက် ၃၀ အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါနံရံသို့ လူကုန်ဝယ်ယူသူ လာရောက်ကန့်ကွက် နိုင်ပါသည်။

ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(ပြည်)  
ပြည်မြို့



ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာခြင်း

မြောင်းမြမြို့၊ အမှတ်(၂)ရပ်ကွက်၊ (၄)လမ်း၊ အမှတ်(၁၂)နေ ဦးဝမ်စွန်း(ခ) မြင့်လွင် ၁၄/မမန(နိုင်)၁၄၂၉၃၃ သည် မြောင်းမြမြို့၊ အမှတ်(၅)ရပ်ကွက်ရှိ မြေစာရင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၁၆-က)စာရင်းကုန်း၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၅၈)၊ ဧရိယာ ၀ ဒသမ ၀၇၀ ဧကရှိ ဦးဟုတ်စိန်-ဒေါ်ကြင်လွင် ဂရုန့်အမည်ပေါက်မြေအား ဦးဟုတ်စိန်-ဒေါ်ကြင်လွင်တို့မှ ကွယ်လွန်သွားသဖြင့် သားသမီးများဖြစ်ကြသော ဦးမြင့်စိုး၊ ဒေါ်ရွှေယုည်၊ ဦးထွန်းဝင်းနှင့် ဒေါ်နုယုတ်တို့မှ အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ခဲ့ပြီး ၁၅-၁၂-၂၀၂၁ ရက်တွင် မြေနှင့်အဆောက်အအုံအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်တို့အား အပိုင်ရောင်းချခြင်းစာချုပ်အမှတ် (၃၁/၂၀၂၀)ဖြင့် ဦးမြင့်လွင်အား အပိုင်ရောင်းချခဲ့သည့်အတွက် ဂရုန့်သက်တမ်းကုန်ဆုံးသဖြင့် ဦးမြင့်လွင်မှ လူနေထိုင်ရန် မြေငှားဂရုန့် သက်တမ်းတိုးအမည်ပြောင်း လျှောက်ထားမှုတွင် ဦးဟုတ်စိန်-ဒေါ်ကြင်လွင်အမည်ပေါက် ဂရုန့်စာချုပ်မူရင်းသည် မည်သူတစ်ဦး တစ်ယောက်မျှ ပေါင်နှံခြင်း၊ လွှဲပြောင်းခြင်း၊ ရောင်းချခြင်းနှင့် အမွေဆက်ခံ ထားခြင်းမရှိဘဲ သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ကြောင့် ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် ဦးဟုတ်စိန်-ဒေါ်ကြင်လွင် အမည်ပေါက် ဂရုန့်စာချုပ်မူရင်း မတင်ပြနိုင်ခြင်း အပေါ် ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက အထောက်အထား ပြည့်စုံစွာဖြင့် ကြေညာ သည့်ရက်မှ ၁၄ ရက်အတွင်း စာဖြင့်သော်လည်းကောင်း၊ လူဖြင့်သော် လည်းကောင်း လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း၊ ကန့်ကွက်ထားသူမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းနှင့်အညီ ဦးမြင့်လွင်အမည်ဖြင့် လူနေထိုင်ရန် မြေငှားဂရုန့် သက်တမ်းတိုး အမည်ပြောင်း လျှောက်ထားဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း ကြော်ငြာအပ်ပါသည်။

မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန မြောင်းမြမြို့

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း ကြေညာခြင်း

နေပြည်တော်၊ ဧမုလီရိမြို့၊ သပြေကုန်းရပ်ကွက်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ် ၁/သပြေကုန်း၊ မြေကွက်အမှတ်(၈၅)ရှိ ဦးမောင်မောင် (ဘ) ဦးစံမြိုင် အမည်ပေါက် မြေကွက်အား အမည်ပေါက်သူ ကိုယ်စား ဦးမျိုးအောင် (ဘ) ဦးကျော်တင် ၉/မမန(နိုင်)၁၃၆၁၅၉ မှ အရောင်းအဝယ်စာချုပ်၊ ဝန်ခံ ကတိပြုချက်၊ ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ကြောင်း တရားရုံးကျွမ်းကျင်သူအမှတ် (၂၅၇၅/၂၂)၊ ပတ်ဝန်းကျင် အသိသက်သေ (၃)ဦးထွက်ဆိုချက်၊ သေဆုံးမှု လက်မှတ်၊ ရပ်ကွက်/ရစခန်းထောက်ခံချက်၊ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကော်မတီ/အိမ်ထောင်စုလူဦးရေစာရင်းမူရင်းများ တင်ပြပြီး မြေပေးမိန့်မိတ္တူမှန် ထုတ်ယူ ခွင့်ပြုပါရန် လျှောက်ထားလာရာ ကန့်ကွက်လိုသူများအနေဖြင့် တရားဝင် ပိုင်ဆိုင်မှုစာချုပ်စာတမ်းများ၊ တရားရုံးအမိန့်ဒီကရီများ အထောက်အထား တင်ပြ၍ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ မြို့ပြစီမံကိန်း နှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာနသို့ ဤကြေညာချက်ပါရှိသည့်ရက်မှစ၍ ရက်ပေါင်း ၃၀ အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ကာလအတွင်း ကန့်ကွက်မှု မရှိပါက ဌာန၏ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများနှင့်အညီ မြေပေးမိန့်မိတ္တူမှန် ထုတ်ယူခွင့် လျှောက်ထားလာမှုအား ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာလိုက်သည်။

မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာခြင်း

နေပြည်တော်၊ ဧမုလီရိမြို့၊ သပြေကုန်းရပ်ကွက်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ် ၁/သပြေကုန်း၊ မြေကွက်အမှတ်(၈၅)ရှိ ဦးမောင်မောင် (ဘ) ဦးထွန်း ကြည် အမည်ပေါက် မြေကွက်အား အမည်ပေါက်သူ ကိုယ်စား ဒေါ်နုနုအိမ်ခိုင် (ဘ) ဦးအောင်မြင့် ၉/မမန(နိုင်)၂၂၉၀၅၅ မှ အရောင်းအဝယ်စာချုပ်၊ ဝန်ခံ ကတိပြုချက်၊ ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ကြောင်း တရားရုံးကျွမ်းကျင်သူအမှတ် (၅၁၃၁/ ၂၀၂၂)၊ ပတ်ဝန်းကျင်အသိသက်သေ (၃)ဦးထွက်ဆိုချက်၊ ရပ်ကွက်/ရစခန်း ထောက်ခံချက်၊ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကော်မတီ/အိမ်ထောင်စုလူဦးရေစာရင်းမူရင်း များ တင်ပြပြီး မြေပေးမိန့်ထုတ်ယူခွင့်ပြုပါရန် လျှောက်ထားလာရာ ကန့်ကွက် လိုသူများအနေဖြင့် တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်မှုစာချုပ်စာတမ်းများ၊ တရားရုံး အမိန့် ဒီကရီများ အထောက်အထားနှင့်လုံစာ တင်ပြ၍ နေပြည်တော်စည်ပင် သာယာရေးကော်မတီ၊ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာနသို့ ဤကြေညာ ချက်ပါရှိသည့်ရက်မှစ၍ ၁၅ ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ကာလအတွင်း ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက ဌာန၏လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများနှင့် အညီ မြေပေးမိန့် ထုတ်ယူခွင့်လျှောက်ထားလာမှုအား ဆက်လက်ဆောင်ရွက် သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာလိုက်သည်။

မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရမ်းပြည်နယ်မြောက်ပိုင်း၊ နောင်ချိုမြို့၊ ဈေးရပ်ကွက်၊ နယ်မြေ (၉) နေ ဒေါ်ခင်သန္တာကြိုင်(ဘ)ဦးခင်ကြိုင် ၁၃/ခရဟ(နိုင်)၀၀၀၅၆၆၆၆ လွှဲအပ်ညွှန် ကြားချက်အရ ရမ်းပြည်နယ်မြောက်ပိုင်း၊ နောင်ချိုမြို့၊ ဈေးရပ်ကွက်၊ နယ်မြေ (၉)နေ ဦးထွန်းလင်း(ဘ)ဦးခင်မောင်မြင့် ၉/တတ၌(နိုင်)၀၀၀၅၅၅၅၅၅၅၅ ဒေါ်ခင်သန္တာကြိုင်(ဘ)ဦးခင်ကြိုင် ၁၃/ခရဟ(နိုင်)၀၀၀၅၆၆၆၆၆၆၆ ၁၁-၁၀- ၂၀၂၂ ရက်တွင် ဈေးရပ်ကွက်၊ နောင်ချိုမြို့ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးချုပ် နှစ်ဦး သဘောတူကွာရှင်း ပြတ်စဲခြင်းကတိစာချုပ်ဖြင့် ကွာရှင်းပြတ်စဲပြီး လင်မယား နှစ်ဦးပိုင် အိမ်မြေနှစ်ကွက်ကိုလည်း ခွဲဝေပြီးဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားသူ- ဒေါ်ခင်သန္တာကြိုင်(ဘ)ဦးခင်ကြိုင်

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဒေါ်ဝေဝေကျော် (LLB;DBL;DIL) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၀၉၅၉/၁၆) (၆/၄-က) အောင်ပင်လယ်ရပ်ကွက်၊ (၅၂၅၇၃)လမ်းကြား၊ A လမ်း၊ ချမ်းမြသာစည်မြို့နယ်၊ မန္တလေးမြို့ ဖုန်း-၀၉-၄၂၅၁၄၄၄၄၄ ဒေါ်အေးအေးမော် (LLB) အထက်တန်းရှေ့နေ စဉ်-၅၅၃၄၄(၁၃-၁၀-၂၀၂၂) အကွက်(၂၅၄) ဥယျာဉ်တန်းရပ်ကွက်၊ (၂၅၃၀)လမ်းနှင့်(၈၉၅၉၀)လမ်းကြား၊ ချမ်းအေးသာစံမြို့နယ်၊ မန္တလေးမြို့ ဖုန်း-၀၉-၂၆၅၇၆၀၀၀၃

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာခြင်း

ဥတ္တရသီရိမြို့၊ ဥတ္တရသီရိရပ်ကွက်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၁/ ဥတ္တရသီရိမြောက်ရပ်၊ မြေဧရိယာ ၀ ဒသမ ၅၂၅၉ ဧက၊ မြေကွက်အမှတ် (၉- ၅၂၀၂)၊ ဒေါ်မြမြမြမြမြမြ(ခ)ရစ်ငွေ(ဘ)ဦးအောင်ငွေ အမည်ပေါက် နှစ် ၃၀ မြေငှား စာချုပ် မြေကွက်ကို ဦးဌေးကျော် ၁၄/၀၁မ(နိုင်)၁၃၆၉၆၀ (ဘ)ဦးကျော်ရှိန်မှ ရန်ကုန်မြို့စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး၏ အထူးကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာအမှတ် ၆၃၆၆/၂၀၂၀ (၁၅-၆-၂၀၂၀)တင်ပြ၍ ဒေါ်ထွန်းထွန်း ၁၁/မမန(နိုင်)၀၁၂၀၅၅ (ဘ)ဦးမောင်လှ အမည်ဖြင့် မြေနေရာငှားရမ်းခြင်း မှတ်ပုံတင်စာချုပ်ချုပ်ဆိုရန် မြေပို့ မြေရာစင် ရေးကူးခွင့် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ကန့်ကွက်လိုသူများ အနေဖြင့် တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်မှုစာချုပ်စာတမ်းများ၊ တရားရုံးအမိန့်ဒီကရီများ အထောက်အထားနှင့်လုံစာ တင်ပြ၍ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေး ကော်မတီ၊ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာနသို့ ဤကြေညာချက်ပါရှိသည့် ရက်မှစ၍ ၁၅ ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းနှင့် သတ်မှတ် ကာလအတွင်း ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက ဌာန၏ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများနှင့်အညီ မြေပို့ မြေရာစင် ရေးကူးခွင့်လျှောက်ထားလာမှုအား ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာလိုက်သည်။

မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

ကျောက်ဆည်မြို့၊ ပြည်လုံးနိုင်ရပ်ကွက်၊ ဒေါ်ခင်မမမိုး အမည်ဖြင့် ဂရုန့်အမှုတွဲအမှတ် (၁၈/၂၀၀၃-၂၀၀၄) KSE အရ နှစ် ၃၀ ရရှိထားသော အကွက် အမှတ် (၁၉)၊ ဦးပိုင်အမှတ် (၂-၁၊ ၄-က)၊ ဧရိယာ ၀ ဒသမ ၂၀၆ ဧကအား သားသမီးများဖြစ်သည့် ဦးထက်ခိုင်၊ ဦးထင်ကျော်၊ ဒေါ်ခင်စန္ဒာ လင်းတို့အား မေတ္တာဖြင့် အညီအမျှပေးကမ်းမည်ဖြစ်သဖြင့် ကန့်ကွက် လိုပါက ရက်ပေါင်း ၃၀အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း။ ဒေါ်ခင်မမမိုး ၉/ကဆန(နိုင်)၀၁၈၇၅၇ ဖုန်း-၀၉-၄၂၀၇၃၉၂၀

ငြင်းချက်ထုတ်ရန်ဆင့်စာ

(တရားမကျင့်ထုံးဥပဒေ အမိန့်-၅၊ နည်းဥပဒေ-၂၀) ကျောက်ပန်းတောင်းမြို့နယ်တရားရုံးတော် ၂၀၂၂ခုနှစ်၊ တရားမကြီးမှုအမှတ်-၅၈ ဒေါ်အေးအေးမြ နှင့် ဒေါ်ညိုတို့ပါ- ၈ တရားလို တရားပြိုင်များ ကျောက်ပန်းတောင်းမြို့၊ အတာ(ဥယျာဉ်ကုန်း)ကျေးရွာနေ (၂)တရားပြိုင် ဦးချစ်စန်းမောင်၊ (၄)တရားပြိုင် ဒေါ်ကြည်ကြည်စိန်နှင့် (၅)တရားပြိုင် ဒေါ်စောလေး (ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိ)တို့ သိစေရမည်။

သင်တို့အပေါ်၌ ဒေါ်အေးအေးမြက အမွေပုံပစ္စည်း စီမံခန့်ခွဲပေးစေလိုမှု လျှောက်ထားစွဲဆိုသည့်ဖြစ်၍ သင်တို့ကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ ၎င်းအမှုနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အရေးကြီးသည့် စကားအရပ်ရပ်တို့ကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ ကိုယ်စားလှယ်နှင့် ဖြစ်စေ၊ ရှေ့နေနှင့်ဖြစ်စေ ၂၀၂၃ခုနှစ် မတ် ၆ရက် (၁၃ခုနှစ်) တပေါင်းလပြည့် ကျော် ၁ရက်) မှန်းမတည့်မီ ၁၁:၀၀နာရီတွင် အထက်အမည်ပါသူ တရားလို၏ အဆိုလျှောက် ထုချေရင်းလင်းရန် ရုံးတော်သို့ လာရောက်ရမည်။ ၎င်းပြင် အထက်ပါရက်တွင် သင်တို့မလာရောက် ပျက်ကွက်ခဲ့လျှင် သင်တို့မျက်ကွယ် တွင် ငြင်းချက်များကို ထုတ်ပေးလိမ့်မည်။ ၎င်းပြင် တရားလိုက ကြည့်ရှုလို သည့် လိုအပ်သည့်စာမှတ်စာတမ်းများနှင့် သင်တို့က ထုချေတင်ပြ အမှီပြု လိုသည့် စာချုပ်စာတမ်းအစရှိသည်တို့ကို သင်တို့နှင့်အတူ ယူဆောင် လာရမည်။ သို့မဟုတ် သင်တို့၏ကိုယ်စားလှယ်ရှေ့နေမူလက်တွင် ထည့်အပ် လိုက်ရမည်။ သင်တို့က ထုချေလွှာတင်သွင်းလိုလျှင် အမှုဆိုင်မီ လေးရက်က တင်သွင်းရမည်။ ၂၀၂၃ခုနှစ် ဇန်နဝါရီ ၃ရက်တွင် ဤရုံးတံဆိပ်ရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ် လက်မှတ်ရေးထိုး ထုတ်ပေးလိုက်သည်။

(ပြေပြေအောင်) မြို့နယ်တရားသူကြီး ကျောက်ပန်းတောင်းမြို့နယ်တရားရုံး

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာခြင်း

နေပြည်တော်၊ ပုဗ္ဗသီရိမြို့၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၂/ရုံးရပ်၊ မင်္ဂလာဒိပ ရပ်ကွက်မှ မြေဧရိယာ ၀ ဒသမ ၁၁၀ ဧကရှိ ဒေါ်နုနုနုနုနု ၁၂/ဗတထ (နိုင်)၀၁၂၅၅၇ (ဘ)ဦးမောင်မောင်သန်း အမည်ပေါက် နှစ် ၃၀ မြေငှားစာချုပ် မြေကွက်အမှတ် (၂-၁၀၉၈)ကို ဒေါ်ခင်မြမြမြမြ အမည်ပေါက် နှစ် ၃၀ မြေငှားစာချုပ် မှတ်ပုံတင်အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ချုပ်ဆိုရန်အတွက် မြေပို့ မြေရာစင် ရေးကူးခွင့် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ကန့်ကွက်လိုသူများအနေဖြင့် တရားဝင်ပိုင် ဆိုင်မှုစာချုပ်စာတမ်းများ၊ တရားရုံးအမိန့်ဒီကရီများ အထောက်အထားနှင့်လုံစာ တင်ပြ၍ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံ ခန့်ခွဲမှုဌာနသို့ ဤကြေညာချက်ပါရှိသည့်ရက်မှစ၍ ၁၅ရက်အတွင်း လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ကာလအတွင်း ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက ဌာန၏ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများနှင့်အညီ မြေပို့ မြေရာစင် ရေးကူးခွင့်လျှောက်ထားလာမှု အား ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာလိုက်သည်။

မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကြော်ငြာစာ

မန္တလေးမြို့၊ ပြည်ကြီးတံခွန်မြို့နယ်၊ (ဃ)ရပ်ကွက်၊ အကွက်အမှတ် (သ-၁၃)၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၉-က)၊ ၆၀x၆၀လမ်းကြား၊ သာယာဝတီနှင့် ဖျာစောထီး လမ်းကြားရှိ ဒေါ်ကြည်ဆင့်အမည်ပေါက်တောဂရုန့်မြေကွက်အား(ဖခင်ဦးကျော်ကြီး၊ (မိခင်)ဒေါ်ကြည်ဆင့်တို့ အသီးသီးကွယ်လွန်၍ အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ကြောင်း စာချုပ်အမှတ်(၂၄၅၃/၂၀၂၂)ဖြင့် အမွေဆက်ခံခဲ့သော တစ်ဦးတည်းသော သမီးဖြစ်သူ ဒေါ်သင်းအေးခိုင် ၉/မမန(နိုင်)၀၀၅၅၉၅၆၆၆ အထွေထွေကိုယ်စား လှယ်လွှဲစာအမှတ်(၃၃၅၈/၂၀၂၂)ဖြင့် လွှဲအပ်ခြင်းခံရသူ ဦးဌေးလင်း ၃/မဝတ (နိုင်) ၀၀၄၅၃၄၇၇ ကြေညာချက်၊ မြေချထားမိန့်မူရင်း၊ ငွေသွင်းပြေစာ မူရင်းတို့ အသိမ်းလွှဲနံ့ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် မျောက်ဆုံးကြောင်း ရှစ်ခန်း၊ ရပ်ကွက် အုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံးထောက်ခံချက်၊ တရားရုံးကျွမ်းကျင်သူချက်၊ တောဂရုန့် တို့တင်ပြ၍ တောမမြို့ပြောင်း၊ သက်တမ်းတိုး အမည်ပြောင်း လျှောက်ထား ရန်အတွက် မြေပို့ မြေရာစင်ရေးကူးခွင့်နှင့် အမှုတွဲဖွင့်လှစ်ခွင့်ပြုပါရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက နိုင်ငံသားအထောက်အထား များ၊ မှတ်ပုံတင်စာချုပ်စာတမ်းများ၊ တရားရုံးဒီကရီများဖြင့် ၁၄ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန မန္တလေးမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ဖောင်းကြွပျောက် လျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် 9B/4838, 1D/4103, 2D/9733, 3D/1132, 3D/1114, 2D/9730, 2D/9731, 3D/1133, 3D/1115, 7E/9589, 1D/4089, 1D/4088, 1D/4083, 1D/4093, 1D/4102, 1D/4115, 1D/4109, 1D/4110, 1D/4091, 1D/4074, 1D/4098, 1D/4092, 1D/4096, 1D/4085, 1D/4084, 1D/4075, 1D/4101, 1D/4076, 1D/4087, 1D/4079, 1D/4106, 1D/4107, 1D/4080, 1D/4097, 1D/4094, 1D/4112, 1D/4100, 4D/8114, 9M/9460, 4D/2485, 4D/2481, 4D/2480 ၏ ဖောင်းကြွပျောက်ပျား ပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ယခင်ဖောင်းကြွပျောက်ပျား ပျက်ပြယ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ကညန (ရွာသာကြီး)

ကြော်ငြာစာ

မန္တလေးမြို့၊ မဟာအောင်မြေမြို့နယ်၊ မဟာမြိုင်(၂)ရပ်ကွက်၊ အကွက် အမှတ် (၀-၄)၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၅၅)၊ ၄၀ လမ်း နှင့် ၄၂ လမ်းကြား၊ ၆၀ လမ်း နှင့် ၆၂ လမ်းကြားရှိ ဂရုန့်မြေကွက်အမည်ပေါက်သူ ဦးအောင်မြင့် DG-၀၀၆၆၂၂ ၅၂/ပတတ(နိုင်)၀၁၀၈၀၇၈၆ (GP ရသူ ဦးမြတ်နိုး)က အမည်ပေါက်သူ၏ မှတ်ပုံတင်နှင့် အိမ်ထောင်စုစာရင်းတို့ တင်ပြနိုင်ခြင်းမရှိကြောင်း တင်ပြစာ၊ ဂရုန့်စာချုပ်နှင့်အတူ အမှုတွဲအမှတ်(၅၄၉၀/၂၀၂၂)ဖြင့် သက်တမ်းတိုး လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက နိုင်ငံသားအထောက် အထားများ၊ မှတ်ပုံတင်စာချုပ်စာတမ်းများ၊ တရားရုံးဒီကရီများဖြင့် ၁၄ရက် အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန မန္တလေးမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်ကြောင်းကြေညာခြင်း

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ပြင်ဦးလွင်မြို့၊ ရပ်ကွက်ကြီး(၂)၊ အကွက်အမှတ် (၁၆/မိုးကြားရိုးတောင်)၊ ဦးပိုင်အမှတ် (၃၄)၊ မြေဧရိယာ ၀ ဒသမ ၁၂၂၈၇၆၆၆ မြေကို မြို့မြေမြေအမှုတွဲအမှတ် (၆၉၆/၁၉၉၅-၁၉၉၆)အရ ဒေါ်အေးလင်းမှ အမည်ပေါက်ပိုင်ဆိုင်ခဲ့ပြီး၊ ၎င်းမှ မြေဂရုန့်သက်တမ်းတိုးရန်လျှောက်ထား လာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ပြင်ဦးလွင်ခရိုင်/မြို့နယ်၊ အထွေထွေ အုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနရုံးသို့ ဤကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှ ၁၄ ရက်အတွင်း မြေယာ ပိုင်ဆိုင်မှု အထောက်အထားပြည့်စုံစွာဖြင့် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။ ခရိုင်/မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန ပြင်ဦးလွင်မြို့

ကန့်ကွက်ကြောင်း ကြေညာခြင်း

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ပြင်ဦးလွင်မြို့၊ ရပ်ကွက်ကြီး(၂)၊ အကွက်အမှတ် (၂၉/စာရေးကုန်း)၊ ဦးပိုင်အမှတ် (၉-က)၊ မြေဧရိယာ ၀ ဒသမ ၀၄၄၈၇၆၆ မြေကို မြေငှားဂရုန့်အမှုတွဲအမှတ် (၁၀၇၆/၁၉၉၀-၁၉၉၁)အရ ဒေါ်နုနုနုနု MYI-၀၈၅၀၆၃၊ ၁၃/မတန(နိုင်)၀၀၃၁၈၅၅အမည်ပေါက်ပိုင်ဆိုင်ပြီး၊ ၎င်းမှ မြေဂရုန့် သက်တမ်းတိုး လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ပြင်ဦးလွင် ခရိုင်/မြို့နယ်၊ အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနရုံးသို့ ဤကြော်ငြာ ပါသည့်ရက်မှ ၁၄ ရက်အတွင်း မြေယာပိုင်ဆိုင်မှုအထောက်အထားပြည့်စုံစွာဖြင့် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။ ခရိုင်/မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန၊ ပြင်ဦးလွင်မြို့

ကန့်ကွက်ကြောင်း ကြေညာခြင်း

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ပြင်ဦးလွင်မြို့၊ ရပ်ကွက်ကြီး(၈)၊ အကွက်အမှတ် (၈/ပဒေသာရပ်)၊ အကွက်အမှတ် (၈/၅၅)၊ ဦးပိုင်အမှတ် (၈၂)၊ မြေဧရိယာ ၀ ဒသမ ၀၂၅၅၈၇၆ မြေကို မြို့မြေမြေအမှုတွဲအမှတ် (၁၀၇၆/၁၉၉၀-၁၉၉၁)အရ ဒေါ်နုနုနုနု MYI-၀၈၅၀၆၃၊ ၁၃/မတန(နိုင်)၀၀၃၁၈၅၅အမည်ပေါက်ပိုင်ဆိုင်ပြီး၊ ၎င်းမှ မြေဂရုန့် သက်တမ်းတိုး လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ပြင်ဦးလွင်ခရိုင်/မြို့နယ်၊ အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနရုံးသို့ ဤကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှ ၁၄ ရက်အတွင်း မြေယာပိုင်ဆိုင်မှု အထောက်အထား ပြည့်စုံစွာဖြင့် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။ ခရိုင်/မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန၊ ပြင်ဦးလွင်မြို့

ကန့်ကွက်ကြောင်း ကြေညာခြင်း

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ပြင်ဦးလွင်မြို့၊ ရပ်ကွက်ကြီး(၈)၊ အကွက်အမှတ် (၅/ပဒေသာရပ်)၊ အကွက်အမှတ် (၈/၅၅)၊ ဦးပိုင်အမှတ် (၃၀၅)၊ မြေဧရိယာ ၀ ဒသမ ၀၅၅၈၇၆ မြေကို မြို့မြေမြေအမှုတွဲအမှတ် (၁၀၇၆/၁၉၉၀-၁၉၉၁)အရ ဒေါ်နုနုနုနု MYI-၀၈၅၀၆၃၊ ၁၃/မတန(နိုင်)၀၀၃၁၈၅၅အမည်ပေါက်ပိုင်ဆိုင်ပြီး၊ ၎င်းမှ မြေဂရုန့်သစ်လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက် လိုသူများရှိပါက ပြင်ဦးလွင်ခရိုင်/မြို့နယ်၊ အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနရုံးသို့ ဤကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှ ၁၄ရက်အတွင်း မြေယာပိုင်ဆိုင်မှု အထောက်အထား ပြည့်စုံစွာဖြင့် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။ ခရိုင်/မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန၊ ပြင်ဦးလွင်မြို့

အမည်မှန်နှင့်ဖခင်အမည်မှန်

ပေါက်တောမြို့နယ်၊ C/ဖြူ ကျေးရွာ၊ အလက ကျောင်း Grade-7 မှ မောင်ထွန်းလင်းစိုး Grade-3 မှ မခင်မာလင်း၏ အမည်မှန်မှာ မခင်မာလင်းဖြစ်ပြီး သူတို့နှစ်ဦး၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးမောင်မြင့်ထွန်း ၁၁/ပတန(နိုင်)၀၅၀၂၄ ဖြစ်ပါ ကြောင်း။

ဖခင်အမည်မှန်

သံတွဲမြို့၊ အံတော် ကျေးရွာနေ မနင်းယုဖွေးနှင့် မနင်းစိုးထွေး၏ ဖခင် အမည်မှန်မှာ ဦးမြင့်ငွေ(ခ) ဦးမြင့်ဝေ ဖြစ်ပါကြောင်း။

ဖောင်းကြွပျောက် လျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် 1R/8617 ၏ ဖောင်းကြွပျောက်ပျား ပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထား လာပါသဖြင့် ယခင်ဖောင်းကြွ ပျောက်ပျား ပျက်ပြယ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာ အပ်ပါသည်။ ကညန၊ ခရိုင်ရုံး (မန္တလေးတောင်ပိုင်း)

ကန့်ကွက်ကြောင်း ကြေညာခြင်း

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ပြင်ဦးလွင်မြို့၊ ရပ်ကွက်ကြီး(၁၀)၊ အကွက်အမှတ် (၁/ ပဒေသာရပ်)၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၄၀/၁)၊ မြေဧရိယာ ၀ ဒသမ ၁၈ ဧကရှိမြေကို မြေငှား ဂရုန့် အမှုတွဲအမှတ် (၂၄၄/၂၀၁၀-၂၀၁၁)အရ ဒေါ်ကလျာ ၉/မမန(နိုင်)၀၀၀၉၆၆ မှ အမည်ပေါက်ပိုင်ဆိုင်ပြီး၊ ၎င်းမှ မြေဂရုန့်သစ်လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက် လိုသူများရှိပါက ပြင်ဦးလွင်ခရိုင်/မြို့နယ်၊ အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနရုံးသို့ ဤကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှ ၁၄ရက်အတွင်း မြေယာ ပိုင်ဆိုင်မှုအထောက်အထားပြည့်စုံစွာဖြင့် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း ကြေ ညာအပ်ပါသည်။ ခရိုင်/မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန၊ ပြင်ဦးလွင်မြို့

ပျောက်ဆုံးကြောင်း
ဦးဟိန်းထက်စော် ၅/မရန(နိုင်)
၂၀၁၄၈၄ C.D.C အမှတ် 78859 ၏
၂၅-၆-၂၀၁၄မှ ၁၀-၁-၂၀၂၀ ရက်
အထိ တာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့သော
ပင်လယ်ပြင် လုပ်သက်စိစစ်အတည်ပြု
ထောက်ခံချက် (Sea-Going Service
Approval)စာအမှတ် (236444)သည်
မှတ်ပုံတင်နှင့်အတူ ပျောက်ဆုံးသွား
ပါသဖြင့် တွေ့ရှိက အကြောင်းကြား
ပေးပါရန်။ ဖုန်း-၀၉-၇၇၁၀၉၅၃၆၅

ပျောက်ဆုံးကြောင်း
ဦးဟိန်းထက်စော် ၅/မရန(နိုင်)
၂၀၁၄၈၄ C.D.C အမှတ် 78859 ၏
၈-၁-၂၀၁၄မှ ၁၆-၆-၂၀၂၂ရက်အထိ
တာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့သော ပင်လယ်ပြင်
လုပ်သက်စိစစ်အတည်ပြု ထောက်ခံ
ချက် (Sea-Going Service Approval)
စာအမှတ် (240316)သည် မှတ်ပုံတင်
နှင့်အတူ ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့်
တွေ့ရှိက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။
ဖုန်း-၀၉-၇၇၁၀၉၅၃၆၅

ကြော်ငြာစာ
မန္တလေးမြို့၊ ပြည်ကြီးတံခွန်
မြို့နယ်၊ (၈)ရပ်ကွက်၊ အကွက်အမှတ်
(နန-၄)၊ ဦးပိုင်အမှတ်-၄၈(ခဲစင်း)
တောင်ခြမ်း၊ မြောက်ဘက်၊ ဂရုလမ်းx
ဂေါလမ်းကြား၊ မင်္ဂလာလမ်းနှင့်
စံပြလမ်းကြားရှိ တောဂရုန် မြေ
ကွက် အမည်ပေါက်သော ခင်ပွန်း
ဖြစ်သူ ဦးအောင်တင် ကွယ်လွန်၍
အမွေဆက်ခံ ပိုင်ဆိုင်ကြောင်းစာချုပ်
အမှတ် (၃၈၄၇/၂၀၂၂)ဖြင့် အမွေ
ဆက်ခံခဲ့သောစန်းဖြစ်သူ ဒေါ်စန်းမြင့်
ဥ/မနန(နိုင်)၀၆၄၀၆၆ ၏ အထူး
ကိုယ်စားလှယ် လွှဲစာအမှတ် (၂၆/
၂၀၂၂) ဖြင့် လွှဲအပ်ခြင်းခံရသူ
ဒေါ်ခင်နှင်းနှင်းသက် ဥ/အမစ(နိုင်)
၀၂၇၇၁၄ က မြေကွက်၏ ငွေသွင်း
ပြေစာမူရင်း ပျောက်ဆုံးကြောင်း
ရဲစခန်း၊ ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး
ရုံးထောက်ခံချက်၊ တရားရုံးကျွမ်း
ကျွန်ချက်၊ တောဂရုန်တို့ တင်ပြ၍
တောမူ မြို့ပြောင်၊ သက်တမ်းတိုး၊
ဦးပိုင်ခွဲ အမည်ပြောင်း လျှောက်ထား
ရန်အတွက် မြေပုံ မြေရာဇဝင်ရေးကူး
ခွင့်ပြုပါရန်နှင့် အမွေထုတ်ဖွင့်လှစ်ခွင့်ပြု
ပါရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။
ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော
အထောက်အထားများမှ မှတ်ပုံတင်
စာချုပ်စာတမ်းများ၊ တရားရုံးဒီကရီ
များဖြင့် ၁၄ ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်
နိုင်ပါသည်။
မြို့ပြစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန
မန္တလေးမြို့တော်
စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သာကေတမြို့နယ်၊ (၁၀)တောင်ရပ်ကွက်၊
ပိတောက်ရွှေဝါလမ်း၊ အိမ်အမှတ်(၁၁၁၁/၁)ဟုခေါ်တွင်သော အကျယ်
အဝန်း(၂၀x ၆၀)ပေရှိ မြေကွက်နှင့် အဆိုပါမြေကွက်ပေါ်ရှိ နေအိမ်အပါ
အဝင် အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်တို့အား ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေ ဒေါ်မွန်မွန်သ
၁၄/ညတန(နိုင်)၀၇၂၇၅၆မှ ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူ ဦးထွန်းလင်း ၁၄/မအန
(နိုင်)၀၇၂၃၀၈ထံမှ ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ပိုင်းပေးချေပြီး
ဖြစ်၍ ကန့်ကွက်လိုပါက ယနေ့မှစ၍ ခုနစ်ရက်အတွင်း အထောက်အထား
အပြည့်အစုံနှင့်တကွ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါ သည်။
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-
ဒေါ်အေးအေးမာ(LL.B, LL.M)
အထက်တန်းရေးနေ(စဉ်-၃)၆၉၅၇/၄-၉-၂၀၁၅)
အမှတ်-၅၀၇၊ ဘုရင့်နောင်လမ်း၊ (၉)ရပ်ကွက်၊
ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊
ဖုန်း-၀၉-၄၂၅၁၇၇၂၃၇

ငြင်းချက်ထုတ်ရန်ဆင့်စာ
(တရားမကျင့်ထုံးဥပဒေအမိန့်-၅၊ နည်းဥပဒေ-၂၀)
မဟာအောင်မြေခရိုင်တရားရုံး
၂၀၂၂ခုနှစ်၊ တရားမကြီးမှုအမှတ်-၁၀၅၆
ဒေါ်အေးအေးအား နှင့် ၁။ ဒေါ်မေသက်ခိုင်
၂။ ဒေါ်စိုးစိုးမြင့်
၃။ ဦးကျော်ဝင်း
၄။ ဒေါ်တင်တင်ဦး
၅။ ကိုစည်သူနိုင်
၆။ အိမ်မွန်ကျော်
၇။ မီးမီး(ခ)မစင်စေဦး
တရားလို
မန္တလေးမြို့၊ ချမ်းမြသာစည်မြို့နယ်၊ ထွန်းတုန်း၊ မနော်ဟရီလမ်းနှင့်
နှင်းဆီလမ်းကြား၊ ၄၆-၄၇လမ်းကြား၊ အကွက်(၄၈-၈)၊ ဦးပိုင်(၇၆)နေ
ဒေါ်မေသက်ခိုင်နှင့် ဒေါ်စိုးစိုးမြင့် (ယနေ့ရက်လိပ်စာမသိသူ) သိစေရမည်။
သင့်အပေါ်၌ တရားလိုက ကျူးကျော်ခံရရက် ဆောက်လုပ်ထားသော
အဆောက်အအုံနှင့် ဝင်းထရီများအား ဖျက်သိမ်းဖယ်ရှားပြီး မြေလက်ရောက်
ရလို့မူ ရလိုကြောင်းနှင့် လျှောက်ထားစွဲဆိုသည့်ဖြစ်၍ သင်ကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊
ငှား အမှုနှင့်စပ်လျဉ်း၍အရေးကြီးသည့် စကားအရပ်ရပ်တို့ကို ချေပပြောဆို
နိုင်သူ ကိုယ်စားလှယ်နှင့်ဖြစ်စေ၊ ရှေ့နေနှင့်ဖြစ်စေ ၂၀၂၂ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီ ၁၅
ရက် မွန်းမတည့်မီ ၁၀ နာရီတွင် အထက်အမည်ပါသူ တရားလို၏ အဆိုလွှာကို
ထုချေရှင်းလင်းရန် ရုံးတော်သို့ လာရောက်ရမည်။ ၎င်းပြင်အထက်ပါရက်တွင်
သင်မလာရောက် ပျက်ကွက်ခဲ့လျှင် သင့်မျက်ကွယ်တွင် ငြင်းချက်များကို
ထုတ်ပေးလိမ့်မည်။ ၎င်းပြင်တရားလိုက ကြည့်ရှုလိုသည့် စာချုပ်စာတမ်း
များနှင့် သင်ကထုချေတင်ပြ အစီပြုလိုသည့် စာချုပ်စာတမ်းအစရှိသည်တို့ကို
သင်နှင့်အတူ ယူဆောင်လာရမည်။ သို့မဟုတ် သင်ကိုယ်စားလှယ် ရှေ့နေလက်
တွင် ထည့်အပ်လိုက်ရမည်။ သင်ကထုချေလွှာတင်သွင်းလိုလျှင် အမှုဆိုင်ခံ
လေးရက်က တင်သွင်းရမည်။
၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ ဇန်နဝါရီ ၂၆ ရက်တွင် ဤရုံးတော်ဆိပ်ရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ်
လက်မှတ်ရေးထိုး ထုတ်ပေးလိုက်သည်။
(ခင်သီတာ)
ဒုတိယခရိုင်တရားသူကြီး(၂)
မဟာအောင်မြေခရိုင်တရားရုံး

ဖောင်းကြွန်ပိတ်ပြားပျောက်
လျှောက်ထားခြင်း
ယာဉ်အမှတ် 6L/6902 ၏
ဖောင်းကြွန်ပိတ်ပြား ပျောက်ဆုံး၍
ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာ
ပါသဖြင့် ယခင်ဖောင်းကြွန်ပိတ်ပြား
ပျက်ပြယ်ကြောင်း အများသိစေရန်
ကြေညာအပ်ပါသည်။
ကညန၊
ခရိုင်ရုံး(မန္တလေးမြောက်ပိုင်း)

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်
မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း
ယာဉ်အမှတ် 78W/75803, Honda
Wave-100, M/C ယာဉ်လက်ဝယ်
ရှိသူ ဦးကျော်မျိုးထက် ၁၄/ပတန
(နိုင်)၁၇၄၈၄၄ က(ကမ-၃)ပျောက်
ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်
ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက
ခိုင်လုံသော အထောက်အထား
များဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ရက်
၃၀ အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့
လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်
နိုင်ပါသည်။
ကညန၊ ခရိုင်ရုံး
(မအူပင်)မအူပင်

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းအများသိစေရန်ကြေညာခြင်း
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံဆိပ်ကမ်းမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်
(၆၀)၊ မြေကွက်အမှတ် (၂၃၆၇)၊ အကျယ်အဝန်း (၄၂၆၀x၆၀၆၀)၊ ဧရိယာ(၂၅၂၀)
စတုဂံပေပေရှိသော ဒေါ်မေမေဝင်း ၁/၂၃၆၇(နိုင်)၀၁၂၄၆၆ အမည်ပေါက်
နှစ်(၆၀)ဂရုန်မြေကွက်နှင့် မြေကွက်ပေါ်ရှိအကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို
ယင်းအမည်ပေါက်ပိုင်ဆိုင်ထံမှ အရပ်ကတစ်စာချုပ်ချုပ်ဆိုဝယ်ယူ၍ အထူး
ကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာရယူကာ လက်ဝယ်ထားရှိပိုင်ဆိုင်ပြီး ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူ
ဦးသန်းထိုက် ၁၀/ကမရ(နိုင်)၀၇၅၄၇၆ထံမှ ဝယ်ယူရန် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ
ဒေါ်ဖြိုးချစ်ကျော် ၁/၂/သကတ(နိုင်)၀၆၄၄၇၅မှ ရောင်းချသောတန်ဖိုးငွေ၏
တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေပြီးဖြစ်ပါသည်။
ဤအရောင်းအဝယ်ကို ပိုင်ရေးဆိုင်ခွင့်ရှိသူတို့မှ မရောင်းထိုက်၊ မဝယ်
ထိုက်ဟု ကန့်ကွက်လိုပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ ခုနစ်ရက်အတွင်း
ခိုင်လုံသော စာချုပ်စာတမ်းမူရင်းများနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်ထံသို့ လူကိုယ်တိုင်
လာရောက်၍ ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်သူမရှိပါက
ဤအရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ အရောင်းအဝယ်ပြီးဆုံးသည်အထိ
ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါ
ဖြစ်ပါသည်။
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-
ဒေါ်လေးလေးနုထွေး (LL.B, LL.M) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁)၅၄၅၀)
အမှတ်(၂၃)အေး၊ အရှေ့မြင်းပြိုင်ကွင်းလမ်း၊ တာမွေမြို့(ခ)ရပ်ကွက်၊
တာမွေမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဖုန်း-၀၉-၂၅၁၀၃၀၉၀၆

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းအများသိစေရန် ကြေညာခြင်း
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ ရွာမအနောက်ရပ်ကွက်၊ ဘုရင့်
နောင်လမ်း၊ အမှတ် (၆၉၇)ဟု ခေါ်တွင်သော အလျား ပေ ၃၀ x အနံ ၁၇ ပေ ရှိ
မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ နှစ်ထပ်နေအိမ်အဆောက်အအုံ၊ မြေပေါ်
မြေအောက်အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်အားလုံးတို့အား တရားဝင်ဝယ်ယူကာ
လက်ဝယ်ထားရှိပိုင်ဆိုင်၍ အမှတ်အရင်းကင်းစွာဖြင့် ပြန်လည်ရောင်းချလို
ကြောင်းကို ဦးမြင့်သိန်းထွေး ၁/၂/အစန(နိုင်)၀၆၄၅၈၈ က ကမ်းလှမ်းခဲ့သဖြင့်
ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ ဦးအန်းဦးနိုင် ၁၁/မပန(နိုင်)၀၆၄၅၆၀ က အပြီးအပိုင် ဝယ်ယူရန်
အတွက် စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသ ပေးချေထားပြီးဖြစ်ရာ ကန့်ကွက်လိုသူ
ရှိပါက ခိုင်မာသော အထောက်အထားမူရင်းများဖြင့် ယနေ့မှစ၍ ခုနစ်ရက်
အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံသို့ ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါ
သည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို
ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေး ကြေညာ
အပ်ပါသည်။
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-
ဒေါ်စင်မာဦး LL.B., D.I.L, D.I.P.L
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁)၆၂၉၈/၅-၂-၂၀၁၉)
အမှတ်-၂၀၆/ခ၊ ကွက်သစ်(၂)အောက်လမ်း၊
ကွက်သစ်ရပ်ကွက်၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဖုန်း-၀၉-၉၅၇၅၇၅၈၄၅၈

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်
မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း
ယာဉ်အမှတ် 72W/66644, Honda
Scoopy 110, M/C ယာဉ်လက်ဝယ်
ရှိသူ Ever ok Co.,Ltd. က(ကမ-၃)
ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန်
လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်
လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်
အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်
ရက်မှ ရက် ၃၀ အတွင်း အောက်
ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက်
ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။
ကညန၊ခရိုင်ရုံး
(မန္တလေးတောင်ပိုင်း)
မန္တလေးမြို့

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်
မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း
ယာဉ်အမှတ် W/99796, Honda
C90 Custom, M/C ယာဉ်လက်ဝယ်
ရှိသူ ဦးဆွေအောင် ၅/စကန(နိုင်)
၁၅၀၆၅၂ က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍
မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာ
ပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံ
သော အထောက်အထားများဖြင့်
ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ရက် ၃၀
အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့
လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်
နိုင်ပါသည်။
ကညန၊ခရိုင်ရုံး
(မအူပင်)မအူပင်

ကြော်ငြာစာ
မန္တလေးမြို့၊ ချမ်းမြသာစည်
မြို့နယ်၊ ထွန်းတုန်းရပ်ကွက်၊ အကွက်
အမှတ် (၈၈-၁၄)၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၉၆)၊
၄၆x၄၇လမ်းကြား၊ ၁၀၇x၀၈၈
လမ်းကြားရှိ တောဂရုန်မြေကွက်
အမည်ပေါက်သော ဦးခင်မောင်သိန်း
ဥ/မနန(နိုင်)၀၂၅၂၅၉ ၏ အထူးထွေ
ကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာ အမှတ်(၃၈)၂၀၁၄
ဖြင့် လွှဲအပ်ခြင်းခံရသူ ဒေါ်ဝါဝါမိုး
ဥ/မနန(နိုင်)၀၀၁၅၃၇ က ဂရုန်ရင်းမှာ
ကြေးစဉ်က ပျောက်ဆုံးသွားပါ
သဖြင့် ပျောက်ဆုံးကြောင်း ရဲစခန်း၊
ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံးထောက်ခံ
ချက်၊ တရားရုံး ကျွမ်းကျင်ချက်များ
တင်ပြ၍ တောမူမြို့ပြောင်၊ သက်တမ်းတိုး၊
ဂရုန်မိတ္တူလျှောက်
ထားရန်အတွက် မြေပုံ၊ မြေရာဇဝင်
ရေးကူးခွင့်၊ အမွေထုတ်ဖွင့်လှစ်ခွင့်ပြု
ပါရန်နှင့် ဦးခင်မောင်သိန်း၏ မှတ်ပုံတင်နှင့်
အိမ်ထောင်စုစည်း တို့မှာလည်း
ငှားရမ်း၍ မရကြောင်း တင်ပြ၍
လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်
လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်
အထားများမှ မှတ်ပုံတင်စာချုပ်
စာတမ်းများ၊ တရားရုံးဒီကရီများဖြင့်
၁၄ရက်အတွင်းကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။
မြို့ပြစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန
မန္တလေးမြို့တော်
စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းအများသိစေရန် ကြေညာခြင်း
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ ရွာမအနောက်ရပ်ကွက်၊ ဘုရင့်
နောင်လမ်း၊ အမှတ် (၆၉၇)ဟု ခေါ်တွင်သော အလျား ပေ ၃၀ x အနံ ၁၇ ပေ ရှိ
မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ နှစ်ထပ်နေအိမ်အဆောက်အအုံ၊ မြေပေါ်
မြေအောက်အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်အားလုံးတို့အား တရားဝင်ဝယ်ယူကာ
လက်ဝယ်ထားရှိပိုင်ဆိုင်၍ အမှတ်အရင်းကင်းစွာဖြင့် ပြန်လည်ရောင်းချလို
ကြောင်းကို ဦးမြင့်သိန်းထွေး ၁/၂/အစန(နိုင်)၀၆၄၅၈၈ က ကမ်းလှမ်းခဲ့သဖြင့်
ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ ဦးအန်းဦးနိုင် ၁၁/မပန(နိုင်)၀၆၄၅၆၀ က အပြီးအပိုင် ဝယ်ယူရန်
အတွက် စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသ ပေးချေထားပြီးဖြစ်ရာ ကန့်ကွက်လိုသူ
ရှိပါက ခိုင်မာသော အထောက်အထားမူရင်းများဖြင့် ယနေ့မှစ၍ ခုနစ်ရက်
အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံသို့ ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါ
သည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို
ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေး ကြေညာ
အပ်ပါသည်။
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-
ဒေါ်စင်မာဦး LL.B., D.I.L, D.I.P.L
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁)၆၂၉၈/၅-၂-၂၀၁၉)
အမှတ်-၂၀၆/ခ၊ ကွက်သစ်(၂)အောက်လမ်း၊
ကွက်သစ်ရပ်ကွက်၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဖုန်း-၀၉-၉၅၇၅၇၅၈၄၅၈

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း
မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ပြင်ဦးလွင်မြို့၊ ထုံးဘိုကျေးရွာရှိ ဦးပိုင်အမှတ်
(၂၅)၊ ကွင်းအမှတ် (၆၈၃/၇၅၉)၊ မြေဧရိယာ ၀ ဒသမ ၁၁၀၈၈ အကျယ်အဝန်းရှိ
မြေကွက်အပါအဝင် မြေပေါ်မြေအောက်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို
မူလမြေပိုင်ရှင်ဖြစ်သူ ဦးအောင်အောင် (၁)၊ ဦးသန်းထွန်း
ဥ/ပဉ္စလ(နိုင်)၀၁၄၅၆၇ ထံမှ ဒေါ်ဝေဝေမြင့်ပါ-၇ ဦးမှ ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ခဲ့ပြီး
ဒေါ်ဝေဝေမြင့်ပါ-၇ ဦးထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဦးတင်စော်အောင် (၁)၊ ဦးတင်ဖ
၁/၂/ဗတလ(နိုင်)၀၀၀၄၆၃ သည် ၁၀-၁-၂၀၂၂ရက်စွဲပါ “နှစ်ဦးသဘောတူ
ခြံမြေ အပြီးအပိုင် ရောင်းချခြင်း ပဋိညာဉ်ကတိစာချုပ် ချုပ်ဆို၍
လက်ရောက်ရယူပြီး ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ခဲ့ပါသည်။ ထို့ကြောင့် အထက်ဖော်ပြပါ
မြေနှင့်ပတ်သက်၍ ပိုင်ဆိုင်မှု တစ်စုံတစ်ရာ ပတ်သက်မှုရှိပါက ဤကြေညာ
ချက်ပါသည့်ရက်မှစ၍ ၁၄ ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံသို့ တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်သော
အထောက်အထား စာချုပ် စာတမ်းမူရင်းများနှင့်အတူ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်
ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။ အကယ်၍ သတ်မှတ်ရက်
အတွင်း ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူမှ အခြားနည်းသုံးစွဲခွင့်
လ/လ(၃၀-၁) လျှောက်ထားမှုဆောင်ရွက်ရန်အစား ဥပဒေနှင့်အညီ
ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါ
သည်။
လွှဲအပ်သူ-
ဦးတင်စော်အောင်
၁/၂/ဗတလ(နိုင်) ၀၀၀၄၆၃
လွှဲအပ်ချက်အရ-
ဦးမြတ်ကို(LL.B)(စဉ်-၄၈၂၀၄)
အထက်တန်းရေးနေ
အမှတ်(၉၆)၊ အောင်သူခရပ်၊
ရပ်ကွက်ကြီး(၅)၊ ပြင်ဦးလွင်မြို့၊
ဖုန်း-၀၉-၄၃၁၀၃၃၃၉

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်
မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း
ယာဉ်အမှတ် 56W/52348, Honda
Wave 100 ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ
ဒေါ်ဖြင့်ဖြင့်အောင် ဥ/မအစ(နိုင်)
၀၀၃၇၅၅ က(ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍
မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာ
ပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံ
သော အထောက်အထားများဖြင့်
ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ရက် ၃၀
အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့
လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်
နိုင်ပါသည်။
ကညန၊ခရိုင်ရုံး
(မန္တလေးမြောက်ပိုင်း)
မန္တလေးမြို့

ဖောင်းကြွန်ပိတ်ပြား
လျှောက်ထားခြင်း
ယာဉ်အမှတ် 7A/5286 ၏
ဖောင်းကြွန်ပိတ်ပြား ပျောက်
ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထား
လာပါသဖြင့် ယခင်ဖောင်းကြွန်
ပိတ်ပြား ပျက်ပြယ်ကြောင်း အများ
သိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(ကျောက်ဆည်)

ကြော်ငြာစာ
မန္တလေးမြို့၊ ချမ်းမြသာစည်
မြို့နယ်၊ ထွန်းတုန်းရပ်ကွက်၊ အကွက်
အမှတ် (၈၈-၁၄)၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၉၆)၊
၄၆x၄၇လမ်းကြား၊ ၁၀၇x၀၈၈
လမ်းကြားရှိ တောဂရုန်မြေကွက်
အမည်ပေါက်သော ဦးခင်မောင်သိန်း
ဥ/မနန(နိုင်)၀၂၅၂၅၉ ၏ အထူးထွေ
ကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာ အမှတ်(၃၈)၂၀၁၄
ဖြင့် လွှဲအပ်ခြင်းခံရသူ ဒေါ်ဝါဝါမိုး
ဥ/မနန(နိုင်)၀၀၁၅၃၇ က ဂရုန်ရင်းမှာ
ကြေးစဉ်က ပျောက်ဆုံးသွားပါ
သဖြင့် ပျောက်ဆုံးကြောင်း ရဲစခန်း၊
ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံးထောက်ခံ
ချက်၊ တရားရုံး ကျွမ်းကျင်ချက်များ
တင်ပြ၍ တောမူမြို့ပြောင်၊ သက်တမ်းတိုး၊
ဂရုန်မိတ္တူလျှောက်
ထားရန်အတွက် မြေပုံ၊ မြေရာဇဝင်
ရေးကူးခွင့်၊ အမွေထုတ်ဖွင့်လှစ်ခွင့်ပြု
ပါရန်နှင့် ဦးခင်မောင်သိန်း၏ မှတ်ပုံတင်နှင့်
အိမ်ထောင်စုစည်း တို့မှာလည်း
ငှားရမ်း၍ မရကြောင်း တင်ပြ၍
လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်
လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်
အထားများမှ မှတ်ပုံတင်စာချုပ်
စာတမ်းများ၊ တရားရုံးဒီကရီများဖြင့်
၁၄ရက်အတွင်းကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။
မြို့ပြစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန
မန္တလေးမြို့တော်
စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

အသိပေးအကြောင်းကြားခြင်း
နေအိမ်အမှတ် (88-A)၊ သူရလမ်း၊ ၉ ရပ်ကွက်၊ တောင်ဥက္ကလာပ
မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့အိမ်ရှေ့ည ကားရပ်ထားစဉ် ၂၉-၁-၂၀၂၃ရက်
ညဘက်တွင် ကိုဟန်လင်းကျော် ၁/၂/ဗဟန(နိုင်)၀၁၀၂၅၁ ၏ကား YGN
2M/9794 (Toyota Mark II အဖြေရောင်)မှန်ကိုခွဲ၍ ကား Wheel tax
ယာဉ်မောင်းလိုင်စင်၊ မှတ်ပုံတင်နှင့် ကားနံပါတ်ပြား (အရှေ့၊ အနောက်)
တို့မှာ ဖောက်ထွင်းခိုးယူခံလိုက်ရသောကြောင့် တောင်ဥက္ကလာပမြို့မ
ရဲစခန်း၌ ၃၀-၁-၂၀၂၃ ရက်တွင် တိုင်ချက်ဖွင့်ထားပြီး ဖြစ်ကြောင်းနှင့်
၎င်းကားကိုစွန့်ပတ်သက်၍ အလှည့်စားပြုလုပ်ပါက ဥပဒေနှင့်အညီ
အရေးယူသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
ဦးဟန်လင်းကျော်
၁/၂/ဗဟန(နိုင်)၀၁၀၂၅၁
ဖုန်း-၀၉-၄၅၀၀၀၈၉၀၅

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာခြင်း
မြစ်ကြီးနားမြို့၊ မြေမြင့်ရပ်ကွက်၊ ကွင်းအမှတ်(၁၆က/၂၁၊ မြေမြင့်ရပ်)၊
ဦးပိုင်အမှတ်(၃/ခ)၊ မြေဧရိယာ ၀ ဒသမ ၁၁၀၈၈၈ရှိမြေကွက်သည် မူလက
ဒေါ်ခင်မာလွင်အမည်ဖြင့် ၁၁-၁၀-၂၀၁၄ ရက်အထိ မြေငှားဂရုန်အမည်ပေါက်
သော မြေကွက်ဖြစ်ပြီး မူလဂရုန်အမည်ပေါက်သူ ဒေါ်ခင်မာလွင်ထံမှ
ဦးဟောင်းခေါင်နှင့် ဒေါ်ယန်နာစိတို့(၂)ဦးက ၃-၁-၂၀၂၃ရက်စွဲပါ စာချုပ်မှတ်ပုံ
တင်အမှတ်(၁၈၄/၂၀၂၃)ဖြင့် တရားဝင်ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ခဲ့ပြီး ဖြစ်သဖြင့်
ဦးဟောင်းခေါင် ၁/မကန(နိုင်) ၀၃၆၄၄၀၊ ဒေါ်ယန်နာစိ ၁/မမန(နိုင်)၀၅၅၂၃၈တို့
(၂)ဦးအမည်ဖြင့် အမည်ပြောင်း မြေငှားဂရုန် အသစ်ရရှိရေးအတွက်
လျှောက်ထားလာခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ ကျိုးကျိုးပေးဖော်ပြချက် ခိုင်လုံစွာဖြင့်
ကန့်ကွက်တင်ပြနိုင်သူ မည်သူမဆို ယခုလျှောက်ထားခြင်းအား ဆောင်ရွက်
မပေးသင့်ကြောင်း ယခုကြေညာစာပါသည့်ရက်မှစ၍ ၁၅ ရက်အတွင်း
ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လျှောက်ထားသူအား လုပ်ထုံး
လုပ်နည်းညွှန်ကြားချက်များနှင့်အညီ ဂရုန်ထုတ်ပေးရေးကို ဆက်လက်ဆောင်
ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး
မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန
မြစ်ကြီးနားမြို့

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်
မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း
ယာဉ်အမှတ် 57W/34445,
Yunde-110, M/C ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိ
သူ ဦးဖြိုးသူ ၅/စကန(နိုင်)၂၄၄၃၇၆
က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူ
ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါ
သည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံ
သော အထောက်အထားများဖြင့်
ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ရက် ၃၀
အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့
လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်
နိုင်ပါသည်။
ကညန၊ ခရိုင်ရုံး
(မန္တလေးတောင်ပိုင်း)
မန္တလေးမြို့

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်
မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း
ယာဉ်အမှတ် 4D/8846, Nissan
Terrano JR R50, S/W (4x4)R ယာဉ်
လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးစော်စော်အောင်
၅/ကလထ(နိုင်)၀၀၉၃၂၄က(ကမ-၃)
ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန်
လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်
လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်
အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်
ရက်မှ ရက် ၃၀ အတွင်း အောက်
ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင်
လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။
ကညန၊ ခရိုင်ရုံး
(ရန်ကုန်အနောက်ပိုင်း)

ကြော်ငြာစာ
မန္တလေးမြို့၊ ပြည်ကြီးတံခွန်
မြို့နယ်၊ (၈)ရပ်ကွက်၊ အကွက်
အမှတ်(အ-၈)၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၇၅)၊
၆၄x၆၅လမ်းကြား၊ ဇော်ရီနှင့်ကုသိုလ်
တော်လမ်းကြားရှိ ဦးသန်းအောင်
အမည်ပေါက် တောဂရုန်မြေကွက်အား
ခင်ပွန်းဖြစ်သူ ဦးသန်းအောင် ကွယ်
လွန်၍ အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ကြောင်း
စာချုပ်အမှတ် (၃၃၇/၂၀၂၂)ဖြင့် အမွေ
ဆက်ခံခဲ့သော စန်းဖြစ်သူ
ဒေါ်ခင်မာမာဥ/မနန(နိုင်)၀၇၃၄၇၉က
မြေကွက်၏ တောဂရုန်မူရင်း၊
မြေချထားမိန့်မူရင်း၊ ငွေသွင်းပြေစာ
မူရင်း၊ စာရက်စာတမ်းမူရင်းများမှာ
အသိပေးလွန်ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့်
ရဲစခန်း၊ ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံး
ထောက်ခံချက်၊ တရားရုံးကျွမ်းကျင်
ချက်များ တင်ပြ၍ တောမူမြို့
ပြောင်၊ သက်တမ်းတိုး၊ အမည်ပြောင်း
ဂရုန်မိတ္တူလျှောက်ထားရန်အတွက်
မြေပုံ၊ မြေရာဇဝင် ရေးကူးခွင့်နှင့်
အမွေထုတ်ဖွင့်လှစ်ခွင့်ပြုပါရန် လျှောက်
ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက
ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများမှ
မှတ်ပုံတင်စာချုပ်စာတမ်းများ၊ တရားရုံး
ဒီကရီများဖြင့် ၁၄ ရက်အတွင်း
ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။
မြို့ပြစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန
မန္တလေးမြို့တော်
စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်
ယာဉ်အမှတ် 1Q/8317 ယာဉ်
လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးရန်နိုင် ဥ/မဟမ
(နိုင်)၀၂၆၀၉၄ က (ကမ-၃)ပျောက်
ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်
ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်
လိုပါက ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ
ရက် ၃၀အတွင်း အောက်ဖော်ပြ
ပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက်
ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။
ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(ကျောက်ဆည်)

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်
ယာဉ်အမှတ် 40W/23999 ယာဉ်
လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးအောင်ကိုမိုး
ဥ/ညဉန(နိုင်)၁၁၃၇၅၃ က(ကမ-၃)
ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန်
လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်
ကွက်လိုပါက ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ
ရက် ၃၀အတွင်း အောက်ဖော်ပြ
ပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက်
ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။
ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(ကျောက်ဆည်)

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်
မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း
ယာဉ်အမှတ် 67W/80694, Honda
Scoopy 110 ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ
NCX Myanmar Co.,Ltd. က(ကမ-၃)
ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန်
လျှောက်ထား လာပါသည်။ ကန့်ကွက်
လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်
အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ
ရက် ၃၀ အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါ
ရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက်
ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။
ကညန၊ ခရိုင်ရုံး
(မန္တလေးမြောက်ပိုင်း)၊
မန္တလေးမြို့

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်
ယာဉ်အမှတ် 16U/8518 ယာဉ်
လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးထွန်းထွန်းဝင်း
ဥ/ကဆန(နိုင်)၀၀၂၀၂၁က(ကမ-၃)
ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန်
လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်
ကွက်လိုပါက ကြော်ငြာသည့်
ရက်မှ ရက် ၃၀အတွင်း အောက်
ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက်
ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။
ကညန၊
ခရိုင်ရုံး(ကျောက်ဆည်)

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာခြင်း
မုံရွာမြို့၊ မြို့သစ်ရပ်ကွက်၊ အကွက်အမှတ်နှင့်အမည်(၃၃၄-က၊ ကျေးကြီးအရှေ့
မြောက်)၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၉လမ်း၊ ၈၆-၁)၊ ဧရိယာ ၀ဒသမ ၀၁၀၇၃၈ရှိမြေအား
ဦးညွန့်စိန်
အမည်ဖြင့်မြေငှားစာချုပ်(အသစ်)လျှောက်ထားရာ ကျိုးကြောင်းဖော်ပြချက် ခိုင်လုံစွာဖြင့်
ကန့်ကွက်တင်ပြနိုင်သူမည်သူမဆိုယခုလျှောက်ထားခြင်းကိုဆောင်ရွက်ပေးသင့်ကြောင်း
အထောက်အထားခိုင်လုံစွာဖြင့် ကန့်ကွက်သူများကို ဤရုံးသို့ ကြော်ငြာသည့်ရက်မှစ၍
ရက်ပေါင်း ၁၅ ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လျှောက်ထား
သူအား အထက်မြန်မာပြည်မြေနှင့် အခွ



အိတ်ဖွင့်လေလံခေါ်ယူခြင်း

၁။ ပိုဆောင်ရေးနှင့်ဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ရေအရင်းအမြစ်နှင့် မြစ်ချောင်းများဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန၊ ဒေသ(၂)၊ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးရုံး၊ ပုသိမ်မြို့မှ ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွက် အောက်ဖော်ပြပါမြို့နယ်များအလိုက် အိတ်ဖွင့်လေလံခေါ်ယူရန် ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်-

Table with 3 columns: စဉ် (Order), ခရိုင်အမည် (District Name), ဆိပ်ကမ်းကပ်ခွန် လေလံခေါ်ယူမည့်ဆိပ်ကမ်းများ (Ports for tender). Rows include Pwintone, Yangon, Mandalay, etc.

လေလံပုံစံယူရမည့်နေရာ ရေအရင်းအမြစ်နှင့် မြစ်ချောင်းများဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန၊ ဒေသ (၂)၊ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးရုံး၊ ပုသိမ်မြို့၊ လေလံပုံစံရောင်းချမည့်ရက် ၁-၂-၂၀၂၃ရက်မှ ၁၇-၂-၂၀၂၃ရက်အထိ (ရုံးချိန်အတွင်း) လေလံဖွင့်လှစ်မည့်ရက်စွဲ၊ အချိန်နှင့်နေရာ

Table with 4 columns: စဉ် (Order), ခရိုင်အမည် (District Name), လေလံဖွင့်လှစ်မည့်ရက်နှင့်အချိန် (Tender Date and Time), လေလံဖွင့်လှစ်မည့်နေရာ (Tender Location). Rows include Pwintone, Yangon, Mandalay, etc.

၂။ လေလံတင်သွင်းလွှာပုံစံ၊ စပေါ်ငွေ၊ လေလံစည်းကမ်းချက်များအား အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက ရေအရင်းအမြစ်နှင့် မြစ်ချောင်းများဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန၊ ဒေသ (၂)၊ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးဦးစီးရုံး၊ ပုသိမ် ရုံးဖုန်း-၀၄၂-၂၉၀၅၄၄၄ ရုံးချိန်အတွင်း စုံစမ်းမေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာခြင်း

နေပြည်တော်၊ ပုဗ္ဗသိရိမြို့၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၇/မြို့အနောက်ရပ်၊ ဝေဒနီပရပ်ကွက်မှ မြေဧရိယာ ၀ ဒသမ ၀၅၅ ဧကရှိ ဦးအုန်းကျော် ၁/၂၅၀၀၀(နိုင်)၁၀၄၀၀၀(၁)ဦးလှရွှေ အမည်ပေါက် နှစ် ၃၀ မြေငှားစာချုပ်မြေကွက်အမှတ် (၀-၃၀၁၄၃)ကို နေပြည်တော်စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး၏ အထူးကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာအမှတ် ၂၄၇/၂၀၂၃ (၂၆-၁-၂၀၂၃)ဖြင့် မြေကွက် အမည်ပေါက်၏ အထူးကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာရရှိထားသူ ဦးဌေးဝင်း ၁/၂၅၀၀၀(နိုင်) ၀၁၂၅၃၇ (၁)ဦးတို့ကြီးမှ ဒေါ်ဆုမြတ်နိုင် ၉/မထလ(နိုင်)၂၀၄၀၀ နှင့် မှတ်ပုံတင်အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ချုပ်ဆိုရန်အတွက် မြေပုံ မြေရာစင်ရေးကူးပေးပါရန်လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ကန့်ကွက်လိုသူများအနေဖြင့် တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်မှုစာချုပ်စာတမ်းများ၊ တရားရုံးအမိန့်၊ ဒီကရီများ အထောက်အထားခိုင်လုံစွာတင်ပြ၍ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာနသို့ ဤကြေညာချက်ပါရှိသည့်ရက်မှစ၍ ၁၅ ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ကာလအတွင်း ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက ဌာန၏လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများနှင့်အညီ မြေပုံ၊ မြေရာစင်ရေးကူးခွင့်လျှောက်ထားလာမှုအား ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာလိုက်သည်။

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ပြင်ဦးလွင်မြို့၊ (၃) ရပ်ကွက်၊ ဟော်ကုန်းလမ်း၊ အမှတ်(၆၃) ခြံအိမ်နှင့်ပတ်သက်၍ အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း

ဦးအမက်ဒါဝတ်ဂျင်ဝါလား (၁၁) ဟာဂျီ ဦးဒါဝတ်အမက်ဂျင်ဝါလား ၁/၂၀၀၀၀(နိုင်)၀၀၄၀၀၇ ၏ ဆွန်ကြားချက်အရ အောက်ပါအတိုင်း ကြေညာအပ်ပါသည်- အထက်ပါ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ပြင်ဦးလွင်မြို့၊ (၃) ရပ်ကွက်၊ ဟော်ကုန်းလမ်း၊ အမှတ်(၆၃) ဟု ခေါ်တွင်သော အိမ်နှင့်ခြံမြေသည် ဟာဂျီ ဦးဒါဝတ်အမက်ဂျင်ဝါလား ကျန်ရစ်သော အမွေပစ္စည်းဖြစ်သဖြင့် သားဖြစ်သူ ဦးအမက်ဒါဝတ်ဂျင်ဝါလားသည် အစ္စလာမ်တရားဥပဒေအရ အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်သူတစ်ဦးဖြစ်ပါသည်။ သို့ဖြစ်ပါ၍ ဦးအမက်ဒါဝတ်ဂျင်ဝါလား၏ သဘောတူခွင့်ပြုချက်မရှိဘဲ လွှဲပြောင်းရောင်းချ၊ ပေါင်နှံဖမ်းကမ်းခြင်း၊ တစ်ခုနှင့်တစ်ခု လွှဲပြောင်းမှုပြုလုပ်ခြင်းများသည် အစ္စလာမ်တရားဥပဒေနှင့် ညီညွတ်မှုမရှိပါကြောင်း အများသိရှိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာခြင်း

နေပြည်တော်၊ ပုဗ္ဗသိရိမြို့၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၂/ရုံးရပ်၊ မင်္ဂလာဒုံပရပ်ကွက်မှ မြေဧရိယာ ၀ ဒသမ ၁၀၀ ဧကရှိ ဦးအောင်ကျော်ဦး ၉/မထလ(နိုင်)၀၀၄၀၀(၁)ဦးသန်းအောင် အမည်ပေါက် နှစ် ၃၀ မြေငှားစာချုပ်မြေကွက်အမှတ် (၀-၂၀၀၄၆) ကို နေပြည်တော်စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး၏ အထူးကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာအမှတ် ၁၈၅/၂၀၂၂ (၁၄-၁-၂၀၂၂)ဖြင့် မြေကွက် အမည်ပေါက်၏ အထူးကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာရရှိထားသူ ဦးမျိုးထွဋ် ၉/မရမ(နိုင်)၀၁၃၀၃၇ (၁)ဦးစိုးမြင့်အောင်(ခ)ဦးစိုးမြင့်အောင်မှ ဒေါ်သက်မိုး ၉/ပမန(နိုင်)၂၀၄၀၀၅ နှင့် မှတ်ပုံတင်အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ချုပ်ဆိုရန်အတွက် မြေပုံ၊ မြေရာစင်ရေးကူးပေးပါရန်လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ကန့်ကွက်လိုသူများအနေဖြင့် တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်မှုစာချုပ်စာတမ်းများ၊ တရားရုံးအမိန့်၊ ဒီကရီများ အထောက်အထားခိုင်လုံစွာတင်ပြ၍ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာနသို့ ဤကြေညာချက်ပါရှိသည့်ရက်မှစ၍ ၁၅ ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ကာလအတွင်း ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက ဌာန၏လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများနှင့်အညီ မြေပုံ၊ မြေရာစင်ရေးကူးခွင့်လျှောက်ထားလာမှုအား ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာလိုက်သည်။

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာခြင်း

နေပြည်တော်၊ ပုဗ္ဗသိရိမြို့၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၂/ရုံးရပ်၊ မင်္ဂလာဒုံပရပ်ကွက်မှ မြေဧရိယာ ၀ ဒသမ ၁၀၀ ဧကရှိ ဦးအောင်ကျော်ဦး ၉/မထလ(နိုင်)၀၀၄၀၀(၁)ဦးသန်းအောင် အမည်ပေါက် နှစ် ၃၀ မြေငှားစာချုပ်မြေကွက်အမှတ် (၀-၂၀၀၄၆) ကို နေပြည်တော်စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး၏ အထူးကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာအမှတ် ၁၈၅/၂၀၂၂ (၁၄-၁-၂၀၂၂)ဖြင့် မြေကွက် အမည်ပေါက်၏ အထူးကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာရရှိထားသူ ဦးမျိုးထွဋ် ၉/မရမ(နိုင်)၀၁၃၀၃၇ (၁)ဦးစိုးမြင့်အောင်(ခ)ဦးစိုးမြင့်အောင်မှ ဒေါ်သက်မိုး ၉/ပမန(နိုင်)၂၀၄၀၀၅ နှင့် မှတ်ပုံတင်အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ချုပ်ဆိုရန်အတွက် မြေပုံ၊ မြေရာစင်ရေးကူးပေးပါရန်လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ကန့်ကွက်လိုသူများအနေဖြင့် တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်မှုစာချုပ်စာတမ်းများ၊ တရားရုံးအမိန့်၊ ဒီကရီများ အထောက်အထားခိုင်လုံစွာတင်ပြ၍ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာနသို့ ဤကြေညာချက်ပါရှိသည့်ရက်မှစ၍ ၁၅ ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ကာလအတွင်း ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက ဌာန၏လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများနှင့်အညီ မြေပုံ၊ မြေရာစင်ရေးကူးခွင့်လျှောက်ထားလာမှုအား ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာလိုက်သည်။

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း ကြေညာခြင်း

နေပြည်တော်၊ ပုဗ္ဗသိရိမြို့၊ ရွာကောက်ရပ်ကွက်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၃၁/ပေါင်းလောင်း-၁၊ ဦးပိုင်/ မြေကွက်အမှတ်(၃၈၈/၈၀၅)၊ ဧရိယာ ၀ ဒသမ ၀၅၅၅၅၅ ဦးကျော်ဦးအမည်ပေါက် ဝါမစ်မြေကွက်အား ဒေါ်အမာကြည် ၉/ပမန(နိုင်)၀၅၅၅၅၅မှ ပုဗ္ဗသိရိမြို့မြေတိုင်းရပ်ကွက်အရောင်းကော်မတီ၏ ပိုင်ကွက်တံခွန်ငွေရပြေစာ၊ အရောင်းအဝယ်စာချုပ်၊ ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ကြောင်း ကျမ်းကျိန်ဆိုချက်၊ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကော်မတီ၊ အိမ်ထောင်စုလူဦးရေစာရင်း မူရင်းများတင်ပြပြီး အဆောက်အအုံဆောက်လုပ်မိန့် တင်ပြရန်အတွက် မြေပုံ/မြေရာစင်ရေးကူးပေးပါရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ကန့်ကွက်လိုသူများအနေဖြင့် တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်မှု စာချုပ်စာတမ်းများ၊ တရားရုံး အမိန့်၊ ဒီကရီများ အထောက်အထားခိုင်လုံစွာတင်ပြ၍ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာနသို့ ဤကြေညာချက်ပါရှိသည့် ရက်မှစ၍ ၁၅ ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ကာလအတွင်း ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက ဌာန၏ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများနှင့်အညီ မြေပုံ/မြေရာစင် ရေးကူးခွင့် လျှောက်ထားလာမှုအား ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာလိုက်သည်။

ဖောင်းကြွန်ပါတ်ပြားပျောက်လျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် 3B/9114 ၏ဖောင်းကြွန်ပါတ်ပြားပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ယခင်ဖောင်းကြွန်ပါတ်ပြားပျက်ပြယ်ကြောင်းအများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။ ကညန(ရွာသာကြီး)

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာခြင်း

မုံရွာမြို့၊ ရုံးကြီးရပ်ကွက်၊ အကွက်အမှတ်နှင့် အမည် (၁) ကောင်စီ၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၁၁/၆)၊ ဧရိယာ ၀ ဒသမ ၀၅၅၅၅၅မြေအား ဦးစိုးတင် အမည်ဖြင့် မြေငှားစာချုပ်(အသစ်)လျှောက်ထားရာ ကျိုးကြောင်းဖော်ပြချက်ခိုင်လုံစွာဖြင့် ကန့်ကွက်တင်ပြနိုင်သူ မည်သူမဆို ယခုလျှောက်ထားခြင်းကို ဆောင်ရွက်ပေးသင့်ကြောင်း အထောက်အထားခိုင်လုံစွာဖြင့် ကန့်ကွက်လွှဲပေးရန် ကျိုးကြောင်းဖော်ပြချက်ခိုင်လုံစွာဖြင့် ရက်ပေါင်း ၁၅ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လျှောက်ထားသူအား အထက်မြန်မာပြည်မြေနှင့်အခွန်စည်းမျဉ်းပုဒ်မ(၁၀)ပြဌာန်းချက်များနှင့်အညီ မြေငှားစာချုပ်(အသစ်)ခွင့်ပြုမည့်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။ ကော်လံဗီယောအရာရှိ မုံရွာခရိုင်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန

ဖောင်းကြွန်ပါတ်ပြားပျောက်လျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် 2B/9384, 1G/9237, 1G/9234 ၏ ဖောင်းကြွန်ပါတ်ပြား ပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ယခင်ဖောင်းကြွန်ပါတ်ပြား ပျက်ပြယ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။ ကညန (ရွာသာကြီး)

အင်္ဂလိပ်ဖောင်းကြွပျောက်လျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် 8C/9301 ၏ အင်္ဂလိပ်ဖောင်းကြွ နံပါတ်ပြားပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ယခင်ဖောင်းကြွနံပါတ်ပြား ပျက်ပြယ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။ ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(မန္တလေးတောင်ပိုင်း)

အင်္ဂလိပ်ဖောင်းကြွပျောက်လျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် 4H/3081 ၏ အင်္ဂလိပ်ဖောင်းကြွ နံပါတ်ပြားပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ယခင်ဖောင်းကြွနံပါတ်ပြား ပျက်ပြယ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။ ကညန(ရွာသာကြီး)

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် 6P/5399, Toyota Hilux Revo, Pickup (Double Cab) 4x4 ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးလှူးဖုလုံ ၁၃/လကန(နိုင်)၀၀၄၄၄၄က (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ရက် ၃၀ အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(မန္တလေးမြောက်ပိုင်း) မန္တလေးမြို့

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် 1M/1664, SKAT LFJ3071G, TRUCK (4x2)L ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ SANCHAIN CO.,LTD က(ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ရက် ၃၀ အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(မန္တလေးမြောက်ပိုင်း) မန္တလေးမြို့

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် ၄၇ယ/၅၈၅၉၉, Honda Click-125 ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ Amazing New Sky Co.,Ltd. က(ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ရက် ၃၀ အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(မန္တလေးမြောက်ပိုင်း) မန္တလေးမြို့

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် ၂၇ယ/၃၇၀၉၉, Honda Click-110 ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးမြိုးသက်ဦး ၉/ပမန(နိုင်) ၀၂၈၆၅၃ က (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ရက် ၃၀ အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(မန္တလေးမြောက်ပိုင်း) မန္တလေးမြို့

တစ်ဦးတည်းဖြစ်ကြောင်း

စစ်ကိုင်းမြို့နယ်၊ သဲနုပုံရွာနေ မအိအိထွေး၏ ဖခင်ဦးအိုးမြင့်နှင့် ဦးအုန်းမြင့် ၅/၈ကန(နိုင်)၀၉၈၇၇၁ မှာ တစ်ဦးတည်းဖြစ်ကြောင်း။

ဖခင်အမည်မှန်

ကျောက်ဆည်မြို့၊ အထက(၁) Grade-6 အတန်းခွဲ (A)မှ မောင်မြင့်မြတ်ဟိန်း၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးခင်မောင်လွင်ဖြစ်ကြောင်း။

အများသိစေရန်အသိပေးကြေညာခြင်း

ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေက စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ ကလေးမြို့၊ ကလေးမြို့၊ ပင်လုံရပ်ကွက်၊ ပင်လုံလမ်းမတော်လမ်း၊ ကွင်း/အကွက်အမှတ်-၃၉/ဖိုက်ဖျိုးရေးရပ်၊ ဦးပိုင်အမှတ်-၂၅၊ ဧရိယာ(၀.၃၅)ဧကထဲမှ ၀ ဒသမ ၂၀၁၀၀၀၀၀ အငွေအပြေအကျ ပေးချေဝယ်ယူကာ ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေအမည်ပေါက် မြေငှားကရန်ခွဲစိတ်၊ အမည်ပြောင်း လျှောက်ထားမည်ဖြစ်၍ ကန့်ကွက်မည့်သူရှိပါက မှတ်ပုံတင်စာချုပ်စာတမ်းမူရင်းနှင့်တကွ (၁၀)ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေ၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဒေါ်နွယ်နွယ်အေး (LL.B) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၉၂၀၆/၂၀၁၃) အောင်မင်္ဂလာရပ်၊ နယ်မြေ(၄၉/၈)၊ ကလေးမြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၄၇၀၇၂၁၁၊ ၀၉-၂၅၉၀၆၉၄၄

ကုန်အမှတ်တံဆိပ် သတ်ပေးကြေညာချက်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ တာမွေမြို့နယ်၊ ကျောက်မြောင်း သီတာလမ်း၊ အမှတ် (၂၄/၂၆) တွင် တည်ရှိသော Queens Paradise Korea Cosmetic Distribution Co.,Ltd. ၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ အောက်ဖော်ပြပါ အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။ အောက်ဖော်ပြပါ ကုန်အမှတ်တံဆိပ်အား Korea နိုင် Nord Mason Co.,Ltd. မှ ထုတ်လုပ်လျက်ရှိသော Huxley SKINCARE နှင့် COSMETIC အလှကုန်ပစ္စည်းများကို ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတစ်ဝန်းလုံးသို့ တရားဝင်ကလေးမြို့၊ ရောင်းချခွင့်ရရှိထားသည့် Official Distributor / Importer ဖြစ်ပါသည်။ ထို့အပြင် FDA အသိအမှတ်ပြု ထောက်ခံချက်များလည်း ရရှိထားရှိပါသည်။



သိမြင်ဖို့ ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေ Queens Paradise Korea Cosmetic Distribution Co.,Ltd. ၏ Huxley SKINCARE နှင့် COSMETIC ကုန်အမှတ်တံဆိပ်ပစ္စည်းများပေါ်တွင် အောက်ဖော်ပြပါ Hologram အမှတ်အသားအား ကပ်နှိပ်၍ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတစ်ဝန်းလုံးသို့ တင်သွင်းရောင်းချသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။



အထက်ဖော်ပြပါ Huxley SKINCARE နှင့် COSMETIC ကုန်အမှတ်တံဆိပ်ပါ အလှကုန်ပစ္စည်းများကို Queens Paradise Korea Cosmetic Distribution Co.,Ltd. ၏ Hologram ပေါ်ရှိလွှဲအပ်သည့်ကောင်းကင်၊ တရားဝင်ကိုယ်စားလှယ်မဟုတ်ဘဲ တရားမဝင်သော စုညလမ်းများဖြင့် တင်သွင်း၍ Website, Facebook, Internet အသုံးပြု လူမှုကွန်ရက်များအပါအဝင် အခြားမည်သည့် စုညလမ်းများဖြင့်ပင် ရောင်းချခြင်း လက်ဝယ်ထားခြင်း၊ FDA ထောက်ခံချက်မရှိသော ပစ္စည်းများရောင်းချခြင်းတို့ကို ယှဉ်ပြိုင်ရောင်းချခြင်းများ ပြုလုပ်ကြပါက ရန်ကင်း ယင်းသို့ ပြုလုပ်ဆောင်ရွက်မှုကြောင့် တွေ့ရှိပါက တည်ဆဲဥပဒေများနှင့်အညီ ထိရောက်စွာ အရေးယူဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းအများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်၊ ထောက်ကြန့်၊ တိုးချဲ့(၁/၁) ရပ်ကွက်၊ ပိတောက်လမ်းဟုခေါ်တွင်သော အလျား ပေပေ x အနံ ၇၃/၅၈ ပေ အကျယ်ရှိသော မြေနှင့်ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ နေအိမ်အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အလုံးတို့ကို လက်ရှိထားပိုင်ဆိုင်သူ ဦးဇေယျာမောင် ၈/ပမက(နိုင်)၁၈၁၅၉၉ ထံမှ ကျွန်ုပ် ဒေါ်မြင့်မြင့်အေး ၁/၂အစန(နိုင်) ၀၇၉၁၇၇၇ အပြီးအပိုင် လွှဲပြောင်းဝယ်ယူရန်အတွက် တန်ဖိုးငွေ၏ တစ်ဝက်ကို စရန်ငွေပေးချေထားပြီးဖြစ်ရာ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော စာရွက်စာတမ်း အထောက်အထားမူရင်းများနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်ထံသို့ ဤကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ ခုနစ်ရက်အတွင်း လူကိုယ်တိုင်လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ အကယ်၍ ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်သည်နှင့် အထက်ပါ အရောင်းအဝယ်ကိုပြီးဆုံးအောင်မြင်သည်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။ ဒေါ်မြင့်မြင့်အေး ၁/၂အစန(နိုင်)၀၇၉၁၇၇ အမှတ်( ၁၁၄၀)၊ ဗဟိုလမ်း၊ ကြို့ကုန်း(အနောက်)ရပ်ကွက်၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး

သစ်ပင်စိုက်ပါ ဒို့ကမ္ဘာ သာယာလှပ စိမ်းမြမြ



# ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဦးတည်ချက် ၉ ရပ်

- ၁။ နိုင်ငံရေး
  - (က) စစ်မှန်၍ စည်းကမ်းပြည့်ဝသော ပါတီစုံဒီမိုကရေစီစနစ်ကို တရားမျှတမှုအပြည့် ကျင့်သုံးပြီး ဒီမိုကရေစီနှင့် ဖက်ဒရယ်စနစ်ကိုအခြေခံသည့် ပြည်ထောင်စုကို တည်ဆောက်နိုင်ရေး၊
  - (ခ) တစ်နိုင်ငံလုံး ထာဝရငြိမ်းချမ်းရေးရရှိရေးအတွက် တစ်နိုင်ငံလုံး ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှု ရပ်စဲရေး သဘောတူ စာချုပ် (NCA) ပါအတိုင်း အလေးထားလုပ်ဆောင်ရေး၊
  - (ဂ) လွတ်လပ်၍ တက်ကြွပြီး ဘက်မလိုက်သော နိုင်ငံခြားရေးမူဝါဒကို ကျင့်သုံးပြီး နိုင်ငံများ အကြား ငြိမ်းချမ်းစွာ အတူယှဉ်တွဲနေထိုင်ရေး “မူ” ကို ဆက်လက်လိုက်နာကျင့်သုံးရေး၊
- ၂။ စီးပွားရေး
  - (က) စိုက်ပျိုးရေးနှင့် မွေးမြူရေးကို အခြေခံသည့် ကုန်ထုတ်လုပ်မှုကို ခေတ်မီနည်းစနစ်များဖြင့် ပိုမိုဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်အောင်ဆောင်ရွက်ပြီး အခြားစီးပွားရေးကဏ္ဍများကိုလည်း ဘက်စုံဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်အောင် တည်ဆောက်ရေး၊
  - (ခ) ဈေးကွက်စီးပွားရေးစနစ် တည်ငြိမ်အောင်ဖော်ဆောင်ပြီး နိုင်ငံတကာရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု များကို ဖိတ်ခေါ်၍ တိုင်းရင်းသားပြည်သူတစ်ရပ်လုံး၏ စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်အောင် တည်ဆောက်ရေး၊
  - (ဂ) ပြည်တွင်းစီးပွားရေးလုပ်ငန်းများကို အားပေးကူညီပြီး နိုင်ငံတော်၏ ထုတ်ကုန်များစွာ ထုတ်လုပ်နိုင်သည့် အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းများ ဆောင်ရွက်ဖော်ဆောင်ရေး၊
- ၃။ လူမှုရေး
  - (က) စစ်မှန်သော မျိုးချစ်စိတ်ဓာတ်ဖြစ်သည့် ပြည်ထောင်စုစိတ်ဓာတ် ရှင်သန်ထက်မြက်ရေး၊
  - (ခ) တိုင်းရင်းသားလူမျိုးအပေါင်းတို့၏ ဓလေ့ထုံးတမ်းအစဉ်အလာများကို လေးစားလိုက်နာပြီး အမျိုးသား ယဉ်ကျေးမှုစရိုက်လက္ခဏာများ မပျောက်ပျက်အောင် ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်ရေး၊
  - (ဂ) တစ်မျိုးသားလုံး ကျန်းမာကြံ့ခိုင်ရေးနှင့် ပညာရည်မြင့်မားရေး။

❖ နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီအနေဖြင့် နိုင်ငံတော်၏ တာဝန်များကို ထမ်းဆောင်နေချိန်အတွင်း တိုင်းရင်းသားဒေသများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် ကြိုးပမ်းပြည့်ဆည်း ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိသည့် အခြေအနေများနှင့် တိုင်းရင်းသားဒေသများအနေဖြင့်လည်း ယင်းအခွင့်အရေးကို အမိအရ ရယူပြီး အပြည့်အဝအသုံးချ၍ ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးကို ကြိုးပမ်း ဆောင်ရွက်စေလို...

❖ တိုင်းရင်းသားအားလုံး စည်းလုံးညီညွတ်စွာဖြင့် ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်သွား မည်ဆိုပါက ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်သည့် အနာဂတ်ပြည်ထောင်စုနိုင်ငံတော်ကြီးကို ဖော်ဆောင်သွားနိုင်မည်ဖြစ်...

(နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင် ၏ ၂၀၂၂ ခုနှစ်၊ ဩဂုတ်လ ၂၂ ရက်နေ့တွင် ပအိုဝ်းအမျိုးသားလွတ်မြောက်ရေးအဖွဲ့ချုပ်(PNLO) ဥက္ကဋ္ဌ ခွန်သူရိန်၊ လားဟူဒီမိုကရက်တစ်အစည်းအရုံး (LDU) ဥက္ကဋ္ဌ ကျာဆော်လမွန်နှင့် ရခိုင်ပြည် လွတ်မြောက်ရေးပါတီ(ALP) ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ စောမြရာဇာလင်းတို့ ဦးဆောင်သည့် ငြိမ်းချမ်းရေး ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့အား တွေ့ဆုံဆွေးနွေးစဉ် ပြောကြားမှုမှ ကောက်နုတ်ချက်)

## အကြမ်းဖက်မှုပျောက်ရေးအတွက် ပြည်သူ့သို့ အသိပေးနှိုးဆော်ချက်

၁။ ပြည်သူ့အတွက်ဟု သုံးနှုန်း၍ ရဟန်းသံဃာများ၊ ဆရာ၊ ဆရာမများ အပါအဝင် နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းများနှင့် ပြည်သူ့ကိုသတ်ဖြတ်၊ လုယက်ခြင်းကို CRPH ၊ NUG ၊ PDF အမည်ခံ အကြမ်းဖက်အုပ်စုများက ဥပဒေမဲ့ကျူးလွန်နေသည်။

၂။ ခြိမ်းခြောက်၊ လူသတ်၊ အဖျက်အမှောင့်လုပ်ရပ်များ လုပ်ဆောင်နေသည့် CRPH ၊ NUG ၊ PDF အကြမ်းဖက်သမားများကို အားပေးမှု ထောက်ခံမှု၊ ကူညီထောက်ပံ့မှု မပြုခြင်းသည် ပြည်သူ့လူထု၏ အသက်အိုးအိမ်စည်းစိမ်ကို ကာကွယ်ပေးခြင်းဖြစ်သည်။

၃။ ယင်းတို့၏ လက်နက်/ခဲယမ်း ကိုင်တွယ်သယ်ဆောင်မှုနှင့် အကြမ်းဖက် သမားတို့၏ သတင်းကို လျှို့ဝှက်ပေးပို့ခြင်းသည် အပြစ်မဲ့ပြည်သူများ၏ အသက်အိုးအိမ်စည်းစိမ်ကို ကာကွယ်ပေးခြင်းဖြစ်သည်။



မန်ယူတိုက်စစ်ကစားသမား မာရှယ် နော်တင်ဟမ်အသင်းဘက်သို့ ဂိုးသွင်းယူစဉ်။

## နော်တင်ဟမ်ကို နှစ်ကျောပေါင်းရလဒ် ငါးဂိုးပြတ်ဖြင့် အနိုင်ရပြီး အီးအက်ဖ်အယ်ဖလားဗိုလ်လုပွဲ မန်ယူတက်လှမ်း

ဖေဖော်ဝါရီ ၂ ရက် နံနက် ၂ နာရီခွဲက အိုးထရက်ဖွဲ့ဒ်ကွင်း၌ ယှဉ်ပြိုင်ကစားသည့် အီးအက်ဖ်အယ်ဖလားပြိုင်ပွဲ ဆီမီးဖိုင်နယ် ဒုတိယအကျော့မှ မန်ယူနှင့် နော်တင်ဟမ် ဖောရက်အသင်းတို့ ပွဲစဉ်တွင် မန်ယူ အသင်းက နှစ်ဂိုးပြတ် အနိုင်ရရှိပြီး နော်တင်ဟမ်အသင်းသည် ဒုတိယအကျော့တွင် ရလဒ်ကောင်းရရှိရေးကြိုးစားလာခဲ့သော်လည်း ဒဏ်ရာကြောင့် ကာလရှည် အနားယူနေရသည့် မာရှယ်၊ ဆန်ချိုတို့ အနားယူနေရသည့် မာရှယ်၊ ဆန်ချိုတို့ သုံးဂိုးပြတ် ရှုံးနိမ့်ခဲ့သော စာမျက်နှာ ၁၂ ကော်လံ ၄

## (၃၃) ကြိမ်မြောက် အာရှဘောလုံးအဖွဲ့ချုပ်ညီလာခံ ဘာရိန်းနိုင်ငံ၌ ကျင်းပ

ရန်ကုန် ဖေဖော်ဝါရီ ၂

(၃၃) ကြိမ်မြောက် အာရှဘောလုံးအဖွဲ့ချုပ် ညီလာခံကို ဖေဖော်ဝါရီ ၁ ရက်က ဘာရိန်းနိုင်ငံ မနားမားမြို့၌ ကျင်းပရာ ကမ္ဘာ့ဘောလုံးအဖွဲ့ချုပ် (ဖီဖာ) ဥက္ကဋ္ဌ အင်ဖာတီနိုနှင့် ဖီဖာမှ တာဝန်ရှိသူများ၊ အာရှဘောလုံးအဖွဲ့ချုပ် (AFC) ဥက္ကဋ္ဌနှင့် AFC အလုပ်အမှုဆောင်များ၊ အာရှဒေသတွင်း ဘောလုံးအဖွဲ့ချုပ်များမှ ဥက္ကဋ္ဌများ၊ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌများ၊ အထွေထွေအတွင်းရေးမှူးများ တက်ရောက်ခဲ့သည်။

စာမျက်နှာ ၁၂ ကော်လံ ၄ ❖

### ယနေ့ သတင်းအညွှန်း

အကြမ်းဖက်အုပ်စုအဖြစ်ကြေညာထားသော CRPH ၊ NUG နှင့် ၎င်းတို့၏ လက်ဝေခံများ၏ လှုံ့ဆော်၊ ဝါဒဖြန့်ခြင်းများအား လိုက်ပါလုပ်ဆောင်ခြင်း၊ အားပေးကူညီခြင်း ပြုလုပ်ခဲ့သူများအား ဖော်ထုတ်အရေးယူ

ပြည်တွင်းသတင်း စာ ၁၂

ဇန်နဝါရီလအတွင်း ပါကစ္စတန်နိုင်ငံ၏ ငွေကြေးဖောင်းပွမှုနှုန်း ၂၇ ဒသမ ၅၅ ရာခိုင်နှုန်းအထိ မြင့်တက်

နိုင်ငံတကာသတင်း စာ ၁၃